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Rik Simpson protokoli

"Odamlarni quruq donli guruchning yarim donasi kattalikdagi kichik dozalardan boshlang. Yog 'zararsiz bo'lsa -
da, davolanishni boshlaganlarga qaraganda kamroq. Boshida har sakkiz soatda bu ajoyib moddaning ozgina
bo'lagini oling, so'ngra dozani har to'rt kunda muntazam oshirib turing va tez orada sizning bag'rikengligingiz
oshadi. Agar biror kishi uning ta'sirini sezmaganligini yoki ular ozgina his qilganini aytsa, men buni yangi
boshlanuvchilar uchun yaxshi doz deb hisoblayman. Siz ozgina dori -darmonlarni o'z tizimiga olishni xohlaysiz,
shunda ular unga ko'nikishni boshlashlari mumkin.

Siz bu odam qanday javob berishini aniq bila olmaysiz, shuning uchun asta -sekin davom eting va bemor har 24
soatda jami bir gramm yutguncha dozasini har to'rt kunda oshiring. Buni amalga oshirishning eng yaxshi usuli -
har sakkiz soatda grammning uchdan bir qismiga teng dozalarni qabul qilish, agar ular uni ishlatishga o'rganib
qolgan bo'lsalar. Shunga qaramay, men qiyinchiliklarga duch kelganlarga, ularning dozasini sekinroq oshirish
mumkinligini eslatmoqchiman, lekin eng yaxshi natijaga erishish uchun uni iloji boricha tezroq ichish kerak.

Agar bemor o'z bag'rikengligini etarlicha tez shakllantira olsa, bu Rik tavsiya qiladigan dozalash ko'rsatmalari.
Agar ushbu protokolga rioya qilinsa, ko'p bemorlar uch hafta ichida har 8 soatda bir grammning uchdan bir
qismini yutib yuborishi mumkin. O'rtacha, odatda, bemorlarning ko'pchiligiga bu dozani qabul qilish uchun 4-5
hafta kerak bo'ladi, shundan so'ng ular davolanmaguncha yoki ularning ahvoli nazoratga olinmaguncha, kuniga
bir gramm qabul qilishni davom ettirishlari mumkin.

Rik bu dori  -darmonni  ignasi bo'lmagan plastik  shpritslarda etkazib berishni yaxshi ko'radi,  buning o'rniga
moyni  siqish  mumkin  bo'lgan  kichik  teshik  bor.  Uning  so'zlariga  ko'ra,  moyni  shu  tarzda  etkazib  berish
bemorga o'z dozalarini o'lchashni osonlashtiradi va bu begona moddalarni dori bilan ifloslanishini to'xtatadi.

Ko'pchilik iste'mol qilishlari kerak bo'lgan miqdorni tushunishning eng oson yo'li, uni qisqa donli quruq guruch
bilan  solishtirishdir.  Yangi  boshlanuvchilarning  dozasi  bir  dona  guruchning  yarmiga  teng  yoki  uzunligi
sakkizdan bir  dyuymga teng bo'lishi  kerak,  bu miqdor tomchining  to'rtdan  bir  qismiga  to'g'ri  keladi.  Ba'zi
hollarda, bag'rikenglik darajasi past bo'lganlar, bu ishni boshida qulaylik bilan bajarish uchun juda ko'p bo'lishi
mumkin  deb  o'ylashlari  mumkin,  shuning uchun,  agar  kerak  bo'lsa,  ular  bundan ham kamroq boshlashlari
mumkin.

Bunday kattalikdagi dozalarni kuniga uch marta, erta tongda, peshindan keyin va bemor yotishdan taxminan bir
soat oldin ichish kerak. Yangi boshlovchi faqat plastik shpritsdan quruq guruchning yarmiga teng bo'lgan siqib
chiqarishi kerak, bu ularning dozasi. Garchi biz juda oz miqdor haqida gapirayotgan bo'lsak va u bemorga hech
qanday zarar etkazmasa ham, uning kuchi tufayli bu moddani hurmat bilan ishlatish kerak.

Bu dozadan to'rt kun o'tgach, u sholidan 2 barobar ko'p bo'ladi, sholi donining kattaligiga teng yoki ukoldan
siqib  chiqarilganda  uzunligi  chorak  dyuymga  teng  bo'ladi.  Keyin,  to'rt  kundan  keyin,  dozani  yana  ikki
barobarga oshirish kerak va bu har to'rt kunda bir marta davom etadi, shunda bemor har dozada o'n olti dona
guruchga teng bo'ladi. Bu miqdor har bir dozada sakkizdan to'qqiz tomchi yog'ga to'g'ri keladi, bu taxminan
grammning uchdan bir qismi.

Bir  ml  og'irligi  bir  grammdan  bir  oz  ko'proq,  shuning  uchun  agar  bemorlar  xohlasa,  ular  bu  o'lchovdan
foydalanib,  dozalarini  aniqlashlari  mumkin.  O'sha  paytda  bemorlar,  odatda,  sog'lig'i  bilan  kerakli  ta'sirga
erishmaguncha, bu dozani davom ettiradilar. Dozani tez oshira olmaydigan bemorlar bo'ladi, lekin Rik ularni
iloji boricha tezroq ichishga undaydi, shuning uchun moy ularning azobini yengillashtiradi. Bundan tashqari, bu
dori -darmonlarni tezroq qabul qila oladiganlar bo'ladi va Rikning bu borada hech qanday muammosi yo'q, agar
bemorga uni tezroq qabul qilish qulay bo'lsa, demak ular tezroq shifo topadi.

Aslida,  Rik  bu  dori  -darmonlarni  qo'llashda  bemorlar  o'zlarining  qulay  zonalarida  qolishlari  kerak  deb
hisoblaydi. Ammo u hali ham og'ir ahvoli bor odam bu modda bilan o'ynamasligi kerak deb o'ylaydi, chunki
agar u to'g'ri qabul qilinmasa, u davolash uchun mo'ljallangan holatni yengib chiqa olmaydi.

Dori -darmonlarni ishlatish juda xavfsiz bo'lganligi sababli, biz odatda dozani aniq o'lchay olmaymiz, lekin aniq
o'lchovlarni va etarli aniqlikdagi o'lchovni yaxshi ko'radiganlar uchun, taxminan 0,01 g (10 mg) yoki kuniga
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uch martadan kamdan boshlanadi. to'rt kun. Keyin, agar iloji bo'lsa, uni to'rt kun davomida 0,02 g (20 mg) ga
ko'paytiring, keyin to'rt kun davomida 0,04 g (40 mg), to'rt kun uchun 0,08 g (80 mg), to'rt kun uchun 0,16 g
(160 mg). , keyin esa 0,32 gramm (320 mg). Bu moddani tezda yuta oladiganlar uchun ideal dozalash jadvali
bo'ladi. Bundan tashqari, 1-5 mg dozalarda odatda simptomlarsiz toqat qilinishini bilish yaxshi.

Qachonki siz Indica budining yuqori navli shtammlari bilan ishlashga ruxsat bersangiz, ishlab chiqarilgan moy
juda tinchlantiruvchi bo'ladi. Agar siz haqiqiy "Rik Simpson moyi" ni ishlab chiqargan bo'lsangiz va bu haqda
tashvishlanmasangiz, bu moyning ta'siri bo'ladi. Bemorlar uxlab qolishadi va oxir -oqibat ular uyg'onishadi.
Ba'zilar boshida ozgina toshbo'ron qilgandek tuyulishi mumkin, lekin ular hech qanday zarar ko'rmaydilar, va
odatda,  ular  o'rnidan  turgandan  bir  soat  o'tgach,  uyqusizlik  hissi  yo'qoladi.  Agar  yog  'kenevirning  sativa
navlaridan ishlab chiqarilgan bo'lsa, muammo va uzoq davom etadigan yuqori energiya sativasini kuting. Siz
saraton kabi jiddiy kasalliklarga chalingan odamlarning bu ta'sirlar bilan moy ichishga urinishini xohlamaysiz
va bemor yaxshi ko'rsatkichlar beradigan dorivor foyda olmaydi. Hamma ham baland bo'lishni yoqtirmaydi va
bu moddaga haddan tashqari toshbo'ron bo'lish tibbiy maqsad emas.

Gap shundaki, bemorga kuniga uch marta dori yuborish. Bemor uni barmog'iga qo'yib, keyin tishlarini qirib
tashlashi mumkin. Keyin sovuq suv yoki choy iching, shunda ular yutishi oson bo'ladi. Ba'zi shtammlar yoqimli
ta'mga ega bo'lmagan ekstrakt ishlab chiqaradi, lekin bu bilan kurashish oson. Bemorlarning dozasini bir bo'lak
nonga solib, aylantiring, so'ng og'ziga soling va ularga suv bering. Xuddi shu narsani banan yoki boshqa turdagi
mevalardan ham foydalanish mumkin. Gap shundaki, bemorga yog'ni iloji boricha tezroq yuborish kerak, lekin
Rik hali ham ularning qulaylik zonasida qolishini ko'rishni yaxshi ko'radi.

Har bir inson har xil va bu dori -darmonlarga bo'lgan bag'rikengligimiz har bir kishiga qarab o'zgaradi, shuning
uchun  bemorning  o'zi  qabul  qilgan  miqdordan  mamnun  ekanligiga  ishonch  hosil  qiling.  Ko'pgina  jiddiy
sharoitlarda, bemorlar bu dorini tezda qabul qilishlari muhim, shuning uchun ular omon qolish uchun yaxshiroq
imkoniyatga ega bo'lishlari  mumkin.  Yuqorida aytib o'tganimdek,  yog 'zararsiz bo'lsa ham, agar ko'p qabul
qilinsa,  ko'pincha  bemorlarga  bu  tajriba  yoqmaydi.  Shuning  uchun  ularning  dozasini  asta  -sekinlik  bilan
oshiring; Shunday qilib, ulardan foydalanish qulay bo'ladi.

Shunday  bo'lsa-da,  biz  aytmoqchi  bo'lganimizdek,  agressiv  kasalliklarni  agressiv  davolash  kerak,  shuning
uchun agar hayotim uchun xavfli bo'lgan narsa bo'lsa, iloji boricha iloji boricha ko'proq ekstraktni yutardim.
O'ylaymanki, tayyor bo'lishning foydasi bor, shuning uchun iloji boricha tezroq yog'ning ta'siriga ko'nikishni
boshlashlari kerak, chunki keyinroq, agar ular katta dozani qabul qilishsa, nima kutishlarini bilishadi.

Vujudingizni sog'lom holatga qaytarishning standart usuli-bu uch oylik muddat ichida qabul qilingan 60 gramm
yuqori  sifatli  moy.  Kimyoterapiya  va nurlanishni  qabul  qilganlar  uchun 120 dan 180 grammgacha bo'lgan
yog'ni iloji boricha tezroq ichish yaxshidir. Odatda, 60 g og'ir saraton kasalligini davolaydi, lekin tibbiy tizim
tomonidan  shikastlanganlar  uchun  saraton  kasalligining  qaytishini  oldini  olish  va  bu  muolajalar  qoldirgan
zararni bartaraf etish uchun ko'proq talab qilinadi.

Bemor sog'lom bo'lganda, siz dozani oyiga bir yoki ikki grammgacha kamaytirishingiz mumkin, yoki bemor
ichishni yaxshi ko'radigan darajada; bizning nuqtai nazarimizdan, qanchalik yaxshi bo'lsa. Ta'minot dozalarini
o'tkazib yubormang, chunki ular salomatlikni saqlash uchun muhimdir. Kechqurun ishdan keyin bir oy yoki bir
kun tomchi unchalik ko'rinmaydi, lekin Rikning so'zlariga ko'ra, bu tanani sog'lom saqlash uchun etarli bo'lishi
kerak.

Qolaversa, u bemorlarga olma urug'lari va bug'doy o'tlari kabi boshqa tabiiy mahsulotlardan yog'li davolanish
bilan birgalikda foydalanishni yoqtiradi. O'z tajribamga ko'ra, men ham bemorlarga kenevir urug'ini iste'mol
qilardim, chunki ular tarkibidagi yog 'juda to'yimli va organizm uchun foydali.

Rik, shuningdek, bemorlar tarvuz yoki limon sharbati kabi narsalarni iste'mol qilish orqali o'z tanasining pH
qiymatini iloji boricha tezroq ko'tarishga harakat qilishi kerak, deb hisoblaydi. Uning so'zlariga ko'ra, bu eng
muhim va bemorga omon qolish imkoniyatini beradi.
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Shuningdek, bemorlar ko'proq meva va sabzavotlarni iste'mol qilishni boshlashlari va go'shtni, ayniqsa zaharli
moddalarni  o'z  ichiga  olgan  qayta  ishlangan  navlarni  iste'mol  qilishlari  kerak.  Rik  sharbat  chiqaradigan
mashinalardan  foydalanishga  kuchli  ishonadi  va u S vitaminining katta  dozalari  ham katta  foyda keltirishi
mumkin deb hisoblaydi.

Bu Rik Simpson protokoli va uning ismi abadiy qolishiga sababdir. Bu, ehtimol, hamma zamonlarning eng
muhim  kashfiyoti  va  bu  odamning  bizga  bergan  foydali  ta'sirini  ortiqcha  baholab  bo'lmaydi.  Zamonaviy
tibbiyot  va texnologiya ishlamasa nima foyda? Agar siz natijalarni  ko'rishni istasangiz,  Rikning davolanish
usulini sinab ko'ring.

Bizni bu yog'ni davo deb atashgani uchun tanqid qilishdi, lekin siz ko'plab tibbiy muammolarni davolashda
muvaffaqiyatli  qo'llaniladigan moddani nima deb atash mumkin? Ba'zilar  "hamma narsani davolaydi" degan
so'z, bu moy abadiy hayotni ta'minlaydi degan ma'noni anglatadi, deb o'ylashadi, lekin bu Rikning maqsadi
emas edi. Albatta, bu dori umringizni uzaytirishi mumkin va siz undan uzoq umr ko'rishingiz mumkin, bunga
shubha yo'q. Shunga qaramay, bu abadiy hayotni ta'minlaydi degani emas.

Bu moy hali ham qonuniy ravishda ko'pchilik uchun mavjud emas va shuning uchun qancha yil qo'shilishi
mumkinligini aniqlash uchun juda uzoq vaqt kerak bo'ladi. Hozircha, biz bu dori-darmonni o'lmaslikning iksiri
deb qaramaymiz va biz ishonamizki, bu sizni o'q o'tkazmaydigan qilmaydi. Shunga qaramay, Rik aytganidek,
agar biz o'lmaslikning kalitini topsak, u kenevir asosiy tarkibiy qism bo'lishiga amin.

Iltimos,  uni  ishlatganda,  siz  virus  yuqtira  olmaysiz  deb  o'ylamang.  Siz  hali  ham gripp  kabi  kasalliklarga
chalinishingiz mumkin, lekin uning ta'sirini sezilarli darajada kamaytirishingiz mumkin va siz tezroq tuzalib
ketasiz. Agar pandemiya yoki shunga o'xshash hodisa ro'y bersa, agar siz bu o'simlik beradigan ajoyib yog'ni
yutib yuborsangiz yoki yutayotgan bo'lsangiz, omon qolish imkoniyatingiz sezilarli darajada oshadi. Jindrich
Bayer, Feniks ko'z yoshlari: Rik Simpson hikoyasi

Dozalash haqida ma'lumot

Davolash protokoli bormi?

"Protokol bor va davolanish samarali bo'lishini ta'minlash uchun unga rioya qilish kerak. Kichik miqdordagi
yog'ni teri saratoni va boshqa kasalliklarni topikal davolash uchun ishlatish mumkin yoki o'pka kasalliklarini
davolash uchun bug'lanib nafas olish mumkin. Yog ', shuningdek, sham shaklida ishlatilsa, tanaga singib ketishi
mumkin yoki, albatta, uni to'g'ridan -to'g'ri og'iz orqali yuborish mumkin. Ichki saraton kasalligini davolash
uchun  bemor  yog'ni  iloji  boricha  tezroq  yutib  yuborishi  kerak.  Umuman olganda,  siz  har  doim bu  dori  -
darmonni muammoni keltirib chiqaradigan joyga eng oqilona yo'l bilan olib borishni xohlaysiz. Misol uchun,
agar siz ichak saratonini davolagan bo'lsangiz, eng samarali davolash usuli - bu moyni sham shaklida olishdir.

O'rtacha bemor taxminan 90 kun ichida 60 grammlik saraton kasalligini to'liq davolay oladi.  Radiatsiya va
kimyoterapiya shikastlanishiga chalingan odamlar yoki ko'p yillar davomida MS va boshqa jiddiy kasalliklardan
aziyat chekkan bemorlar, ba'zi hollarda, ularning tibbiy muammolarini davolash uchun ancha vaqt kerak bo'ladi.

Tibbiy tizimdan jiddiy zarar ko'rgan va endigina davolanishni boshlaganlar,  bu tabiiy  moy bir zumda shifo
bermasligini tushunishlari kerak. Ko'pincha, bunday bemorlarga ko'proq moy kerak bo'ladi va uni uzoq vaqt
qabul qilish kerak bo'ladi.  Bunday bemorlar olti oy mobaynida 120 dan 180 grammgacha yutib yuborishga
harakat qilishlari kerak, bu esa barcha kimyoviy va radiatsiya qoldirgan zararni bartaraf etish va boshqa uzoq
muddatli  kasalliklar  va ularni davolash uchun ishlatilgan zararni bartaraf  etish uchun kerak.  Bemor tuzalib,
barcha shikastlanishlar bartaraf etilgach yoki ahvol nazoratga olingandan so'ng, men sog'lig'imni saqlash uchun
har oyda 1-2 gramm yog 'miqdorida parvarish qilishni davom ettirishni maslahat beraman. Voyaga etganlar
uchun bu kuniga bir  tomchiga  teng bo'ladi  va undan foydalanishga  o'rganib qolganlarida,  ular  hatto  uning
ta'sirini sezmaydilar. shuning uchun men bu sog'liq uchun juda qimmat narx ekanini tasavvur qila olmayman ».
Rik Simpson, kenevir: eng dorivor o'simlik
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Saraton kasalligining davosi: RIK SIMPSON PROTOKOLI

Nima uchun texnik dozalar shunchalik muhim?

"Har kim o'z tanasini zararsizlantirish va sog'lig'ini yaxshi holatda ushlab turish uchun parvarishlash dozalarini
olishi kerak. Buning uchun oyiga 1-2 gramm yog 'kerak, faqat yotishdan bir soat oldin tunda tomchi iching. Bu
sizga yaxshi uyqu beradi va hatto Yaponiyadan va boshqa joylardan keladigan nurlanishdan himoya qiladi.

Yog  'sizning  tanangiz  bilan  ishlaydi,  bu  sizning  sog'ligingizni  saqlash  va  turli  xil  sog'liq  muammolaridan
himoya  qiladi.  Men  hatto  bolamga  Bill  Geyts  kabi  odamlar  tomog'imizni  tiqishga  urinayotgan  dahshatli
vaksinalar  va  zarbalarni  olishga  ruxsat  bermagan  bo'lardim.  Agar  men  o'z  farzandlarimni  gripp  kabi
kasalliklardan himoya qilmoqchi  bo'lsam, to'g'ri  ishlab chiqarilgan  kenevir  moyiga ishonaman,  chunki  men
uning samarali ekanligini va hech qanday zarar etkazmasligini bilaman.

Men bemorlarga kuniga uch dozadan, quruq donli guruchning yarim donasidan boshlashni maslahat beraman.
Ko'rib turganingizdek, ko'p hollarda yangi boshlanuvchilar juda kichik dozalardan boshlashlari kerak.

Men bemorlarga katta dozadan boshlashni tavsiya qiladigan yagona vaqt - bu ularni og'riq qoldiruvchi va og'riq
qoldiruvchi dori -darmonlardan tezda xalos bo'lish yoki o'lim eshigida bo'lishganida. Bunday dori -darmonlarni
qo'llaydigan odamlar yog'ni davolashni boshlaganda, ular odatda og'riq qoldiruvchi dori -darmonlarni yarmiga
bo'lishadi. Maqsad, og'riqni davolash uchun etarlicha yog'ni yutish va bemorga ushbu xavfli giyohvandlik dori -
darmonlarini ishlatishdan qutulishdir. Yog 'qabul qilish bemorga bu vazifani bajarishni ancha osonlashtiradi va
ularni olib tashlash bilan bog'liq muammolar kamroq bo'ladi, chunki moy ajoyib tarzda giyohvandlikdan xalos
bo'lishga yordam beradi.

Bunday vaziyatda bo'lganlar uchun, menimcha, ularning boshlang'ich dozasi o'rtacha boshlang'ich tomonidan
qabul  qilinganidan ikki  baravar  ko'p bo'lishi  kerak.  Keyin ular  og'riqni  nazorat  qilish uchun boshqa dori  -
darmonlar kerak bo'lmaguncha dozalarini iloji  boricha tezroq oshirishlari  kerak. Morfin kabi narsalarni olib
tashlaganingizda,  siz  ba'zi  muammolarga  duch  kelishingiz  mumkin.  Ba'zida  siz  yog  'va  morfinni
aralashtirsangiz, bu morfinning ta'sirini yanada kuchaytiradi va bemor gallyutsinatsiyaga uchrashi mumkin.

Bu faqat qisqa muddatli kamchilik, chunki bemorning morfin qabul qilishi kamaygani sayin, gallyutsinatsiyalar
ular yo'qolguncha kamayadi. Ko'pgina hollarda, bemorlarni bu moddalardan ajratish bir nechta muammolarni
keltirib  chiqaradi,  shuning  uchun  ko'p  muammolarga  duch  kelmang.  Dozani  oshirishda  davom  etar  ekan,
bemorda yuqori tolerantlik paydo bo'ladi va tez orada ular yog'ning ta'sirini sezmay qoladilar. Bu sodir bo'lgach,
ular tuzalmaguncha kerakli miqdordagi yog'ni tezda yutib yuborishi mumkin.

Yangi boshlanuvchilarning dozasini olgandan keyin to'rt kun o'tgach, ko'pchilik odamlar iste'mol qilinadigan
miqdorni oshirishga qodir. Men buni har to'rt kunda bir marta o'tkazishni maslahat beraman, chunki bu bemorga
ushbu moddaga nisbatan bag'rikenglikni shakllantirishga imkon beradi. O'rtacha odam kuniga bir gramm yuta
oladigan darajaga yetishi uchun to'rt -besh hafta kerak bo'ladi. Bu shuni anglatadiki, bemor har sakkiz soatda 8
dan 9 tomchi yuqori sifatli yog'ni yutadi. Ushbu dozaga etib kelganida, bemor bu holatni yo'qolguncha yoki
nazorat ostida bo'lguncha davom ettirishi mumkin.

Ko'pgina bemorlar ushbu dori  -darmonlarga nisbatan bag'rikenglikni  tezda rivojlantiradilar  va yog'ni tezroq
qabul  qilishlari  mumkin.  Agar  siz  tasodifan  shunday  odamlardan  bo'lsangiz,  iltimos,  ushbu  moddani
xohlaganingizcha tezroq yutib yuboring, chunki natijasi shunchalik tez shifo beradi. Men har doim bemorlarga
o'z  dori  -darmonlaridan  foydalangan  holda  o'z  konfor  zonasida  qolishni  ogohlantiraman,  lekin  agar  moyni
tezroq olish mumkin bo'lsa, bu bemorga omon qolish uchun yaxshi imkoniyat beradi.

Bu usul tananing bardoshliligini asta -sekin oshirishga imkon beradi va to'rt -besh haftadan so'ng, ko'pchilik
odamlar kuniga bir gramm yoki hatto undan ko'p iste'mol qilishda muammo bo'lmaydi. O'rtacha har to'rt kunda
dozasini  oshiradigan odam uchun, odatda,  bir nechta muammolarga duch kelinadi.  Darhaqiqat,  menda moy
olgan  odamlarning  xabarlari  bor,  ular  davolanish  paytida  hech  qachon  ko'tarilmasligini  bildirgan.  Biz
hammamiz har qanday dori -darmonlarga har xil bardoshlik bilan qaraymiz, shuning uchun menimcha, bemorga
ushbu moddaning qaysi miqdorini ichish qulayligini aniqlashga ruxsat berish yaxshiroqdir.
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Saraton kasalligining davosi: RIK SIMPSON PROTOKOLI

Sizning o'lchamingiz va tana vazningiz kenevir yog'iga bo'lgan bag'rikengligingizga bog'liq emas. Men yangi
boshlanuvchilarni ko'rdim, juda katta erkaklar bu yog'dan bir tomchi  ichishadi va bir soat ichida ular hatto
chesterfilddan  ham  tusha  olmaydilar.  Kichikroq  bo'lgan  xotinlari  bir  xil  dozani  qabul  qilib,  hech  narsani
sezishmasdi.  Ko'rib turganingizdek,  bemorning qancha olishi mumkinligini  aniqlashda kattalik  muhim omil
emas, aslida bemorning o'zi haqida.

Dori -darmon bilan davolanishni boshlaganingizda, u qon bosimini pasaytiradi. Agar siz hozirda qon bosimini
pasaytiradigan dori  -darmonlarni  qabul  qilayotgan bo'lsangiz,  bosimingizni  tez -tez tekshirib  turing,  chunki
sizga qisqa vaqt ichida qon bosimini nazorat qilish uchun yog'dan boshqa hech narsa kerak bo'lmaydi. Bundan
tashqari,  agar bemor qandli  diabetga  chalingan bo'lsa,  ular  qon shakarini  nazorat  qilishlari  kerak.  Ko'pgina
hollarda, ularning insulinga bo'lgan ehtiyoji kamayadi, ba'zilari esa moddani umuman talab qilmaydi.

Odamlar  yog'ni  qabul  qilganda,  men  ularning  qulaylik  zonasida  qolishini  ko'rishni  yaxshi  ko'raman,  lekin
haqiqat shundaki, ular buni tezroq qabul qila olsalar, omon qolish imkoniyati shuncha yaxshi bo'ladi.

Menda bag'rikenglik  darajasi  past  bo'lgan  bitta  odam bor edi,  unga 60 grammlik  davolanishni  qabul  qilish
uchun etti oy kerak bo'ldi.  Bu uning terminal limfomasini davoladi, lekin agar u butun davolanishni tezroq
qabul qilsa, men buni afzal ko'rardim.

Yaxshiyamki, men kamdan -kam hollarda davolanishga ko'p vaqt sarflaydigan bemorlarga duch kelaman, lekin
bu sodir bo'ladi. Men hatto bir oy ichida butun davolanishni olgan va terminal saratonini davolagan bemorlarni
ko'rdim.  Shuning  uchun,  yog'ni  iste'mol  qilish  tezligi  ko'p  hollarda  bemorlarning  o'ziga  va  ularning
bardoshliligini qanchalik tez qurishiga bog'liq.

Davolanish oxirida ko'pchilik odamlar moyni olishni davom ettirmoqdalar, lekin ancha past darajada. Yuqorida
aytib o'tganimdek, oyiga taxminan 1-2 gramm, bu har kecha yotishdan oldin bir tomchi yog'ga teng bo'lsa,
yaxshi parvarishlash dozasi bo'ladi.

Men  yog'ni  haddan  tashqari  oshirib  yuboradigan  odamlarni  ko'rishni  yoqtirmayman,  lekin  dozani  oshirib
yuborish zarar qilmaydi, shuning uchun vahima qo'ymang. Ushbu dori -darmonning asosiy yon ta'siri - bu uyqu
va dam olish, bu shifo jarayonida muhim rol o'ynaydi. Odatda, dozani qabul qilganidan keyin bir soat ichida,
yog 'yotish va dam olishni aytadi. Uyqusizlik tuyg'usiga qarshi kurashmang, o'zingizni qulay qilib qo'ying va
yog'ga kerakli dam olishni bering. Ko'p hollarda, bir oy ichida, bu davolanish bilan bog'liq kunduzgi charchoq
yo'qoladi, lekin bemor kechasi juda yaxshi uxlashni davom ettiradi.

Men saraton kasalligidan vafot etayotgan bemorlarga aytamanki,  bu yog 'ikkita narsadan birini  bajaradi:  bu
ularning saratonini davolaydi va ular hayotini davom ettiradi, yoki davolanishga ta'sir qilish kech bo'lsa, moy
osonlashadi.  ularning  chiqish  yo'li  va  ular  hech  bo'lmaganda  ko'p  azob  chekmasdan  o'lishi  va  o'z  qadr  -
qimmatini saqlab qolishi mumkin.

Kenevir  yog'i  saraton  kasalligini  davolashda  juda  yuqori  muvaffaqiyatga  ega  va  ko'pchilik  omon qolishga
moyildir.  Afsuski, mening oldimga kelgan ko'p odamlar tibbiy tizim tomonidan kemoterapi va radiatsiya va
boshqalar bilan jiddiy zarar ko'rdilar. Bunday muolajalarning zarari doimiy ta'sir ko'rsatadi va bu davolanishni
boshdan kechirgan odamlarni davolash qiyin. Ammo umidsizlikka tushmang, chunki siz qattiq shikastlangan
bo'lsangiz ham, bu moyning muvaffaqiyat darajasi 70-80% ni tashkil qiladi.

Agar to'g'ri ishlab chiqarilgan va ishlatilgan bo'lsa, kenevir dorisi bu sayyoradagi eng buyuk tabiiy davolovchi
hisoblanadi.  Odam nimadan aziyat  chekmasin,  ular moyni sinab ko'rishlari  va unga qanday yordam berishi
mumkinligini ko'rishlari kerak. Agar siz haqiqatan ham azobdan charchagan bo'lsangiz, o'zingizni dam oling va
haqiqatan ham ish beradigan narsani sinab ko'ring. Bu dori nima qila olishini boshdan kechirganingizda, nima
uchun tarix va men ham kenevirni davolovchi vosita deb atayotganimizni tushunasiz. Rik Simpson, kenevir:
eng dorivor o'simlik

Siz qila oladigan boshqa tabiiy narsalar yordam berishi mumkin

9



Saraton kasalligining davosi: RIK SIMPSON PROTOKOLI

"Bemorlar  saraton  kasalligini  davolash  uchun menga yog 'olish  uchun kelishganda,  men birinchi  navbatda
ularning dietasini o'zgartirishimni aytaman. Iloji boricha hayvon oqsilidan uzoq turishga harakat qiling, chunki
bu turdagi oqsil saraton o'sishiga yordam beradi. Sharbat chiqaradigan mashinani oling va iloji boricha ko'proq
meva  va  sabzavotlarni  iste'mol  qilishni  boshlang,  chunki  o'simlik  oqsili  saraton  o'sishiga  qarshi  kurashadi.
Shakarni ishlatishni to'xtating va uning o'rnini xom asal kabi tabiiy tatlandırıcılar bilan almashtiring.

Tarvuz va limon sharbati kabi narsalarni yutib yuborish orqali bemorning pH qiymatini iloji boricha tezroq
ko'taring.  Saraton  kislotali  muhitni  yaxshi  ko'radi  va  tananing  pH  darajasini  ko'targaningizda  saraton
hujayralarining omon qolishi qiyinlashadi.

Bir necha o'n yillar oldin, tadqiqotchilar saraton kasalligini davolashda juda yaxshi natijalarga ega bo'lishdi, bu
esa S vitaminining mega dozalari bilan, bemorning qon oqimiga xuddi shifokorlar kimyoterapiya singari, lekin
bemorning  o'limiga  olib  kelishi  mumkin  bo'lgan  nojo'ya  ta'sirlarsiz  kiritildi.  Shuning  uchun,  menimcha,
vitaminlarning  katta  dozalari  saraton  kabi  og'ir  kasalliklarga  chalingan  bemorlarga  katta  foyda  keltirishi
mumkin.

Shuningdek, bemorga har kuni ikkita olma urug'ini eyishni boshlang, bu ularga kunlik yaxshi B17 dozasini
beradi, uni laetril deb ham atashadi. Bir necha yil oldin, bu davolanish xavfsiz emasligi haqida ko'p tashviqotlar
bor edi, lekin bu da'volar yolg'on bo'lib chiqdi. Aslida, B17 o'z -o'zidan saraton kasalligini davolashda juda
yaxshi tajribaga ega. Bug'doy o'tlari va ko'k yashil yosunlar kabi boshqa tabiiy narsalar ham bor, ular sizga
foyda keltirishi mumkin. Bir necha yil oldin, Italiyadagi shifokor, hatto pishirish soda yordamida saratonning
ayrim turlarini davolagan, shuning uchun biz ongimizni barcha imkoniyatlarga ochiq saqlashimiz kerak.

Saraton kasalligini davolash uchun moydan foydalangan ko'p odamlar hech narsani o'zgartirmadilar, ammo moy
o'z sehrini saqlab qoldi va ular shifo topdilar. Shunday bo'lsa -da, agar sizda saraton kabi jiddiy kasallik bo'lsa,
menimcha,  yog'ga  saraton  kasalligini  yo'q  qilishga  yordam  beradigan  va  omon  qolish  uchun  yaxshiroq
imkoniyat beradigan boshqa tabiiy narsalarni olish yaxshi.

Eng  muhimi  shundaki,  odamlar  tibbiy  tizimning  ko'p  qismi  yaxshilikdan  ko'ra  ko'proq  zarar  keltirishini
tushunishlari kerak. Shuning uchun men bilan bog'lanayotgan odamlarga aytamanki, agar ular omon qolishni
xohlasalar, iloji boricha tibbiy tizimdan uzoqroq turinglar.

Hozirgi tibbiyot tizimining ayanchli ahvoli shu va shu tizimda ishlaydigan odamlar kimyoviy moddalar va zahar
shifo  bermasligini  tushunmaguncha  o'zgarmaydi.  Menga  kelsak,  bugungi  kunda  ko'pchilik  shifokorlar
amaliyotini tibbiyot deb hisoblash qiyin. Buni haqiqiy ismi, jinnilik deb atash ancha to'g'ri bo'lardi.

Menimcha,  saraton kasalligiga  chalingan har  bir  kishi omon qolish imkoniyatini  yaxshilash uchun qo'lidan
kelganini  qilishi  kerak.  Shunday  qilib,  saraton  kasalligingizni  davolash  uchun  kenevir  yog'ini  oling,  lekin
menimcha,  boshqa tabiiy  foydali  davolanish  usullarini  ham qo'shgan ma'qul  ».  Rik  Simpson,  kenevir:  eng
dorivor o'simlik

O'pka saratoni bilan og'rigan bemorlar uchun qo'shimcha 
maslahatlar

Savol: Bu bir muddat yog'da edi va hali ham og'riq qoldiruvchi vositalarni qo'llashi kerak edi, shuning uchun
biz bemorga qanday yordam berishning boshqa usullarini qidirardik. 

A.1) Yana bir  partiya  moy tayyorlang va uni  o'zingizniki  bilan aralashtirishga  harakat  qiling,  iloji  boricha
tinchlantiruvchi moyni qidiring, siz bemorga kuch bermoqchi emassiz.

2) Yog'ni bir vaqtning o'zida bir nechta shtammdan ishlab chiqarishga harakat qiling, agar iloji bo'lsa, u odatda
shu  tarzda  gilam  effektini  beradi.  Shunga  qaramay,  boshlang'ich  material  va  yog'ning  eng  shafqatsiz  va
tinchlantiruvchi kuchini qidiring.
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Saraton kasalligining davosi: RIK SIMPSON PROTOKOLI

3) Agar u kapsuladagi yog'dan foydalanishni to'xtatsa yaxshi bo'lardi. Siz uning og'ziga qo'shimcha til ostiga
singib ketishini xohlaysiz (bu og'riq qoldiruvchi ta'sirga ega)

4) kakao moyi bilan 0,3-0,5 grammli shamchalar tayyorlang va ularni kuniga kamida ikki marta ishlating, u
ham og'zaki, ham boshqa usulda ishlatishi mumkin. 

5) Kuniga bir necha marta yog'ni bug'lang - yo'talni xohlasa, u o'pkasiga tegishli  bo'lmagan narsalarni,  shu
jumladan o'smalarni ham yo'talishi kerak (ular shunchaki kichrayib, keyin parchalanib ketadi va u yo'taladi).

6)  Spirtli  ichimliklar  bilan  yog'li  damlamani  tayyorlang  (20-30-50%,  qancha  moy borligiga  qarab;  1-2  ml
yog'dan 4 ml 96-99% spirtda) va uni operatsiya qilingan joyga surting. tomchi yoki tomizgich bilan - odatda bir
yoki ikki tomchi bo'ladi, va siz shu yo'l bilan ko'p yog'ni tejashingiz mumkin. Albatta, siz yog'ni to'g'ridan -
to'g'ri joyiga surtishingiz va uni bandaj bilan yopishingiz va har uch kunda yoki bint yiqilganda takrorlashingiz
mumkin.

7) Shi yog'i bilan tuzlang yoki bir oz yog'ni iliq kenevir yog'ida yoki yuqori sifatli zaytun moyida eritib, kuniga
bir necha marta bu joyga surting. Bu uning qovurg'alaridagi og'riqni yo'q qilishga yordam beradi va siz uni
yotoq yaralari va terisidagi har qanday narsada ishlatishingiz mumkin.

8) O'z dietasiga kenevir urug'i, kenevir va kenevir yog'ini qo'shing - kamida bir hovuch urug '/yurak yoki 1-3
osh qoshiq kenevir yog'i. 

9) Tarvuz va limon sharbati  bilan uning tanasining pH darajasini oshiring va har kuni ikkita olma urug'ini
iste'mol qiling (B17). 

10) Og'riq qoldiruvchi va yamoqlarni iloji  boricha tezroq moy bilan almashtirishga harakat qiling. Agar siz
yog'ni lokal ravishda qo'llashni boshlasangiz, bu sizga katta yordam berishi kerak. Pufakchalar o'pka kasalliklari
uchun  ham  ajoyibotlar  yaratadi.  U  qancha  yog'ni  yutsa  va  uni  tezroq  bajarsa,  shuncha  yaxshi  bo'ladi.  U
kasallikni  engmaguncha  kuniga  bir  gramm  yoki  undan  ko'p  bo'lishi  kerak,  so'ngra  oyiga  1-2  gramm
parvarishlash dozasida qolishi kerak. Saytimizdagi boshqa ko'rsatmalarni o'qing va ularga amal qiling. Yaxshi
tilaklar, JB va RS

Boshqaruv yo'llari

Yog 'yuborishning qaysi yo'llarini tavsiya qilasiz va ularning afzalliklari nimada?

"Men har doim bemorlarga ichki sharoitlar  uchun yog'ni og'iz orqali yutishlarini yoki o'z tanalarini sog'lom
holatga qaytarishni taklif qilaman. Kundalik hayotimizda bir necha o'n yillik toksinlarga duch kelganimizdan
so'ng, hatto o'zimizni sog'lom deb hisoblaydiganlar ham, bu moddalar sog'lig'i bilan bog'liq muammolarga olib
kelmasidan  oldin,  o'z  vujudini  detoksifikatsiya  qilish  uchun to'liq  60 grammli  davolanishni  qabul  qilishlari
kerak.

Gemorroy  yoki  ichak  saratoni  kabi  ko'plab  kasalliklarni  davolash  uchun  moyni  sham  shaklida  ishlatish
yaxshiroqdir. Ko'p odamlar buni sezmaydilar, lekin shu tarzda yog'ni tanangizga olish - bu vazifani bajarishning
eng samarali usullaridan biri.

O'ylaymanki, bemorga yog'ni iloji boricha o'simtaga yoki davolanadigan joyga yaqinroq yuborish foydalidir.
Agar  sizda  ichak  muammosi  bo'lsa,  shamchalar  eng yaxshi  ishlaydi,  lekin  agar  sizda  tomoq  saratoni  kabi
kasallik bo'lsa, men yog'ni og'iz orqali yutardim.

Ko'p yillar davomida shifokorlar va tadqiqotchilar laboratoriya hayvonlariga o'simtani THC bilan yuborishgan
va ular yaxshi natijalarga erishgan. Afsuski, ular o'layotgan saraton kasaliga ham shunday qilishmaydi, shuning
uchun  bu  bizning  tibbiy  tizimimiz  bemor  uchun  to'g'ri  bo'lgan  narsani  qila  olmayotganini  yana  bir  bor
ta'kidlaydi.  Agar shifokorlar bu ajoyib dori -darmonni nima ekanligini aniqlasalar va bu modda bilan to'g'ri
ishlay boshlasalar, hozir o'layotganlarning ko'pini qutqarish mumkin edi.
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Saraton kasalligining davosi: RIK SIMPSON PROTOKOLI

Ko'pincha bemorlar menga o'pka saratoni va boshqa o'pka kasalliklari bilan murojaat qilishadi. Bunday odamlar
uchun, yog'ni yutishdan tashqari, bug'lantiruvchi vositadan foydalanishni tavsiya qilaman. Bu dori -darmonni
yutish bilan bir qatorda o'pka saratoni yoki o'pkaning boshqa kasalliklari bilan og'riganlar uchun juda foydali
ta'sir  ko'rsatishi  mumkin.  Bemorga  oddiy  dozani  qabul  qilish  kifoya,  keyin  bug'lashtirgichni  qizdirish  va
o'pkasiga bug'langan kannabinoidlarni  yutish kerak.  Buni  har  sakkiz  soatda,  ular  odatdagi  dozalarini  qabul
qilganda qilishlari mumkin edi va bu bemorni har bir sharoitda bir necha marta bug'langan kannabinoidlarni
nafas olishini talab qiladi. Ushbu usul yordamida o'pka saratoni har ikki tomondan hujumga uchraydi va bu
davolanish samaradorligini sezilarli darajada oshiradi.

Ko'p  hollarda  o'smalar  yo'qoladi,  lekin  men  eshitganmanki,  ba'zi  bemorlar  o'simtalarning  o'lik  bo'laklarini
yo'talishgan. Ishonchim komilki, bu tajriba emas, lekin o'pkamiz yo'q bo'lishi kerak bo'lgan narsalardan xalos
bo'lishning tabiiy usuli.

Bundan tashqari, men ichak harakatida o'simtadan o'tgan bemorlarni bilaman, lekin, albatta, bu tabiiy hol. Ba'zi
hollarda, o'lik kapsulali o'smalarni jarrohlik yo'li bilan olib tashlash kerak bo'lishi mumkin, agar ular juda katta
bo'lsa, tabiiy yo'llar bilan o'tishi mumkin emas, shuning uchun bunday vaziyatda shifokor kerak bo'ladi.

Men moyni har xil  saraton kasalligiga chalinganlarga berganimdan kelib chiqib,  men bu moyni davolashda
samarasiz  bo'lgan  saraton  turlarini  bilmayman.  Menimcha,  saratonning  barcha  shakllari  tanangizda  qaerda
namoyon  bo'lishidan  qat'i  nazar,  davolanadi.  Bemor  tibbiy  tizimdan  qanchalik  kam zarar  ko'rsa,  sog'ayish
ehtimoli  shuncha  yuqori  bo'ladi,  shuning  uchun  menimcha,  saratonini  davolamoqchi  bo'lganlar  ushbu
tasdiqlangan tabiiy usuldan foydalanishlari kerak. Rik Simpson, kenevir: eng dorivor o'simlik

Topikal foydalanish

"Mahalliy foydalanish uchun yog'ni teriga kremlar, quyosh niqoblari va boshqalar bilan aralashtirish mumkin.
Ammo jiddiy teri  kasalliklari  uchun men faqat  sof shakldagi yog'ni ishlatish kerakligini  maslahat  beraman.
Yog'ni har qanday narsa bilan aralashtirib yuborish, bu dori ta'sirini kamaytiradi. Shunga qaramay, kenevir dori
-darmonlarining bu zaiflashgan shakllarining ko'pchiligi teri muammolarini davolashda juda samarali bo'lishi
mumkin.

Ko'pincha  juda  yomon  teri  kasalliklari  bo'lgan  odamlarga  tanasining  katta  joylariga  tarqalgan,  men  nasha
damlamasini tavsiya qilaman. Damlamasi - bu shunchaki alkogol yoki bunday tashuvchi aralashtirilgan moy.
Damlamani  terining  holatiga  surtish  uchun  tomchilardan  foydalanganda,  spirt  bir  tomchining  juda  katta
maydonga tarqalishiga olib keladi. Alkogol bir necha soniya ichida bug'lanib ketadi, bu joy yupqa plyonka bilan
qoplangan.

Damlamalar  -  bu  yog'ni  katta  maydonlarga  yuborishning  iqtisodiy  usuli  va  bemorlarning  o'zlari  bunday
damlamaning kuchini o'z ehtiyojlariga moslashtirishi mumkin. Agar kimdir damlamaning kuchliroq bo'lishini
xohlasa,  shunchaki  ko'proq  moy  qo'shing;  agar  ular  uni  zaiflashtirmoqchi  bo'lsa,  shunchaki  ko'proq  spirt
qo'shing.

Sizning fikringizcha, kenevir damlamalari, ehtimol, sizning kenevir yog'ingiz kabi kuchli bo'lishi 
mumkinmi?

Hajmi bo'yicha, kenevir damlamasi sof yog' kabi kuchli bo'lishi mumkin emas edi. Bemor o'z dozalarini spirtli
ichimliklar bilan yutib yuborishi mumkin edi, lekin bu dorini spirtli ichimliklar bilan qabul qilishdan bemorga
nima foyda? Yog '  -  bu dori  va uni alkogol  yoki  boshqa tashuvchilar  bilan aralashtirish,  menimcha,  ichki
foydalanish uchun hech qanday foyda keltirmaydi.

Hozirgi vaqtda giyohvand moddalarni sotuvchi kompaniya bor, u erda nasha asosidagi "Sativex" damlamasi
sotiladi, u til ostiga og'riq qoldiruvchi vositalar bilan sepiladi va hokazo. Men bu moddani ishlatgan bemorlarga
moy berdim va yog'ning ta'sirini boshdan kechirganimda, ular yo'q edi. Sativex -ni sotib olish kerak, chunki ular
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men bergan moyni samaraliroq deb topdilar. Mahalliy sharoitda, damlamani moyni yanada uzoqlashtirish uchun
ishlatish  mumkin,  lekin  terining  jiddiy  kasalligi  yoki  infektsiyasi  uchun  uni  davolashda  sof  yog'dan
foydalanishni afzal ko'raman.

Mahalliy qo'llanilishining asosiy maqsadlari nimada va siz yog'ga allergik reaktsiyalarning guvohi 
bo'lganmisiz?

Men damlamalarni ko'plab teri kasalliklarini davolashda samarali  deb topdim va yog'ni shu tarzda ishlatish
isrofgarchilikni kamaytiradi. O'zining yuz rangi haqida qayg'uradigan odamlar uchun yog'ni sevimli yuz kremi
bilan aralashtirib, o'zlariga yaxshi yuz berish dramatik natijalarga olib kelishi mumkin.

Herpes, teri saratoni, siğil, mol va boshqa teri kasalliklarini men biladigan allergik reaktsiyasiz sof yog 'bilan
davolash mumkin. Aslida, men moyni topikal ravishda ishlatganda guvoh bo'lgan yagona reaktsiya, uni yopish
uchun bintlar edi. Agar siz bandajni uzoq vaqt ishlatsangiz, bu bandajning yopishqoq qismi bilan qoplangan
joyning tirnashiga olib kelishi mumkin. Bir yoki ikki kun davomida bandajdan foydalanishni to'xtatish kifoya,
shunda kasallik yo'qoladi.

Yana bir narsani aytib o'tishim kerakki, yog 'bintlarning shifo berayotgan yaraga yoki infektsiyaga yopishishiga
yo'l qo'ymaydi. Bu unchalik muhim emasdek tuyulishi mumkin, lekin agar siz hech qachon yaraga yopishgan
bintni olib tashlash azobini boshdan kechirgan bo'lsangiz, nima demoqchi ekanimni tushunasiz.

Kanadada bo'lganimda,  men tez  -tez  har  xil  turdagi  yog'larni  aralashtirardim,  chunki  ular  tibbiy  fazilatlari
jihatidan juda farq qilishi mumkin. Shunday qilib, men bu aralashtirilgan yog'larning ko'p holatlarda yaxshiroq
shifobaxsh  ta'siri  borligini  aniqladim,  shuning  uchun  agar  siz  neftni  katta  hajmda  ishlab  chiqarishni
rejalashtirmoqchi bo'lsangiz, siz ham shunday qilishni o'ylab ko'rishingiz mumkin ". Rik Simpson, kenevir: eng
dorivor o'simlik

Siz neftni boshqarishning har xil turlarini birlashtira olasizmi?

"Yog'ni ishlatishning har xil usullarini  hech qanday yon ta'siri bo'lmasdan birlashtirish mumkin va bu ba'zi
hollarda katta foyda keltirishi mumkin. Misol uchun, agar men o'pka saratoni bilan og'rigan bo'lsam, men moyni
yutish  bilan  birlashtira  olardim  va  yog'ni  ham  bug'latib  yuborardim,  shunda  u  to'g'ridan  -to'g'ri  o'pkaga
yuboriladi.  Og'iz  orqali  yuborish  ham,  shamlar  ham o'pka  saratonini  davolashda  yaxshi  ishlaydi  va  yog'ni
bug'lanishi ham bu kasallikdan aziyat chekadiganlar uchun foydali bo'lishi mumkin.

Ilmiy adabiyotlarda aytilishicha, agar hayvon yog'ida erimasa, THC tanani qayta ishlay olmaydi. Yog'ni shu 
tarzda ishlatish samaraliroq emasmi?

Men ilmiy adabiyotlarda nima deyilganidan unchalik tashvishlanmayman va menimcha, hayvon yog'i saraton
kasalligi  bilan og'rigan bemorlar  uchun yaxshi  deb o'ylamayman.  Mening tajribamga ko'ra,  yog'ni samarali
bo'lishi  uchun uni  hech narsa bilan  aralashtirish  shart  emas.  Men ko'p marta  ovqatlanmaganman va uning
ta'sirini  sezganim uchun, menimcha,  biz aytganlarning noto'g'ri ekanligi ehtimoli  katta.  Agar tanani  hayvon
yog'i bilan aralashtirmasdan THCni qayta ishlash mumkin bo'lmasa, nega men hali ham yog'ning ta'sirini his
qila  olardim?  Bundan tashqari,  nasha chekilganda,  bo'g'imlarda  hayvon yog'i  yo'q,  shuning uchun odamlar
qanday ko'tariladi?

THCni hayvon yog'i, sariyog ', cho'chqa yog'i va boshqalarga eritib yuboradigan jarayonlardan foydalanib, men
dorining kuchi pasayganini his qilyapman. Yog 'yoki hayvon yog'i emas, balki shifo beradigan yog', shuning
uchun men maksimal samaradorlikka erishish uchun bu dorini sof shaklda ishlatish kerak deb o'ylayman. Agar
men ikkita teri saratoni bilan og'rigan odamni olsam, birini toza yog 'bilan, ikkinchisini esa yog'li hayvon yog'i
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bilan davolaganimda, toza moy bilan davolangan saraton tezroq va samaraliroq shifo berishiga shubham yo'q.
Rik Simpson, kenevir: eng dorivor o'simlik

Nasha chekish

Chekish va kenevir iste'mol qilishning tibbiy ahamiyatini solishtira olasizmi?

"Qachonki odam bo'g'im cheksa, o'simlik materialining 90% dan ortiq dorivor tomonlari tutunga aylanadi. Men
ko'ngil  aynishini kamaytirish uchun kenevir  chekadigan kimyoterapiya olgan bemorlarni  ko'rish men uchun
kulgili, chunki ular to'g'ri qabul qilinsa, shifo beradigan moddani chekishadi.

Menimcha, nasha chekish va kasallikdan davolanish uchun bu o'simlikdan efir moyini iste'mol qilish o'rtasida
hech  qanday  taqqoslash  yo'q.  Agar  siz  o'z  ahvolingizdan  biroz  qutulmoqchi  bo'lsangiz,  nasha  chekishning
foydasi bo'lishi mumkin. Ammo, agar siz kasallikni to'g'ri davolashni xohlasangiz, yog'ni yutish - buni amalga
oshirishning eng yaxshi usuli. Hatto nasha chekishning ham ba'zi dorivor foydalari borligi haqida hech qanday
savol yo'q, lekin jiddiy kasallikni shu tarzda davolashni kutmang.

Tibbiy nuqtai nazardan chekilgan marixuana nima uchun foydali?

Tibbiy  nuqtai  nazardan,  nasha  kenevirini  chekish  yog'ni  yutish  bilan  solishtirganda  cheklangan  tibbiy
ahamiyatga ega. Chekish uchun idish qandli diabet bilan og'rigan odamlarda qondagi qand miqdoriga tez -tez
ta'sir  qiladi  va glaukoma bilan og'rigan odamlarning ko'z bosimini  pasaytiradi.  Biz hammamiz kenevirning
ko'ngil aynishi va chekish qobiliyatini bilamiz, bu modda ko'pincha tibbiy sharoitlar bilan bog'liq og'riqlar bilan
kurashishga yordam beradi.

Hatto oddiy Indika shtammini  chekish ham odamni  tinchlantiradi,  bu o'z -o'zidan foydali  bo'lishi  mumkin.
Chekish uchun idish MS kabi ko'plab kasalliklarning alomatlarini kamaytirishga yordam beradi va ko'pincha
spazmli kasalliklari  bo'lganlar uchun juda foydali  bo'ladi. Hatto kenevir chekish ham butun dunyodagi son-
sanoqsiz odamlarning farovonligiga katta yordam berishi mumkinligini aniq ko'rsatadigan dalillar kam emas.
Ammo, mening fikrimcha, agar dori to'g'ri moy shaklida qabul qilinsa, davolanish yoki muammoni yaxshiroq
nazorat qilish mumkin bo'lganda, nega simptomlarni kamaytirish kerak?

Chekilgan kenevir va kenevir yog'ini iste'mol qilish o'rtasida hech qanday taqqoslash yo'q. Chekish - kenevirni
dori  sifatida  ishlatishning  eng  kam  samarali  usuli.  Kenevir  o'simlikining  konsentrlangan  efir  moyi  ishlab
chiqarilganda, kenevirning shifobaxsh kuchi ko'p marta ko'payadi. Agar siz bu o'simlikda haqiqiy shifobaxsh
sehrni ko'rishni istasangiz, yuqori navli kenevir yog'ini ichishni boshlang. Kim xom, yonmagan THC va unga
aloqador kannabinoidlarni yuta boshlasa, ko'pincha tibbiy mo''jizalar natijasi bo'ladi ». Rik Simpson, kenevir:
eng dorivor o'simlik

Tadqiqot nimaga e'tibor qaratish kerak?

"Yaqin kelajakda eng muhim dorivor shtammlarni etishtirish kerak, shuning uchun biz ularning haqiqiy tibbiy
fazilatlarini aniqlay olamiz. Bu dori zararsiz bo'lgani uchun, biz odamlarni davolayotganimizda, biz har qanday
tadqiqotni qila olamiz.

Kenevirning ba'zi shtammlari har xil tibbiy holatlarda boshqalarga qaraganda ancha samarali. Qisqa vaqt ichida
biz har qanday kasallikni davolash uchun eng yaxshi shtammlarni aniqlay olamiz va bu kasalliklarni yanada
samarali davolashga imkon beradi. Bundan tashqari, biz sifatni nazorat qilishning iloji boricha tezroq shaklini
qo'yishimiz va etkazib beruvchilar rioya qilishi kerak bo'lgan standartlarni ishlab chiqishimiz kerak. Hozirgi
vaqtda  bemorlar  boshqalardan  sotib  olayotgan  yog'larning  sifati  yoki  samaradorligi  haqida  tasavvurga  ega
emaslar. Darhaqiqat, bu o'simlikning shifobaxsh xususiyatlari to'g'risida hali ko'p tadqiqotlar olib borilmayapti,
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lekin agar biz buni to'g'ri yo'l bilan olib boradigan bo'lsak, qisqa vaqt ichida ko'p narsani o'rganishimiz mumkin
deb o'ylayman ». Rik Simpson, kenevir: eng dorivor o'simlik

"Mening 28 yoshli do'stim bugun ko'krak bezi saratoni bo'yicha operatsiya o'tkazdi, ular aytishicha, saraton olib
tashlangan,  lekin  baribir  unga  kimyoterapiya  qilishni  xohlaydilar.  Biz  ilgari  gaplashganmiz  va  men  unga
kimyoterapiyadan voz kechishni va RSO qabul qilishni aytdim. Bu borada to'g'rimi? "Feniks ko'z yoshlari" da
o'qiganlarimdan, bu to'g'ri deb o'ylardim, lekin bunga javob berishda yordamingizni so'rayman. Rahmat. ” Jastin

- Yaxshi, Jastin. Kimyo yoki skanerlash yo'q. Operatsiya keraksiz edi. Kelgusi olti oy mobaynida unga 120-180
gramm yog 'iste'mol qilsin va saytimizdagi ko'rsatmalarga amal qiling. JB

«Tasavvur qiling -a, odamlarga shim kiyishni o'rgatmoqchisiz ...  Bu oson ko'rinadi. Agar odamlar har kuni
sizga qanday qilib shim kiyishni so'rashsa, sizga sms yozsalar -chi? (og'irlashtiruvchi) Bu xuddi cho'chqa kuni
kabi!  Agar men shimimni kiysam va u to'g'ri bajarilgan bo'lsa, men boshqalarga ko'rsataman. Men shimini
orqaga tashlab ko'rmoqchi bo'lgan odamlarga kulishim mumkin: “Hey, ular juda mos keladi, lekin bu ularning
orqada ekanliklarini o'zgartirmaydi! (Bu Xris Kross uchun ishlagan).

JB  bizga  nima  ishlayotganini  aytadi  va  boshqa  yo'lni  aytmaydi,  chunki  boshqa  yo'llar  kerak  emas.
Ko'rsatmalarga  rioya  qiling  yoki  shimingizni  orqaga  yurgizib  yuring,  lekin  u  sizga  buni  to'g'ri  yo'lini
ko'rsatayotganini bilganingizda JBdan g'azablanmang! Biz kitobdagi matnni o'zgartirishga urinmaymiz, faqat
boshqa kitoblarni o'rganishga boramiz! ” Chad

- Rahmat, Chad, bu ajoyib tushuntirish edi va ha, siz haqsiz. RSO tibbiyotining bu soni shunchalik oddiyki, uni
murakkablashtiradi. Odamlarga bunga ishonish juda oddiy, ya'ni ular o'zlari dori -darmonlarni sinab ko'rsata
olmasalar va bu haqda faqat o'qish kerak bo'lsa.

Hamma gap shundaki, odamlar hayoti xavf ostida. Men ular bilan shaxsan gaplashaman, yuzlaridagi og'riqni
ko'raman, shuncha yil o'tgach, menga nima qilganini so'ramang. Men uchun bu erda improvizatsiya uchun ko'p
joy yo'q, uzoq vaqt yakkaxon yakkaxon yoki bepul jazz uchun vaqt yo'q. Bu eskirgan o'n ikki barli blyuz va
uzunligi o'n ikki bar. Rik bizga ta'qib qilish bo'yicha ko'rsatma berdi, lekin hamma ego muammolari yoki bu
nima uchun g'ildirakni kashf qilishni xohlaydi.

Men bu haqda faqat aytaman: “Avval guruch pishirgich va fanatni o'zlashtir. Birinchidan, RSO, keyin nasha
dori -darmonlarining boshqa (kamroq kuchli)  shakllari.  Chunki potentsial  muhim. Yog 'qanchalik kuchli va
tinchlantiruvchi bo'lsa, bemor uchun shuncha yaxshi bo'ladi. Siz ichki sharoitlarni sinab ko'rishingiz shart emas,
avval terining holatini sinab ko'ring va 95-98% THC bilan haqiqiy kuchli va tinchlantiruvchi RSO yoki boshqa
biror narsa bilan tezroq tuzalib ketishini ko'ring, bu sizga javob berishi kerak. Shuni bilingki, siz ushbu dori -
darmonlarni qabul qilganingizda, xuddi shu narsa tanangizda sodir bo'ladi.

Buni qilganingizdan so'ng, siz nasha dori -darmonlarining kamroq kuchli turlariga qiziqishni yo'qotasiz. Ular
ba'zi hollarda yordam bera olmasliklari uchun emas, balki nima uchun ikkinchi yoki uchinchi darajali uchish
kerak, bir xil pulga birinchi sinfga uchib, bir vaqtning o'zida o'z hayotingizni tezroq va ishonchli saqlashingiz
mumkin?

RSO - bu eng yaxshi dori, men unga qanday qarayman, qolganlari ham premium dori emas. Va men yuqori
sifatli dori -darmonlarni xohlayman, nega men haqiqiy narsaning o'rniga suyultirilgan dorini xohlayman? Yog
'qanchalik  tinchlantiruvchi  va  kuchliroq  bo'lsa,  u  dori  sifatida  shuncha yaxshi  ishlaydi  va  bu  hech qachon
o'zgarmaydi. ”JB

"Eng yaxshi RSO 95-98% THC va juda kuchli  va tinchlantiruvchi.  Boshqa har  qanday narsa (xom nasha,
sharbatlar,  tayyor  ovqatlar,  yuqori  CBD  yog'lari,  dekarboksillanmagan  BHO,  damlamalar,  konservalar,
aralashmalar, makeratlar, buni siz aytasiz)-nasha dori-darmonlarining kamroq kuchli shakli. Nasha nashasining
barcha turlari, shubhasiz, foydalidir, lekin o'z hayotingizni nasha dori -darmonlarining kamroq kuchli turlariga
tikmang. JB

15



Saraton kasalligining davosi: RIK SIMPSON PROTOKOLI

Rik Simpson kenevir yog'ini ishlab chiqarish jarayoni

"Men odatda yuqori sifatli indikator yoki indiva dominant sativa xochlaridan bir funt yoki undan ko'p kurtak
bilan ishlayman. Bir untsiya yaxshi tomurcukdan odatda 3 dan 4 grammgacha yuqori sifatli moy olinadi va
ishlab  chiqarilgan  yog'ning  miqdori  turlicha  bo'ladi.  Siz  ishlayotgan  materialni  qayta  ishlamaguningizcha
qancha yog 'olishingizga hech qachon amin bo'lmaysiz. O'rtacha, bir kilogramm yaxshi kurtakdan, odatda, 60
gramm yuqori sifatli yog 'olinadi, ba'zida siz hatto ba'zi navlardan ancha ko'p olishingiz mumkin.

Ko'pchilik, bu moy kehribar bo'lishi kerak va siz uni ko'rishingiz kerak deb ishonishadi. Ko'pincha men ishlab
chiqargan yog'lar har doim ham bunday xususiyatlarga ega emas edi. Siz ishlab chiqarayotgan yog'ning rangi va
tuzilishi ko'p jihatdan siz yog'ni ishlab chiqarishda ishlatiladigan shtamm, usul va erituvchiga bog'liq. Agar siz
ishlab chiqarayotgan yog'ning rangi quyuqroq bo'lsa, tashvishlanmang, bu bunday moy kuchli dori emas degani
emas. Haqiqatan ham, men ishlab chiqargan eng kuchli yog'larning ba'zilari quyuq rangda edi, lekin ular baribir
kerakli dorivor ta'sirga ega edi.

Menimcha, bu ko'rsatmalar har kimga bu yog'ni ishlab chiqarishni osonlashtirishi kerak, lekin ishni boshlashdan
oldin uni to'g'ri bajarish uchun hamma narsaga ega ekanligingizga ishonch hosil qiling. Buning uchun faqat
boshlang'ich material, hal qiluvchi, yog'och uzunligi, ikkita plastmassa chelak, huni va qahva filtrlari bo'lgan bir
nechta kichik idishlar, guruchli elektr pishirgich, fan, zanglamaydigan po'latdan o'lchash kosasi, qahva isitgichi
va ukol kerak.

Men  tasvirlamoqchi  bo'lgan  jarayon,  o'simlik  materialidan  mavjud  bo'lgan  qatronni  olib  tashlash  uchun,
boshlang'ich materialni ikki marta toza erituvchi alifatik nafta yoki 99% izopropil spirti kabi yaxshi hal qiluvchi
bilan yuvishni o'z ichiga oladi. Yengil nafta moy ishlab chiqarish uchun juda yaxshi hal qiluvchi ekanligini
isbotladi, shuningdek, boshqa erituvchilar narxiga nisbatan sotib olish ancha arzon. U har xil shakllarda va turli
nomlarda keladi, lekin men ishlatgan hal qiluvchi Kanadada engil nafta deb ataladi, Evropada esa uni ko'pincha
benzin (e) deb atashadi. U ko'plab nomlar ostida sotiladi, lekin agar siz yonilg'i etkazib beruvchiga boradigan
bo'lsangiz,  qaynoq  nuqtasi  40  dan  40  gacha  bo'lgan  gidrofizikli  alifatik  erituvchi  nafta/neft
efiri/benzin/uglevodorodli  erituvchini  so'rasangiz,  ba'zi  narsalarni  kuzatishda  muammo  bo'lmaydi.  100  °  C
(140-212 ° F), CAS raqami 64742-49-0.

Yengil  nafta  sanoat  maqsadlarida  ishlatiladi  va  ko'pincha  dvigatel  qismlari  yoki  ingichka  bo'yoqlar  va
boshqalarni yog'lash uchun ishlatiladi, shuning uchun aminmanki, sizga kerakli narsani topish qiyin bo'lmaydi.
Sizga uning ko'p ishlatilishi haqida tushuncha berish uchun, bu xuddi Coleman lampalari va pechkalarini yoqish
uchun ishlatiladigan modda. Ammo, afsuski, Coleman yoqilg'isiga zang inhibitörleri qo'shiladi, shuning uchun
men  bu  yoqilg'idan  moy  ishlab  chiqarish  uchun  foydalanishni  tavsiya  etmayman.  Dunyoning  ko'plab
mamlakatlarida tibbiy darajadagi nafta (geksan) ham bor, lekin uni olish ancha qimmat va odatda qiyinroq va
men toza nurli nafta va uning tibbiy darajali versiyasi o'rtasida jiddiy farq topmadim. .

Butan yog 'ishlab chiqarishi mumkin, lekin men uni bu dori ishlab chiqarishda hal qiluvchi sifatida ishlatishni
tavsiya  etmayman,  chunki  u  juda  o'zgaruvchan  va  xavfni  zararsizlantirish  uchun  qimmat  uskunalardan
foydalanishni  talab  qiladi.  Bundan  tashqari,  yog'ni  ishlab  chiqarish  uchun  butandan  foydalanish  tayyor
mahsulotni dekarboksilatsiyaga olib kelmaydi, shuning uchun, agar ularni to'g'ri dekarboksilatsiyalash uchun
qo'shimcha vaqt ajratilmasa, shu tarzda ishlab chiqarilgan yog'lar dorivor maqsadlarda samarasi past bo'ladi.

Men hozirgacha tajribaga ega bo'lgan yagona erituvchilar - efir, engil alifatik nafta va 99% izopropil spirti. Eter
- bu mening shaxsiy sevimli narsam va u juda samarali  hal qiluvchi, lekin qimmat va uni olish juda qiyin.
O'ylaymanki,  efirdan  foydalanish  yopiq  distillash  moslamalari  uchun  ko'proq  mos  keladi,  chunki  u  juda
uchuvchan va uning tutunlari bilan ishlash xavfli.

Efir ham, engil nafta ham tabiatda tanlab olinadigan hal qiluvchi hisoblanadi, demak, spirt hal qiluvchi kabi
unchalik samarali  emas, lekin baribir  u yaxshi ishlaydi.  Spirtli  ichimliklar  boshlang'ich materialdan ko'proq
xlorofillni  eritib  yuboradi  va  shuning uchun spirt  bilan  ishlab  chiqarilgan  yog'lar  odatda  quyuqroq rangda
bo'ladi.
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Erituvchi samarali bo'lishi uchun u 100% toza bo'lishi kerak va 100% toza spirt qimmat va uni topish juda
qiyin.  Boshqa  tomondan,  engil  nafta  sotib  olish  ancha  arzon  va  odatda  uni  topish  qiyin  emas.  Efir
ishlatilishining yonida, sof nurli alifatik nafta - men hal qiladigan hal qiluvchi.

Spirtli ichimliklar, shu jumladan spirtli ichimliklar zaharli hisoblanadi,  ammo agar siz ushbu ko'rsatmalarga
amal qilsangiz, tayyor yog'da erituvchi qoldiqlari tashvishga solmaydi. Tayyor mahsulot xona haroratiga qadar
sovigandan so'ng, bu yog'ga emas, balki yog'ga o'xshash qalin moddadir va u iloji boricha zaharlanishga qarshi.
Erituvchi qoldiqlarning ozgina izi qolsa ham, yog'ning o'zi har qanday zararli zaharli ta'sirni zararsizlantirish
uchun  harakat  qiladi.  Aslida,  siz  faqat  dorivor  qatronlarni  kurtak  materialidan  yuvish  bilan  shug'ullanasiz.
Keyin,  erituvchi  moy  aralashmasi  filtrlangandan  va  erituvchi  qaynatilgandan  so'ng,  siz  qatronlar  bilan
shifobaxsh shaklda qolasiz.

Yaxshi natijaga erishish uchun boshlang'ich material  iloji  boricha quruq bo'lishi kerak. Ishlayotgan joyingiz
yaxshi shamollatilganligiga ishonch hosil qiling va bu erda uchqunlar, ochiq olov yoki qizg'in elementlar yo'q.

Yuvish  jarayonida  yog  'erituvchi  aralashmasi  to'kilib  ketmasligi  uchun  boshlang'ich  materialni  yaxshi
chuqurlikdagi idishga joylashtiring. Keyin ishlatilgan hal qiluvchi bilan kurtakni namlang va tomurcuk materiali
2 × 2 bo'lak uzunlikdagi yog'och yordamida maydalanadi.

Ezilganidan  so'ng,  material  hal  qiluvchi  ichiga  to'liq  botguncha  ko'proq  erituvchi  qo'shing.  Tomurcuk
materialini  taxminan uch daqiqa davomida, uni maydalash uchun ishlatilgan yog'och uzunligi bilan ishlang.
Keyin erituvchi moy aralashmasini asta -sekin boshqa toza idishga to'kib tashlang, boshlang'ich materialni asl
idishda qoldiring, shunda uni ikkinchi marta yuvish mumkin.

Yana boshlang'ich materialga yangi erituvchini soling, shunda u yana erituvchiga botiriladi va keyin ishlatilgan
yog'och uzunligi bilan yana uch daqiqa ishlang. Keyin,  erituvchi yog 'aralashmasini,  siz birinchi yuvishdan
boshlab, erituvchi moy aralashmasini ushlab turgan idishga quying.

O'simlik materialini uchinchi marta yuvishga urinish juda kam yog'ni chiqaradi va bu dori sifatida hech qanday
foyda keltirmaydi.  Birinchi yuvish, mavjud bo'lgan qatronlarning 70-80% ni boshlang'ich materialdan eritib
yuboradi; keyin ikkinchi yuvish foydali bo'lgan qatronlarni olib tashlaydi, bu esa qoladi.

Birinchi yuvishdan olingan yog'lar dorivor jihatdan eng kuchli hisoblanadi, lekin agar yuqori sifatli boshlang'ich
material  ishlatilsa,  ikkinchi  yuvishdan olingan  yog'ning  ham foydasi  bor.  Agar  biron  sababga  ko'ra,  kerak
bo'ladigan darajada kuchli bo'lmagan material bilan ishlashga to'g'ri kelsa, birinchi yuvilgan yog'ni faqat ichki
foydalanish  uchun  ishlatganingiz  ma'qul,  keyin  o'sishni  boshlang  yoki  boshlang'ich  materialni  qidiring.
yaxshiroq sifat. Yodingizda bo'lsin, sifat miqdordan ko'ra muhimroq va boshlang'ich material qanchalik yaxshi
bo'lsa, dori shunchalik yaxshi bo'ladi.

Yuqoridan kichik teshikli toza suv idishlari kabi narsalarni ishlating va teshiklarga voronkalar soling, so'ngra
hunilarga  katta  qahva  filtrlarini  qo'ying.  Birinchi  va  ikkinchi  yuvilgan  erituvchi  moy  aralashmasini  qahva
filtrlariga to'kib tashlang va keraksiz o'simlik materiallarini olib tashlash uchun erituvchi moy aralashmasining
filtrlardan o'tishiga ruxsat bering. Voronka va konteynerlardan qanchalik ko'p foydalansangiz, shuncha tezroq
filtrlanadi. Erituvchi moy aralashmasi filtrlangandan so'ng, u hal qiluvchi qaynatishga tayyor bo'ladi.

Agar sizda hali yo'q bo'lsa, siz yog'ni erituvchini qaynatish uchun yuqori va past issiqlik sozlamalari bo'lgan,
tepasi  ochiq  bo'lgan,  arzonroq  guruch  pishirgichini  sotib  olishingiz  mumkin.  Guruch  pishirgichi  yaxshi
shamollatiladigan  joyga  o'rnatilganligiga  ishonch  hosil  qiling  va  erituvchi  qaynayotganda  tutunni  chiqarib
yuborish uchun yaqin atrofdagi fanni joylashtiring. Bu tutunlarning kondensatsiyalanishi va xavf tug'dirishining
oldini  oladi.  Guruch  pishirgichlari  guruch  pishayotganda  uni  yoqib  yubormaslik  uchun  mo'ljallangan.
O'rnatilgan  harorat  sensori,  agar  pishirgich  ichidagi  harorat  haddan  tashqari  ko'tarila  boshlasa,  avtomatik
ravishda past harorat rejimiga o'tadi.

Yog 'ishlab chiqarayotganda, agar harorat 148 ° C dan oshsa, u kannabinoidlarni yog'dan bug'lay boshlaydi va,
albatta,  siz  bu  sodir  bo'lishini  xohlamaysiz.  Agar  guruch pishirgichi  to'g'ri  ishlayotgan bo'lsa,  u  avtomatik
ravishda dekarboksillanish sodir bo'ladigan haroratdan yuqori bo'lgan va hali ham THC va boshqa darajadan
ancha  past  bo'lgan,  taxminan  230  °  F  (110  °  C)  da  yuqori  issiqlik  sozlamasidan  o'chadi.  kannabinoidlar
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bug'lanadi.  Shuning  uchun  men  ilgari  hech  qachon  yog  'ishlab  chiqarmaganlarga  guruch  pishirgichidan
foydalanishni qat'iy tavsiya qilaman, chunki bu yog'ga zarar etkazish xavfini yo'q qiladi. Bundan tashqari, hosil
bo'lgan yog 'dekarboksilatsiyalanadi, bu ham muhim, shuning uchun u o'zining to'liq dorivor ta'siriga erisha
oladi.

Men  taklif  qilamanki,  odamlar  yog  'ishlab  chiqarish  uchun  kostryulkalar  va  shunga  o'xshash  asboblardan
foydalanishga urinmasliklari kerak. Men birinchi marta moy ishlab chiqarishga harakat qilsam, men qozondan
foydalanardim va bu asboblar qancha issiqlik ishlab chiqarishi mumkinligini bilmasligimdan, yog 'qizib ketdi
va vayron bo'ldi. Menimcha, boshlang'ich guruch pishirgichidan boshlashi va ko'rsatmalarimizni diqqat bilan
bajarishi oqilona. Bu ularni juda ko'p qayg'udan qutqarishi mumkin edi.

Distillash  moslamasidan  ushbu  dorini  ishlab  chiqarish  va  ishlatilayotgan  erituvchini  qaytarish  uchun  ham
foydalanish  mumkin.  Bu  usul  chindan  ham  guruch  pishirgichni  ishlatishdan  ko'ra  mantiqiyroqdir,  lekin
erituvchilarni xavfsiz qaynatish uchun mo'ljallangan stullar qimmatga tushadi va ko'pchilik bu qurilmalardan
birini to'g'ri ishlatishni bilishmaydi. Agar bittasi bo'lsa, men o'zim suratga olishni afzal ko'raman, lekin ba'zi
mamlakatlarda  gazakka  ega  bo'lish  qonunga  ziddir.  Agar  kimdir  jiddiy  va  katta  miqdordagi  moy  ishlab
chiqarishni xohlasa, distillashga e'tibor bering va o'zingizni ushbu uskunadan to'g'ri foydalanishga o'rgating.

Guruch pishirgichini to'ldirayotganda yoki erituvchini qaynatayotganda har doim uchqunlar, ochiq olov yoki
qizg'in elementlar yo'qligiga ishonch hosil qiling, chunki erituvchilardan chiqadigan bug'lar juda yonuvchan va
zaharli. Men xuddi shu jarayonni ming marta ishlatganman va hech qachon baxtsiz hodisa yuz bermagan, lekin
o'z xavfsizligingiz uchun, iltimos, ko'rsatmalarga amal qiling va joy yaxshi havalandırıldığından ishonch hosil
qiling. Men ham sizni ogohlantiraman, erituvchilar chiqaradigan bug'lar bilan nafas olishdan saqlaning, chunki
ular yaqin atrofdagi odamlarga yoqimsiz ta'sir ko'rsatishi mumkin.

Ventilyator  ishlayotganiga  va  tutun  chiqadigan  havo  oqimi  yetarli  ekanligiga  ishonch  hosil  qiling,  so'ngra
guruch  pishirgichini  to'rtdan  uch qismigacha  to'ldiring.  Bu erituvchi  yog 'aralashmasi  to'kilmasdan  qaynab
ketishiga  imkon beradi.  Guruch pishirgichini  yuqori  haroratga qo'ying va erituvchini  qaynatishni  boshlang.
Hech qachon ventilyatorsiz buni qilishga urinmang, chunki tutun kondensatsiyalanishi mumkin va agar ular
isitish elementi bilan aloqa qilsa, bu yong'inga olib kelishi mumkin.

Guruch pishirgichidagi daraja pasayganda, sizda qolgan erituvchi moy aralashmasini yaxshilab qo'shib, hech
narsa qolmaguncha davom eting. Guruch pishirgichidagi sath oxirgi marta tushganda va qolgan erituvchi moy
aralashmasining ikki dyuymigacha kamayganda, qolgan erituvchi moy aralashmasiga taxminan 10-12 tomchi
suv qo'shing. Bu oz miqdordagi suv qolgan erituvchini pishirgichda qolgan yog'ni osonroq qaynatishiga imkon
beradi.

Agar pishirgichda juda oz narsa qolsa, men odatda qo'lqop kiyaman, keyin pishirgichni olib, tarkibini aylantira
boshlayman. Bu fanning havo oqimi tutunni olib ketishi bilan amalga oshiriladi va u tugatish jarayonini biroz
tezlashtirishi mumkin. Qisqa vaqt ichida pishirgich avtomatik ravishda yuqori haroratni o'rnatadi va keyin past
olovga o'tadi. Oxirgi erituvchi qaynatilayotganda, siz pishirgichda qolgan yog'dan qarsillagan ovozni eshitasiz
va qolgan yog'da juda ko'p pufakchalar paydo bo'lishini ko'rasiz. Bundan tashqari, siz guruch pishirgichidagi
yog'dan ozgina tutun yoki bug 'chiqayotganini sezasiz, lekin xavotir olmang, chunki bu siz qo'shgan bir necha
tomchi  suvdan bug'.  Guruch pishirgich avtomatik  ravishda past harorat  rejimiga  o'tkazilgandan so'ng,  Men
odatda uni yana yuqori issiqlik rejimiga o'tguncha sovitib qo'yaman. Pishirgich avtomatik ravishda ikkinchi
marta  past  harorat  rejimiga  o'tkazilgandan  so'ng,  men  ichki  idishni  pechdan  chiqarib,  ichidagi  idishni
zanglamaydigan po'latdan yasalgan idishga quyaman.

Qozonda oz miqdordagi yog 'qoladi, agar siz yog'ni yutish uchun quruq non kabi narsalarni ishlatmasangiz, siz
undan  chiqib  ketish  deyarli  imkonsiz  bo'ladi.  Keyin,  bu  nonning oz  miqdorini  dori  sifatida  iste'mol  qilish
mumkin, lekin esda tutingki,  uning ta'sirini sezguningizcha ba'zida bir soat yoki undan ko'proq vaqt ketishi
mumkin. Shunday nonni qancha iste'mol qilishingizga ehtiyot bo'ling, chunki juda oz miqdori ham sizni bir
necha soat uxlab qolishi mumkin, xuddi xom yog'ning o'zi kabi. Qozonda qolgan yog'ni tozalashning yana bir
yaxshi usuli - qozonni mayda damlamasini ishlab chiqarish uchun oz miqdordagi spirt bilan yuvish.
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Bunday damlamasi teri kasalliklarini davolashda juda samarali bo'lishi mumkin va ozgina vaqt o'tishi mumkin,
bu sizga pulni tejash imkonini beradi. Men tez -tez bir nechta shtammlardan yog'ni aralashtirishni yoqtirganim
uchun, qolgan yog'ni qozonda keyingi safar qoldiraman. Turli xil shtammlardan yog'larni aralashtirib, siz har xil
turdagi yog'lardan shifobaxsh foyda olasiz va men bunday yog'larni hamma narsani davolashda samarali deb
topdim. Agar sizning ixtiyoringizda yaxshi kenevirning turli xil navlari bo'lsa, menimcha, yog'larni aralashtirish
yaxshi, lekin agar bo'lmasa, menimcha, faqat bitta shtammdagi moy sizning ehtiyojlaringizni qondiradi.

Zanglamaydigan  po'latdan  yasalgan  o'lchash  kosasiga  quyilgan  yog'ni  oling  va  uni  yog'da  qolgan  suvni
bug'latish uchun qahva isitgichi kabi yumshoq isitish moslamasiga qo'ying. Qolgan suvni bug'lantirish uchun
ko'p vaqt talab qilinmaydi, lekin ba'zi shtammlar boshqalarga qaraganda ko'proq tabiiy terpen ishlab chiqaradi.
Bu terpenlar sizda hozirda qahva isitgichidagi moy ko'p vaqt puflab ketishiga olib kelishi mumkin va bunday
yog'lar  o'z faoliyatini  to'xtatishi  uchun biroz vaqt  ketishi mumkin.  Qahva isitgichidagi  yog 'puflab ketishni
to'xtatganda va hech qanday harakat sezilmasa yoki ko'rinmasa, qahvani isitgichdan yog'ni olib tashlang va
biroz sovushini kuting. Qahva isitgichidan foydalanmasdan yog'ni tugatishning yana bir usuli - yog'ni taxminan
130 ° C haroratda o'rnatilgan pechga taxminan bir soat davomida qo'yish. Bu tayyor yog'ni dekarboksil qiladi va
erituvchi qoldiqlari muammo bo'lmasligi kerak.

Keyin, mahalliy dorixonada mavjud bo'lmagan plastik aplikatorlar yoki ignalari bo'lmagan shprits yordamida,
iliq yog'ni shpritsga sekin tortib, sovushini kutib turing. Qisqa vaqt ichida qatron yog'ga o'xshash qalin moddaga
aylanadi.

Ba'zida  qatronlar  shunchalik  qalinki,  soviganida  uni  shpritsdan  chiqarib  olish  qiyin  bo'ladi.  Agar  shunday
bo'ladigan bo'lsa, shpritsni bir stakan issiq suvga soling, shunda siz dozani osonroq siqib chiqarasiz. Ba'zida
bemor juda ko'p yog'ni chiqarib yuboradi, lekin agar bu sodir bo'lsa, shunchaki shpritsning pistonini torting va
ortiqcha yog'ni shpritsga hech qanday qiyinchiliksiz qaytarish mumkin.

O'rtacha,  bir  kilogramm quruq materialga  ikkita  yuvish uchun taxminan  2 gallon  (8-9 litr)  erituvchi  kerak
bo'ladi.  Agar  siz  yog'ni  ko'p  yoki  kamroq  boshlang'ich  materialdan  ishlab  chiqarishni  rejalashtirmoqchi
bo'lsangiz,  sizga  qancha  erituvchi  kerakligini  aniqlash  uchun  oddiygina  matematikani  bajaring.  Boshidan
oxirigacha, odatda, butun jarayonni bajarish uchun uch -to'rt soat vaqt ketadi, keyin esa dori o'sha erda o'tirishga
tayyor.

Shuni ham ta'kidlash kerakki, bu yog'ning saqlash muddati juda uzoq. Lekin uzoq muddatli saqlash uchun men
uni  yopiq qopqoqli  yoki zanglamaydigan po'latdan yasalgan idishga ega qorong'i  shishaga solib qo'yardim.
Agar  qorong'i  joyda  salqin  joyda  saqlansa,  u  o'zining  shifobaxsh  kuchini  yillar  davomida  saqlab  turishi
mumkin.

Avvaliga kimdir o'z dori -darmonini ishlab chiqarishga urinishi qiyin tuyulishi mumkin, lekin aslida bu jarayon
juda oddiy. Siz qilishingiz kerak bo'lgan narsa - ko'rsatmalarga diqqat bilan amal qiling va bu dorini bir necha
marta ishlab chiqarganingizdan so'ng, bir chashka qahvadan ko'ra qilish qiyin emasligini ko'rasiz. O'zingizning
dori -darmonlaringizni ishlab chiqarganingizdan so'ng, bu barcha sirlarni tibbiyotdan olib tashlaydi va endi ko'p
hollarda  shifokorlarga  ishonishning  hojati  yo'q,  hozircha  siz  o'zingizning  shifokoringiz  bo'ldingiz  ».  Rik
Simpson, kenevir: eng dorivor o'simlik
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Savol: Nima uchun quruq materialni maydalash THC yo'qotilishiga olib keladi? Buning izohi bormi?

A. Siz haqiqatan ham kuchli kurtakni maydalab ko'rganmisiz? Agar shunday qilgan bo'lsangiz, buning sababini
bilishingiz kerak. Siz maydalagandan so'ng stol atrofida oq chang - bu THC (yoki trichomalar) va u yog'da
qolishi kerak edi. Qolaversa, u maydalanganda, juda yaxshi bo'ladi va siz yog'ingizga surtishni xohlamagan ko'p
narsalarni olib tashlaysiz.

Suyakning quritilgan butun kurtaklarini nafta yoki o'zingiz xohlagan erituvchi bilan namlagandan so'ng qayta
ishlang,  lekin  uni  qayta ishlashdan oldin  unga ko'p tegmang,  chunki  har  safar  tegib  tursangiz,  bir  qismini
yo'qotasiz. Tuproq materialidan ishlab chiqarilgan yog'lar namlanganidan keyin ezilgan kurtaklardan olinadigan
yog'ga qaraganda ancha kuchli.

Birinchi tez yuvish - bu eng kuchli va 70% THC, ikkinchisi - 20%, uchinchisi - 5%. Agar siz uni maydalab
qo'ysangiz, siz uchta yuvishni (aslida to'rttasini) yog'ingizga olasiz va buni xohlamaysiz. Sifat miqdori bo'yicha.
JB

"Salom JB. Agar kerak bo'lsa, kurtakni quritib qo'yishingiz mumkin bo'lgan eng qisqa vaqt qaysi? Rahmat. ”
Priskilla

- Suyak quriguncha. Men faqat 5-7g kurtakni aytaman, bu sizga bir gramm yog 'beradi, uni boshlash uchun
kifoya  qiladi,  keyin  uni  to'g'ri  quritib  bo'lgach,  bir  hafta  yoki  undan  keyin  tugatishingiz  mumkin.  Qayta
ishlashdan oldin siz boshlang'ich materialni qanchalik kam ishlatsangiz, shuncha kam sarflaysiz. Shunday qilib,
boshlang'ich materialni dekarboksilatlamaslik yaxshiroqdir (GW kabi, hech qanday sababsiz, siz yog'ni kamroq
muammo bilan isitib, dekarboksilatsiyalashingiz mumkin, siz baribir hal qiluvchi qoldig'ini olib tashlashingiz
kerak).  Eng yaxshisi  -  kurtakni  quritish  xonasida  ishlov  berish  uchun chelakka  solib  qo'yish,  iloji  boricha
qo'shimcha ishlov berishsiz. Kurtakka qanchalik kam tegsa, shuncha yaxshi. JB

1.) Men suyakdan qurigan kurtaklarni faqat qo'llarim bilan maydaladim, maydalagich ishlatilmadi. Boshlang'ich
material taxminan juda kichik kurtaklarga o'xshardi. Diametri 5 dan 10 mm gacha, shuning uchun asosan kukun
yo'q. Men o'zimning "pishirish" tajribamga ega bo'lganim uchun, men siz bilan hamma narsaga qo'shilaman, C
nuqtadan  tashqari,  men  alkogoldan  tayyorlangan  yog'larni  ko'rdim,  ular  odatda  quyuqroq  bo'ladi,  chunki
alkogoldagi suv xlorofilllarni eritadi. Men o'z moyimni laboratoriya sof neft efiridan tayyorladim. Bu moyning
rangi ancha ochroq (oltin-jigarrang) va men sinab ko'rish imkoniyatiga ega bo'lgan alko-moylarga qaraganda
ajoyib, mazali achchiq ta'mga ega. Bu erda men aytmoqchimanki, Nafta terpenlar va xlorofilllarning ko'pini
spirtli ichimliklar singari olib tashlamaydi. Bundan tashqari, spirtli ichimliklar kabi ancha boshqariladigan va
boshqariladigan qaynatiladi. Shunday qilib, mening savolim shu erda,

-  Avval  materialni  maydalamang.  Quruq  kurtakli  materialni  har  qanday  ishlatish  sizni  THC  va  boshqa
kannabinoidlarni yo'qotishiga olib keladi (stol ustidagi mayda chang chelakda qolishi kerak edi). Ha, öğütme va
nafta  öğütme  va  alkogoldan  ko'ra  "yaxshiroq"  bo'lar  edi  -  bu  kombinatsiya  deyarli  kafolatlangan
muvaffaqiyatsizlik, siz bu tarzda yaxshi moy tayyorlay olmaysiz.

Kurtakni chelakka soling,  uni nafta bilan namlang, tayoq bilan ikki-uch minutga maydalang,  paqirga yog'li
erituvchi  aralashmani  quying.  Agar  siz sifatli  material  bilan ishlasangiz,  ikkinchi  marta  yuving va ikkinchi
aralashmani  birinchi  yuvish bilan chelakka quying. Agar siz yaxshi materialdan foydalanmasangiz,  birinchi
yuvishni faqat ichki maqsadlar uchun ishlating (va yaxshi material qidirishda davom eting).

Eter ajoyib yog'lar ishlab chiqaradi (biz quyuq yog'larga qaraganda kehribar yog'larni yaxshi ko'ramiz, lekin
esda  tutingki,  ba'zi  shtammlar  boshqalarga  qaraganda  quyuqroq  yog'lar  ishlab  chiqaradi).  Biz  ham amaliy
sabablarga ko'ra kehribar yog'larini yaxshi ko'ramiz - kim xlorofill izlari bo'lgan qora tishlarga ega bo'lishni
xohlaydi? Ammo biz hozircha buni tavsiya qilmaymiz, chunki efir bilan ishlash juda xavflidir, dunyoning ko'p
joylarida  etishish  qiyin  va biz  neft  ishlab  chiqaruvchilarning  xavfsizligi  haqida  qayg'uramiz.  Nisbatan  past
haroratlarda bum juda oson o'tishi mumkin. Shunday qilib, ko'pchilik odamlar uchun engil alifatik nafta yaxshi
ishlaydi. Biz odatda naftadan foydalanamiz, lekin efir biz tanlagan hal qiluvchi bo'ladi.

Biz hal qiladigan erituvchilarning hozirgi ro'yxati: 1. efir, 2. sof engil nafta, 3. 99% izopropil spirti, 4. oziq -
ovqat spirtli ichimliklar - afzal 99%, lekin buni olish qiyin va juda qimmat. Agar siz 96% spirt bilan ishlasangiz,

20



Saraton kasalligining davosi: RIK SIMPSON PROTOKOLI

qolgan 4% odatda suvdan iborat. 10 litrdan 4% - 4 dcl, siz bir stakan suvni qaynatishingiz kerak bo'ladi - va siz
ko'proq oqilona sarflashingiz uchun vaqt kerak bo'ladi.

2.) Men hal qiluvchi qoldiqlarini butunlay olib tashlash uchun oxirgi 60 ° C issiq yog'ni 1,5 soat vakuum ostida
qo'ydim.  Men  sizga  yozganimdek,  men  35  gramm  keyinroq  yog'ni  dekarboksil  qildim  ...  Yog'ning  ta'mi
dekarboksilatsiyadan ancha achchiqroq edi, men yomonroq aytmayman, lekin siz burping haqida haqsiz.

- Oxirgi marta aytganimdek, burilish suvdan qolgan edi. Va siz ishlatgan "ilmiy" past harorat tufayli suv u erda
edi. Siz baribir yog'ni dekarboksil qilishingiz kerak, shuning uchun 110 ° C da o'chadigan guruch pishirgichi
yaxshi ishlaydi. Yoki, albatta, eng yaxshi narsa - bu jim bo'lardi, lekin yana aytamanki, ko'p odamlar ularga
egalik qilmaydi va ularni qanday ishlatishni bilishmaydi va portlash xavfi doimo mavjud. Hali ham portlash
sodir bo'lganda, u odatda butun uyni buzadi. Guruch pishirgichining tarkibi portlaganida, u faqat ikki yoki uch
metr balandlikdagi olovni chiqaradi, bu bilan kurashish juda oson.

Vakuumga  kelsak  -  albatta,  nega  bo'lmasin.  Agar  sizda  asbob  -uskunalar  bo'lsa  va  undan  qanday  to'g'ri
foydalanishni bilsangiz, unda yog'ni tugatish yomon emas, agar sizda erituvchi qoldiq yo'qligiga 100% ishonch
hosil qilishni xohlasangiz yoki og'zingizni yopmoqchi bo'lsangiz. neft -kimyo erituvchilariga qarshi bo'lganlar.
Ba'zi  odamlar  undan  katta  muvaffaqiyat  bilan  foydalanishadi  va  men  bunga  qarshi  emasman.  Siz
bilganingizdek,  ko'pchilik  odamlar  bunday  uskunaga  ega  emas  va  bizning  ko'plab  bemorlarimiz  guruch
pishirgichi va ventilyatorini sotib ololmaydilar yoki olmaydilar, shuning uchun biz vakuumni zarurat sifatida
tavsiya qilmaymiz.

Qarang, Rikning usuli qanchalik oson va sodda va biz hali qancha savollarga javob berishimiz kerak. Endi biz
neft  ishlab  chiqarishning  boshqa  usullari  haqida  ma'lumot  qo'shsak  nima  bo'lishini  tasavvur  qiling.  Bu
shunchaki chalkashliklarni keltirib chiqaradi va men "chalkash" odamlarning savollariga javob berish uchun
kunlar va haftalarni sarflashga majbur bo'laman.

3.) Iltimos, nima uchun yog'ni naychadan, to'g'ridan -to'g'ri og'izga, kapsulasiz ichishni taklif qilayotganingizni
tushuntiring? Emilim muammosi bormi? Men yog'ning ko'p qismini sigaret qog'ozida iste'mol qilaman, lekin
agar uydan uzoqroq vaqt ketishga majbur bo'lsam, kamdan -kam hollarda ba'zi kapsulalarni ishlataman. Bundan
tashqari, men uni tishlarimga yopishtirishni yoqtirmayman, chunki tushish juda qiyin ...

-  Bir  nechta sabablarga ko'ra.  Asosiysi,  bu yutish usuli  bemorlar  uchun eng samarali  va foydali  ekanligini
isbotladi. Bu og'iz gigienasini yaxshilaydi, chunki u og'izni dezinfektsiyalaydi, so'ng ovqat hazm qilish traktida
yoki tomog'ingizdagi har qanday kasalliklarga yordam beradi va hokazo. Aslida tomog'im og'riganida yog'ni
og'zimning orqasiga surtishga harakat qilaman. toqat qilgunimcha og'zimda. Ko'p hollarda gripp yoki tomoq
og'rig'i (yoki uning belgilari) bir kechada davolanadi.

Siz aytgandek, ba'zi yog'lar tishlaringizda va tilingiz ostida qoladi, shuning uchun bu qabul qilish usuli aslida
yog'ni  til  ostidan  qayta  ishlashni  (ala  Sativex  va  odamlar  ishlatadigan  boshqa  til  ostidagi  spreylar  va
damlamalarni) va oshqozonda qayta ishlashni birlashtiradi. ichak. Asosiysi, oshqozonga yog'ni olish. Agar sizda
yoqimsiz ta'mga ega yog 'bo'lsa, unda siz bir bo'lak non yoki banan qo'yishingiz mumkin (yoki sigaret qog'ozi,
agar  siz  uning  tarkibidagi  kimyoviy  moddalarni  iste'mol  qilishni  yaxshi  ko'rsangiz),  uni  katlayın  va  yutib
yuboring. bir tabletka va uni suv yoki choy yoki xohlagan narsangiz bilan yuvib tashlang. O'n daqiqadan so'ng
tishlaringizni  yog 'bilan  yuving,  bu  og'iz  gigienasiga  ham yordam beradi.  Ko'p  yog'lar  mazali  ta'mga  ega
(ayniqsa, boshlang'ich moddasi maydalanmaganida va yog'ni ishlab chiqarish uchun spirt ishlatilmaganda).

Kapsüller - a) siz ularni Big Pharma -dan sotib olishingiz kerak, bu orqali siz ularni pulingiz bilan qo'llab -
quvvatlaysiz, b) ba'zi odamlarga allergiya, v) ba'zilari oshqozonda emas, balki ichakda eriydi, d) dilerlar tez -tez
qo'yishadi. kapsulada yog 'bo'lishi kerak bo'lganidan kamroq, e) ular juda ko'p sharoitlarda unchalik yaxshi
ishlamaydi, f) bo'g'in yoki o'pka sharoitida yog'ni bug'lantirmoqchi bo'lganingizda, ulardan yog'ni olish qiyin.
yoki  siz  yog'ni  topikal  ravishda  ishlatmoqchi  bo'lsangiz.  Men  siz  kapsulalarni  ishlata  olmaysiz  deb
aytayotganim  yo'q,  faqat  shuni  aytmoqchimanki,  yog'ni  to'g'ridan  -to'g'ri  naychadan  qo'llashni  o'rganish
yaxshiroqdir. Ko'proq mashq qilganingizdan so'ng, siz yog'ni hech qanday noqulayliksiz ishlatishni o'rganasiz.
Men shaxsan moyli guruch pishirgichdan eyishni yaxshi ko'raman, barmog'imni unga botirib, o'ylaganimcha
olaman. E'tibor bering, Bu juda "yog 'iste'mol qiladigan" va siz odatda shpritsdan ko'ra ko'proq narsani olasiz.
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Yog 'yaxshi bo'lganda, "haddan tashqari doz" sizni faqat uyquga olib keladi, katta muammo. Lekin, albatta, men
buni tajribam va bag'rikengligim tufayli qila olaman, men buni yangi boshlanuvchilarga yoki unchalik tajribasi
bo'lmaganlarga tavsiya qilmaganman va tavsiya qilmayman ham. Sizga ham omad, Stefan. Jindrix "

"Agar  siz  narxdan  xavotirda  bo'lsangiz,  bu  saratonga  qarshi  dori-darmonlarning  ko'p  qismini  birgalikda
to'lashdan ko'ra ancha arzonroq bo'ladi.  Agar siz saraton kasalligiga qarshi uyda olgan dorilaringiz sug'urta
qoplamasa. Agar mening oilamdan kimdir saraton kasalligiga moy kerak bo'lsa, men uning yo'lini topardim.
Omad!!!!" Liza

- "Qabul qilaman, Liza, boshqa xarajatlar va xarajatlarni hisobga olganda, moy ancha arzon bo'ladi. Bundan
tashqari, u tibbiy tizim taqdim etadigan narsalardan ko'ra xavfsizroqdir, bundan tashqari, u ancha samarali va
ishonchli ishlaydi va uni zahar yoki nurlanishdan ko'ra qabul qilish qiziqroq. "JB

Savol: Bilaman, siz RSO -ni o'zingiz qilishni maslahat berasiz, lekin dispanserda ba'zi mahalliy joylar bor va
men bu narx qanday bo'lishi kerakligini o'ylardim. 

A. Bir gramm moy ishlab chiqarish uchun 4-7 g yuqori sifatli kurtak kerak, shuning uchun bu "to'g'ri narx"
bo'lishi kerak. Keling, kenevirning bema'ni narxlarini muhokama qilmaylik, men uchun 60 g dozadagi to'g'ri
narx 50-100USD (yoki undan kam, agar u ochiq havoda qonuniy ravishda katta miqyosda o'stirilgan bo'lsa).
Men bu narxni qayerdan olishimni bilaman deb aytmayapman, ayni paytda yuqori sifatli neft siz yashaydigan
joyda qanday yuqori sifatli material turadi. JB

Ekstraktsiyaning boshqa shakllari

Yog 'tayyorlashning boshqa usullarini topdingizmi?

"Yog 'ishlab chiqarishning ko'p usullari bor va men o'z uslubimni eng zo'r deb da'vo qilmayman, lekin mening
ma'lumotimga ko'ra, u minglab hollarda muvaffaqiyatli bo'lgan yagona usul.

Darhaqiqat,  biz  dunyoga  ko'rsatgan  usul,  eng  yaxshisi,  qo'pol  deb  hisoblangan  bo'lardi,  lekin  bu  dori  -
darmonning juda sof shakli shu tarzda ishlab chiqarilishi mumkin. Mening maqsadim - moyni tayyor uskunalar
bilan  ishlab  chiqarish  usulini  taqdim etish edi,  shuning uchun agar  kerak  bo'lsa,  deyarli  hamma o'z  dori  -
darmonlarini oddiy usulda ishlab chiqarishi mumkin edi.

2005 yilda reyd o'tkazilgunga qadar, men dori ishlab chiqarish va erituvchilarni qaytarib olish uchun distillash
jarayonlaridan foydalanganman. Bu usul ancha kam xavfli va erga ko'proq mos keladi, chunki hal qiluvchi isrof
qilinmaydi.  Ammo  politsiya  asbob  -uskunalarimni  tortib  oldi,  bu  meni  vazifani  bajarish  uchun  guruch
pishirgichlaridan foydalanishga majbur qildi.

Keyin ekstraktsiya qilishning yana qanday shakllaridan foydalanish mumkin?

Shunga qaramay, qazib olishning bir qancha usullari mavjud va men o'zimni bunday narsalarda mutaxassis deb
tan olmayman. Ilmiy usullarning muammosi shundaki, olijanob gaz chiqarish va boshqalar. Shuning uchun biz
jamoatchilikka ushbu dorini o'zlari ishlab chiqarishning eng oddiy usulini ko'rsatdik.

Qatronlarni  olish  uchun  sovuq  suv  olish  usullari  ham  mavjud.  Men  bunday  qazib  olishni  bir  necha  bor
o'tkazishga harakat  qildim va natijalar  kutilganidek yaxshi bo'lmadi.  Shunga qaramay, men shunday usulda
yuqori sifatli neft ishlab chiqarganman, deb aytadigan odamlarni bilaman. Shubhasiz, sovuq suv yonib ketishi
yoki portlashi mumkin emas, shuning uchun sovuq suvni olish usullari, albatta, bo'lishi mumkin, lekin bemorga
berilishidan oldin yog'ning dekarboksilatsiyalanganligiga ishonch hosil qilish kerak.

Dekarboksillanish nima?

Dekarboksillanish neft tarkibidagi molekulalar issiqlik yordamida delta 9 holatiga aylantirilganda sodir bo'ladi,
shuning uchun ular dorivor faolroq bo'ladi.  Bu sodir  bo'ladigan harorat  munozarali,  chunki men bu mavzu
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bo'yicha  ko'plab  hisobotlarga  qo'shilmaganman.  Men  taklif  qilgan  ishni  bajarib,  yog  'dekarboksilatsiyadan
yuqori bo'lgan haroratgacha qizdiriladi. Karboksil guruhi olib tashlanadi, bu molekulalarning endokannabinoid
tizimimizning CB1 va CB2 retseptorlariga joylashishiga va miya to'sig'idan o'tishiga imkon beradi.

Yog'ni kuchliroq qilishning yo'li bormi?

Yog 'kuchini oshirishning bir necha yo'li  bor, lekin yana shuni aytish mumkinki,  bu usullarning ko'pchiligi
oddiy odamda bo'lmagan maxsus uskunalar va bilimlarni talab qiladi. O'tmishda men bunday moylarni ishlab
chiqarganman va ularni kuchliroq va shifobaxsh deb hisoblayman, lekin amaldagi qonunlar va kerakli asbob -
uskunalar bilan hech qanday miqdorda ishlab chiqarishning iloji yo'q edi.

Men ishlab chiqargan yoki sotib olgan moy etarlicha kuchli bo'lmaganda nima qila olaman?

Agar yog'ni ishlab chiqarish uchun yaxshi boshlang'ich material ishlatilsa, bu muammoga duch kelmaslik kerak,
lekin ishonamanki, shunday qiluvchilar bo'ladi. Jiddiy kasallikni davolashda faqat eng yaxshisi yordam beradi,
shuning uchun agar sizda mavjud bo'lgan moy kerakli  vazifani  bajara olmasa, men yana bir qancha kurtak
materialini olib, uni to'g'ri ishlab chiqargan bo'lardim. Kimningdir hayoti muvozanatda qolsa, hozir past sifatli
moy  bilan  o'ynash  vaqti  emas.  Agar  siz  azob  chekayotgan  bo'lsangiz,  eng  yaxshi  dori  -darmonni
xohlamaysizmi? Iltimos, boshqalarga ham shunday qilishga harakat qiling. ” Rik Simpson, kenevir: eng dorivor
o'simlik

Mumkin bo'lgan eng yuqori sifatli yog'larni ishlab chiqarish

"Oddiy odamga iloji boricha yuqori sifatli va shifobaxsh yog'larni ishlab chiqarishga ruxsat berish manfaati
uchun, men hammaga o'tmishda ko'rsatganimdan ham samaraliroq shifobaxsh qiymatlarga ega yog'larni ishlab
chiqarishga  imkon  beradigan  oddiy  usulni  kashf  qildim.  .  Siz  ko'rsatgan  jarayonga  yana  bir  necha  qadam
qo'shishingiz kifoya, lekin siz neftni shu tarzda ishlab chiqarganingizdan so'ng, menimcha, siz buni juda katta
farq qiladi.

Agar sizda yuqori sifatli shifobaxsh kurtak bo'lsa, siz yaxshi erituvchi va guruch pishirgichidan foydalanib, juda
yuqori kannabinoidli yog'larni ishlab chiqarishingiz kerak. Men shu tarzda ishlab chiqargan yog'lar odatda 95%
va undan yuqori THC darajasini ko'rsatdi,  boshqa kannabinoidlar va o'simlik mumlari.  Bu kabi moylarning
shifobaxsh kuchi, nihoyat, nasha o'simliklariga tegishli tibbiy e'tirofni berdi, lekin shunga qaramay, men bu
moddaning shifobaxsh kuchini  hech qanday qiyinchiliksiz  butunlay yangi  bosqichga ko'tarish mumkinligini
topdim.

Siz qilishingiz kerak bo'lgan yagona narsa - bu yog'ni olib, uni bug'langanda kannabinoidlarni ushlab turadigan
isitish moslamasiga qo'yish, bu esa yuqori sifatli va sof yog'larni ishlab chiqaradi. Oddiy bug'lantiruvchi bu
vazifani bajara oladigan bo'lsa -da, aslida ular bu vazifani bajarish uchun mo'ljallanmagan, chunki har qanday
miqdordagi dori -darmon ishlab chiqarish uchun ko'p vaqt kerak bo'ladi va ko'pchilik bug'lanish moslamalari
oqishi mumkin.

Kattaroq hajmda neft  ishlab chiqarish  uchun havo o'tkazmaydigan ancha katta  bug'lanish moslamasi  kerak
bo'ladi, shuningdek, burchakka o'rnatilgan ancha katta yig'ish gumbazidan foydalanish kerak bo'ladi, shuning
uchun  kannabinoidlar  yig'ila  boshlagach,  ular  ishlay  boshlaydilar.  gumbazning  eng  past  nuqtasiga  yugurib
boring, u erda ularni kichik drenaj teshigidan yuqori darajada tozalangan yog 'shaklida yig'ish mumkin edi.
Mexanik moyil bo'lgan har bir kishi, bu vazifani bajarish uchun birlikni yig'ishda juda ko'p muammolarga duch
kelmasligi kerak, lekin qurilmani yig'ish uchun biroz vaqt va kuch kerak bo'ladi.
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Bug'langandan  keyin  to'planishi  mumkin  bo'lgan  yog  'miqdori,  boshlang'ich  moyining  og'irligi  bo'yicha
kannabinoid  foiziga  bog'liq.  Agar  siz  ishlatadigan  yog'ning  og'irligi  99% kannabinoidlarga  ega  bo'lsa,  siz
bug'langandan keyin taxminan bu miqdorni qaytarib olishingiz kerak.

Shuni  ham  aytib  o'tishim  kerakki,  bu  juda  ko'p  iflosliklarga  ega  bo'lgan  past  sifatli  yog'larning  sifatini
yaxshilashning eng yaxshi usuli, shuning uchun ular yanada kuchli va samarali dori sifatida ishlatilishi mumkin.
Kannabinoid miqdori ancha past bo'lgan boshlang'ich moy ham yaxshi dori ishlab chiqarishi mumkin,  agar
kannabinoidlar  bug'langanda  va  iflosliklar  kosada  qolsa.  Siz  kiritganingizdek  chiqa  olmasligingiz  mumkin,
lekin hech bo'lmaganda, siz avval boshlaganingizdan ko'ra ko'proq shifobaxsh moyga ega bo'lasiz. Shifolash
haqida gap ketganda, dori tozaligi va samaradorligi bemor uchun hamma narsani anglatadi, shuning uchun agar
siz  iloji  boricha  ko'proq dorivor  yog'larni  ishlab  chiqarishni  xohlasangiz,  men  aytganlarimga  jiddiy  e'tibor
berish kerak deb o'ylayman.

Hozircha men nima uchun bunday usulda ishlab chiqarilgan yog'lar boshqa usullar bilan ishlab chiqarilgan eng
yaxshi  yog'larga  qaraganda  ancha  faolroq  ekanligini  tushuntirib  berolmayman.  Men  bug'lantirgan  yog'lar
bug'lantirgichga  tushishidan oldin  dekarboksil  qilingan,  demak,  ular  iloji  boricha  dorivor  faol  edi,  shuning
uchun yog'ni bug'lashtirgichdan yig'ib olgandan keyin kuchda unchalik katta farq bo'lmaydi. Kannabinoidlar bu
yuqori  sifatli  yog'lardan  bug'langanda,  bug'lantiruvchi  idishda  faqat  kerak  bo'lmagan  o'simlik  mumlari  va
boshqa ifloslantiruvchi moddalar qoladi. Bu keraksiz moddalarni idishda qoldirib, siz to'playdigan yog 'ancha
toza bo'ladi, lekin bu yog'lar bug'lantirgichga solinmasidan oldin ozgina iflosliklarga ega bo'lgani uchun, bu
yog'ning nima uchun endi shunchalik kuchli ekanligini tushuntirib bo'lmaydi. .

Kannabinoidlar 300 dan 400 darajagacha bo'lgan yog'ni bug'lanadi va bu haroratlar dekarboksilatsiyani amalga
oshirish  uchun  bizga  aytilganidan  ancha  yuqori.  Yoki  biz  potentsialning  ajoyib  o'sishiga  olib  keladigan
dekarboksillanish  haqida  hali  tushunmagan  narsamiz  bor,  yoki  kannabinoidlarni  bug'lantirish  uchun  zarur
bo'lgan bu qo'shimcha issiqlik, biz ilgari hech qachon bilmagan yog'ga biror narsa qilgandir. .

So'nggi  bir  necha  hafta  mobaynida  men  bu yangi  jarayon  haqida  gaplashdim,  intervyu  berdim va  hozirda
shunday  odamlar  borki,  ular  shu  tarzda  yog'lar  ishlab  chiqarishni  boshladilar  va  menga  aytilganidan  ular
potentsial  farqidan hayratda qoldilar.  Mening tajribamga ko'ra,  distillash uskunalari  yoki  guruch pishirgichi
yordamida ishlab chiqarilgan eng yuqori sifatli moylarni ham kannabinoidlar bug'langandan keyin yig'iladigan
yog'lar  bilan solishtirib  bo'lmaydi.  Ular bir  xil  ko'rinishi mumkin,  lekin menimcha,  bug'langan yog'lar  ko'p
marotaba kuchliroqdir va bu ularni og'ir ahvoli bo'lgan odamlarni davolash uchun yanada moslashtirishi kerak.

Ba'zi  odamlar  o'simlik  materialini  bug'latgichga  solib,  keyin  o'simlik  materialini  qizdirgandan  so'ng,
bug'lantiruvchi gumbazidan kannabinoidlarni yog 'shaklida yig'ib olishadi. O'simlik xom ashyosidan foydalanib,
yaxshi yog'ni ishlab chiqarish mumkin, ammo sinov shuni ko'rsatdiki, bu yog'lar guruch pishirgichda ishlab
chiqarilgan yog'larning kuchiga teng emas va shuning uchun men o'z usullarim bilan odamlarga moy ishlab
chiqarishni  buyuraman.  Agar  siz  yuqori  sifatli  yog'ni  bug'latgichga  solib  qo'ysangiz,  kannabinoidlar
bug'langandan keyin hosil bo'ladigan moy, hatto yuqori sifatli g'uncha materialidan bug'lanishi mumkin bo'lgan
eng yaxshi yog'larga qaraganda ancha kuchli bo'ladi.  Shunday qilib,  agar siz ajoyib natijalarga erishmoqchi
bo'lsangiz, ularga eng yaxshi yog'ni bug'lash orqali erishish mumkin va bu sizga dori beradi, men buni hech kim
bilan solishtirib bo'lmaydi.

Hukumatlar  xohlasa  ham,  xohlamasin,  yaqin  kelajakda  ko'pchiligimiz  o'z  dori  -darmonlarimizni  ishlab
chiqaramiz va bu yog'lar juda ko'p tibbiy muammolar uchun juda samarali bo'lgani uchun, men bu oddiy xalq
tabobatini  hamma  joyda  ishlab  chiqarilishini  ko'rishni  kutaman.  giyohvandlik  kompaniyalari  bilan  o'yin
o'ynashga pullari bo'lmaganlar. Ishonchim komilki, giyohvandlik kompaniyalari bu dorilarni ishlab chiqarishga
faqat ular malakali, deb aytishga harakat qilishadi, lekin biz hammamiz bilamizki, bu jinoyatchilar har narsaga
juda  qimmatga  tushadi;  va  deyarli  har  bir  kishi  bu  moddani  ishlab  chiqarishi  mumkin  bo'lgani  uchun,
menimcha, giyohvand moddalar ishlab chiqaruvchi kompaniyalar rol o'ynashiga hojat yo'q.

Biz kerakli oddiy tadqiqotlarni o'tkazganimizdan so'ng, biz turli xil tabiiy kannabinoidlarni aralashtirib, turli
kasalliklarni davolash uchun maxsus ishlab chiqarilgan yog'larni ishlab chiqarishimiz mumkin bo'ladi, lekin bu
yangi yog'lar ajoyib shifobaxsh qobiliyatga ega bo'lishiga qaramay, biz o'zimiz ishlab chiqaradigan yog'lar har
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doim bo'ladi. bizning tibbiy kabinetimizda o'z o'rnini egalladi. Men hech qachon o'zim kashf qilgan usullarni
patentlashga urinmaganman,  chunki  menimcha,  bu ma'lumotdan foydalanishni  istagan har  bir  kishi  bo'lishi
mumkin va hech kimning hayotini saqlab qolishga qodir bo'lmagan narsani ushlab turishga hech kimning haqqi
yo'q. Aslida, menimcha, agar bizda patent degan narsa umuman bo'lmaganida, bu juda yaxshi dunyo bo'lardi.

Garchi  bu  dorini  ishlatishni  taqiqlamoqchi  bo'lganlar,  xuddi  giyohvandlik  kompaniyalari  singari,  o'tmishda
bizni ular bergan axlat  bilan zaharlab o'ldirishdan baxtliroq ekanliklarini  isbotlagan bo'lsalar -da, lekin ular
bizga  aytishga  harakat  qilishlariga  aminman.  bu  dorini  to'g'ri  ishlab  chiqaradigan  yagona  odamlar.  Men
ta'riflagan yangi usuldan foydalanib, har kim dori kompaniyasi taqdim etadigan dori -darmonlar singari toza
dori -darmonlarni ishlab chiqarishi mumkin. Bundan tashqari, menimcha, biz ishlab chiqaradigan dorilar, dori
kompaniyasi taklif qilganidan ko'ra samaraliroq bo'ladi, chunki ulardan farqli o'laroq, biz pul uchun emasmiz va
bizning maqsadimiz - o'zimizni davolash.

Nima uchun biz o'z dori -darmonlarimizni ishlab chiqara olmasligimiz va hukumatlar tomonidan sotib olingan
va  to'langan  pullar  bizni  bunga yo'l  qo'ymaslikka  harakat  qilsa,  nima  uchun biz  ularning  korruptsiyasidan
qutulishimiz kerakligiga yana bir misol bo'ladi. hamma uchun, insoniyatni changalidan ozod qilish. Hozircha
aniq bo'lishi kerakki, giyohvandlik kompaniyalari va hukumatlarimiz sog'ligimiz va farovonligimiz haqida hech
narsaga  ahamiyat  bermaydilar,  shuning uchun sog'lik  va  ona  tabiatga  sog'ligimizni  yaxshilash  uchun nima
qilishlarini ko'rish imkoniyatini beraylik. biz shunday qilamiz, aminmanki, biz endi o'tmishda bo'lgan narsani
qabul qilmaymiz. ” Rik Simpson, kenevir: eng dorivor o'simlik

Kenevir yoki marixuana?

"Tarix  davomida  nasha  har  doim kenevir  sifatida  ma'lum bo'lgan,  uni  ming  yillar  davomida  ekin  sifatida
etishtirganlar.  Katta  mablag  'tashvishlari  va  ular  boshqaradigan  hukumatlar  tomonidan  manipulyatsiya
qilinganida, tarkibida qatroni ko'p bo'lgan kenevir shtammlari marixuana deb nomlandi va umuman olganda
odamlarga yomonlik ko'rsatdi. Bu sodir bo'lgan davrda, ko'pchilik odamlar marixuana nima ekanligini umuman
bilishmas  edi.  Ular  marixuana  xavfli  giyohvandlik  va  o'limga  olib  keladigan  dori  ekanligini  aytishdi.
Hammamiz  bo'g'inni  chekish,  o'zimizga  zarar  etkazadigan  va  o'zimizga  zarar  etkazadigan  narsa  ekanligiga
ishonishdi.  Albatta,  bularning hammasi shunchaki yolg'onlar to'plami edi,  lekin o'sha paytda jamoatchilikda
boshqacha narsani aniqlash uchun imkoniyat yo'q edi.

Agar ularning hukumatlari bu zavodni AQShning ko'plab asoschilari va o'tmishdagi prezidentlari o'z kareralari
davomida kenevirni chekishganini qonunga xilof ravishda taqiqlab qo'ymoqchi bo'lganlarida, jamoatchilik bilsa
edi, ular o'zlariga majbur qilingan yangi cheklovlarni yutmagan bo'lardi. . Ko'plab taniqli davlat arboblarining
chekish odatlari va hatto Avraam Linkoln singari prezidentlar o'z verandasida o'tirgan chog'ida kanop chekish
vaqtini qanday o'tkazganliklarini aniq tasvirlaydigan ko'plab hujjatlashtirilgan hisoblar mavjud.

Ba'zi  hujjatlarga  qaraganda,  o'sha  davrning  siyosiy  rahbarlari,  masalan,  Mustaqillik  deklaratsiyasi  va
Konstitutsiya  vujudga  kelgan  bo'lsa,  menimcha,  ular  haqiqatan  ham  juda  aniq  fikrlovchilar  edi.  Ko'rinib
turibdiki,  ular  chekayotgan  marixuananing  dahshatli  oqibatlari  jamoatchilikka  shunchalik  zararli  bo'lganki,
bunday  odamlarga  yoki  ularning  oqilona  fikrlash  qobiliyatiga  hech  qanday  ta'sir  ko'rsatmagan.  Shunga
qaramay, o'nlab yillar o'tgach, kenevirdan foydalanishni cheklovchi qonunlar 1900 -yillarning boshlarida qabul
qilinganida, juda kam odam bunday narsalarni bilar edi.

Kenevirning tarix davomida dorivor ishlatilishi afsonaviy. U deyarli har qanday kasallik va jarohatni davolash
uchun ishlatilgan. Faqat so'nggi bir necha o'n yillar mobaynida kenevirning dorivor qo'llanilishi jamoatchilikka
rad etilgan.  Kenevir  o'simliklarini haqiqatan ham nima ekanligini bilish uchun biz faqat fantastika haqidagi
haqiqatni ajratishimiz kerak.

Tizim kenevirni marixuana deb qayta nomlash orqali odamlarga yomon ta'sir ko'rsatdi. Ota -onalarimiz va bobo
-buvilarimizga yangiliklar va kino ommaviy axborot vositalari marixuana va/ yoki kenevir o'simliklari o'lik,
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xavfli va o'ziga qaram giyohvandlik ekanligini aytishdi. Haqiqatdan boshqa hech narsa bo'lishi mumkin emas
edi, lekin o'sha davrda jamoatchilik o'zlari uchun faktlarni bilib olishlari deyarli imkonsiz edi.

Bu  kulgili  targ'ibotni  ishlab  chiqarganlar  uzoq  vaqtdan  beri  o'likdirlar,  nega  kenevir  haqidagi  yolg'on  va
yolg'onlar uzoqqa cho'ziladi? Javob oddiy - pul. Biz azob chekamiz va o'lamiz, chunki giyohvand moddalar
ishlab  chiqaruvchi  kompaniyalar  va  boshqa  katta  pul  manfaatlari  o'z  daromad  chegaralarini  yaxshilashni
xohlaydilar. Ular buni davom ettirishi uchun, kenevirni dorivor maqsadlarda va boshqa maqsadlarda noqonuniy
saqlanishini va jamoatchilikdan uzoqda bo'lishini ta'minlashi kerak.

Agar  biz  bularning barchasining  tarixiga  nazar  tashlaydigan bo'lsak,  aynan Jon D.  Rokfeller  va uning boy
do'stlari o'sha davrdagi hukumatlar ishtirokidagi korruptsiya va bugungi tibbiy tizimni bizga berganini ko'ramiz.
Boylar va kuchlilar tomonidan moliyalashtiriladigan tibbiyot maktablarida shifokorlarga allopatik tibbiyot, ya'ni
kimyoviy va zaharli dori -darmonlar o'rgatilgan.  Vaqt o'tishi bilan, ularning yolg'onlari va aldovlari  nafaqat
shifokorlarni,  balki  keng  jamoatchilikni  kimyoviy  sharoitda  zaharlarning  tibbiy  sharoitlar  uchun  foydali
ekanligiga  ishontirdi.  Boshqacha qilib  aytganda,  tibbiyot  deb ataladigan bu maktablar  shifokorlarning ham,
umuman jamoatchilikning ham miyasini yuvib, oqni qora deb hisoblashdi. Rik Simpson, kenevir: eng dorivor
o'simlik

Yog 'tayyorlash uchun qaysi shtamm yoki shtammlardan 
foydalanishim kerak?

"Bu savolga javob berish juda qiyin, chunki biz hammamiz urug 'savdogarlarining rahmdilligidamiz, chunki
ular biz o'stirayotgan narsada oxirgi so'zni aytadilar.

Muammo shundaki, agar siz beshta urug 'etkazib beruvchisiga "Oq beva" singari shtammga buyurtma bergan
bo'lsangiz, ularni o'stirganingizda, siz butunlay besh xil o'simlik turini o'stirishingiz mumkin. Men Kanadada
o'sgan "Oq beva" ning turi juda yaxshi tinchlantiruvchi ta'sir ko'rsatdi, chunki u Indica yaxshi navi edi va bu
men ko'rgan eng yaxshi og'riq qoldiruvchi vositalardan biri edi. Agar men xuddi shu urug'larni men sotib olgan
kompaniyadan buyurtma qilmoqchi bo'lsam, bugun ular menga dorivor qiymatlari butunlay boshqacha bo'lgan
urug'larni yuborishardi.

Men Evropada ko'rgan oq beva Kanadada o'stirganimdan ko'ra kuchliroqdir, shuning uchun bu erda urug'lar
ko'proq sativa dominant bo'lishi kerak. Afsuski, aksariyat hollarda, men Kanadada o'sgan Oq beva kabi og'ir
uyqusizlik effektini beradigan dorivor qadriyatlarga ega emas edim.

Ba'zi  shtammlar  og'riqni  engillashtiradi,  boshqalari  qandli  diabet  bilan  kasallanganlar  uchun qondagi  qand
miqdorini  nazorat  qilishda yoki glokom bilan og'riganlarda  ko'z bosimini  pasaytirishda samaraliroq  bo'ladi.
Bizga dorivor qadriyatlarga ega bo'lgan urug'larni doimiy ravishda etkazib berish kerak, shuning uchun oddiy
odam nima  o'sayotganini  bilib  oladi.  Bizga  kerak  bo'lgan  narsa  -  er  yuzida  eng ko'p  dorivor  shtammlarni
etishtirish erkinligi, keyin ularni yo'q qilishning oddiy usuli yordamida biz har xil kasalliklarni davolash uchun
qaysi shtammlar eng yaxshi moy ishlab chiqarishini aniqlay olamiz.

Bu amalga oshirilgandan so'ng, bu urug'larning barqaror ta'minlanishi ommaga taqdim etilishi  mumkin edi,
shundan so'ng ular tibbiy ehtiyojlariga mos shtammlarni etishtirishlari mumkin edi. Ammo o'sha kun kelguncha,
men chindan ham ma'lum bir shtamm yoki urug 'sotuvchisini tavsiya qila olmayman va "bu siz uchun" va
"kafolatlangan effektlar" deb ayta olmayman.

Ba'zi  urug'lik  kompaniyalarida  ular  sotayotgan  shtammlarning  dorivor  qiymati  haqida  ma'lumot  mavjud.
Shuning uchun, sotib olishdan oldin, bu ma'lumotlarni ko'rib chiqish yaxshi bo'lar edi.
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Keyin bemorlar qanday shtammlarga e'tibor berishlari kerak?

Bu vaqtda men qila oladigan yagona narsa - bu o'z moyini ishlab chiqarish uchun THC 20% va undan yuqori
bo'lgan  kuchli  va  o'ta  tinchlantiruvchi  indika  yoki  indiva  dominant  sativa  xochlariga  buyurtma  berish.
Qolaversa, odamlar har doim urug 'qayerdan olishini so'rashadi va bu ularni sotishga ruxsat bermaydigan ba'zi
mamlakatlarda yashovchilar uchun haqiqiy muammo bo'lishi mumkin. Agar siz Internetga kirsangiz va butun
dunyo bo'ylab nasha urug'ini etkazib beradigan ko'plab urug'lik kompaniyalarini topsangiz. (Maslahat: Google
dunyodagi  marixuana  urug'lari  so'zlarini  ishlating  va  siz  o'zingizning  ehtiyojlaringizni  qondirishi  mumkin
bo'lgan onlayn -do'konlarni ko'rasiz).

Yog 'ishlab chiqarish uchun zavod tanlash yoki sotib olishda nimalarga e'tibor berish kerak?

Kenevir bilan tajribasi bo'lmagan odamlar ehtiyot bo'lishlari kerak, chunki ko'pchilik paxtakorlar va dilerlar bor
narsalarini sotishga harakat qilishadi. Hech qachon kenevir chekmaganlar uchun, men ularni sotib olayotganda
tajribali odamni olib ketishni maslahat beraman.

Siz har doim kenevirning kuchini aniqlash uchun tashqi ko'rinish va hid bilan bora olmaysiz. Men qatronlar
bilan yaltiragan va xushbo'y hidli kurtaklarni ko'rdim, lekin ular yaxshi dori ishlab chiqarishga qodir emas edi.
Katta miqdordagi mahsulotni sotib olishdan oldin, uning qanchalik kuchli ekanligini bilish yaxshidir.

Kimdir dori ishlab chiqarish uchun bir funt olib kelsa, men avval uning ta'sirini sinab ko'raman. Men ozgina
kurtakni  kesib tashladim va u bilan bo'g'inni burdim. Agar kenevir  yaxshi bo'lsa,  men bo'g'imning yarmini
chekgan vaqtga kelib, uning ta'sirini his qilaman. Men izlayotgan narsa - bu sizni qattiq yotishga majbur qiladi.
Agar men yaxshi indikani  yoki indiva dominant sativa xochini chekayotgan bo'lsam, odatda bunday navlar
bunday ta'sir ko'rsatadi.

Men shuni aniqladimki,  bu og'ir,  uyqusiz  tuyg'uni keltirib  chiqaradigan deyarli  barcha kenevir  navlari  juda
shifobaxsh. Bu men saraton va boshqa jiddiy ichki muammolarni davolash uchun moy ishlab chiqarishda katta
muvaffaqiyat bilan ishlatgan navlar ”. Rik Simpson, kenevir: eng dorivor o'simlik

Qanday boshlang'ich materialni sotib olishni qanday aniqlash 
mumkin?

"Tomurcuklu material qanday xususiyatlarga ega ekanligini aniqlashning eng oson usuli - bu chekish va uning
sizga qanday ta'sir qilishini ko'rish. Odamlar menga bu dorini ishlab chiqarish uchun kenevir olib kelishganda,
men bo'g'inni siljitaman. Taxminan yarmini chekib qo'yganimda, u tinchlantiruvchi ta'sirga ega yoki yo'qligini
bilaman va shu tarzda men foydalanadigan materialni tanlayman.

Agar siz dori ishlab chiqarish uchun kenevir sotib olmoqchi bo'lsangiz va uni o'zingiz chekmasangiz, tajribali
chekuvchi odamni olib boring va siz sotib olmoqchi bo'lgan materialni sinab ko'ring. Ularga ayting -chi, siz
tinchlantiruvchi  ta'sirni  qidiryapsiz  va  kayfiyatni  ko'taradigan  yoki  kuch  beradigan  narsani  sotib  olmoqchi
emassiz.

Cho'ntak  kattalashtirgichini  olib  kelish  ham  yomon  emas,  shuning  uchun  siz  sotib  olmoqchi  bo'lgan
tomurcukdagi  qatronlarni  tekshirib  ko'rishingiz mumkin.  Yaxshi kurtak sovuq bilan qoplanganga o'xshaydi,
ko'pincha uni yalang'och ko'z bilan ko'rish mumkin. Yog 'ishlab chiqarishga o'rganib qolganingizdan so'ng,
faqat  kattalashtiruvchi  bilan  tomurcuk  materialiga  qarasangiz,  shtamm  bir  funt  uchun  qancha  yog'  ishlab
chiqarishi mumkinligi  haqida yaxshi tasavvurga ega bo'lasiz.  Siz kuzatayotgan qatron - bu dori va, odatda,
tomurcuk materialida qancha ko'p bo'lsa, shuncha ko'p yog 'hosil bo'ladi.
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Nega odamlarga bir funt yoki undan ko'p boshlang'ich materialdan moy tayyorlashni maslahat berasiz? Bir 
untsiya quritilgan kenevirdan uni ishlab chiqararmidi?

Ha, albatta, yog'ni ham kichikroq miqdorda ishlab chiqarish mumkin. Bir untsiya quruq kenevir bug'doyidan 3-
4 gramm yuqori sifatli  yog 'olinishi kerak va ikkita yuvish uchun atigi  16 suyuqlik untsiya erituvchi kerak
bo'ladi.

Ammo  sabablar  borki,  bemorlar,  agar  iloji  bo'lsa,  bir  funtdan  moy  ishlab  chiqaradilar  va  ular  bemorni
yengillashtiradi.  Menimcha,  hatto  sog'lom bo'lganlar  ham,  o'z  tanalarini  detoksifikatsiya  qilish  va  sog'lom
holatga qaytarish uchun 60 grammlik to'liq davolanishni qabul qilishlari kerak. Bunday yog'ni ishlab chiqarish
uchun odatda bir funt tomurcuk kerak bo'ladi va menimcha, agar ular har xil turdagi yog'larni ishlab chiqarishga
harakat qilmasa, bemorga biroz osonroq bo'ladi.

Har  bir  shtamm turli  ta'sirli  moylarni  ishlab  chiqaradi,  shuning  uchun agar  bemor  bir  turdan  ikkinchisiga
o'tayotgan bo'lsa, ular nima kutishlarini hech qachon bilishmaydi. Dori -darmonlarni ishlatishdan o'zlarini qulay
his  qilayotganlar  uchun,  moylarni  almashtirish  hech  qanday  muammo  tug'dirmaydi.  Ammo uning  ta'sirini
birinchi marta boshdan kechirayotgan bemorlar uchun, menimcha, agar ular faqat bitta turdagi yog'ni iste'mol
qilsalar yaxshi bo'ladi.

Siz yog'ni tayyorlash uchun ishlatadigan o'simliklar qanchalik kuchli va kuchli?

Men har doim dori -darmonlarni eng kuchli va tinchlantiruvchi materialdan tayyorlayman va ko'pincha men
ishlaydigan  shtammlar  ham  eyforik  ta'sir  ko'rsatadi.  Bu  xususiyatlarga  ega  bo'lgan  shtammlardan  ishlab
chiqarilgan yog'lar juda yoqimli ta'sir ko'rsatadi va bemorlar ularni olishdan zavqlanishadi.

Mahalliy ko'plab chekuvchilar, men dori -darmon uchun barcha yaxshi kenevir sotib olib, chekishni istaganlar
uchun hech narsa qoldirmasligimdan shikoyat qiladilar. Men bunga unchalik ahamiyat bermayman, chunki men
hayotni saqlab qolish kasal bo'lmaganlarning dam olish ehtiyojlaridan ko'ra muhimroq deb hisoblayman.

Men  doimo qatronlar  tarkibi  va  kerakli  dorivor  xususiyatlarga  ega  bo'lgan  shtammlarni  qidiraman.  Dori  -
darmon ishlab chiqarish uchun foydalanadigan materialimning ko'p qismi THC 20% oralig'ida bo'lishi kerak
bo'lgan navlardan olingan. Albatta, agar bu shtammlarda THC miqdori shunchalik ko'p bo'lsa, bir funt 90 dan
100 grammgacha yog'ni ishlab chiqaradi. Ba'zilar borki, aslida bunday sifatli dorivor kenevir etishtiradilar, lekin
uni mendan olsalar, bunday kenevir juda qimmat va topish qiyin bo'lishi mumkin.

Menda mavjud bo'lgan tomurcuk materialining ko'p qismi har bir kilogramm uchun taxminan 60 gramm yuqori
sifatli moy ishlab chiqarardi; shubhasiz, sifat yaxshiroq bo'lishi mumkin edi. Aslida menda bu borada tanlov
juda kam edi. Agar men bemorlarning hayotini saqlab qolmoqchi bo'lsam, mavjud narsalardan foydalanishim
kerak edi. Odamlar bilishi kerak bo'lgan narsa shundaki, har bir shtamm o'z ishlab chiqaradigan yog'i miqdoriga
qarab o'zgaradi va bu yog'lar shifobaxsh qiymatiga ko'ra farq qiladi.

Bundan tashqari,  kenevir  etishtirish  uchun ishlatiladigan  usullar  ko'p  miqdordagi  THC ning quruq kurtakli
materialiga bog'liq. O'sayotgan shtamm 20% THC yoki undan ham ko'p bo'lgan kurtaklarni ishlab chiqarishga
qodir bo'lishi mumkin, lekin ko'pchilik paxtakorlar bunga erishish uchun zarur ko'nikma va uskunalarga ega
emaslar. Men bir dona quruq kurtakdan 90 gramm yog 'ishlab chiqaradigan shtammlar bilan ishladim va ba'zida
undan  ham ko'proq.  Afsuski,  bu  turdagi  kenevir  juda  kamdan  -kam uchraydi,  shuning  uchun agar  siz  bir
kilogramm kenevir  kurtagidan 60 gramm yaxshi moy olsangiz,  baxtli  bo'ling.  Boshlang'ich materialni  sotib
olayotganda, har doim eng kuchli kenevirni qidiring; kimningdir hayoti bunga bog'liq bo'lishi mumkin ». Rik
Simpson, kenevir: eng dorivor o'simlik

Cannabis Sativa va Cannabis Indica qarshi
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Nasha sativa va nasha ko'rsatmalari o'rtasidagi asosiy farq nima?

"Men  saraton  va  boshqa  jiddiy  kasalliklarni  davolash  uchun  kimdir  sativa  yog'ini  yutganini  ko'rishni
yoqtirmayman. Albatta, yaxshi sativadan olingan moy saraton kasalligini davolashi mumkin, ammo bu yog'ning
energiya beruvchi ta'siri shifo uchun qulay emas. Albatta, men teri saratonini tashqi moy bilan davolashdan
tortinmagan bo'lardim, lekin sativa navlaridan olingan yog'lar  bemorning uyqu holatiga yomon ta'sir  qilishi
mumkin. Men ham bunday moylarni depressiyadan aziyat chekayotgan odamlarni davolashda juda samarali deb
bilaman.  Ba'zi  hollarda,  depressiyadan  aziyat  chekadiganlar,  agar  yotoqdan  chiqqanda,  bu  yog'dan  ozgina
dozasini ichsalar, foyda ko'rishi mumkin. Bu ularga kuch bag'ishlaydi va ularning kayfiyatini ko'taradi, lekin
agar haddan tashqari ko'p iste'mol qilinsa, ba'zi kuchli sativa yog'lari haddan tashqari quvvatlantirishi mumkin
va ko'pchilik bu ta'sirni yoqtirmaydi.

Sativadan ishlab chiqarilgan yog'lar ba'zi holatlarda foydali bo'lishi mumkin bo'lsa -da, aksariyat hollarda men
ulardan foydalanmaslikka harakat qilaman. Ko'pincha bu yog'lar juda kuch beradi va men saraton kasalligi yoki
boshqa og'ir ahvolda bo'lgan odamni omborni bo'yashga urinayotganini ko'rishni xohlamayman. Ba'zi bemorlar
yog'larni  yoqish ta'sirini  yaxshi  qabul  qila  olmaydilar,  bu esa ularni  juda  bezovta  qilishi  mumkin.  Mening
tajribamga ko'ra, agar bemor moyi tinchlantiruvchi shtammlardan ishlab chiqarilgan bo'lsa, men aytganlarga
o'xshab ketadi.

Bemorning  qo'shimcha  uyqusi  juda  tetiklantiruvchi  va  mantiqiy,  yaxshi  dam  olgan  bemor  uxlashda
qiynalayotganlarga  qaraganda  yaxshiroq  shifo  topadi.  Ko'pgina  tibbiy  sharoitlarni  davolash  uchun  ichki
foydalanish uchun men inda shtammlari yoki indiva dominant sativa xochlaridan foydalanishni qat'iy tavsiya
qilaman. Indikalar odamni tinchlantiradi va unga ko'proq dam olish, uyqu va xotirjamlik beradi.

Shuningdek,  indikator  dominant  shtammlardan ishlab chiqarilgan yog'lar  depressiya va sog'liq  bilan bog'liq
boshqa muammolarni davolashda samarali ekanligini aniqladim. Menimcha, yaxshi indikatsion shtammlardan
ishlab chiqarilgan moylar, sativadan ishlab chiqarilgan moylarga qaraganda, dorivor jihatdan afzalroqdir.

Men ko'plab shtammlar va ularning kombinatsiyalaridan olingan moylarni sinab ko'rdim. Menga nirvana 
beradigan bir moy eslayman. Bemorlarga eng yoqimli tajriba beradigan ideal moyni qanday ta'riflagan 
bo'lardingiz?

Tanani samarali davolash uchun bu yog'dan foydalanganda nirvanaga erishish shart emas, lekin agar siz haddan
ziyod ko'p ichib, bu holatga erishgan bo'lsangiz ham, sizga zarar yetkazilmas edi. Aslida, saraton kabi o'limga
juda yaqin bo'lganlar uchun yuqori darajadagi yog'ni haddan tashqari oshirib yuborish ularning omon qolish
ehtimolini oshiradi.

Bemor buni uyda o'tkazishi mumkin edi, lekin agar yog'ga ruxsat berilsa, menimcha, buni shifoxona sharoitida
yaxshiroq qilish mumkin. Agar bemor o'limga yaqin bo'lmasa, men ularga dozalash bo'yicha ko'rsatmalarimizga
amal qilishlarini aytaman, lekin hayoti xavf ostida bo'lganlar uchun men bu dorini iloji boricha tezroq ichishni
maslahat beraman.

O'tmishda kenevir  chekganlarning ko'pchiligi  bu moddadan qo'rqmaydi  va men ko'rdimki,  terminal  saraton
kasalligiga  chalingan  bir  necha  kishi  bir  oyda o'z  ahvolini  davolaydi.  Aslida,  bu  dori  qanchalik  tez  qabul
qilinishi  bemorning o'ziga  bog'liq.  Yutish qanchalik  xavfsiz  ekanligi  hammaga ma'lum bo'lganda,  men uni
tezroq yutishga harakat qilishini kutaman.

Indica, Sativa yoki Ruderalis?

Yaxshiyamki,  aksariyat hollarda nasha indikasi shtammlari  saratonning barcha turlarini  samarali  davolashga
o'xshaydi.  Hozirgi  vaqtda  minglab  har  xil  turdagi  kenevirlar  mavjud  bo'lib,  ular  naslchilikchilarning  turli
shtammlarni kesib o'tishidan kelib chiqqan. Bu o'simlikning uchta asosiy navi - nasha indica, nasha sativa va
nasha  ruderalis.  Sof  indikatorlar  ko'pgina  kasalliklarni  davolashda  samarali  bo'lgan  tinchlantiruvchi  dorini
ishlab chiqaradi.
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Sativa yoki ruderalis bilan kesilgan yaxshi indikativ shtammlar ham bu tinchlantiruvchi dorivor ta'sirga ega
bo'lishi mumkin. Shunga qaramay, ko'p jihatdan bu yangi xochlarda mavjud bo'lgan indikatorlarning foiziga,
ular dori sifatida qanchalik samarali bo'lishiga bog'liq. Odatda, indikatorlar miqdori qanchalik yuqori bo'lsa, bu
xochlar dori sifatida shunchalik tinchlantiruvchi va samarali bo'ladi.

Boshqa tomondan, toza sativa kuchli ta'sir ko'rsatadi, bu ko'p hollarda shifo berishga yordam bermaydi va uni
dori  sifatida  ishlatmoqchi  bo'lganlarning  uyqu  rejimiga  xalaqit  berishi  mumkin.  Toza  sativa  yoki  sativa
dominant indikasi yoki ruderalis xochidan ishlab chiqarilgan dorilar depressiyadan aziyat chekayotganlarni yoki
mahalliy sharoitda davolanadigan teri kasalliklarini davolashda foydali bo'lishi mumkin.

Yutish  maqsadida,  sativa  va  sativa  dominant  xochlaridan  ishlab  chiqarilgan  moylardan  ehtiyotkorlik  bilan
foydalanish kerak. Bunday yog'lar yutib yuborilganda aql bovar qilmaydigan darajada kuch beradi va bu ta'sir,
menimcha, shifo jarayonini rag'batlantirmaydi.

So'nggi bir necha yil ichida kenevir ruderalis kenevir dunyosida katta e'tibor qozondi. Men tushunganimdek, bu
shtammlarni yanada bardoshli va mog'orga chidamli qilish uchun ruderalisni indikalar va sativalar bilan kesib
o'tishadi. Bundan tashqari, ruderalis navlari CBDda yuqori va ba'zilar bu katta ahamiyatga ega bo'lishi mumkin
deb o'ylashadi,  ammo bu hali  isbotlanmagan.  Men bu navdan ishlab chiqarilgan dori  -darmonlar  qanchalik
shifobaxsh  bo'lishi  mumkinligi  haqida  o'z  fikrimni  ayta  olmayman.  Menda  ruderalis  navlari  bilan  ishlash
tajribasi bo'lmaganligi sababli, men o'z fikrlarimni bildirishga qodir emasman.

Shunday bo'lsa -da, eng yaxshi natijaga erishish uchun men ushbu dori ishlab chiqarish uchun sof indik yoki
indiva dominant sativa xochlaridan foydalanardim, chunki ular allaqachon samarali ekanligi isbotlangan.

Mening  tajribamga  ko'ra,  deyarli  barcha  indikativ  dominant  shtammlar  ko'plab  kasalliklarni  davolashda
samarali dori vositasini ishlab chiqarishi mumkin. Hatto depressiyadan aziyat chekayotgan odamlar ham yaxshi
ko'rsatkichlardan  ishlab  chiqarilgan  yog'larning  ta'siridan  foydalanishlari  mumkin.  Shuning  uchun,  ichki
maqsadlar uchun dori -darmon ishlab chiqarish uchun sativalardan uzoqlashish yaxshiroqdir. Shunga qaramay,
agar siz terining holatini  yoki teri  saratonini lokal davolashni xohlasangiz,  menimcha,  siz sativa navlaridan
ishlab chiqarilgan yog'lar bunday narsalarni davolashda juda samarali bo'lishi mumkin. Hech qanday shubha
yo'qki, ba'zi shtammlar har xil tibbiy sharoitlar uchun boshqalarga qaraganda ancha kuchli dori ishlab chiqaradi.
Kelajakda aynan shu erda tadqiqotlar olib borilishi kerak ”. Rik Simpson, kenevir: eng dorivor o'simlik
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Ochiq va yopiq

Yopiq va ochiq o'simliklarning yog'lari o'rtasida farqlar bormi?

"Men kenevirdan yog'ni ishlab chiqardim, u yopiq va ochiq havoda o'stirildi va yaxshi natijalarga erishdi. Men
ochiq  havoda  o'stiriladigan  kenevir  bilan  ishlashni  afzal  ko'raman,  chunki  yaxshi  o'sadigan  mavsumda
tashqarida o'stiriladigan yuqori sifatli kenevir yanada kuchliroq va ko'pincha ko'proq qatron ishlab chiqaradi.
Men buni asosan quyosh bilan bog'layman, chunki ko'pchilik ichki yoritish tizimlari bu yorug'lik manbasi bilan
raqobatlasha olishiga ishonmayman. Bundan tashqari, tabiatda boshqa stresslar va omillar mavjud bo'lib, ular
o'sayotgan shtammlarning kuchiga ta'sir qilishi mumkin, ular yopiq joylarda o'sadigan o'simliklar uchratmaydi.

Uyda o'stiriladigan kenevir, albatta, juda kuchli bo'lishi mumkin va yaxshi dori beradi, lekin yopiq sharoitda
etishtirishda ko'plab kamchiliklar mavjud. Ichkarida o'stiriladigan o'simliklar, odatda, tashqarida o'stirilgandan
ancha kichikdir. Bundan tashqari, binolarni sozlashda hid, havo harakati, yuqumli kasalliklar va issiqlik bilan
bog'liq muammolar paydo bo'ladi. Yopiq o'sadigan tizimlar odatda ko'p miqdorda issiqlikni ishlab chiqaradi va
ko'pincha infektsiyalar va o'simliklarning o'sishi kimyoviy vositalar yordamida nazorat qilinadi.

Men yopiq ekinlardan dori  ishlab  chiqarishda  muammolarga  duch keldim deb ayta  olmayman;  Agar  sizda
boshqa variant bo'lmasa, bu o'zingizni ta'minlashning yaxshi usuli. Qishloq sharoitida yashamaydiganlar uchun,
men ularga butun oilasining dorivor ehtiyojlarini qondirish uchun yopiq o'simlik etishtirish tizimini qurishni
yoki sotib olishni taklif qilaman. Hozirgi vaqtda har xil turdagi yopiq kameralar mavjud yoki agar xohlasangiz,
har doim o'zingiz qurishingiz mumkin. Shunday bo'lsa -da, mening fikrimcha, kenevirni to'g'ri etishtirishning
bitta usuli bor - bu ochiq havoda. Yaxshi drenaj va to'g'ri pH bilan ochiq er kerak. Bu quyosh nuri, ot go'ngi va
mo'l miqdorda suv bilan birgalikda ajoyib hosil berishi mumkin.

Yopiq yoki ochiq o'simliklardan ishlab chiqarilgan kenevir yog'ida hech qanday farq sezmadim, lekin yopiq
o'simliklar biroz kuchsizroq ko'rinadi. Lekin buning bir qancha sabablari bo'lishi mumkin va, ehtimol, tegishli
sharoitda, yopiq o'simliklar ochiq havoda o'sadiganlar kabi kuchli bo'lishi mumkin.

Men  Kanadada  ishlab  chiqargan  eng  kuchli  yog'lar  ochiq  o'simliklardan  olingan.  Yopiq  o'simliklar  biroz
kamroq kuchli yog'larni ishlab chiqarishi mumkin, ammo ular hali ham dori sifatida juda samarali. Shunday
qilib, men hozirda, siz ichkaridan yoki tashqaridan kelganidan qat'i nazar, siz olishingiz mumkin bo'lgan eng
kuchli tinchlantiruvchi kurtak bilan ishlagan bo'lardim ». Rik Simpson, kenevir: eng dorivor o'simlik

Qaysi turdagi sun'iy yorug'lik bilan eng yaxshi natijaga erishasiz?

"Men yuqori bosimli chiroqlar kombinatsiyasi yordamida yopiq xonada eng yaxshi natijalarga erishdim. Men
o'sadigan o'sish kamerasida 1000 vattli yuqori bosimli natriy va 1000 vattli metall haliddan foydalanganman.
Garchi  men  hech  qachon  yopiq  o'stirish  tizimida  600 vattli  yuqori  bosimli  natriy  ishlatmagan  bo'lsam-da,
bunday lampalar  eng samarali  hisoblanadi,  chunki  ular  bir  vatt  uchun eng ko'p lumenni  chiqaradi.  Yuqori
bosimli yoritish tizimlarining asosiy muammosi-ular ishlab chiqaradigan issiqlik va iste'mol qilinadigan quvvat,
shuning uchun men bu muammolarni hal qilish uchun boshqa yoritish turlarini ko'rib chiqdim.

Oddiy  4  futli  oq  oq  rangli  lyuminestsent  lampalar  kenevirni  vegetativ  sharoitda  yaxshi  o'sadi;  lekin
tomurcuklanma uchun ko'proq yorug'lik intensivligini tavsiya qilaman. Bugungi kunda ishlab chiqaruvchilar
menga yaxshi natijalarga erishishni aytgan yuqori zichlikli LED va ixcham lyuminestsentli armaturalarning ko'p
turlari mavjud. Bu turdagi yorug'lik juda kam issiqlik ishlab chiqaradi, kam quvvat sarflaydi va bu armatura
uzoq umr ko'radi.

So'nggi bir necha yil ichida, har xil turdagi yorug'lik narxi keskin tushib ketdi,  shuning uchun bu armatura
hozirda ko'plab paxtakorlar sotib oladigan narx oralig'ida. Uyda etishtirish san'ati bilan yangi tanish bo'lgan har
bir kishi uchun, menimcha, bu yoritish usuli lyuminestsent lampalardan foydalanish bilan boshlashning yaxshi
usuli va yuqori bosimli yoritish tizimlari bilan bog'liq ko'plab muammolarni bartaraf etishi mumkin.

31



Saraton kasalligining davosi: RIK SIMPSON PROTOKOLI

LED va lyuminestsent armatura yaxshi yopiq ekinni o'stirishi mumkin bo'lsa -da, men eng hayajonlanadigan
yorug'lik manbai - plazma yoritilishi. Men tushunganimdek, past issiqlik quvvati bilan juda tejamkor va 1000
vattli  bitta  lampochka  berishi  mumkin  bo'lgan  yorug'lik  miqdori  deyarli  tushunarsizdir.  Faqat  bitta
lampochkaning ishlatilishi 1000 vattli yuqori bosimli natriylardan foydalanish zaruratini bartaraf etishi mumkin.
Kattaroq paxtakorlar  uchun bu ularning issiqlik  muammolarini  hal  qilishga,  energiya  va sim sarfini  keskin
kamaytirishga yordam beradi. Hozirgi vaqtda bunday yoritish juda qimmat, lekin LED yoritgichlar singari, narx
yaqin orada tushadi.

O'ylaymanki, sizning o'sadigan xonamizdagi quyosh kabi yorug'lik spektridagi plazma moslamasi eng jiddiy
paxtakorlar uchun yaxshi sarmoya bo'ladi. Qisqa vaqt ichida men ixcham lyuminestsentlar, LEDlar va plazma
moslamalari  yopiq  o'simlikning  qiyofasini  o'zgartiradi  va  nasha  kenevir  o'simliklarini  etishtirish  bilan
shug'ullanadiganlarning ishini murakkablashtiradi deb o'ylayman. Rik Simpson, kenevir: eng dorivor o'simlik

Kenevir etishtirish uchun bemorlar nimani bilishlari kerak?

"Kenevir etishtirishni boshlagan har bir kishi uchun bu mavzu bo'yicha yaxshi kitob yoki video - bu zarurat.
Nasha nashri haqidagi Internet nashrlaridan biriga kiring yoki o'zingiz yashaydigan mahalliy do'konda ushbu
nashrlardan  birini  sotib  oling.  Odatda  bu  jurnallar  sizga  bu borada  yaxshi  kitoblar  qaerda  ekanligini  aytib
beradi.  Mening shaxsiy  yoqtirganim -  Xorxe  Servantesning  "Ochiq  havoda dorivor  paxtakorlarning  Injili".
Bundan tashqari, Ed Rosenthal va boshqalarda bu borada ajoyib kitoblar mavjud.

Kenevir va undan ko'p foydalanish haqida ko'proq bilmoqchi bo'lganlar uchun ularga Jek Xererning "Imperator
kiyim kiymaydi" kitobini o'qishni yoki Jekning "Kenevir imperatori" videosini ko'rishni tavsiya qilaman.

Bu o'simlik kashfiyot safaridan so'ng, sizning tibbiy muammolaringiz qanday bo'lishidan qat'i nazar, menimcha,
agar bu dori sizga yordam bermasa, menimcha, siz xohlagan narsani topa olmaysiz. Bu ajoyib tabiatni ming xil
dorivor profilga ega o'simlik deb atashimga asosli sabablar bor. Turli xil shtammlardan ishlab chiqariladigan
yog'larning  tibbiy  ta'sirini  boshdan  kechirganingizda,  siz  nimani  nazarda  tutayotganimni  tushunasiz  ».  Rik
Simpson, kenevir: eng dorivor o'simlik

Savol:  Afg'on Kush neft  ishlab chiqarish uchun mosmi? Men ko'cha -ko'ydan moy yasadim va oxirgi  ikki
haftadan beri uyqu bilan bog'liq muammolar bo'lgani uchun ishlatardim, endi men chaqaloq kabi uxlayman va
ertalab yaxshi dam olaman. Muammo shundaki, Londonda yaxshi narsalarni olish qiyin, shuning uchun men
AKga buyurtma berdim, hozir sizning fikringiz kerak. Ko'p rahmat.

A. Men chindan ham shtammning nomi bilan ayta olmayman. Agar u kuchli bo'lsa va sizni uyqusizlantirsa, u
yaxshi dori berishi mumkin. Ma'lumki, biz eng kuchli va tinchlantiruvchi shtammlarni tavsiya qilamiz (tercihen
THC  20%  va  undan  ko'p)  va  eng  yaxshi  yog'lar  bir  nechta  kuchli  va  tinchlantiruvchi  shtammlarning
kombinatsiyasidan ishlab chiqariladi,  shuning uchun men bir nechta tinchlantiruvchi  shtammlarga buyurtma
berishga harakat qilardim. mumkin, bu ideal bo'lar edi. Ammo hatto bitta moyli moylar ham mo''jizalar yaratishi
mumkin, men aytmoqchimanki, eng yaxshi yog'lar odatda bir nechta shtammlarning kombinatsiyasidan ishlab
chiqariladi. Yaxshi tilaklar, JB

"Salom, meni sizga do'stim Bobbi ko'rsatdi ...  Men RIda qarovchiman/o'sganman va men otamning saraton
kasalligiga chalinganini bilganman, shuning uchun tabiiyki, Rik Simpson moyidan foydalanish ustuvor vazifaga
aylangan. Menda moy tayyorlash uchun ishlatiladigan material haqida tez savol bor ...

Bu har doim indikativ dominant bo'lishi kerakmi? Menda A+ materialining ko'pligi bor, lekin uning ko'p qismi
sativa dominant, chunki men boshim baland emasman ... sharqiy qirg'oq nordon dizel, chemdog d, chemdog 4,
chemdog singlisi,  blueberry sativa klon,  skaut  kukilar,  OG Kush va boshqalar.  ...  Hammasi  ko'proq sativa
spektriga  tayanmoqda  ...  Agar  kerak  bo'lsa,  men  ko'proq  muhim  materialni  qo'llarimga  olardim  ...
Hammangizga rahmat ... "Sam
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-  Sem, siz yog'ni  eng tinchlantiruvchi  materialdan ishlab chiqarilishini  xohlaysiz,  sativalar  bemorni  haddan
tashqari quvvatlantiradi va ular biz izlayotgan shifobaxsh ta'sirga ega emas. Shunday qilib, eng tinchlantiruvchi
kurtaklarni  tanlang,  davolanishni  boshlashi  uchun bir  necha  gramm moy tayyorlang  va  to'g'ri  boshlang'ich
materialni qidirishda davom eting. Yaxshi tilaklar, JB
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Saratonga qarshi samarali bo'lmagan shtammlar bormi?

"Yaxshiyamki,  agar  moy  tinchlantiruvchi  navlardan  to'g'ri  ishlab  chiqarilgan  bo'lsa,  u  saratonning  barcha
turlarini davolashda juda yaxshi ishlaydi. Yuqorida aytib o'tganimdek, men odatda bu moyni kuchli indikator
navlari yordamida ishlab chiqaraman, lekin indiva dominant sativa xochlari ham yaxshi natijalarga olib kelishi
mumkin. Rik Simpson, kenevir: eng dorivor o'simlik

«35  yoshida  rafiqamni  saraton  kasalligidan  judo  qilganimdan  va  akam  oxirgi  besh  yil  davomida  saraton
kasalligi tufayli jigar transplantatsiyasini kutganidan so'ng, men dispanserlardan RSO izladim. Bu Vashington
shtatida 100 g/g dan 30 g gacha o'zgarib turadi. RSO deb ataladigan joylardan birida yog'i CBD darajasi yuqori
bo'lgan xudosiz 7% THCda edi,  bunga arziydimi? Bu 30 g yog 'edi. Yuz dollarlik  neft 90 dan yuqori edi,
menimcha 92%. Uchta psixoaktiv kimyoviy moddalarning mukammal muvozanati qanday? ” Xit

-Heath, eng yaxshi RSO-95-98% THC, odatda 1% CBD atrofida va juda kuchli va tinchlantiruvchi, kuchli va
tinchlantiruvchi  so'zlarga  urg'u  berilgan  (divan qulflangan,  bu sizni  uyqusiz  va  bo'shashtirishi  kerak)  Agar
bunday bo'lmasa, boshqa partiyani sinab ko'ring va ishlatadigan yog'ni saqlang).

7% THC bo'lgan "yuqori CBD" moylariga kelsak, hech bo'lmaganda nima uchun biz bunday yog'larga qarshi
ekanligimizni  bilasiz  -  hozirda  etkazib  beriladigan  ko'p  miqdordagi  CBD moylari  biz  axlat  deb  ataydigan
so'zlarning sinonimidir, chunki biz yuqori darajadagi farqni bilamiz. yog 'va asosan hamma narsa.

Iloji boricha o'z qo'llaringiz bilan moy yasash yaxshidir. Budni dispanserlardan oling, eng yaxshisini sotib oling,
so'ngra moy tayyorlang, bunga hech narsa yo'q. Men o'zim moyni hech kimdan sotib olmagan bo'lardim, har
doim o'zimniki bo'lardi. Siz o'zingiz sifat nazorati bo'lishni xohlaysiz, hech kimga qaram bo'lishni xohlamaysiz.
Agar siz bir chashka qahva yoki mojito tayyorlasangiz, yog'ni ham tayyorlashingiz mumkin. JB

Saqlash

Yog 'qancha vaqt saqlanishi mumkin?

"Mening  tajribamga  ko'ra,  kenevir  dori  -darmonlarini  saqlash  bo'yicha"  eng  yaxshi  tarix  "yo'q.  Kenevir
yog'ining ta'siriga uchta narsa ta'sir qilishi mumkin: havo, yorug'lik va issiqlik. Men odamlarga bu dorini salqin,
qorong'i  joyda saqlashlarini  aytaman,  lekin muzlatish shart  emas.  Bu yorug'lik  va issiqlik  bilan bog'liq  har
qanday muammolarni hal qiladi. Havoga qiyinchilik tug'diradigan bo'lsak, yog 'qalin yog'dir, shuning uchun
unga havo kira olmaydi, shuning uchun yog'ni o'nlab yillar davomida saqlash mumkin va o'z kuchini saqlab
qolish mumkin.

Amaliy sabablarga ko'ra,  men odatda bemorlarga  dozalarini  o'lchashni  osonlashtirish va ifloslanishni  oldini
olish uchun moyni ukollarda etkazib beraman. Yog'ni uzoq vaqt saqlash uchun men zanglamaydigan po'latdan
yasalgan idishni yoki qattiq qopqoqli quyuq rangli shishani taklif qilardim. Agar moy to'g'ri saqlansa, uning
ishlab chiqarilgan sanasi haqidagi  xavotirni  uzoq vaqt  e'tibordan chetda qoldirish mumkin ”.  Rik Simpson,
kenevir: eng dorivor o'simlik

Oziq-ovqat darajasidagi alkogol yordamida neft ishlab chiqarish 
yaxshiroqmi yoki xavfsizroqmi?

"Ko'pincha odamlar  menga yog'ni donli  spirt yordamida ishlab chiqarishni afzal ko'rishlarini aytishdi.  Ba'zi
sabablarga ko'ra, ular donli spirtni ishlatish xavfsizroq deb o'ylaydilar, lekin aslida u boshqa hal qiluvchi kabi
zahar. Donli alkogol bilan bog'liq asosiy muammolardan biri shundaki, 99 yoki 100% sof alkogolni topish juda
qiyin. Ko'p hollarda 95 % dan yuqori bo'lgan spirtni topish qiyin, odatda qolgan 5 % suv bo'ladi. Bu suv mavjud
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bo'lganligi sababli, u spirtni hal qiluvchi sifatida samarasini kamaytiradi va jarayon oxirida yog'da bug'lanishi
kerak bo'lgan ozgina suv qoladi.

O'z tajribamdan kelib chiqqan holda, men yog'ni ishlab chiqarish uchun donli spirtni izopropil spirti yoki engil
naftadan  ko'ra  xavfsizroq  deb  hisoblamayman.  Qanday  qaramasligingizdan  qat'i  nazar,  alkogol  zaharli
hisoblanadi  va spirtli  ichimliklarni  iste'mol qilganingizda,  u sizning motorli  qobiliyatingizga ta'sir  qiladigan
zaharni keltirib chiqaradi va bu mastlik deb ataladi. Men aytmayman, yuqori sifatli yog'ni donli spirt yordamida
ishlab bo'lmaydi. Men aytmoqchimanki, siz bilishingiz kerakki, bu modda men ishlatgan boshqa hal qiluvchi
moddalarga qaraganda yaxshiroq yoki xavfsizroq emas va qaysidir ma'noda unchalik yaxshi ishlamaydi.

Menga tez -tez moy yoki zaytun moyi va hokazolardan foydalangan holda yog'ni olishni istaganlar murojaat
qilishadi,  tez  -tez  ular  shunday  deb  o'ylaydilarmi,  agar  men  bunday  usulda  ishlab  chiqarilsa,  men  ishlab
chiqaradigan dori  -darmonga o'xshash kuchga ega bo'ladimi?  mening uslubim. Javob yo'q.  Men shu tarzda
qilingan ekstraktsiyalarni faqat zaiflashtirilgan kenevir dori shakli deb bilaman. Hajmi bo'yicha, bu kabi ishlab
chiqarilgan dori, men ishlab chiqaradigan dori -darmonlar bilan bir xil kuchga ega bo'lishi mumkin emas. Agar
sizda jiddiy saraton kasalligi bo'lsa, siz uni qandaydir sug'orilgan kenevir dori bilan davolamoqchimisiz yoki
davolanishda haqiqiy narsani tezroq ishlatasizmi?

Kenevir yog'ini alkogol bilan birga ishlatish mumkinmi?

Men spirtli ichimliklarni baland ovozda eshitgan ko'p odamlarni bo'g'im chekgandan keyin tinchlanishganini
ko'rdim. Spirtli ichimliklar bu sayyoradagi eng halokatli narsalardan biri ekanligiga shubha yo'q, lekin odamlar
odamlar  bo'ladi  va  ko'pchilik  o'z  ichimliklarini  yaxshi  ko'radilar.  Bizning  tajribamizdan  ko'rinib  turibdiki,
kenevir yog'i ichgan odamga hech qanday xavf tug'dirmaydi va haqiqatan ham bu zararli moddaning iste'molini
kamaytiradi. Ko'pincha, tibbiy muammolari uchun kenevir moyidan davolangan, ichkilikka chanqoqlik sezilarli
darajada kamaygani haqida xabar berishadi, ba'zilari hatto umuman ichishni tashlab ketishgan ». Rik Simpson,
kenevir: eng dorivor o'simlik

Yog 'ichida erituvchilar va erituvchi qoldiqlari

"Ko'p yillar davomida men bilan halol qoldiqlari tayyor yog'da qolishi mumkinligi haqida tashvishlanayotgan
ko'p odamlar  murojaat  qilishdi.  O'z  tajribamga  ko'ra,  agar  moyni  to'g'ri  ishlab  chiqarish  uchun biz  bergan
ko'rsatmalarga rioya qilinsa, yog'ni iste'mol qilishda hech qanday xavf yo'qligini his qilaman. Men bu yog'ni
taxminan o'n yildan beri o'zim yutib kelmoqdaman. Bundan tashqari, men bu yog'ni minglab odamlarga taqdim
qildim va menga juda kam shikoyat tushdi. Agar kimdir yog'ning ta'mi bilan bog'liq muammoga duch kelsa, u
erituvchi qoldig'idan kelib chiqmaydi. Buning o'rniga, yog'da tabiiy terpenlar sabab bo'ladi. Ba'zi yog'larning
ta'mi juda oz, boshqalari yoqimsiz ta'mga ega bo'lishi mumkin, lekin men bilganimdek, dori yaxshi ta'mga ega
emas, shuning uchun men bunday narsalarga unchalik ahamiyat bermayman.

Men ishlab chiqargan yog'larda  o'tkazilgan  laboratoriya  sinovlarida  erituvchi  qoldiqlari  topilmadi.  Tibbiyot
tizimi xalqni nima bilan oziqlantirayotganini ko'rib chiqsangiz, kimdir yog'da erituvchi qoldiqlari borligi haqida
qayg'urishi men uchun bema'ni tuyuladi. Menimcha, zaharlanishdan xavotirga tushgan har bir kishi, eritilgan
eritmaning qoldig'i emas, balki tibbiy tizim bilan ta'minlangan narsalar haqida ko'proq o'ylashi kerak.

Agar  kimdir  yog'ni  olishda  muammoga  duch  kelsa,  bu,  odatda,  moddani  ishlab  chiqarish  uchun  energiya
beruvchi  sativa  ishlatilganidan  kelib  chiqadi.  Bundan  tashqari,  agar  bemor  dori  -darmonlarni  moy  bilan
davolash  bilan  birga  olishga  harakat  qilsa  yoki  uni  to'g'ri  ishlatmasa,  boshqa  muammolar  paydo  bo'lishi
mumkin.  Ideal  holatda,  oilaning boshqa a'zolari  bemor  bilan birga  yog'ni  olishlari  mumkin  edi.  Bu ularga
yog'ning  ta'sirini  tushunishga  yordam  beradi  va  ular  bemorga  ta'siri  haqida  ko'p  tashvishlanmaydi.  Yog
'ishlatishdan  nimani  kutish  kerakligini  bilmasliklari  uchun,  agar  oila  juda  ko'p  iste'mol  qilsa,  oila  a'zolari
ko'pincha haddan tashqari ta'sir ko'rsatadi. Ammo ta'sirlar qisqa vaqt ichida yo'qoladi va bemorga hech qanday
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zarar  etkazilmaydi.  Shuning  uchun,  menimcha,  boshqa  oila  a'zolari  ham  yog'ni  kichik  dozalarda  sinab
ko'rishlari kerak,

Yuqori navli kenevir yog'i ko'pchilik dori-darmonlarni ishlatishni almashtirish qobiliyatiga ega, ammo bemor
moy  bilan  birga  dori-darmonlarni  qabul  qilganda,  ba'zida  o'zaro  ta'sir  tufayli  muammolar  paydo  bo'lishi
mumkin.  Shifokorlarning ko'plab moddalari  zaharli  hisoblanadi  va yog'lar  bemorning tanasida mavjudligini
yoqtirmaydi.  Odatda,  bemor  farmatsevtika  preparatlarini  qo'llashni  to'xtatgandan  ko'p  o'tmay,  ular  boshdan
kechirgan barcha muammolar o'z -o'zidan yo'qoladi ». Rik Simpson, kenevir: eng dorivor o'simlik

"Nafta  -  bu  neftning  savdo  nomi,  shuning  uchun  uy  hayvonlari  efirining  sanoat  maqsadlarida  ishlatilishi
mumkin. Al

"THC va CBD qutbli emasligini, xlorofill va H2O qutbli ekanligini unutmang ... Shunday qilib, eng yaxshi yog
'qutbsiz erituvchidan qilingan ... u toza ... xlorofillsiz." Maykl

"Mening kimyogar do'stim men uchun butun voqeani soddalashtirdi va nima uchun nafta yaxshiroq bo'lishi
mumkinligini tushuntirdi (garchi u unchalik o'ylamasa ham): nafta qutbli bo'lmagan hal qiluvchi, shuning uchun
u qutbli bo'lmagan molekulalarni oson va samarali ajratib oladi (THC va CBD asosan qutbsiz molekulalar) va
qutbli molekulalarni qoldiradi.

Izopropil spirti (va bu borada efir) - zaif qutbli erituvchi, shuning uchun bu maqsad uchun juda yaxshi, lekin
naftadan biroz pastroq bo'lishi mumkin, chunki JB ikkalasini ham sinab ko'rganini aytdi va ular kuchliroq edi.
EDIT: Ha, men deyarli unutib qo'ydim: u, shuningdek, agar siz Rik Simpson tomonidan berilgan retseptga amal
qilsangiz, oxirgi mahsulotda nafta (yoki iso) bo'lishidan qo'rqish yo'qligini aytdi (mening do'stim plastik chelak
ishlatmaslikni  aytdi.  lekin  shisha  yoki  zanglamaydigan  po'latdan  yasalgan)  va  agar  ishonchingiz  komil
bo'lmasa, JB har doim aytganini bajaring - suv qo'shing va o'choqqa qo'ying, shunda u butunlay bug'lanadi.
Ammo u izopropil spirtini ishlatar edi, chunki siz aynan shunday bo'lishi kerakligiga aminsiz ... ”Sandra

- Sandra, Rik dunyo ko'rsatgan usul- bu eng oddiy, murakkab va arzon narx. T -ga ko'rsatmalarga rioya qilish
deyarli  aql bovar qilmaydi,  lekin shisha buziladi va siz buni hech qachon xohlamaysiz.  Zanglamas, albatta.
99,9% iso yaxshi ishlaydi, lekin biz imkon qadar engil alifatik naftadan foydalanamiz. JB

"Men,  shuningdek,  qazib  olishdan  oldin  hamma narsani  iloji  boricha  sovuqroq qilishni  maslahat  beraman.
Ko'pchilik spirtli ichimliklar, nasha, idishlar, ekstraksiya bilan bog'liq bo'lgan narsalarni muzlatgichga 24-48
soatga qo'yadi.  Shu tarzda siz ancha toza mahsulotni  olasiz.  Sizning daromadingiz past bo'ladi,  lekin sizga
unchalik kerak bo'lmaydi. Har qanday xato yoki noto'g'ri so'zlar uchun uzr so'rayman, MS so'radi va menda dori
yo'q, lol. Baraka bering ”. Chak

- Chak, muzlatish juda yaxshi, lekin sifatli erituvchilar va boshlang'ich materiallar bilan ishlaganda buni qilish
shart emas. Qolaversa, biz qo'llarimizni muzlatib qo'yishni yoqtirmaymiz, xona harorati biz uchun juda yaxshi
ishlaydi  va biz  bir  necha oy yoki yillar  davomida kurtak muzlaganidan keyin artrit  bilan muammoga duch
kelmaymiz.  Bundan  tashqari,  tez  -tez  yog  'muzlatgichlar  bo'lmagan  joyda,  yuzlab  kilometrlarda  ishlab
chiqariladi. Agar xohlasangiz, muzlatib qo'yishingiz mumkin, lekin biz buni o'zimiz qilmagan bo'lardik.

Men o'zim muzlatilgan sabzavotlarni yoqtirmayman, iloji boricha ularni iste'mol qilmayman, shuning uchun
men nima uchun istisno qilishim va o'zimga eng yoqqan sabzavotni muzlatishim kerakligini tushunmayapman.
Ammo ha, bu yog'ni olish uchun spirtli ichimliklarni ishlatish kerak bo'lganda yordam berishi mumkin, shuning
uchun men bunga mutlaqo qarshi emasman.

Biz  spirtli  ichimliklarni  o'zimiz  hal  qiluvchi  sifatida  ishlatmaymiz  (yoki  yaxshiroq:  bu  bizning  birinchi
tanlovimiz hal qiluvchi emas), men hal qiluvchi uchun davlatga qo'shimcha soliq to'lashimning yagona sababini
ko'rmayapman. baribir bug'lanib ketadi (agar iloji bo'lsa, biz nima qilardik. Men bir litr yengil naftani taxminan
3-4 dollarga sotib olsam bo'ladi, 99% alkogolning bir litri taxminan besh baravar qimmatga tushadi va u kamroq
neft ishlab chiqaradi va bu moy engil nafta yoki 99.9 kabi yaxshi bo'lmaydi. % iso ishlatilgan. Bundan tashqari,
siz ozroq yog 'olasiz.
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Xo'sh,  spirtli  ichimliklarni  hal  qiluvchi  sifatida  ishlatishning afzalligi  qayerda?  Men alkogolni  past  qaynab
turgan  engil  alifatik  naftadan  ustun  qo'yishning  yagona  mantiqiy  sababini  ko'ra  olmayapman,  ya'ni  yog'da
erituvchi qoldiq yo'q deb hisoblasak, uni to'g'ri ishlab chiqarilganda tashvishlanishimiz kerak. Agar u to'g'ri
ishlab chiqarilmasa, yog'da erituvchi qoldiqlari bo'lishi mumkin yoki bo'lishi mumkin. Lekin bizni to'g'ri ishlab
chiqarilmagan  yog'lar  uchun  ayblamang,  biz  haqiqatan  ham  boshqalar  tomonidan  etkazib  beriladigan
yog'larning sifati yo'qligi uchun javobgar bo'lolmaymiz. Bu kabi oddiy. ”JB

"Hech qachon tugamaydigan savolga juda oddiy tushuntirish ... Men shaxsan nafta ... iso spirtini ... va butanni
moy tayyorlash uchun ishlatganman ... va hozirgacha eng yaxshi ... eng toza ... eng kuchli ... va eng yaxshisi
moyni  tatib  ko'rish  naftadan  edi  ...  Odamlarga  nima  yoqmasligini  tushunmayapman  ...  To'g'ri  ishlaganda
yoqilg'i  qolmaydi  ...  va nafta  o'simliklarni  ham ko'proq olib tashlaganga o'xshaydi.  tezroq ...  Shunday toza
moy ... (oltin) ... ”Butrus

"Yengil  nafta  -  bu  30  °  C  (90  °  F)  va  90  °  C  (194  °  F)  orasida  qaynab  turgan  va  5-6  uglerod  atomli
molekulalardan tashkil topgan qism. Og'ir nafta 90 ° C (194 ° F) va 200 ° C (392 ° F) orasida qaynaydi va 6 - 12
uglerodli molekulalardan iborat.

Nafta  asosan  oktanli  yuqori  benzin  ishlab  chiqarish  uchun  xom ashyo  sifatida  ishlatiladi  (katalitik  islohot
jarayoni  orqali).  Bundan  tashqari,  bitum  qazib  olish  sanoatida  suyultiruvchi  sifatida,  bug'li  krakerlarda
olefinlarni  ishlab  chiqarish  uchun  neft  -kimyo  sanoatida  va  erituvchi  (tozalash)  uchun  kimyo  sanoatida
ishlatiladi. U bilan ishlab chiqarilgan oddiy mahsulotlarga engilroq suyuqlik, lager pechlari uchun yoqilg'i va
ba'zi tozalovchi erituvchilar kiradi.

"Nafta CnH2n+2 kimyoviy formulasiga ega. Yengil nafta 5 va/yoki 6 uglerod atomiga ega, ular C5H12 va
C6H14  ga  to'g'ri  keladi,  ular  Pentan  va  Geksan  deb  ham  ataladi.  Shunday  qilib,  siz  pentan  va  geksan
aralashmasidan tashkil topgan nafta. Vouter

"Men shunchaki  erituvchilar  haqida biror narsa yozmoqchi  edim.  Men kimyo fanlari  bo'yicha doktorlik  va
magistrlik darajasiga ega bo'lgan do'stimga bordim va undan naftani moydan butunlay olib tashlash uchun nima
qilishim  kerakligini  so'radim.  U  shunday  dedi:  “5  ml  izopropil  spirtini  oling  va  oxirgi  marta  ko'pirishni
to'xtatgandan keyin aralashtiring. U bug'lanadi va naftani o'zi bilan olib ketadi. Keyin toksik erituvchi toksik
bo'lmagan  hal  qiluvchi  bo'ladi.  Bu  mening  haqiqiy  ismim  emas,  ishdan  bo'shatilishimdan  yoki  hamshira
bo'lishimdan qo'rqib, haqiqiy hisobimdan foydalana olmasligim sharmandalikdir ”. Bobbi

"Buyuk  Britaniyada  Naftani  topish  uchun"  panelni  tozalash  "yoki"  panelni  tez  tozalash  "ni  qidiring.  Bu
avtomobil  korpusini  ta'mirlashda,  metallni  tozalash  va  qoldiq  qoldirmaslik  uchun  ishlatiladigan  mahsulot.
Qiyinchilik  -  aniq  ingredientlarning  batafsil  ro'yxatini  topish,  chunki  ular  har  xil  bo'lishi  mumkin.  99,9%
izopropanolni topish oson bo'lishi kerak. Em

"Rik Simpson, biz sizning jarayoningizni VM&P Naphtha yordamida kuzatdik va hamma narsa reja bo'yicha
o'tdi, shpritsning birinchi juftliklari bundan mustasno, biz kutganimizdan bir oz ko'proq suyuqlik chiqdi. Men
bir -ikki tomchi suv qo'shdim va yana urinib ko'rdim, yaxshi bo'lib tuyuldi. Mening yagona tashvishim/savolim
- ta'mi.  Hali  ham hal qiluvchi kabi ta'mi bor. Bu yaxshimi yoki menga yana nimadir qilish kerakmi? Buni
oluvchi har safar yog'ni olganda taxminan 12 soat uxlaydi. U bag'rikenglik rivojlanmaguncha to'g'rimi? Har
qanday yordam juda qadrlanadi. ” Pamela

- VM&P yaxshi hal qiluvchi emasdek tuyuladi (garchi ba'zi MSDS bu biz foydalanmoqchi bo'lgan modda bilan
bir xil bo'lishi kerakligini aytadi). Bu og'ir nafta bo'lib tuyuladi va u umuman qaynab ketmaydi va qo'shimcha
parvarishni talab qiladi.

Men bir oz suv qo'shib, uni 130 ° S haroratli elektr pechga bir necha soat, balki bir kechada yoki hal qiluvchi
to'liq yo'qolgunga qadar qo'yardim, ba'zilarning aytishicha,  erituvchi qoldig'ini olib tashlash uchun to'rt kun
kerak bo'ladi. . Agar yog 'to'g'ri ishlab chiqarilsa va oqmas bo'lsa, u yog'ga o'xshab ketishi kerak. Yog 'chindan
ham to'g'ri  filtrlanganligiga ishonch hosil qiling,  chunki erituvchi qoldiqlari  o'simlik materiallariga yopishib
qoladi.
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Siz ishlatmoqchi bo'lgan erituvchi bilan barmoq sinovini o'tkazing. Barmog'ingizni botirib oling va 30 soniya
ichida yoki tezroq bug'lanib ketishini ko'ring. U tezroq bug'lanadi, plyonka qolmaydi, shuncha yaxshi bo'ladi.

Agar siz sof nurli alifatik nafta (Evropada benzin deb ham atalsa, CAS 64742-49-0 raqamini so'rang. U har xil
nomlar ostida sotiladi. Bu avtomobillarda yoqilg'i sifatida emas, balki shunday ishlatiladi)  hal qiluvchi yoki
bo'yoqni  yupqalashtiruvchi  yoki  yog'dan  tozalash  vositasi),  men  99%  yoki  undan  ham  yaxshiroq  99,9%
izopropil spirtini tanlagan bo'lardim - bu dunyoning deyarli hamma joyida bo'lishi mumkin.

Hozirgi  vaqtda  biz  engil  alifatik  (qaynab  ketmaydigan,  vodorodli)  naftani  afzal  ko'ramiz,  lekin  u  hozirda
ishlatiladigan  boshqa  erituvchilarga  qaraganda  yaxshiroq  va  kuchliroq  yog'larni  ishlab  chiqaradi.  Yog
'tarkibidagi o'simlik materiallari va xlorofil qancha kam bo'lsa, u dori sifatida shunchalik yaxshi ishlaydi, uning
ta'mi shunchalik yaxshi va kuchliroq bo'ladi. Hamma hiyla - bu yog'ning qanchalik kuchli va tinchlantiruvchi
ekanligidadir. Qanchalik kuchli va tinchlantiruvchi vosita bo'lsa, shuncha yaxshi. JB

"To'g'ri nafta AQShda sotilmaydi, traktor ta'minotida yoki uy omborida yoki pastda yoki Shervin Uilyamsda
emas. U hali ham Kanadada sotiladi. Do'stim bor, uni 100 ° F ga qadar distillash qiladi va erituvchi chiqadigan
narsani yog 'ishlab chiqarishda saqlaydi. Stiv

"Agar siz AQShda yashasangiz, unda siz kerakli naftaga ega bo'lolmaysiz, AQShda ishlab chiqarilgan barcha
naftalarga  ishonish  mumkin  emas,  chunki  bu  turdagi  erituvchilar  tarkibidagi  moddalar  to'g'risidagi
qonunbuzarliklar.  AQShda  siz  hech  qachon  toza  nafta  olmaysiz,  hatto  VM&P  bir  shishadan  ikkinchisiga
mutlaqo zid bo'lishi mumkin va hatto toza deb e'lon qilinmaydi. Kanadada ular toza nafta ishlab chiqaradilar va
bu ISO yoki  donli  alkogolga  qaraganda eng yaxshi  hal  qiluvchi  hisoblanadi,  katta  xato qilmang va  dori  -
darmonlarni isrof qilmang, yoki undan ham yomoni, noto'g'ri hal qiluvchi yordamida o'zingizni yoki boshqa
birovni yanada kasal qiladi. Ogohlantiringki, AQShdagi nafta hatto kerakli ko'rinishga ega bo'lgan yog'ni ham
ishlab chiqaradi, lekin sizni juda kasal qiladi. ketidan quvmoq

-Sof alifatik nafta AQShning hamma joylarida sotilmasligi, CAS raqami 64742-49-0 va qaynash nuqtasi 60-80 °
C  bo'lgan  toza  alifatik  nafta  mavjud  emasligini  anglatmaydi.  to'g'ri  ishlatilganda,  boshqa  erituvchilarga
qaraganda yaxshiroq moy chiqarmaydi. Agar siz toza naftani ololmasangiz, 99% yoki undan ham yaxshiroq
99,9% izopropil spirti bizning ikkinchi tanlovimiz bo'ladi.

Lekin men baribir taslim bo'lolmasdim - o'simliklardan yog'larni olish uchun engil nafta (benzol) yoki shunga
o'xshash  erituvchilar  ishlatiladi,  shuning  uchun  men  o'simlik  moyi  ishlab  chiqaruvchilari  bilan
maslahatlashardim va ular nima ishlatishini ko'rardim. Men Evropada yashayotganimda, men deyarli har bir
uskuna yoki bo'yoq do'konida hal qiluvchi sotib olaman, bu bolaligimdan esimda qoladigan eng keng tarqalgan
texnik suyuqliklardan biri, biz uni velosiped zanjirlarini va boshqalarni yog'dan tozalash uchun ishlatardik va
deyarli hamma shishaga ega edi. undan uyda. Shunday qilib, hal qiluvchi moddalar haqidagi tugamaydigan bahs
men uchun biroz kulgili bo'lib tuyuladi. To'g'ri nurli naftadan foydalanganda, biz tavsiya qiladigan deyarli bir
xil erituvchi bilan ishlab chiqariladigan eng arzon o'simlik moylarida bo'lgani kabi, erituvchi qoldiqlari ham
yo'q, ehtimol bir necha ppm. JB

"Yengil  alifatik  nafta  ajoyib  ta'mga  ega,  yog'imda  hech qanday hal  qiluvchi  qolmagan.  Agar  siz  Riksning
ko'rsatmalariga amal qilsangiz, xat bilan hech qanday muammo bo'lmasligi kerak. " Rik

"Naftaning ikkita  asosiy toifasi  bor  -  engil  va og'ir.  Yengil  nafta  benzolni  o'z  ichiga  olmaydi,  bu Rainani
nazarda tutgan (geksan emas). Agar nasha ekstrakti nafta qoldig'i uchun ishlab chiqarilgandan keyin sinovdan
o'tkazilmasa,  men hatto engil  naftani ham tavsiya qilmagan bo'lardim, agar siz hal qiluvchi uchun oladigan
narsangiz bo'lsa, undan foydalanish mumkin. Asosiysi, ekstraktni qalin yog'li holatga keltirganingizga ishonch
hosil qilishdir - bu vaqtda naftaning ko'p qismi yo'qolishi kerak. Distillash uskunasidan foydalanib, eng sof,
erituvchisiz,  ammo o'rtacha  odamlarning  imkoniyatlaridan  yuqori  bo'lgan  yog'ni  ishlab  chiqarish  mumkin.
Umid qilamanki, bu yordam beradi. ” Mark

"Raina, men sen bilan bahslashmoqchi emasman. Vikipediyadan: "Neft efiri, benzin sinonimiga qaramay, uni
benzol yoki benzin bilan aralashtirib yubormaslik kerak va benzin bilan aralashtirib yubormaslik kerak, lekin
ko'p tillar buni benzindan olingan nom bilan atashadi, masalan" benzin "(nemis) yoki" benzina "(italyancha).
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Neft  efiri  alkanlarning  aralashmasidir,  masalan,  pentan,  geksan  va  geptan,  benzol  esa  tsiklik,  aromatik
uglevodorod,  C6H6.  Xuddi  shunday,  neft  efirini  RO-R  funktsional  guruhini  o'z  ichiga  olgan  efirlar  deb
ataladigan organik  birikmalar  klassi  bilan  adashtirmaslik  kerak.  Mening ma'lumotim mikrobiologiya  -  men
organik  kimyo,  ba'zi  biokimyo  /  noorganik  kimyo  fanlarini  o'rganganman  ...  Albatta,  men  hammasini
bilmayman, lekin men ozgina bilaman. Engil nafta benzolni o'z ichiga olmaydi. Men sizning fikringizga e'tibor
bermayman, "Agar siz ilmiy ma'lumotlardan tashqari da'vo qilmasangiz, hamma manfaatdor bo'lardi." Mark

“Otangizga nima bermoqchisiz? Eng yaxshilarining eng yaxshisi yoki shunga o'xshash narsa, lekin shunchaki
kerakli  effekt  bermaydimi?  Agar  siz  dori  -darmonlarni  Rikning  ko'rsatmalariga  muvofiq  tayyorlasangiz,
davolanish  vaqtida  muvaffaqiyatsiz  bo'lish  ehtimoli  juda  past  bo'ladi.  Agar  siz  "mutaxassislar  va  olimlar"
ko'rsatmalariga  muvofiq  moy  tayyorlasangiz,  siz  boshqa  mahsulot  tayyorlaysiz.  Va  bizning  tajribamizga
asoslanib, u biz tavsiya qilgan ishni bajara olmaydi.

Xo'sh,  siz  menga  jim  turishimni  va  past  savatli  axlat  etkazib  berishlarini  xohlaysizmi?  Yoki  siz  bizning
bemorlarimiz aytganidek natijaga ega bo'lish uchun mendan/bizdan o'rganishni va buni qanday qilishni bilishni
afzal ko'rasizmi? ” JB

"Men 99% izopropil spirtini ishlataman, bu men uchun eng oson bo'lgan. Men 100% organik va pestitsidlarsiz,
yaxshi  parvarish qilingan va suyaklari  quruq, o'stiriladigan kurtaklardan foydalanaman.  Men uni bir  nechta
indikatsion shtammlar bilan aralashtiraman. Men Xodjkin limfomasi bilan og'rigan bemorni davoladim, u 4 -
bosqichda edi va 6 oy ichida yog'ni ko'rsatmalarga muvofiq qabul qilgan edi, endi u saraton kasalligidan xoli!
Ushbu ma'lumotni  hamma uchun ochiq qilish uchun qilgan fidoyiliklaringiz uchun Rik Simpsonga rahmat!
Yaqinda  4  -bosqich  saraton  kasalligining  yana  bir  bemori  menga  yordam  so'rab  murojaat  qildi,  uning
buyraklaridan birida operatsiya qilinmaydigan o'sma bor.  Ketma -ket tasdiqlangan ikkita  davolanishni olish
uchun ibodat. Xudo sizga Rik Simpson va JBni baraka bersin, odamlarga bu ajoyib shifobaxsh kenevir yog'i
haqida ma'lumot berishda davom eting. ” Grow Goddess

- Bir nechta shtammlarni aralashtirish har doim yaxshi fikr. Buni qarangki, siz ma'lum bir shtamm nima uchun
yaxshi ekanligini bilmayapsiz, shuning uchun siz bir nechta shtammlarni aralashtirsangiz, gilam effekti ancha
yaxshi  bo'ladi.  Bundan  tashqari,  bunday  moylar  sizni  ancha  yuqori  darajaga  ko'taradi  -  qozonni  "hordiq
chiqarish"  uchun  chekadiganlar,  men  nima  haqida  gapirayotganimni  bilishadi.  Do'stlaringiz  bilan  o'tirib,
ularning har biriga eng yaxshi kurtakni taqdim etishini tasavvur qiling. Bir necha soat ichida siz ko'p ish qila
olmaysiz. Va bu sizga eng yaxshi natijaga erishish uchun kerak bo'lgan effekt, shuning uchun yana shtammlarni
aralashtirish - bu to'g'ri yo'l. Eng yaxshi tilaklar va rahmat, GrowGoddess, men har doim ko'rsatmalarga amal
qiladigan va biz gaplashadigan natijalarni oladigan odamlar haqida eshitganimdan xursandman. JB

"Salom JB, menda elektr guruch pishirgichi bilan bog'liq muammo bor, men ko'rgan narsam 100 ° C ga tushdi,
men bozordagi barcha brendlarga qaradim va ulardagi hamma narsa termostatni o'z ichiga oladi. harorat. Siz
nimani tavsiya etasiz?" Kristina

- Kristina, muammo nimada? Siz har doim yog'ni 130 ° C haroratda o'rnatilgan elektr pechga qo'yib, taxminan
bir soatga qoldirib, shu tarzda dekarboksil qilishingiz mumkin. JB

"Harorat 100 ° C ga yetganda, guruchli elektr pishirgich o'chadi! Erituvchi 110 ° C ga tushmaydi. ” Kristina

-  Erituvchi  haqiqatan  ham  bu  haroratga  yeta  olmaydi,  chunki  u  qaynab  ketadi.  Pishirgich  birinchi  marta
o'chmaguncha, erituvchini qaynatib turing (oxirgi partiyaga bir necha tomchi suv qo'shing). Keyin sovushini
kutib turing va yana yoqing. Biz qilayotgan ishimiz shu. JB

"Qayta  yoqing  va  u  yana  qaytib  kelguncha  qaynatilsinmi?  Keyin  o'chadi  va  moy  allaqachon  tugadimi?  "
Kristina

- Guruch pishirgichini yoqing, birinchi marta to'xtaguncha qaynatib oling, so'ng sovushini besh daqiqa kutib
turing, yana yoqing va ikkinchi marta o'chguncha kuting. Keyin yog'ni zanglamas po'latdan yasalgan idishga
quying va uni 130 ° C da o'choqqa bir soat qo'ying va yog'ingiz tayyor bo'ladi. JB

- Rahmat JB, siz mening hayotimni saqlab qoldingiz. Kristina
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"Siz moy ishlab chiqarayotganda naftadan nafas olasiz. Siz shunday yo'l tutganingizda zahar bilan nafas olasiz.
Agar siz uni hidlay olsangiz, demak siz allaqachon o'lgansiz. Men hayotimda yuzlab marta Coleman lageridagi
yoqilg'i, zippo engilroq yoqilg'i va naftani yuzlab marta tozalashda va sanoat dasturlarida ishlatganman. Qotib
kuldim.

Jiddiy ...  Agar  siz  sof  erituvchidan foydalansangiz  (qo'shimchalarsiz)  va erituvchini  qaynoq nuqtasi  yuqori
bo'lgan suv bilan yaxshilab qaynatib oling, u iso, alkogol yoki nafta bo'lsin, siz olasiz. hammasi tashqarida. Siz
bir  yil  davomida  o'z  gazingizni  mashinangizga  nasos  bilan  to'kib  yuborganingizdan  ko'ra  ko'proq  naftani
yutasiz, bu umr bo'yi to'g'ri yog'dan foydalanganingizdan ko'ra ko'proq. Metyu

"Salom Rik (yoki bu xatni o'qiyotganlar), birinchi navbatda aytmoqchimanki, siz bu jodugarni targ'ib qilishda
juda yaxshi ish qilyapsiz.  Men Norvegiyada yashayman va menda Kron kasalligi  tashxisi  bor. Menda juda
yaqin do'stim bor, u saraton kasalligiga chalingan, shifokorlar davolanishni to'xtatgan, chunki ular boshqa hech
narsa qila olmaydi. Men ikkala shartda ham yog'ni sinab ko'rmoqchiman.

Yog 'tayyorlash haqida  savolim bor.  Bu erda Norvegiyada toza  nafta  topish juda qiyin (hech bo'lmaganda
tajribamdan  keyin),  shuning  uchun  men  yaxshi  alternativalarni  qidiryapman.  Bir  necha  yil  oldin  men
"asalarichilik ekstraktori" sotib oldim (siz silindrni suyakdan quruq o'tlar bilan to'ldirasiz va yog'ni olish uchun
butan gazidan foydalanasiz). Bu moyni nafta bilan pishirishdan ko'ra yaxshiroqmi?

Va ruh qanday ishlatiladi? Qaysi tarkibida 90% dan ortiq alkogol bor? Mening ba'zi do'stlarim bor, ular o'z
ruhlarini yaratadilar va bu men uchun juda qimmat variant emas. Bu butandan yaxshiroqmi? Men oxirgi marta
qilganimda "asal ekstrakti" ni chekdim va agar men uni iste'mol qilsam, bu 2 shart uchun yaxshi dori ekanligiga
hayron bo'ldim. Agar butan yoki alkogol yaxshi variant bo'lmasa - Norvegiya yoki Shvetsiyada ushlab turish
oson bo'lgan boshqa variantlarni tavsiya qila olasizmi? Katta rahmat! Men haqiqatan ham kasalligimdagi yog'ni
sinab ko'rmoqchiman. Hurmat bilan, Genri "

"Hurmatli Genri, men asal asalari olish tajribasiga ega emasman, lekin menimcha, bu usul men qo'llagan usullar
kabi  samarali  bo'lmaydi.  Yog  'ishlab  chiqarish,  yog'ni  iloji  boricha  kuchli  qilish  uchun  tayyor  mahsulotni
dekarboksillatadigan haroratga qizdiradi. Bu isitish jarayoni molekulalarni delta 9 holatiga qaytaradi,  bu esa
yog'ni kuchliroq qiladi. Agar siz hal qiluvchi topa olmasangiz, siz asetonni ishlatishingiz mumkin. Men hech
qachon asetonni moy ishlab chiqarishga harakat qilmaganman, lekin aseton dori ishlab chiqarish uchun alkogol
yoki nafta kabi ishlamasligiga hech qanday sabab ko'rmayapman. Siz bo'yoq etkazib beradigan do'konlardan
engil alifatik naftani olishingiz kerak, chunki ular naftani odatda bo'yoq erituvchi sifatida sotadilar.

To'g'ri tayyorlangan moy sizning muammolaringiz bilan shug'ullanishi kerak, shuningdek saraton kasalligiga
chalingan do'stingizga omon qolish imkoniyatini berishi kerak. 90% lik spirt kamroq samaraliroq hal qiluvchi
bo'ladi,  chunki  qolgan 10% odatda  suvdir  va ishlov berish  jarayonida  sizda  bug'lanish  uchun ortiqcha  suv
bo'ladi. Eng yaxshi tilaklar, Rik Simpson "

"O'ng  dekarboksillanish-bu  mukammal  yog  'ishlab  chiqarishda  juda  muhim  qismdir,  chunki  xom  o'simlik
unchalik toza delta9-THC va CBD ni ta'minlamaydi, buning o'rniga THCA va CBDA kislotalarini o'z ichiga
oladi.  Karboksil  guruhini  olib  tashlash  uchun  isitish  -  bu  protsedura.  O'zingizning  qimmatbaho
molekulalaringizni  yoqib  yubormaslik  uchun  buni  juda  ehtiyotkorlik  bilan  qiling.  Men  Xromatografiya
jurnalida  yog'ni isitish uchun zarur bo'lgan harorat  va vaqt  bo'lishi  kerak bo'lgan yaxshi eslatmani  topdim,
chunki guruch pishirgichiga qarab vaqt etarli bo'lmasligi mumkin. Shunday qilib, yog'ingizni minutiga kamida
27 daqiqa qizdirish yaxshi bo'ladi. Tselsiy bo'yicha 122 daraja. Yog 'haddan tashqari qizib ketmasligi uchun har
doim isitish  plitasining  haroratini  raqamli  o'lchash  moslamasi  bilan  tekshiring.  Quyidagi  jadvalda  siz  hech
qachon erisha olmaydigan yirik kannabinoidlarning qaynash nuqtalarini ko'rasiz, aks holda ularni pishirasiz.
Men qo'shimcha ravishda shuni ta'kidlaymanki, Rik o'z videolarida yog'ni haddan tashqari qizib ketmasligini
aytgan, lekin bu shifobaxsh moyni tayyorlash uchun issiqlik zarur. To'g'ri dekarboksillanish jarayoni uchun bir
soat  atrofida  diagrammada  ko'rsatilgan  vaqt  davomida  kamida  106,2  daraja  harorat  kerak.  Agar  sizning
yog'ingiz THCA va CBDA ning kislotali shakliga ega bo'lsa, unchalik samarali bo'lmaydi, chunki kislotalar
CB1 va CB2 retseptorlariga  juda mos kelmaydi.  Shunday qilib,  buni  to'g'ri  bajarish  uchun ehtiyot  bo'ling,
chunki Rik aytganlari rost, faqat eng yaxshi ishlab chiqarilgan moy bu ishni jonli bog'liq. (…) Agar sizning
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yog'ingiz THCA va CBDA ning kislotali shakliga ega bo'lsa, unchalik samarali bo'lmaydi, chunki kislotalar
CB1 va CB2 retseptorlariga  juda mos kelmaydi.  Shunday qilib,  buni  to'g'ri  bajarish  uchun ehtiyot  bo'ling,
chunki Rik aytganlari rost, faqat eng yaxshi ishlab chiqarilgan moy bu ishni jonli bog'liq. (…) Agar sizning
yog'ingiz THCA va CBDA ning kislotali shakliga ega bo'lsa, unchalik samarali bo'lmaydi, chunki kislotalar
CB1 va CB2 retseptorlariga  juda mos kelmaydi.  Shunday qilib,  buni  to'g'ri  yo'l  bilan qilishingizga  ehtiyot
bo'ling, chunki Rik aytganlari rost, faqat eng yaxshi ishlab chiqarilgan moy bu ishni bajarishi mumkin. (…)

Ha, guruch pishirgichida kannabinoidlar erituvchi suyuqlik aralashmasini qizdirganingizda dekarboksillanish
jarayoni davom etayotganini tushunish uchun ushbu fan sxemasini ko'rib chiqing va izohlang. Grafika shuni
ko'rsatadiki,  maksimal  dekarboksilatsiyaga  erishish  uchun haroratni  130  darajagacha  etkazish  juda  muhim.
Harorat va vaqt masalasi eng yaxshi darajaga yetadi.

Agar siz haroratni  o'lchash uchun raqamli  asbobdan foydalansangiz va uni butun jarayon davomida guruch
pishirgichining pastki qismiga qo'yib, erituvchini bug'langanda ko'rasizki, jarayonning oxirgi bosqichida, faqat
oxirgi bosqichda, suv tushganda, finalda Pishirgichning harorati 100-110 ° S atrofida. Ammo bu diapazondagi
vaqt  asosan  dekarboksillanish  jarayoni  uchun  etarli  emas.  Shundan  so'ng,  siz  yog'ni  po'lat  plastinkada,
plastinkada uzoqroq isitasiz. Siz uzoq vaqt davomida hech qanday harakat qilmaysiz (gaz pufakchalari yo'q), siz
isitasiz va kutasiz. Haroratni nazorat qiling va yarim soat davomida Selsiy bo'yicha 130 darajadan oshmasin.
Esda tutingki, THC ning qaynash nuqtasi 157 daraja C ni tashkil qiladi, shuning uchun haddan tashqari qizib
ketish bilan xavfli bo'lmang, aks holda sizning xohlagan kannabinoidlaringiz bug'lanib ketadi.

Asosan, dekarboksilatsiyaning eng yuqori miqdorini olish muhim emas, shuning uchun siz tanangizga etarlicha
yog 'olasiz. Qizig'i shundaki, siz kuniga bir gramm yoki undan ko'p iste'mol qilishingiz kerak. Albatta, qancha
moy  kerakligi,  albatta,  qancha  delta9THC  tarkibiga  bog'liq  -  bu  dekarboksilatsiyaning  qanchalik  samarali
bo'lganligini anglatadi. Agar siz Riksning tavsiyalariga amal qilsangiz va yog'ni 130 ° C gacha qizdirganingizga
ishonch hosil qilsangiz - hammasi yaxshi bo'ladi. Qaysi hal qiluvchi ishlatishingiz mustaqil. ” Stefan

"Salom JB, men o'zimdan bu naftani topdim ... Hamma yordamingiz va super ma'lumotingiz uchun yana bir bor
rahmat! ”

- Bu engil alifatik nafta bo'lishi kerak- MSDS-ni tekshiring, bu qo'shimchalarsiz sof engil nafta), Avstraliyada
shellit,  Evropada  (texnik  yoki  sanoat)  benzin  (benzin,  benzol  emas,  balki  ishlatilgan  turdagi  emas)
avtomobillarda yoqilg'i). U turli nomlar ostida sotiladi. Bo'yoqni yupqalashtiruvchi, erituvchi, yog'ni tozalash
vositasi sifatida ishlatiladi, u juda keng tarqalgan maishiy erituvchi yoki to'qimachilik yog'ini tozalash vositasi
sifatida ishlatiladi, uni engil suyuqlik va boshqalar sifatida ham ishlatish mumkin. Qaynash nuqtasi 60-80 ° C
atrofida, qanchalik past bo'lsa, shuncha yaxshi bo'ladi. .

Bir oz toza Petri idishiga surting yoki barmog'ingizni botirib oling, agar u o'ttiz soniya ichida bug'lanib ketsa va
yog'li qoldiq qolmasa, uni ishlatish to'g'ri bo'ladi. Ko'p etkazib beruvchilar bor, men sizga qaysi biri yaxshiroq
yoki hozircha nimani tavsiya qilishni ayta olmayman, shuning uchun biz faqat umumiy ko'rsatmalarni beramiz.

CAS raqami 64742-49-0, sof, neft distillati, iloji bo'lsa qo'shimchalarsiz va qaynash nuqtasi iloji boricha past
bo'lishi  kerak.  Aksariyat  neftni  qayta  ishlash  zavodlari  uni  ishlab  chiqaradi,  shunchaki  ulardan  o'simlik
ekstraktlari uchun nimani tavsiya qilishlarini so'rang.

Ikkinchi variant-99% yoki 99,99% izopropil spirti yoki juda qimmat 99% oziq-ovqat. Izopropil spirti va oziq-
ovqat alkogol nafta kabi ta'sirchan emas, va ular yog'da ko'proq o'simlik materiallari va xlorofillni tortib olib,
uni kuchliroq va ta'mli qiladi, shuning uchun naftani har doim iloji boricha/mavjud bo'lganda ishlatishni tavsiya
etamiz. Yaxshi tilaklar, JB ”

Q. Rik, Meksikada "nafta" nafta turidagi mahsulot nomlaridan biridir. O'lim xatosiga yo'l qo'ymaslik uchun,
iltimos, siz ishlatadigan "nafta" ning ilmiy nomiga ega bo'larmidingiz?

A.  Qo'shimcha  ingredientlarsiz  toza  engil  nafta  izlang.  Bu asosan Coleman  yoqilg'isiga  o'xshaydi,  uni  siz
quydagi rasmda ko'rishingiz mumkin, lekin Koleman yoqilg'isiga zangga qarshi qo'shimchalarsiz nafta qidiring.
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Agar siz mamlakatingizda engil alifatik nafta taqiqlanganligini bilsangiz (masalan, Gondurasda bo'lgan), 99%
yoki yaxshiroq 99,9% izopropil spirtini qidiring, uni topish oson bo'lishi kerak. Biz ishlatadigan uchinchi hal
qiluvchi 99% alkogol, lekin biz uni ishlatmaslik uchun qo'limizdan kelganini qilamiz,  chunki u xlorofill  va
boshqa keraksiz o'simlik materiallarini haddan tashqari yo'q qiladi. Ba'zilar izopropil spirti yoki spirtni erituvchi
sifatida ishlatganda, hal qiluvchi va boshlang'ich materialni muzlatib qo'yishni yaxshi ko'radilar. Biz, agar kerak
bo'lmasa va muzlatib qo'limizdan chiqarishni yoqtirmasak, biz shaxsan bu erituvchilarni ishlatmaymiz, shuning
uchun biz uni muzlatishga ko'maklashmaymiz, lekin ba'zilar bu yog'ning sifatini yaxshilashga yordam beradi
deb aytishadi. Qaynash nuqtasi past bo'lgan qutbsiz sof nurli naftadan foydalanganda, siz hech narsani muzlatib
qo'yishingiz shart emas va siz ko'rsatmalarga amal qilsangiz yaxshi mahsulotga ega bo'lasiz. JB

"Hey JB,  agar  Naftadan foydalanishga  alerjiya  bo'lsa  nima bo'ladi?  Bizda  har  bir  kichik  narsaga,  ayniqsa,
erituvchilarga kuchli allergik reaktsiyaga ega bo'lgan oila a'zosi bor. Biz unga moy tayyorlamoqchimiz, lekin
organik erituvchidan foydalanishimiz kerak. Biz tozalikka erishish uchun bir necha marta distillangan organik
"moonshine" yasash haqida o'yladik, lekin bu haqda sizning fikringiz qanday? Shuncha narsaga qattiq allergiya
uchun nima tavsiya qilasiz? U farmatsevtikani umuman qabul qila olmaydi, chunki u bog'lovchi moddalarga
alerjisi bor, hamma narsaga alerjisi tufayli juda azob chekadi. Oldindan rahmat!" Sara

- Xo'sh, siz 99% spirtli ichimliklarni ishlatishingiz mumkin, biz hech qachon mumkin emas deb aytmaganmiz.
Bizning tajribamizda polar bo'lmagan erituvchilar bilan ishlab chiqarilgan yog'lar biroz kuchliroq va odatda
o'simlik materiallari kamroq bo'ladi. Ba'zilar alkogolni muzlatib qo'yadilar va ishlov berishdan oldin bug'doy
yog'ini olishadi. O'ylaymanki, bu sizga, Sara.

Yuqori THC yoki yuqori CBD yog'i?

«Men biroz chalkashib ketdim. Do'stim 4 -bosqich buyrak saratoni va o'pkasida saraton kasalligiga chalingan.
Yuqori CBD yog'ini yoki THC moyini berish yaxshimi? CBD moyida faqat THC izi bormi? Men unga o'n
grammli naychani oldim va uning tarkibida 18% CBD va THC 1% dan kam. Men bu yo'ldan adashyapmanmi?
"Richard

Maykz: Ha, shunday emas, siz haqiqiy RSOni olishingiz kerak.

-95-98% THC 18% CBD emas,  shunday emasmi?  Sizga  buni  kim berganini  ayting,  buni  to'xtating.  CBD
marketingining shov -shuvlari, shubhasiz, ko'plab bemorlarni o'ldiradi, bu achinarli. Nega ular haqiqatan ham
ishlaydigan ko'rsatmalarga amal qila olmaydilar? Yuqori CBD yog'larini ishlatish juda cheklangan, ular hatto
teri sharoitida ham yaxshi ishlamaydi, men tushunmayman, nega hamma CBD bema'nilikda bunchalik gung-xo.
Ha, bu ham kuchli dori, lekin uning ishlatilishi faqat haqiqiy RSO bilan solishtirganda cheklangan.

95-98% THC, 1-2% CBD, juda kuchli va tinchlantiruvchi va eyforik; Bu sizning eng yaxshi yog'ingiz va bu eng
yaxshi  ishlaydi.  Avval  buni  sinab  ko'ring.  Agar  shunday qilsangiz,  siz  CBD moyiga  tegmaysiz  yoki  unga
yaqinlashmaysiz, farqni bilib olasiz va hech kim sizni tortib olmaydi. Avval RSO. JB

"Menga bu sahifa va undan o'rganishim mumkin bo'lgan ma'lumotlar juda yoqadi. Ammo, THCdan tashqari,
boshqa kannabinoidlarning ikkinchi darajali deb hisoblanishini eshitib, hafsalasi pir bo'ladi. Bu qiz va uning ota
-onasi CBDni ikkinchi darajali deb hisoblamaydilar. Bu unga hayot berdi. THC emas, balki CBD edi. Iltimos,
hamma narsadan voz keching. Siz odamlarga CBDning yuqori shtammlarini sinab ko'rishga to'sqinlik qilyapsiz,
bu  ularga  haqiqatan  ham  yordam  berishi  mumkin.  THC ning  yuqori  darajasi  hamma  narsaga  ham  javob
bermaydi, shuning uchun zavodda bir nechta kannabinoid bor ». Tina

"JB Dravet sindromi emas, o'pka saratoni haqida javob berdi, hech kim hech narsaga befarq emas. Saraton
kasalligi haqida bemorlar va ilmiy tadqiqotlar shuni ko'rsatadiki, THC saratonni o'ldiradi. CBD ba'zi saraton
turlari  uchun foydalidir,  ammo THC bilan olib  borilgan tadqiqotlar  bilan  solishtirganda,  ozgina  tadqiqotlar
mavjud. Endi soqchilik va CBD yuqori bo'lgan boshqa sharoitlar siz qidirayotgan narsadir. ” Kellin
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- Kellin va Tina, biz ishlatadigan moylar ham soqchilikda ishlaydi. Agar bemorlar haqiqatdan foydalanganlarida
va alomatlarini emas, sababini davolashga harakat qilsalar, beqiyos yaxshi natijalarga erishardilar.

Men CBDni qo'ymayman, bu haqiqatan ham kuchli dori va menimcha, bu bolalar uchun saqich chaynashda va
hokazo. Ammo, agar siz haqiqiy kuchni xohlasangiz, sizga eng shafqatsiz RSO va ko'p THC kerak. Bu mening
nuqtai nazarim va u o'zgarmaydi.

Buni oddiy teri holatida sinab ko'ring va kuyish yoki yara haqiqiy RSO bilan yoki uning past darajali yuqori
CBD versiyasi bilan tezroq tuzalib ketishini bilib oling. Men buni o'z ko'zlarim bilan ko'rganman, o'zim uchun
yuqori CBD moylari  bilan tajriba o'tkazishning hojati  yo'q. Men o'zim uchun ham, bemorlarim uchun ham
yaxshilikni xohlayman.

CBD yog'larining ko'pchiligi 95-98% THC bilan eng yaxshi va eng kuchli narkotik tinchlantiruvchi RSO bilan
solishtirganda ikkinchi darajali.

Sizning  asosiy  muammo  shundaki,  siz  Big  Pharma  nasha  dori  -darmonlaridan  foyda  olish  uchun  ilgari
surayotgan  yagona  kannabinoid  nazariyasini  sotib  oldingiz.  Siz  haqiqatan  ham  bitta  kannabinoidlarga
asoslangan dori  -darmonlarni  xohlamaysiz,  eng yaxshi natijaga erishish uchun siz eng shafqatsiz  kuchli  va
tinchlantiruvchi moyni xohlaysiz.

Va siz  o'simliklarni  o'zingiz  o'stirishingiz  mumkin  va siz  yog'ni  o'zingiz  qilishingiz  mumkin,  siz  uni  katta
farmatsevtika  kompaniyalaridan  sotib  olishingiz  shart  emas,  chunki  ular  ochko'zligidan  boshqa  sababsiz
dekarboksillangan nasha qatroniga katta narx belgilashga harakat qilishadi. .

Sizga va, ehtimol, bir kun yog'ga kilogramm kerak bo'ladi - o'zingiz yoki oilangiz uchun - har gramm uchun
qancha to'lamoqchisiz? Agar o'simliklar ochiq havoda va keng miqyosda o'stirilsa, pul juda ko'p. Shunday qilib,
maxsus soliqlar yo'q, shunga o'xshash narsa yo'q. 100% qonuniylashtirish - bu yagona yo'l va buni hozir qilish
kerak, butun dunyo bo'ylab yuz millionlab bemorlarning azoblanishiga sabab yo'q.

Bu borada bahslashishdan tortinmang; lekin baribir bu haqda hamma narsa qila olasiz. Yaxshi tilaklar, JB

"Iltimos,  bor -yo'g'i  tushuntirishni  davom ettiring,  men bir  narsani eslayman va sizdan nima uchun foydali
ekanligini bilib olaman, men tayyor bo'lishni xohlayman va men o'zim uchun kerakli bilimga ega bo'laman.
meniki ... Agar siz yuqori THCga ehtiyoj haqida gapirmasangiz, men hammasini yaxshi deb o'ylardim, men
ALL INFO uchun minnatdorman. " Viki

"Rik har doim THC yuqori ekanligini ta'kidlagan, bu sizga eng yaxshi imkoniyatni berish uchun zarurdir, bu
aniq natijalarga  erishdi.  CBD yaxshi  bo'lishi mumkin bo'lgan ko'p narsalar  bor,  u odatda Dravet  sindromi,
DEHB va og'ir obsesif kompulsiv buzuqlik uchun bolalarda qo'llaniladi, chunki ko'p odamlar hali ham bolalarni
ko'tarishdan qo'rqishadi. THC - bu sizni yuqori darajaga ko'taradi. Men ko'pchilik odamlarni davolash uchun
yuqori THC moyidan foydalanadigan odamlarni topdim, lekin agar bemor umid qilganidek javob bermasa, ular
yuqori CBDga o'tdilar va bu yaxshiroq ishladi.

O'ylaymanki, hamma boshqacha va har bir saraton boshqacha. Ammo barcha kerakli tadqiqotlarni o'tkazishga
ruxsat  bo'lmaguncha,  Rikning  uslubiga  sodiq  qolish  yaxshiroqdir.  THC  darajasi  yuqori,  protokolga  amal
qiladigan ko'rsatkich. Aytishlaricha, agar ular har 4 kunda dozani ikki baravar oshirib yuboradigan bo'lsalar,
bemorda tez bardoshlik paydo bo'ladi va yog'ning ustida biroz vaqt o'tgach qattiq uyquchanlik pasayadi. Rik
yog'i 95-8% THC, lekin psixoaktiv ta'sir sizga zarar etkazmaydi.

Va kimning  usulini  tanlashni  hal  qilmoqchi  bo'lganimda,  menimcha,  hech kim bu dori  bilan  Rikdan  ko'ra
ko'proq  tajribaga  ega  emas.  Men  Gollandiya  usulini  ko'rdim  va  o'ylaymanki,  agar  kimdir  o'lsa,  nega
davolanishni suyultirasiz? " Nik

"CBD moylarining yuqori tutilishlarga yordam berishini eshitganimdan beri, agar ota -onalar bolasiga gibrid,
lekin  dominant  indikatsion  moy  berishsa,  bola  davolaydi,  degan  fikrda  edim.  Men bilaman,  CBD yog'lari
tutqanoqlarni nazorat qiladi va men BIR narsa Charlotte kabi bolalarga yordam berishi mumkinligidan juda
xursandman, lekin THC va o'simlikdagi boshqa kanabinoidlar spektri berilsa, qanday shifo topishini tasavvur
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qiling.  Sizning  bolangiz  THC tufayli  ko'p  uxlaydi,  ularning  tanasi  dozaga  moslashadi.  O'ylaymanki,  to'liq
o'simlik eng foydali, kannabinoid emas. " Sara

"Ommaviy  axborot  vositalari  kannabinoidlarni  ajratishga  e'tibor  qaratmoqda,  ammo THC ham,  CBD ham
saratonni  o'ldiradi  va  o'smalarni  kamaytiradi.  Cannabis  Indica  -dan  tayyorlangan  Rik  Simpson  moyi  -  bu
Landon va  Brave  Mykayla  va  boshqalarni  davolaydigan  dori  va  uni  hamma qila  oladi.  Ommaviy  axborot
vositalari sizni bu davolanishni kutish yoki CBDni ajratish kerak deb o'ylashiga yo'l qo'ymang! THC bizning
endokannabinoid tizimimiz bilan ham ishlaydi. Har kim qila oladigan davo haqida bilib oling ”. Xanan

Yog 'ishlatish xavfsizmi?

"Bu dori  xavfsizligi  bilan solishtirib  bo'lmaydi  va men guvoh bo'lganimdan ko'ra,  bu bir chashka toza suv
ichishdan ko'ra xavfli emas. Agar odam haddan tashqari dozani oshirib yuborsa ham, yog'ning ta'siri tugagach,
unga hech qanday zarar etkazilmaydi.  Odamlar kenevir  yog'ini  o'z sog'lig'i  uchun qabul qilganda,  eng ko'p
ko'rilgan yon ta'siri - bu dam olish va yuzlarida tabassum.

Boshqa har qanday kuchli dori singari, agar ba'zi odamlar haddan tashqari iste'mol qilsalar, bu nojo'ya ta'sirlarni
keltirib chiqarishi mumkin. Garchi bu moyning ta'siri xavf tug'dirmasa ham, haddan tashqari dozadan yuqori
bo'lishni yoqtirmaydiganlar bor. Garchi bu dori xavfsiz bo'lsa -da va ko'pchilik uni ishlatishda hech qanday
muammoga duch kelmasa ham, qiyinchiliklarga duch keladiganlar bo'lishini ham hisobga olish kerak.

Shuning uchun men hammaga juda kichik dozalardan boshlashni,  so'ngra har to'rt  kunda qabul qilinadigan
miqdorni oshirishni buyuraman. Shunday qilib, bu moddani olgan odamga bag'rikenglik tuyg'usini rivojlantirish
imkoniyatini beradi va ko'plab bemorlar davolanish vaqtida hatto ko'tarilmasliklari haqida xabar berishadi. Agar
kenevir  yog'i  nasha  indikasining  juda  kuchli  tinchlantiruvchi  shtammlaridan  to'g'ri  ishlab  chiqarilsa  yoki
ko'pincha  indiva-dominant  sativa  xochlarining  ayrim  turlaridan  ishlab  chiqarilsa,  bunday yog'larning  ta'siri
uyquchanlik va uyquni rag'batlantiradi. shifo jarayonining muhim qismi.

Bemorlar shuni bilishlari kerakki, bu yog 'qon bosimi, ko'z bosimi va qondagi qand miqdorini ham kamaytirishi
mumkin. Agar odamlar ushbu muammolarni davolash uchun dori -darmonlarni qabul qilsalar, ular ko'p hollarda
hozirgi paytda juda tez ishlatilayotgan dorilarni ishlatishga bo'lgan ehtiyojlarini kamaytirishi kerak. Men qon
bosimini  pasaytiradigan  dori  -darmonlarni  qabul  qilayotgan  bemorlarga  shuni  aytishim kerakki,  ular  yog'ni
ishga tushirgandan so'ng, ko'pincha ularning qon bosimi bilan bog'liq muammolar dori -darmonlarni ishlatishni
talab qilmaydi va bu diabetga chalinganlar va glaukoma bilan kasallanganlar uchun ham amal qiladi.

Shuni yodda tutingki, agar yog'ni boshqa kasalliklarni davolash uchun ichish kerak bo'lsa va u qon bosimini
pasaytiradigan dorilar bilan birga qabul qilinsa, u ba'zi hollarda bemorning qon bosimini juda past darajaga
tushirishi mumkin. Garchi men buni boshdan kechirgan va hech qanday zarar ko'rmagan odamni bilmasam -da,
menimcha, agar iloji bo'lsa, bu vaziyatdan qochishga harakat qilish kerak. Shuning uchun qon bosimingizni tez
-tez tekshirib turing va agar dori -darmonlar kerak bo'lmasa, ularni yutmang.

Ba'zilarga ushbu moddalardan foydalanishni to'xtatish aql bovar qilmaydigan bo'lib tuyulishi mumkin. Ammo,
agar kimdir  bu tabiiy  dorining shifobaxsh salohiyatini  anglab etsa,  tez  orada bu ajoyib yog 'deyarli  barcha
farmatsevtika vositalaridan foydalana olishini tushunishadi.

Yog 'odatda qanday muhosaba qilinadi?

Biz hammamiz kuchli  dori -darmonlarga har xil  bardoshlik bilan qaraymiz,  shuning uchun men bemorlarni
qaysi dozani qabul qilishini aniqlashda o'z qulaylik zonasida qolishga undayman. Odamlarning bag'rikengligi
juda tez rivojlanadi va o'rtacha 60 grammlik davolanishni qabul qilish uchun o'rtacha 90 kun davom etadi. 60
gramm to'g'ri ishlab chiqarilgan moy, saraton kasalligining ko'p qismini davolay oladiganga o'xshaydi, agar
bemor tibbiy tizim tomonidan kemoterapiya va nurlanish va boshqalardan qattiq zarar ko'rmagan bo'lsa.
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Kimyoviy va nurlanish ta'siriga uchragan bemorlarga tibbiy tizim qoldirgan zararni bartaraf etish uchun ko'proq
moy  kerak  bo'ladi.  Ko'pincha,  odam  yog'lar  ta'siriga  o'rganib  qolganidan  so'ng,  bemorlar  ushbu  moddani
olishdan  zavqlanishadi.  Ammo  bu  dori  o'ziga  qaram  bo'lmaganligi  sababli,  ko'pincha  bu  moddani
ishlatadiganlar o'z dozalarini to'g'ri qabul qilishni unutishadi. Yog 'ularni unutishiga sabab bo'lmayapti, chunki
ularning tanasi uning mavjudligiga ehtiyoj sezmaydi va bu moddaning o'ziga qaram emasligini ko'rsatadi. Agar
bunday bo'lmasa,  bemor  o'z  dozasini  olishni  unutgan bo'lar  edi,  chunki  agar  u  o'ziga  qaram bo'lsa,  sakkiz
soatdan so'ng, ularning tanasi bu moddani so'rab yig'lardi.

Xavotirga olinadigan yon ta'siri bormi?

Ba'zi bemorlar ushbu dori -darmonlarni qabul qilishdan tashvishlanish yoki paranoyaga uchraganliklari haqida
xabar berishgan. Bu kitobda savol biroz keyinroq kelganda, bu bilan kurashish usullari muhokama qilinadi.

Menga xabar qilingan kenevir yog'ining asosiy yon ta'siri - sog'lik, baxt va yaxshi uyqu, shuning uchun kim
ishlatayotgan doridan yana nimani so'rashi mumkin?

Ko'p odamlar har kuni ko'plab dori -darmonlarni qabul qilishadi. Bu tanaga foydali bo'lishi mumkinmi?

Dori -darmon reklamalarida allopatik dorilarning xavfli yon ta'sirini ko'rganlar nima uchun hamon bu dori -
darmonlarni qabul qilishni o'ylashlarini bilmayman. Ko'rinib turibdiki, ko'p odamlar shifokorning buyrug'iga
binoan befarqlik bilan harakat qilishadi va ko'pchilik odamlar kenevirdan foydalanishni rad etishadi. Yolg'on
tufayli ularga o'z hukumatlari va farmatsevtika sanoati orqasida turganlar aytgan. Kenevir dori -darmonlaridan
hech kim o'lmaydi va hech qanday zarar ko'rmaydi. Shifokorlar har kuni bizga buyurganlari uchun men ham
shunday deyishni xohlardim, lekin afsuski, bunday emas.

Ba'zida bu dorilar deb ataladigan turli xil o'zaro ta'sirlar bizni erta qabrga qo'yish uchun etarli. Ammo, agar biz
darhol muammolarga duch kelmasak ham, ulardan foydalanish xavf tug'diradi.  Vaqt o'tishi bilan bu dorilar
tanamizda to'planib boradigan kimyoviy va zaharli moddalarni o'z ichiga oladi va bu sog'ligimiz bilan bog'liq
jiddiy  muammolarni  keltirib  chiqarishi  mumkin,  ular  ko'pincha  o'limga  olib  kelishi  mumkin.  Hatto  aspirin
tabletkalari  kabi  oddiy  narsalar  ham  har  yili  dunyo  bo'ylab  minglab  odamlarning  o'limiga  sabab  bo'ladi.
Menimcha, hech birimiz farmatsevtika sanoatiga yoki ular ta'minlaydigan narsalarga ishonmasligimiz kerak.
Agar siz haqiqiy shifobaxsh kuchni ko'rishni istasangiz, ona tabiatga murojaat qiling, chunki siz tabletkalarni
ishlab chiqaradigan zavodda juda kam foyda ko'rasiz.

Bemorlar kenevir moyining yon ta'sirini kimyoviy dorilar bilan qanday solishtirishadi?

Kenevir  moyining  yon  ta'siri  va  tibbiy  tizim  ta'minlaydigan  zaharli  kimyoviy  moddalar  o'rtasida  haqiqiy
taqqoslash yo'q. Shifokorlar etkazib beradigan bu moddalar bizning tanamizda bo'lmasligi kerak, chunki ular
jigar uchun toksikdir. Bu shuni anglatadiki, bu dori-darmonlarni ichkariga kiritmaslik kerak, chunki ular bizning
jigarimizni zaharlaydi va uning funktsiyasini buzadi. Bunga qo'shimcha ravishda, ulardan foydalanish sog'liqni
saqlash  muammolarini  keltirib  chiqarishi  mumkin,  agar  uning  o'rniga  kenevir  yog'i  ishlatilsa,  oldini  olish
mumkin edi.

Kimyoviy  dorilarni  qo'llaganimizda,  biz  ko'pincha  o'zimizni  nojo'ya  ta'sirlarga  duchor  bo'lamiz,  ular  avval
davolanganidan ham yomonroq bo'lishi mumkin. Saraton va diabet kabi kasalliklarga chalingan ba'zi bemorlar,
hatto  ularning ahvoli  shifokorlar  bergan dori  -darmonlardan kelib  chiqqanligini  aytishdi.  Ko'rinib turibdiki,
ko'pincha  shifokorlarning  o'zlari  bemorning  hozirgi  ahvoli  uchun  qisman  javobgar  bo'lishadi.  Ko'pgina
bemorlar menga o'zlari buyurgan dori -darmonlardan kelib chiqadigan dahshatli yon ta'sirlarni batafsil tasvirlab
berishdi, shuning uchun iloji boricha ulardan foydalanmaslikka harakat qilardim.

Bizning tanamizning kimyosi va boshqa ko'plab moddalarga bo'lgan bag'rikengligimiz juda katta farq qiladi.
Ko'pincha shifokorlar turli xil kimyoviy dorilarning to'planishi bizning sog'ligimiz va farovonligimizga qanday
ta'sir qilishi mumkinligini bilishmaydi. Ikkalamiz ham bir xil emasmiz va har xil dori -darmonlar aralashtirilgan
zaharli  kimyoviy  kokteyldan  boshqa  narsa  emas,  bu  ba'zi  hollarda  bemor  uchun  sog'liq  uchun  umuman
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kutilmagan  oqibatlarga  olib  kelishi  mumkin.  Xo'sh,  qanday  shifokor  hamma  noma'lumlarni  aniqlab,  nima
xavfsiz va nima qabul qilinmasligini aniqlay oladi?

Ochig'ini  aytganda,  Altsgeymer  va  boshqa  ko'plab  kasalliklar,  shifokorlar  buyurgan  kimyoviy  moddalar
aralashmasidan kelib chiqadi. Ko'pgina bemorlar menga farmatsevtika vositalaridan foydalanishda duch kelgan
muammolar haqida gapirib berishdi, lekin ular bu moddalarni qabul qilishni to'xtatib, yog'ni yuta boshlagach,
muammolar  yo'qoldi.  Ochig'ini  aytganda,  agar  kenevirdan  tayyorlangan  dori  -darmonlar  to'g'ri  ishlab
chiqarilgan bo'lsa, ulardan foydalanish o'ta xavfsiz va zararsizdir, ammo tibbiyot xodimlari bunday emas.

Allopatik va empirik tibbiyot ta'sirini solishtirish mumkinmi?

Bilishimcha, allopatik tibbiyot va empirik tibbiyot o'rtasida hech qanday taqqoslash yo'q. Allopatik tibbiyot ko'p
hollarda zararli kimyoviy moddalar va zaharlarning aralashmasidir, ularni hech kim yutib yubormasligi kerak.
Empirik tibbiyot (o'simliklardan olingan dori) ming yillar davomida ishlatilgan va kenevirdan ishlab chiqarilgan
dori -darmonlar xavfsizligi bilan solishtirib bo'lmaydi. Yog 'ishlab chiqariladigan kenevir qatronlarining dorivor
va zararsiz tabiati, kenevir o'simlikini "barcha empirik tibbiyot malikasi" ga aylantiradi.

Yillar mobaynida men o'z bemorlarini davolash uchun hamma narsaga muhtoj bo'lgan ko'plab bemorlar bilan
aloqada  bo'ldim va  hamma muvaffaqiyatsiz  bo'lgach,  ular  menga  kelishdi.  Menimcha,  ham allopatik,  ham
empirik tibbiyotdan foydalangan bemorlar, o'zimni o'rniga, kimyoviy dorilar va kenevir yog'i o'rtasidagi farq
haqida gapirishga qodir. Ammo, afsuski, ko'pchilik hali  ham oldinga chiqishdan qo'rqishadi, shuning uchun
men faqat ular xabar bergan narsalarni etkazishim mumkin.

Bu  bemorlarning  aksariyati  menga  shifokorlar  bergan  dori  -darmonlardan  ko'ra,  kenevir  yog'ini  tezroq
ishlatishini aytishdi. Chunki u ancha yaxshi ishlagan, nojo'ya ta'sirlari bo'lmagan va qisqa vaqt ichida ko'pchilik
normal  hayotga  qaytishi  mumkin  edi.  Ular  bu  aniq  shifobaxsh  ta'sirlarni  allopatik  dorilarni  qo'llashda
sezishmagan va ko'pchilik bu dorilar katta zarar etkazayotganini sezishgan. O'ylaymanki, bu nima uchun men
hozir allopatik dori -darmonlarni ishlatishni o'ylamaganligimni va yaqin kelajakda men ham ko'pchilikni xuddi
shunday his qila boshlashi haqida ko'p narsani aytadi.

THCga qaramlikdan xavotirlanish uchun biron sabab bormi?

Kenevir o'simliklaridan olingan ekstraktlar, shuningdek, xavfli moddalarga qaram bo'lganlarning ulardan voz
kechishini osonlashtirish uchun ham ishlatilishi mumkin. Tizim bizga aytadiki, marixuana shlyuz ta'siriga ega,
bu uni  ishlatganlar  o'z hayotlarini  tashlab yuboradi va qattiq  giyohvandlikka berilib  ketadi.  Bu kabi gaplar
mutlaqo bema'nilikdir.  Qanday qilib  giyohvandlikdan qutulish uchun foydali  bo'lgan dori,  kimdir  muammo
keltirib chiqaradigan xavfli moddalarga qaram bo'lishiga olib kelishi mumkin?

Men kenevir  yog'i  -  bu  giyohvandlik  vositasi,  degan  fikrga  qo'shilaman,  lekin  bu  giyohvandlikdan  aziyat
chekadigan odamlar uchun eshikdir va uni ishlatganlarni bizning hukumatlarimiz ishonganidek halokatga olib
bormaydi. Bu o'simlikdan ishlab chiqarilgan dorilar nimaga qodirligini bilib olsangiz, uning dorivor maqsadlari
cheksiz ekanligini bilib olasiz.

Keling, kenevir yog'ining haddan tashqari dozasini "halokatli" ta'sirini ko'rib chiqaylik. Ushbu dori uyqu deb
ataladigan  yarim koma holatini  keltirib  chiqaradi  va  to'g'ri  shtammlardan  ishlab  chiqarilganda,  u  morfinga
qaraganda  ancha  samarali  og'riq  qoldiruvchi  vositadir.  Agar  oddiy  odam  juda  ko'p  narsani  qabul  qilsa,
shubhasiz,  ular  bir  muncha  vaqt  uxlaydilar,  lekin  uyg'onganlarida,  ular  sog'  -salomat  bo'lib,  hech  qanday
qaramlikdan aziyat chekmaydilar.

Men bu dori -darmonni ko'plab bemorlarga berganman, lekin bemorga ushbu moddani yaxshi foyda olishiga
to'sqinlik qiladigan hech qanday holatni bilmayman; ammo, vaqt o'tishi bilan biz qila olmaydiganlar borligini
bilib olamiz. Men shuni aytmoqchimanki, men undan samaraliroq va xavfsizroq dori -darmonlarni bilmayman
va aminmanki, tibbiy tizim ular aytadigan hech narsani ishlatmaydi. Endi kenevir yog'ining ta'siriga qarang va
tibbiy tizim ta'minlaydigan narsalarning ta'siriga qarang. O'ylaymanki, siz kenevirdan yuqori dori -darmonlarni
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olish, ular hozir ishlatayotgan moddalarning zararli va xavfli xususiyatlarini hisobga olganda, ular o'ylab topishi
mumkin bo'lgan eng dahshatli bahonadir.

Bu dori ichkariga kiritilishi, topikal ravishda ishlatilishi, bug'lanishi mumkin, yoki siz uni sham shaklida ham
ishlatishingiz mumkin,  natijasi  yaxshi. Yog 'ichishni boshlaganingizda,  sakkiz soat oralig'ida qabul qilingan
kichik dozalar eng yaxshisidir. Agar siz og'ir ahvolda bo'lsangiz va siz kuchli og'riq qoldiruvchi dorilarni qabul
qilayotgan bo'lsangiz, iloji boricha tezroq dozangizni oshiring va ushbu xavfli moddalarni qo'llashni to'xtatishga
harakat qiling.

Yo'l -yo'riq kerak deb o'ylaganlar uchun, birinchi navbatda, sizni bu giyohvand moddalarni ishlatishga sizning
shifokoringiz sababchi bo'lgani uchun, ulardan ulardan qanday foydalanishni to'xtatish haqida maslahat so'rang.
Agar  o'zingizning  shifokoringiz  yordam  berishni  xohlamasa,  naturopat  yoki  gomeopatik  shifokor  bilan
maslahatlashing.  O'tmishda  ko'p  hollarda,  men  hech  kimdan  maslahat  olmagan  holda,  keraksiz  dori  -
darmonlarni o'z -o'zidan tashlab yuborganlarini ko'rganman.

Yog 'bilan davolanishni boshlaganda, opiatga asoslangan dori-darmonlarni qabul qiladigan ko'plab bemorlar bu
xavfli moddalarni iste'mol qilishni birdaniga ikki baravar kamaytirishi mumkin. Ko'p hollarda, bir yoki ikki
hafta  ichida  bemor  bu  dori  -darmonlardan  butunlay  voz  kechishi  mumkin,  va  ular  undan  voz  kechish
alomatlarini kamroq sezadilar.

Bu  dori,  albatta,  sizni  yuksaltirish  uchun  emas,  balki  o'zingizga  hech  qanday  zarar  bermaydigan  tabiiy
moddaning shifo berishiga imkon beradi. Nega biz, odamlar sifatida, bu dori -darmonlarni ishlatishdan bosh
tortishimizga ruxsat berishimiz kerak? Kenevirdan dorivor foydalanish bepul - bu bizning davrimizning eng
muhim  muammosi,  chunki  ko'pchilik  keraksiz  o'lmoqda,  boshqa  barcha  tashvishlar  taqqoslaganda  oqarib
ketadi.  Kenevir  -  bu deyarli  hamma o'sishi va etishtirishi  mumkin bo'lgan omma uchun dori.  Hozir  dunyo
bo'ylab son -sanoqsiz odamlar o'z dori -darmonlarini ishlab chiqarishmoqda va ular bizning ma'lumotimizda
tasvirlangan  natijalarga  erishishmoqda.  O'zgarish  vaqti  yaqinlashmoqda,  iltimos,  ko'p  odamlarning  azob  -
uqubatlariga barham berish va umidsiz dunyoga umid ulashish uchun biz bilan birga bo'ling.

Kenevir zavodi bu erga hammamiz oziq -ovqat, tola, dori -darmon, energiya va boshqa ko'plab maqsadlarda
erkin  foydalanishimiz  uchun  qo'yilgan.  Oxirgi  hisobda,  bu  ajoyib  o'simlikdan  50  mingdan  ortiq  turli  xil
narsalarni  ishlab  chiqarish  mumkin.  Bu  noqonuniy  cheklovlar  olib  tashlansa,  bu  odamlarni  o'zlari  tegishli
bo'lgan  erga  qaytaradi.  Yana  bir  bor  ular  tabiat  bilan  aloqada  bo'lib,  o'z-o'zini  ta'minlashga  qodir  bo'ladi.
Millionlab ish o'rinlari kenevirga asoslangan erga asoslangan sanoat ishlab chiqarish uchun kerak bo'ladi va
qisqa vaqt ichida biz kenevir iqtisodiyotiga ega bo'lamiz. Rik Simpson, kenevir: eng dorivor o'simlik

"Men yog'ni birinchi marta qabul qila boshlaganimda," dahshatli "yon ta'siri bor edi, men yarim quti donutni
iste'mol qilgan bo'lsam kerak !!! Ha Ha Ha !!! Qani edi, men yana bir oz uxlab qolsam edi! Men har kuni tunni
orziqib kutardim, shunda uxlab qolishim mumkin edi. Men soat 7:00 da moy olib, taxminan 9:30 da uxlab
qolaman va 8:30 gacha uxlayman. Ajoyib !!! ” Tom

"Ajablanarlisi shundaki, biz odamlar har kuni nasha kontsentratlarini iste'mol qilishlari haqida ko'plab dahshatli
hikoyalarsiz, giyohvandliksiz, nojo'ya ta'sirlar yoki o'limlar bilan bog'liq ko'plab hikoyalarni eshitamiz, lekin
mahalliy  qonun chiqaruvchilar  marixuana etishtirish,  ishlatish va sotishga qarshi kurashadi.  Big Pharma va
"Booze-Baron" ning AQShda nasha sanoati o'sishini cheklash uchun moliyaviy pora berishiga sodiqliklarini
yashirish uchun xavfsizlik masalalari "... Rafael

"Bu haftadan boshlab yog'ni otamga berishni boshladim. Suyakdagi ba'zi joylarga tarqalgan prostata saratoni.
Hozircha  u  ko'p  uxlaydi  va ishtahasi  tiklanadi.  Tomoqdagi  radiatsiya  og'rig'i  tufayli  u  hech narsa yemadi.
Bundan tashqari, uning ba'zi tashvishlari miyasida quvnoq tuyuldi.

U  hali  ham  kasalxonada  og'riq  qoldiruvchi  vositalarni  qabul  qilmoqda,  ular  hamma  narsa  nazorat  ostiga
olinmaguncha, o'tkir og'riqlarga yordam beradi. Hujjatlar neft haqida bilishmaydi. Biz hatto moyni dorilar bilan
birlashtirish g'oyasiga ishora qildik, lekin shifokorlar dahshatli yon ta'sirlar uydirmalari bilan qaytishdi. Ulardan
bizga  o'qishlarini  ko'rsatishni  so'rashni  xohlardim,  lekin  otamning  ozod  qilinishini  xavf  ostiga  qo'yishni
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xohlamaymiz,  chunki biz uni "yomon" deb belgilab qo'ydik,  chunki uni yomonlashtirib  yuboradigan dori  -
darmonlarga bo'lgan ehtiyojni so'roq qilish qiyin edi.

Men  eng  yomon  dushmanimga  kasalxonada  saraton  kasalligini  davolashni  xohlamagan  bo'lardim.  Men
dahshatli  hikoyalarni  eshitganman,  lekin  menimcha,  dadam  uchun  hamma  narsa  boshqacha  bo'ladi  deb
o'ylagandim. Umid qilamanki, kech emas. ” Edmund

- Edmund, ular mumkin bo'lgan nojo'ya ta'sirlar haqida haqli edilar, lekin bu moydan emas, balki ular bergan
kimyoviy moddalar tufayli sodir bo'ladi. Siz uni uyga qanchalik tez qaytarsangiz va uni moy bilan to'ldirsangiz,
imkoniyat shuncha yaxshi bo'ladi. Yog 'bilan boshlash hech qachon kech emas, bitta savol - bu kasallikdan
oldin o'tishga kech emasmi. Ammo bu to'g'ridan -to'g'ri siz unga qancha moy va qanchalik tez kirishingiz bilan
bog'liq.

Bu bilan men siz protokolga rioya qilmasligingiz yoki katta dozalardan boshlashingiz kerak demayman. Uni
uyiga olib keling, protokolga amal qiling va eng yaxshisiga umid qilaylik. JB

"Salom Jindrich, yog'ning ba'zi" yon ta'siri "bilan bo'lishmoqchiman. Birinchidan, men bir muncha vaqtdan beri
o'zimni tayyorlayapman, shuningdek, dispanserda sotib olaman (o'zimnikidan yaxshiroq!), Menda hech qanday
alohida holat yoki kasallik yo'q, ehtimol 2012 yildan beri 30 ml ga yaqin ichganman, shuning uchun ...

* endi spirtli ichimlik icholmayman ... bir stakan sharob, men tashqaridaman! Men ichishni to'xtatmoqchi emas
edim, lekin haqiqatan ham tanam uni butunlay rad etmoqda va boshi toza bo'lish juda yoqimli!

*  Ko'zlarimning  ìrísíi  butunlay  yashil  ...  bu  erda  va  u  erda  mayda  jigarrang  nuqta  qolmaydi  (agar  siz
iridologiyani bilsangiz, bu kichik nuqta organlarning ishlamay qolishi yoki hatto o'lishining belgisidir), shuning
uchun tiniq ko'zlar salomatlikni anglatadi! 

*  Mening  10 yoshli  cho'ponning  iti  tiniq  ko'zlari  va  ko'p  energiyasi  uchun ham xuddi  shunday ta'sir!  (U
taxminan 6 dozani olgan). Yog 'va barcha kutilmagan yon ta'siri !! Sizga va Rikga ushbu dori -darmonni dunyo
bilan bo'lishish uchun qilgan barcha harakatlaringiz uchun tashakkur. Katta sevgi, Estel "

"Men sizga aytamanki, mening it-itim (cho'pon iti) sut bezining saratoni, katta bo'laklari bor edi. Men unga har
kuni  kechqurungacha 2 tomchi  berdim.  3 hafta  ichida  HAMMASI KETDI !!!  (Bu odamlarda  ko'krak bezi
saratoni  kabi,  estrogenga ham sezgir  !!!).  VA bu mening  do'stimni  hayotini  saqlab  qoldi,  u  siydik  pufagi
saratoniga chalindi - ketdi. Odamlar va hayvonlarga yordam bera olish SOOO BAXTLI. " Dolli

"Men har uch itimga har kuni itni saraton kasalligidan mahrum qilganimdan keyin saraton kasalligining oldini
olish uchun har kuni bir tomchi moy beraman." Rojer

"Men o'tgan hafta yog'da qusish haqida yozgan edim. Men nihoyat to'xtadim va men hali ham o'sha yog'ni
ishlataman. Men hozir o'zimni juda yaxshi his qilyapman. O'ylaymanki, men o'z tizimimdagi barcha dorilarni
zararsizlantirardim. Bu juda achinarli tajriba edi, lekin detoks hech qachon zavq keltirmaydi ». Robin

"Men aniq bilmayman, lekin menimcha, siz juda tez qabul qildingiz. Juda baland ko'tarilish kabi narsa bor va u
ba'zi  odamlarni  qusishi  mumkin.  Men buni  shaxsiy tajribamdan bilaman.  (Men tushundimki,  bu qandaydir
pastkashlikka o'xshardi, men unday demagan edim.) ”Tina

"Tina,  men  ham  bu  haqda  o'yladim  va  nega  shunchalik  kasal  bo'lganim  haqida  ko'p  savollarim  bor  edi.
O'ylaymanki,  bu  o'tgan  yilning  dekabrida  men  bilan  sodir  bo'lgan  voqea  tufayli  detoksifikatsiya  qilingan.
Mening onkologim menga "oxirgi bosqichda" turganimni, yog'larim tugaganini va suyaklarimni mustahkamlash
uchun Zometa tomirini  yuborganimni aytdi.  Ma'lum bo'lishicha,  moy allergiya  tabletkasi  bo'lib  ishlagan va
meni Zometa ta'siridan qutqargan. Yog'siz, men anoreksik bo'lib qoldim, Zometa mening suyaklarimga kirib,
qusdi, sovuqdan va kasalxonaga yotqizilganidan juda ko'p azob chekardim.

O'sha voqeadan keyin men hind uslubida o'tira olmadim, chunki bo'g'im va sonlarim qattiq og'riyapti. Qayta
boshlaganimda,  avvaliga yaxshi edim, lekin keyin asta -sekin kasal bo'ldim. Men chindan ham kasal bo'lib
qoldim va bir necha kun qusib, baxtsiz bo'lganimda g'alati narsa yuz berdi, hamma bo'g'imlarim bo'shab ketdi
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va 6 oydan keyin bo'g'imlar og'riy boshladi. Men yana moslashuvchanman. Men ishonamanki, moy mening
bo'g'imlarimdan chiqib ketgan va u siz bilan bir yil qolishi mumkin ". Robin

"Mumkin bo'lgan bemorni iloji boricha tezroq qabul qilish juda muhimdir. Ko'pgina bemorlar kimyoterapiya,
og'riq qoldiruvchi vositalar va boshqalardan o'tdilar. Uning to'g'ri tayyorlanganligiga ishonch hosil qiling va
iloji  boricha  tezroq  ichishni  boshlang,  men  hech  bo'lmaganda  saraton  butunlay  yo'qolguncha  to'xtamagan
bo'lardim! ” Bonni

"Shifokorlaringiz  sizga"  siz  terminaliz  "deb  aytganda,  u  erda  bo'lgan  hamma  narsani  sinab  ko'rishni
xohlamaysizmi?  O'ylab  ko'ring  ...  Bunday  tashxisdan  keyin  nimani  yo'qotishingiz  kerak?  Mening  bugun
jiyanim bor ... bu moy tufayli ... Yana gapirishim kerakmi? ” Kerol

"Bu men uning jiyani. Bu haqiqatan ham ishladi. ” Joana

"Men yarim marafon qildim,  saraton  kasalligini  o'rganish  uchun 5000 dollar  yig'dim.  Men bilmas  edimki,
allaqachon  shifo  bor  va  ular  buni  menga  berishmaydi.  Ular  menga  haqiqatan  ham  ikki  marta  kuchli
kimyoterapiya berishdi. Ular mening jigarimni vayron qilishdi; ular mening buyraklarimni buzishdi. Ular meni
uyga o'tgan yilning aprel oyida o'limga yuborishdi. Ular olti hafta yashamasligimni aytishdi. Mana, men bugun
ham tirikman, chunki men bugun o'zimning dori -darmonimni qanday tayyorlashni bilib oldim.

Bu  davolanish  haqida  hammaga  aytib  berishimiz  kerak.  Hamma  bilishi  kerak:  haqiqiy  tibbiy  marixuana
mahsulotlari sizning hayotingizga yordam beradi va do'stlaringizga saraton kasalligiga chalinganlarga yordam
beradi. Hamma bilishi kerak: hech kim saraton kasalligidan o'lishi shart emas. Davosi bor, davosi doim bor edi.
Ular  shunchaki  ...  Big Pharma bizga  ruxsat  bermaydi.  Ular  qanday jur'at  etdilar  ?!  Saraton tadqiqotlari-bu
milliardlab  dollarlik  sanoat  ...  Va  ular  nima  qilyapti?  Men  kabi  odamlarni  giyohvand  moddalar  bilan
o'ldirishyapti. Bu ahmoqlik! Davosi bor! Feniks ko'z yoshlari yog'i ishlaydi! Hammaga ayting. Iltimos!" Joana

"Salom, men moyga ishonaman va hozirda uni onam uchun ishlataman, ammo menda bir savol bor, siz aytasiz,
uni uch oyda 2 gramm iste'mol qilish kerak, lekin onam kasallik tufayli juda zaif faqat untsiya sifatida qabul
qilingan va uch oy uchrashmoqchi, lekin men ham shuni qabul qilmoqchiman va shuni bilishni xohlayman,
chunki  siz  bu  ta'sir  uch  oy ichida  bo'lishi  kerakligini  aytdingiz.  Iltimos,  menga javob bering,  chunki  men
xavotirdaman. ” Esmeralda

"U shu paytgacha qancha pul olgani haqida ko'p tashvishlanmang. Uni biroz ko'proq ovqatlantirishga harakat
qiling. Unga ayting -chi, u har qachongidan ham kattaroq bo'lak yeydi, kechasi uyquga ketganda, u asta -sekin
ko'proq ovqat eyishi mumkin bo'ladi. Kechasi u katta dozani iste'mol qilganiga ishonch hosil qiling, shunda u
tezroq bardoshli bo'ladi. Birinchi uch oyda dadam xuddi shunday qilgan. U kuniga yarim grammdan ko'proq
eyishi uchun ancha vaqt kerak bo'ldi va hatto 1/4 grammni zo'rg'a iste'mol qilganda ham saraton yo'q bo'lib
ketardi (o'simta kichrayib borardi). Endi u kuniga bir grammgacha, 10 oy ichida esa yuz grammdan ko'proq
yedi. Omad!" Xose

Dori -darmonlarni almashtirish

"Yog  'bilan  bo'lgan  tajribam  bilan,  men  shaxsan  men  ishlatmoqchi  bo'lgan  bitta  farmatsevtik  dori  haqida
bilmayman.  Buning bir  qancha sabablari  bor,  lekin asosiysi,  ular  kerak emas.  Sizning tanangiz  faqat  ota  -
bobolaringiz yeygan narsalarni qayta ishlay oladi; u har qanday kimyoviy moddalarni qayta ishlashga tayyor
emas  va  kimyoviy  moddalarni  iste'mol  qilish  oxir  -oqibat  muammoga  olib  keladi.  Ular  hozir  siz  azob
chekayotgan sharoitda yordam berishi  mumkin,  lekin siz narxini  keyinroq to'laysiz.  Yog 'inson DNK bilan
rezonanslashadi va butun vujuddagi hujayralarni qayta tiklash va yoshartirishga yordam beradi.  Yog 'tanlab
ishlaydi  va  tanangizdagi  nosog'lom  narsalarga  hujum  qiladi.  Bundan  tashqari,  yog  'zararli  yon  ta'sir
ko'rsatmaydi.  Biroz  mubolag'a  qilib  aytmoqchimizki,  yog'ni  ishlatishning  faqat  yon  ta'siri  -  uyqu,  baxt  va
sog'lik.  Aytish  joizki,  bemor  tanasi  va  ruhining  g'ayrioddiy  holatini  boshdan  kechirmaydi,  ayniqsa,  ular
odatdagidan ko'ra ko'proq moy olganda. Ammo, agar ular shunday qilsalar ham, agar ular yuqori navli kenevir
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yog'idan foydalansalar, ular shunchaki uxlab, uxlab qolishadi. Yog 'ta'siriga qarshi kurashishning ma'nosi yo'q,
eng yaxshisi, uning ishlashiga ruxsat bering va u bilan birga oqing. "JB

"Yaxshi, men buni baham ko'rishim kerak. Men boshqa shtatdagi do'stimdan yog 'oldim. Men olgan birinchi
narsa dispanserdan edi va men bu unday emasligini his qildim. Men har bir necha soatda juda yaxshi dozani
qabul  qilardim  va  bu  unchalik  yaxshi  emasdek  tuyuldi.  Kecha  do'stimdan  narsalarni  olganimda,  men
dispanserda bo'lgani kabi, xuddi shu miqdorni olishim mumkin deb o'yladim. Bola, men xato qildim! Hamma
siz  sekin  boshlang  deganda  hazillashmaysiz!  Agar  sizda  haqiqiy  narsalar  bo'lsa,  u  albatta  kuchli  bo'ladi!
Afsuski, menda yaxshi tajriba yo'q edi, katta paranoyalar va tun bo'yi uxlay olmasdim. O'g'lim haqiqatan ham
yonimga kelib, meni "boqishi" kerak edi! Men bugun juda charchadim va ta'sirini his qilyapman, shuning uchun
bugun qabul qilmayman, agar shunday qilsam, yarim dondan kam guruch bo'ladi! O'ylaymanki, bugun ertalab
og'riq yo'q.

- Keysi, lol. Ehtimol, yangi to'plamda sativa bor, shuning uchun boshqasini olishga harakat qiling. Biz tavsiya
qilgan  narsalardan  ishlab  chiqarilgan  neft  bunday qilmaydi.  Men yangi  partiyani  yoki  siz  olgan narsaning
yarmini sinab ko'rardim. Bu yoqimsiz his -tuyg'ular ba'zida kimdir bilan sodir bo'lishi mumkin, lekin siz u bilan
qanday kurashishni o'rganganingizda, bu unchalik katta ahamiyatga ega emas, chunki sizning bolangiz buni
tasdiqlashi mumkin.

Ammo yana, men aytganimdek, yog'da, ehtimol, kuch beradigan sativa bor. Ammo, ehtimol, u avvalgi moydan
ko'ra og'riq qoldiruvchi ta'sirga ega. Kamroq olishga harakat qiling va u qanday ishlashini ko'ring. Agar bu
sizga ikkinchi marta yoqmasa, uni o'g'lingizga hordiq chiqarish uchun bering yoki topikal ravishda (go'zallik
uchun va hokazo) ishlating va u sizga kuchliroq va tinchlantiruvchi narsani bering, u bizning talablarga javob
beradi. "Yo'nalishlar." Yaxshi tilaklar, JB

"Bu har xil kasallik va kasalliklarga qarshi ishlaydi.  Agar siz uni ichayotgan bo'lsangiz,  kaliy darajangizga
e'tibor bering, chunki ular ba'zi odamlarda kamayadi. Buyrak, jigar va yurak muammolari bo'lgan har bir kishi
uchun, regenerativ effektlar uchun RSO va q10 bilan birgalikda bezli qo'shimchalarga qarang. Metyu

"Faqat  kannabinoidlar  hujayralarni  tartibga  soladi.  Yaralarning  malhamlari/moddalarining  aksariyati
dezinfektsiyalovchi  vositalar  bo'lib,  faqat  tanani  davolash  uchun  ideal  sharoit  yaratishga  harakat  qiladi.
Kannabinoidlar  antibakterial  /  antifungal  /  antiviral  va  boshqalardir  va  ular  hujayralarni  shunday  tartibga
soladiki, chirkin shikastlangan hujayralar tartibga solinadi va yarim eshak ta'mirlanmaydi va nusxalanmaydi.
Boshqacha qilib aytganda, siz jarohatlarda kannabinoidlarni ishlatishda chandiqlarga ega bo'lmaysiz,  chunki
hujayralar quyidagi mantiq bilan tartibga solinadi:

Men ozgina shikastlandimmi? - Ha = hujayrani qayta ishlash/ta'mirlash uchun avtofagiya. Men juda ko'p zarar
ko'rdimmi? - Ha = Dasturlashtirilgan hujayra o'limi (Apoptoz)

Men ishlatilgan sanadan o'tib ketdimmi? - Ha = Dasturlashtirilgan hujayra o'limi (Apoptoz)

Men juda  shikastlandimmi?  Ha =  nekroz.  Zarar  shunchalik  kuchli  bo'lganda,  agar  bu  erga  kannabinoidlar
qo'llanilmasa,  qondagi  endogen  kannabinoidlar  odatda  hujayralarga  etib  bormaydi  va  ularni  tartibga  sola
olmaydi, bu esa chirigan go'sht / nekrozga olib keladi.

Saraton  odatda  buzilgan  hujayradan  kelib  chiqadi,  chunki  uning  CB  retseptorlari  shikastlangani  uchun
ishlamayapti.

Ma'lumki, saraton kasalligiga olib keladigan moddalar odatda tanadan sekin chiqib ketadigan va butun safar
davomida hujayralarga doimiy zarar etkazadigan moddalardir.

Hujayralar qanchalik tez -tez shikastlansa, CB retseptorlari ishlamaydigan hujayraning paydo bo'lish ehtimoli
shuncha yuqori bo'ladi. Skott

Saratonni moy bilan davolash
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Siz davolagan bemorlar sonini kuzatishimizga qaraganda, moy saratonning barcha turlarida samarali 
bo'ladimi yoki siz yordam bermaydigan saraton turlarini bilasizmi?

"Yog  'har  qanday  teri  saratonini  davolashda  samarali  va  men  bilganimdek,  bu  ichki  saraton  va  boshqa
kasalliklarga ham tegishli.  Ko'p yillik  tibbiy muammolarga  duch kelgan bemorlar  bilan ishlash tajribasidan
so'ng. Rostini aytsam, moyni samarali davolash mumkin bo'lmagan holatni bilmayman.

Yuqori navli  kenevir  yog'i, mening ko'rsatmalarim bo'yicha ishlab chiqarilgan va ishlatilganida,  saratonning
barcha turlarida ishlaydi va men davolash uchun samarasiz saraton turini bilmayman. Bir muncha vaqt oldin,
men THC ma'lum bir  saraton  turiga  olib  kelishi  mumkin  degan da'voni  eshitganman,  lekin  menimcha,  bu
jamoatchilikni  haqiqatni  bilib  olishiga  yo'l  qo'ymaslik  uchun  qilingan.  Men  shuni  aytishim mumkinki,  bu
tadqiqotda nuqson bo'lishi kerak va men nima uchun bunday xulosaga kelganimni tushuntirib beraman.

Oddiy qilib aytganda, ko'pgina tadqiqotlar shuni ko'rsatadiki, saraton bemorning tanasida mavjud bo'lgan asosiy
muammo tufayli ko'payishiga ruxsat berilgan hujayralardir. THC mutatsiyaga uchragan hujayralarni o'ldiradi.
Xo'sh, THC qanday yaxshi yo'q qiladigan hujayralarni ishlab chiqarishi mumkin?

Agar  siz  saraton  kasalligiga  olib  kelishi  mumkin  bo'lgan  davolanishni  qidirsangiz,  kimyoterapiya  va
nurlanishdan  boshqa narsani  qidirmang.  "Davolash"  deb ataladigan  ikkalasi  ham juda  kanserogen,  shuning
uchun ular  saraton kasalligini  keltirib  chiqarishi  mumkin.  Hatto kompyuter  tomografiyasi  ham tanani  katta
miqdorda nurlanish ta'siriga olib keladi. Radiatsiya hujayralarni mutatsiyaga olib keladi va biz hammaga shuni
aytdiki, saraton - hujayralarni mutatsiyaga uchraydi ”. Rik Simpson, kenevir: eng dorivor o'simlik

Neftni kimyoterapiya va nurlanish bilan birga ishlatish mumkinmi?

"Bemorlar  menga  bu  savolni  berishganda,  men  ularga  aytamanki,  moyni  kimyo  va  radiatsiya  bilan  birga
ishlatish mumkin. Men shubhalanmaymanki, bu moydan foydalanish juda foydali bo'ladi va bu ularga bunday
muolajalar  ta'siridan  omon  qolish  imkoniyatini  beradi.  Shunday  bo'lsa  -da,  nima  uchun  aqli  raso  kimdir
kimyoterapiya va radiatsiya qabul qilishni o'ylaydi?

Kemoterapiya  va  nurlanish  saraton  kasalligini  davolamaydi,  ular  sabab  bo'ladi,  va  o'tmishda  men shunday
davolash deb ataladigan davolanishni rejalashtirayotgan odamlarga moy berishdan bosh tortganman. Nega men
tibbiy  tizimdan  shunday  muolajalar  olishni  rejalashtirgan  odamga  moy  ishlab  chiqarish  uchun  qamoqqa
tushishim kerak? Agar kimdir kimyoterapiya yoki nurlanishni tanlasa, bu uning tanlovidir. Ammo menimcha,
agar  bu  odamlar  tibbiy  tizim  ularni  zaharlashga  yo'l  qo'ymoqchi  bo'lsalar,  davolanishni  berish  men  uchun
ahmoqlik bo'lardi. Bu bemorning tomirlariga zahar quyish paytida antidot etkazib berishga o'xshaydi.

O'tmishda men bu dori -darmonni hech qanday zarar bermaydigan va ularga omon qolish uchun juda yaxshi
imkoniyat  beradigan  samarali  davolanishni  xohlaydigan  bemorlarga  berdim.  Ammo  menimcha,  tibbiyot
tizimidan  ko'proq  narsa  qotillik  haqida  emas,  balki  tibbiyot  haqida.  Shuning  uchun  men  jiddiy  kasallikka
chalingan odamlarga yog'ni olib, tibbiy tizimdan va o'z shifokorlaridan uzoqroq turishni aytaman.

Agar  tibbiy  mutaxassislar  saraton  kasalligini  oqilona  davolashni  boshlamasalar,  menimcha,  bemor  ulardan
maslahat so'ramasligi yaxshiroqdir. Oxir oqibat, tibbiy tizim nima beradi, odatda yaxshidan ko'ra ko'proq zarar
keltiradi va bemorning omon qolish imkoniyatini kamaytiradi. Kemoterapiya va nurlanish natijasida etkazilgan
va qoldirilgan zarar ko'p hollarda bemorni o'limiga olib keladi, agar ular o'zlarini detoksifikatsiya qilish uchun
ko'p  miqdordagi  yog'ni  yutmasalar.  Kimyoterapiya  va  nurlanishni  qabul  qiladigan  odamlarning  aksariyati
davolanayotgan saraton kasalligidan emas, balki bu muolajalar ta'siridan o'ladi.

Aytganimdek,  o'z tajribamdan kelib  chiqqan holda,  moy saratonning barcha turlarida ishlaydi,  lekin menda
davolanishni  boshlagan,  keyin  uni  olishdan  bosh  tortgan  bir  necha  odam  bor  edi.  Men  ularning  xatti  -
harakatlarini oxirigacha tibbiy tizimni buzishni xohlamagan ko'rinadi, deb aytishdan boshqa narsani tushuntirib
berolmayman. Faqat bir nechtasi shunday qilgan va men bilganimdek, oxir -oqibat bu bemorlarning hammasi
vafot  etgan.  Men  nima  uchun  odamlar  nima  qilayotganlarini  va  nima  uchun  ular  o'z  hayotlariga  beparvo
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munosabatda bo'lishlarini  tushuntirib berishni xohlardim.  Ammo, agar ular o'zlarini  tibbiy tizim nima bilan
ta'minlayotgani haqida o'zlarini bilishga tayyor bo'lmasalar, bu davom etadi deb umid qilaman. ” Rik Simpson,
kenevir: eng dorivor o'simlik

Saraton kasalligi uchun muvaffaqiyat darajasi?

"Odamlar menga saraton kasalligi  tashxisi  bilan kelganlarida va ular kimyoterapiya yoki nurlanishdan bosh
tortishganida, agar ular o'lim eshigida davolanishni kutishmaguncha yoki ular rad etishmasa, ularni tuzaltirish
mumkin. yog'ni to'g'ri qabul qiling.

Tibbiy tizim tomonidan jiddiy shikastlanganlarning taxminan 75 foizida saraton kasalligini qaytarish mumkin,
agar  ular  yog'ni  to'g'ri  davolasa.  Biroq,  har  4  tadan  bittasi  shunday shikastlanganki,  ular  biz  bilan  bo'lgan
vaqtlarida ularga hayot sifatini yaxshilashdir. Ammo bu holatda bo'lgan bemorlar uchun yog'ni ichish hali ham
ma'noga ega, chunki bu ularning azobini ancha engillashtiradi va ko'pincha ular kutilganidan ancha uzoq umr
ko'rishadi.

Agar siz saraton kasalligini davolay olsangiz ham, oxir -oqibat kemoterapi va nurlanish natijasida etkazilgan
zararni tuzatib bo'lmaganda, bemorning o'limiga olib keladi. Bu odamlar saraton kasalligidan o'lmaydilar; ular
aslida  tibbiyot  tizimidan  olingan  "tibbiy  muolajalar"  dan o'lishmoqda.  Ko'rib  turganingizdek,  kenevir  yog'i
ajoyib muvaffaqiyatga ega, ayniqsa shifokorlar ishtirok etmasa. Ammo, agar tibbiyot tizimi o'zini oqilona tuta
boshlasa va bu dorini kerak bo'lganda ishlatsa, menimcha, omon qolish darajasi yanada oshishi mumkin.

Siz bilgan qancha odam moy bilan o'zlarini davolagan?

2003 yildan beri men ushbu moyni har xil turdagi tibbiy muammolarga duch kelgan 5000 ga yaqin odamga
berdim. Bu bemorlarning ko'pchiligida tibbiy yordamga muhtoj bo'lgan bir qancha muammolar bor edi, lekin
ularning ko'pchiligi nazoratga olindi yoki bu moydan foydalanib davolandi. Dori -darmonlarning noqonuniy
maqomi tufayli  men yozuvlarni  saqlamaganman,  lekin aytishim mumkinki,  men tashqi  va ichki  saraton va
boshqa ko'plab kasalliklardan davolangan yuzlab odamlarni ko'rdim.

Bundan  tashqari,  menga  har  hafta  dunyoning  turli  burchaklaridan  juda  ko'p  miqdordagi  elektron  pochta
xabarlari  keladi,  bu  moy  uzoq  mamlakatlardagi  bemorlarga  qanchalik  yordam  berganini  aytadi.  Biz  o'z
ko'rsatmalarimizni  veb  -saytimizga  joylashtirganimizda  va  "Davolashdan  yugur"  hujjatli  filmini
chiqarganimizda,  hamma  odamlarga  o'zlarini  qanday  davolashlari  mumkinligini  tushuntirganimizda,  bu
ko'pchilikning e'tiborini tortdi va ko'pchilik bu ma'lumotni muhtojlarga dori -darmon bilan ta'minlashda ishlatdi.
bu ishladi. Bu moyni ishlab chiqarish juda oson bo'lgani uchun, uning afzalliklarini butun dunyoda ko'p sonli
odamlar ko'rgan va umid qilamanki, yaqin kelajakda hammamiz ham shunday qilish erkinligiga ega bo'lamiz ".
Rik Simpson, kenevir: eng dorivor o'simlik

Yog 'ishlatishni boshlash juda kechmi?

"Bu  ajoyib  dorini  qo'llashni  boshlash  hech  qachon  kech  emas.  Hatto  tibbiy  tizimdan  jiddiy  zarar  ko'rgan
odamlarning  ham sog'ayib  ketish  ehtimoli  katta.  Bizda  o'pka  saratoni  bilan  og'rigan  bir  janob  bor  edi,  u
kasalxonada edi va shifokorlar unga yigirma to'rt soat yashashga vaqt berishdi. Tibbiy tizimning qarshiligiga
qaramay, o'g'li unga katta miqdorda yog 'berdi va u ertasi kuni kasalxonadan chiqib ketdi. Taxminan o'n besh oy
o'tgach, bu 83 yoshli faxriy o'ldi, lekin o'pka saratonidan emas, u uzoq yillar davomida yurak xastaligi tufayli
vafot  etdi.  Qo'shimcha  oylar  davomida  u  yaxshi  hayotdan  bahramand  bo'ldi  va  og'riqsiz  uxlab  qoldi.
Shifoxonada o'lib, o'pka saratonidan o'z suyuqligingizga cho'kib ketish yaxshiroq emasmi?
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Biz 4 -bosqich saraton kasalligiga chalinganlarni davolashda katta natijalarga erishdik va yashashlari kutilmadi.
Albatta,  biz  ularning  hammasini  qutqara  olmadik,  lekin  shuni  aniq  aytish  mumkinki,  biz  aqldan  ozgan
davolanishlari  va  omon qolish  darajasi  yomonligi  bilan  tibbiyot  tizimidan  ko'ra  ko'proq narsani  qutqardik.
Yuqorida aytib o'tganimdek, bu moy har qanday saraton kasalligini davolashda juda samarali, lekin men o'pka
saratoni  va  leykemiya  bilan  og'rigan  bemorlarning  guvohi  bo'lgan  natijalar  chindan  ham hayratlanarli  edi.
Ko'pincha,  bu turdagi  saraton moylarni  davolashga keskin ta'sir  ko'rsatadi  va har kuni bemorlarning ahvoli
yaxshilanganini ko'rish odatiy hol emas.

Men har doim yog'ni o'z tizimiga tezroq kirishga undayman. G'oya shundaki, ular THC yuklangan yog'ni o'z
tanalariga tezroq singdira oladilar,  saraton va boshqa kasalliklarni tezroq davolaydilar.  Bu bemorning omon
qolish imkoniyatini oshiradi, lekin baribir ularga zarar etkazilmaydi.

Men hayoti  xavf ostida bo'lgan har bir  kishiga aytaman:  "Yog 'sizning hayotingizni  qutqaradi yoki sizning
yo'lingizni osonlashtiradi". Agar bemor vafot etsa ham, ular buni vijdonan bajaradilar va og'riqli dorilarning
ta'siridan qochish mumkin. Bizning maqsadimiz - iloji boricha ko'proq odamlarni qutqarish, lekin yordam bera
olmaydiganlar  uchun,  xuddi  shunday  sharoitga  ega  bo'lganlar  kabi,  kasalxonalarda  og'riqli  azobli  o'limni
boshdan kechirmasligini bilish hali ham yoqimli ”. Rik Simpson, kenevir: eng dorivor o'simlik

Ba'zi odamlarga boshqalarga qaraganda davolanish qiyinroqmi?

"Davolash qiyin bo'lgan odamlar - bu tibbiy tizim tomonidan o'zlariga jiddiy zarar etkazilishiga yo'l qo'ygan
odamlar. Kimyoterapiya ham, nurlanish ham kanserogen davo, boshqacha aytganda saraton kasalligini keltirib
chiqaradi.  Agar bemor bu muolajalardan omon qolsa,  ular o'simta hajmining kamayishiga guvoh bo'lishlari
mumkin.  Ammo oxir  -oqibat  bu  muolajalar  tanani  shunchalik  zaharlaydilarki,  ularni  himoya  qilish  uchun
immunitet  tizimi  qolmaydi.  Bu  davolanishning  saratonga  olib  keladigan  ta'siri  bilan  birgalikda  saratonni
tananing boshqa joylariga tarqalishiga yordam beradi.

Bemorda ularni  himoya qilish  uchun to'g'ri  ishlaydigan immunitet  tizimi  yo'qligi  sababli,  ular  o'limga olib
keladigan ko'plab tibbiy muammolardan o'zini himoya qila olmaydilar.  Har qanday aqlli  odam nima uchun
tibbiy  tizim  ko'rsatayotgan  muolajalar  ishlamayotganini  tushunishda  qiynalmasligi  kerak.  Shunga qaramay,
shifokorlar  bizga  samarali  davolanishning  boshqa  shakllari  yo'qligini  aytishni  davom  ettirmoqdalar.
O'ylaymanki, bu shuni ko'rsatadiki, agar siz shifokorlarga va boshqa mutaxassislarga biror narsani tushunmaslik
uchun etarli pul to'lasangiz, aksariyat hollarda ular rozi bo'lishadi.

Shuni  ham  aytib  o'tishim  kerakki,  ko'pincha  bemorlar  kannabinoid  retseptorlarini  bloklaydigan  yoki
endokannabinoid tizimining ishiga xalaqit beradigan dori -darmonlarni qabul qilishadi. Bunday dori -darmonlar
orasida Remonabant, Surinabant, Taranabant va Ibipenabant bor. Bu moddalarni birinchi navbatda shifokorlar
yozgani uchun, menimcha, bu ular bilan muhokama qilinishi kerak. Bemorlarga kimyoviy dori -darmonlardan
tezroq chiqib ketishni aytishimning sabablaridan biri shu. Agar sizning kannabinoid retseptorlari  funktsiyasi
buzilgan bo'lsa, bu odamlarni davolashni ancha qiyinlashtiradi yoki imkonsiz qiladi.

Ko'rinib turibdiki, bugungi kunda ko'p odamlar bizning ongimizning kuchi jiddiy kasalliklardan qutulish bilan
bog'liq. Ko'pincha ular davolanishga nisbatan ijobiy munosabat va ishlatilayotgan davolanishga bo'lgan kuchli
ishonch  juda  muhim  ekanligiga  ishonishadi.  Ammo  menga  kelganlarning  ko'pchiligi  davolanishni
boshlaganlarida, bu moydan hech qanday foyda yo'qligiga ishonishmagan. Ijobiy fikrlash kuchi foydali bo'lishi
mumkinligiga rozi bo'lsam -da, men davolaganlarning aksariyati ularsiz juda yaxshi davolay olganday tuyuldi.

Men muvaffaqiyatli davolanishga bemorning ruhiy holatiga emas, balki to'g'ri dori -darmonlarni qabul qilish
bilan bog'liq. Men umid qilamanki, bu yangi davr ritorikasiga ishonganlarning ko'pi rozi bo'lmaydilar, lekin
men o'zim guvoh bo'lgan  faktlarni  buzishga  asos  yo'q.  Bundan tashqari,  bizning uy hayvonlari  va  boshqa
hayvonot  olamining  tanasida  kannabinoid  retseptorlari  bor,  shuning uchun  ular  ham bu yog'ning  ta'siridan
bahramand bo'lishlari mumkin. Men ko'plab hayvonlarni davoladim va garchi bu jonzotlarning ba'zilari aqlli
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bo'lsa -da, bu moyning mo''jizalari ijobiy fikrlash bilan hech qanday aloqasi yo'qligiga aminman. Rik Simpson,
kenevir: eng dorivor o'simlik

Leykemiya

"Agar  siz  leykemiya  bilan  og'rigan  odamni  kenevir  yog'i  bilan  davolasangiz,  u  tez  natija  beradi.  Mening
tajribamdan kelib chiqqan holda, leykemiya - ichki saratonni davolashning eng oson usullaridan biri bo'lib, biz
bu moydan foydalanish bilan ajoyib natijalarga guvoh bo'ldik. THC tanaga kirgandan keyin birinchi o'rinni
to'g'ridan -to'g'ri qon oqimiga oladi. Agar saraton qonda bo'lsa, u uzoq vaqt davomida mavjud bo'lmaydi. Men
leykemiya bilan og'rigan odamlarda oq qon hujayralari sonining ikki kun ichida keskin kamayganini ko'rdim va
menimcha, bu kasallikdan azob chekayotganlar uchun bundan yaxshiroq davolash yo'q. Rik Simpson, kenevir:
eng dorivor o'simlik

Teri saratonini davolash

"Agar yog 'to'g'ri ishlab chiqarilgan bo'lsa, u teri saratonini davolash uchun albatta ishlaydi va odatda vazifani
bajarish uchun ozgina yog'ni oladi. Yog'ni muammoli joylarga qo'llang va bint bilan o'rab oling, so'ngra har uch
yoki to'rt kunda yangi yog 'va yangi bandajni qayta qo'llang va tez orada saraton yo'qolishi kerak.

Men har doim bemorlarga saraton yo'qolguncha davolanishni davom ettirishini aytaman va keyin yana ikki
hafta davomida xuddi saraton kasalligidek davolanishni davom ettiraman. Agar shunday qilsam, barcha saraton
hujayralari o'lik bo'ladi va men ko'rsatmalarni bajarganimda hech qachon teri saratoni qaytishini ko'rmaganman.

Agar siz anchadan beri teri saratoni bilan og'rigan bo'lsangiz va saraton yaxshi aniqlangan bo'lsa, uni davolash
uchun biroz vaqt kerak bo'ladi, lekin odatda o'ta og'ir holatlarda ham teri saratoni bir oydan kamroq vaqt ichida
yo'qoladi.  Haddan  tashqari  holatda,  bu  ko'proq  vaqt  talab  qilishi  mumkin,  lekin  agar  shunday  bo'lsa,
davolanishni  to'liq  tuzalguncha  davom ettiring.  Ko'p  odamlar  teri  saratonini  tezda  davolay  oladilar,  ammo
bularning barchasi sizning shifo darajangizga va saraton qanchalik chuqur kirib kelganiga bog'liq.

Sizning kanop yog'ingiz yordamida qancha odam teri saratonini davolagan?

Men teri  saratoni  bilan yuzlab odamlarga  moy berdim.  Odatda uch hafta  ichida  saraton yo'qoladi  va faqat
sog'lom pushti teri qoladi. Men, albatta, qancha saraton kasalligini davolash uchun qancha bemorlar mening
usuldan  foydalangani  haqida  sizga  aniq  ma'lumot  berolmayman.  Shunga  qaramay,  bu  juda  yaxshi  ma'lum
bo'lgani uchun, men kutamanki,  bu vaqtga qadar butun dunyo bo'ylab yuz minglab,  millionlab odamlar  bu
kasallikdan shunday qutulishgan.

Ushbu davolanishni standart protseduralar bilan solishtira olasizmi?

Teri saratonini kenevir moyi bilan davolashni tibbiy tizim to'g'ri davolash deb ataydigan narsa bilan solishtirish
mumkin  emas.  Ko'pincha  jarrohlik  operatsiyalari  o'tkaziladi  va  ba'zida  ular  mavjud bo'lgan  barcha  saraton
hujayralarini olib tashlashda muvaffaqiyatli bo'ladi. Ammo men olib tashlaganim uchun qayta -qayta qaytishga
majbur bo'lgan, men uchrashganlarga qaraganda, men buni juda kamdan -kam hollarda deb aytardim. Juda ko'p
holatlarda, bemorlar bu operatsiyalarni qayta -qayta takrorlash uchun o'z shifokorlariga qaytishlari kerak.

Bu  operatsiyalar  bir  necha  marta  bajarilsa  ham,  tibbiy  tizim  ko'pincha  muammoni  bartaraf  eta  olmaydi.
Shifokorlar  teri  saratoni  uchun  boshqa  davolash  usullaridan  ham  foydalanadilar,  masalan,  suyuq  azot  va
tarkibida kimyoviy moddalar bo'lgan kremlar. Bu muolajalar odatda og'riqli bo'ladi va ko'p hollarda saraton
yana qaytadi va ancha yomonlashib ketadi.
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Kenevir moyi teri saratonini davolash uchun ishlatilganda, u faqat mutatsiyaga uchragan saraton hujayralarini
o'ldiradi va bu holat odatda tez shifo beradi. Bu zararsiz samarali davolanish sog'lom hujayralarga hech qanday
zarar etkazmaydi va mening tajribamga ko'ra, menimcha, bu kasallikni davolashning eng oqilona usuli. Tibbiyot
tizimida  qo'llaniladigan  usullar,  hech  bo'lmaganda,  yoqimsiz  va  moy  ishlatilganda  infektsiya  yoki  boshqa
asoratlar haqida tashvishlanmaslik kerak. Rik Simpson, kenevir: eng dorivor o'simlik
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Neft va kimyoterapiyaga qarshi

Kimyoterapiya, nurlanish yoki boshqa kimyoviy dorilar bilan solishtirganda, bu davolanishning asosiy 
afzalliklari nimada?

"Qisqichbaqasimon yog'i an'anaviy davolash usullaridan uchta asosiy afzalliklarga ega. Birinchidan, kenevir
yog'i zarar qilmaydi, ikkinchidan, u ishlaydi, uchinchidan, bemorni o'ldirmaydi. Kimyoterapiya, radiatsiya va
boshqa zaharli  kimyoviy dorilar  tanaga katta  zarar  etkazadi  va ko'p hollarda  omon qolish imkoniyatimizni
kamaytiradi.  Qolaversa,  bunday davolanishga chalingan bemorlar ko'pincha bu davolanishlarning o'zi  sabab
bo'lgan boshqa tibbiy muammolarga duch keladilar.

Men kenevir dori -darmonlarini tibbiyot tizimi bilan taqqoslay olmayman, chunki ular bizga nima berayotganini
dori deb hisoblamayman. Kimyoviy dorilar jigarga toksik ta'sir ko'rsatadi. Bu kimgadir tushuntirishi kerakki,
bunday kimyoviy moddalar  bizning tanamizda bo'lmasligi  kerak,  chunki  ular  zaharli  va bemor uchun xavf
tug'diradi.

Kimyoterapiya ham, nurlanish ham kanserogen, ya'ni bu muolajalar nafaqat zaharli, balki saratonga ham olib
kelishi mumkin. Ko'pincha, kimyoterapiya yoki nurlanish yordamida o'simtaning hajmini kamaytirish mumkin,
lekin ko'p hollarda bu shunchaki saraton tarqalishiga imkon beradi. Bunday muolajalarning kanserogen ta'siri
va zaharli tabiati tufayli, ular sizga kerak bo'lganda immunitet tizimini buzadi. Menimcha, kimyoterapiya yoki
nurlanishni  saraton kasalligi  yoki  boshqa kasalliklarni  davolash  deb atash  kulgili,  aniqrog'i,  ularni  umuman
ishlatmaslik kerak.

Yog 'yordamida radioterapiya o'rnini bosa oladimi?

Radioterapiya atamasi juda yaxshi eshitiladi.  Go'yo bemorga radiodan musiqa tinglash kifoya, ular sog'ayib
ketishadi.  Albatta,  ko'pchiligimiz  bilamizki,  bu haqiqatan  ham sodir  bo'layotgan narsadan uzoqdir,  shuning
uchun uni radiatsiya terapiyasi deb ataymiz.

Menimcha, radiatsiya terapiyasi kimyoterapiyadan yaxshiroq emas, chunki bu ikkala davolash ham zaharli va
saraton  kasalligidir.  Qisqichbaqasimon  dori  o'limga  olib  keladigan  yoki  sharoitimizni  yomonlashtiradigan
davolanish emas, balki saraton va boshqa kasalliklardan himoya qilishning birinchi chizig'i bo'lishi kerak.

Ko'rib  turganimdek,  tibbiyot  tizimiga  tanamizga  bunday  halokatli  narsalarni  qilishiga  ruxsat  berish  -  bu
o'lishning tezroq usuli. Ba'zilar uchun kimyoterapiya va nurlanish kechiktirish taktikasi sifatida ishlaydi, lekin
oxir oqibat bu muolajalarning tanangizga etkazadigan zarari dahshatli. Agar siz tasodifan shunday muolajalar va
ularning ta'sirini boshdan kechirgan bo'lsangiz, baxtli yulduzlaringizni sanang, chunki ko'pchilik omadli emas.
Bundan tashqari,  men odamlarga  kompyuter  tomografiyasi  va shunga o'xshash narsalardan uzoqroq bo'lish
yaxshiroq  ekanligi  haqida  ogohlantirmoqchiman,  chunki  ular  bemorlarga  katta  miqdordagi  nurlanish  ta'sir
qiladi, bu esa yana saraton yoki boshqa sog'liq muammolariga olib kelishi mumkin.

Kenevir yog'i organizm uchun toksik emas va bu moy saraton yoki boshqa kasalliklarni davolashda ishlatilsa,
sog'lom hujayralarga zarar etkazmaydi. Kenevir yog'ini olgandan so'ng, u bemorni juda bo'shashtiradi, shunda
ular ko'proq dam olishadi va uxlashadi, bu esa shifo beradi.

Menimcha, kimyoviy dorilar va kenevir yog'i o'rtasida hech qanday taqqoslash yo'q. Kimyoviy moddalar va
zaharlar zarar etkazadi va sizning farovonligingizga ta'sir qiladi; ular jiddiy yon ta'sirga ega bo'lishi mumkin va
hatto  o'limga  olib  kelishi  mumkin.  Qisqichbaqasimon yog'i  zararsizdir  va sog'lik  va tez  shifo beradi.  Men
aytmoqchimanki, bu modda hayotni rag'batlantiradi va men o'z tajribamdan shuni aytamanki, bu shunday.

THC sog'lom hujayralarga qaraganda saraton hujayralariga qanday ta'sir qilishini tasvirlab bera olasizmi?

Birinchidan, THC sog'lom hujayralarga zarar bermaydi, lekin u saratonga aylangan hujayralarga halokatli ta'sir
ko'rsatishi mumkin.  Ko'pchilik bu hujayralar o'zini qanday tutishi haqida kam ma'lumotga ega, lekin aslida
saraton hujayralari  o'z joniga qasd qilishga urinmoqda va bu yaxshi tasdiqlangan fakt.  Ammo agar bizning
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immunitetimiz buzilgan bo'lsa, biz ularning o'sishini to'xtatish uchun etarli tabiiy kannabinoidlar ishlab chiqara
olmaymiz. Hujayralar saratonga aylanganda, ular aslida ko'proq kannabinoid retseptorlarini ishlab chiqaradi, bu
esa bizning tanamiz ishlab chiqaradigan tabiiy kannabinoidlarga osonroq kirishiga imkon beradi. Xuddi shu
retseptorlar,  kenevir  o'simliklari  ishlab  chiqaradigan  THC  kabi  kannabinoidlarni  ham  qabul  qiladi  va  bu
bemorga  katta  foyda  keltirishi  mumkin.  Agar  sizning  tanangiz  saraton  o'sishini  to'xtatish  uchun  etarli
miqdordagi tabiiy moddalarni ishlab chiqarmasa,

Kenevir yog'ini yutib, bu kannabinoidlarni ko'p miqdorda beradi, keyin kasallik nazoratga olinib, davolanadi.
Bizning  tanamiz  har  kuni  saraton  hujayralarini  ishlab  chiqaradi,  shuning  uchun  biz  hammamiz  saratonga
chalinganmiz,  lekin  agar  bizning  immunitetimiz  to'g'ri  ishlayotgan  bo'lsa,  bu  hujayralar  bizning
farovonligimizga hech qanday xavf tug'dirmaydi. Qachonki bizning immunitetimiz zaiflashsa, ko'pincha saraton
uning mavjudligini  ma'lum qiladi.  Ammo, agar  odam tibbiy  tizimga borishning o'rniga,  immunitet  tizimini
mustahkamlash uchun kenevir yog'ini yutib yuboradigan dono bo'lsa, uning mavjudligi uzoq vaqt sezilmaydi.

Biz ushbu mavzu bo'yicha tadqiqot ishlarini o'rganib chiqdik va endi sizga THC nima uchun saraton kasalligini
davolashda samarali  ekanligi  haqida ilmiy izoh beraman. Kenevir  yog'i saratonga qarshi dori sifatida qabul
qilinganida, yog'dagi THC keramid deb nomlangan yog 'molekulasini to'planishiga olib keladi. Keramid saraton
hujayralari bilan aloqa qilganda, u sog'lom hujayralarga zarar bermasdan, dasturlashtirilgan hujayrali o'limga
olib  keladi.  Bu  biz  izlagan  ilmiy  izlanishlarda  shunday  izohlangan,  lekin  men  boshqa  izohlarni  izlashni
to'xtatmaganman.

Batya Stark ismli ajoyib xonim yordamida men epifiz bezi va u ishlab chiqaradigan melatoninni o'z ichiga
oladigan yangi nazariyani ishlab chiqdim. Ftor va ko'plab shifokorlar, shuningdek, epifiz bezining melatonin
ishlab chiqarish qobiliyatiga putur etkazadigan boshqa narsalar bilan bir qatorda, bizga ham beradi. Melatonin
inson tanasidagi eng katta antioksidant bo'lib, u bizning tanamizdagi har bir hujayraga o'tadi. Pineal bez va u
ishlab chiqaradigan melatonin salomatlikni saqlashda juda muhim rol o'ynashi mumkin va bu bizning umumiy
farovonlik tuyg'usimiz bilan bevosita bog'liq.

Epifiz bezining funktsiyasi buzilganida, uning melatonin ishlab chiqarish qobiliyati ancha kamayadi. Ma'lum
bo'lishicha,  yoshimiz  o'tishi  bilan  melatonin  miqdori  kamayadi  va  menimcha,  bu  kamayish  saraton
rivojlanishiga ham ta'sir qilishi mumkin. Faqat kenevir chekish melatonin miqdorini sezilarli darajada oshirishi
ilmiy  jihatdan isbotlangan.  Ehtimol,  bu kenevir  chekadigan odamlarda  saraton  kasalligi  chekmaydiganlarga
qaraganda past bo'lishining sabablaridan biridir. Endi o'ylab ko'ring, yonmagan yog'ni yutib yuborish melatonin
darajasiga qanday ta'sir qiladi.

Men tushunganimdek, yog'dagi kannabinoidlar epifiz bezining haddan tashqari harakatlanishiga olib keladi va
keyinchalik  melatonin  darajasi  keskin  oshadi.  Bu,  hech  bo'lmaganda,  bizning  fikrimizcha,  bu  dori  ko'plab
kasalliklarga, shu jumladan saratonga ajoyib ta'sir ko'rsatadi. Agar epifiz bezi juda ko'p miqdordagi melatonin
ishlab  chiqaradigan  bo'lsa,  u  organizmga  hech  qanday  zarar  etkazmaydi,  lekin  bemor  azob  chekayotgan
kasallikka  halokatli  ta'sir  ko'rsatishi  mumkin.  Qachon  melatonin  darajasi  yuqori  bo'lib  qolsa,  bemorni
qiynayotgan kasallik yoki kasallikni tez -tez nazoratga olish yoki hatto butunlay davolash mumkin. Darhaqiqat,
men  shifokor  emasman  va  kerakli  bilimga  ega  emasman,  lekin  men  hali  ham  ongimizni  boshqa
tushuntirishlarga ochiq qoldirishimiz kerak deb o'ylayman. Agar men melatoninning ahamiyati to'g'risida to'g'ri
gapirsam, keyin u bizga kasalliklarni nazorat qilishning yangi usulini berishi mumkin va bu dorilarning qarishga
qarshi ta'sirini tushuntirishga yordam beradi. " Rik Simpson, kenevir: eng dorivor o'simlik

Saraton kasalligi haqidagi guvohliklar

Shiori: saraton kasalligining o'z -o'zidan o'tishi, odatda, nasha yog'i ishtirokida ro'y beradi

"Do'stim suyak saratoni  bilan  kasallangan.  O'tgan  haftada  moy boshlandi,  og'riq  ketdi,  u  o'zini  yaxshi  his
qilyapti. Onkolog shifokorlar hayratda. " Jo
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"Kecha ajoyib yangilik. Bir necha hafta o'tgach, biz o'pkasidagi o'smalari va jigaridagi o'simtalari yo'q bo'lib
ketgani aniqlandi.  Bitta kichik quvur! Bizda bir nechtasi bor va ularning hammasi yaxshi. Umid qilamanki,
ishlar yaxshi. Feniks ko'z yoshlari tirik va sog'lom ». Kris

"Yangilanish  -  mening  81 yoshli  do'stim  yuzidagi  3  ta  o'smani  birdaniga  o'tkazdi  (teri  saratoni)  skuamoz
hujayrali karsinoma. Ular dunyodagi eng yaxshi dori -darmonlarga qarshi tura olishmadi. Yog 'ustida 5 hafta va
u o'zini 15 yilga qaraganda yaxshiroq his qiladi. Uning ishtahasi qaytdi! U jangda g'alaba qozondi !!! Biz jangda
g'olibmiz! Xose

Stiv: U yog'ni yutib yuborganmi va uni topikal ravishda ishlatganmi?
Xose: ikkalasi ham
Stiv: Fantastik Birovning hayotini shunday o'zgartirishimiz mumkinligini bilish ajablanarli emasmi?
Xose: U zaytun moyi va kokos moyi bilan aralashtirilgan 68% THC moyini 2 hafta davomida yonog'iga 
surtishni boshladi. Bundan tashqari, uni yonog'ining ichki qismiga surtgandan so'ng, zaytun moyisiz yutib 
yuboradi.
Xose: Uning shifokori kecha menga qo'ng'iroq qildi va u ham teri saratoni bilan og'riganligini va moyni o'zini 
sinab ko'rishni xohlashini aytdi.
Stiv: Endi bu shifokorning yordamga muhtojligi haqidagi ajoyib yangilik. Yaxshi do'stim !!!! Sizning 81 yoshli 
do'stingiz hayotdan zavqlanib qaytganidan xursandman.
Xose: Ha, bu haqiqatan ham ajoyib! Doktor P, biz uni chaqiramiz, bir nechta kitoblarning taniqli muallifi va 
buyuk naturopat davolovchi va fan doktori. So'nggi 2 hafta ichida u menga 5 nafar bemorini yubordi. Barcha 
terminal saraton kasallari. "

"Ikki hafta oldin men terim/tomoq saratoni bilan og'rigan bemorga/do'stimga ozgina hindiston yong'og'i yog'i
bilan  birgalikda  yutish  va  qo'llash  uchun  shifobaxsh  moy  berdim.  Seshanba  kuni  u  menga  yonoq  terisi
ochilganini  va  o'simta  ochilganini  aytdi.  Men  unga  yog'ni  surtishni  davom ettirishini  aytdim,  lekin  kokos
moyisiz, faqat sof shifobaxsh moy. U shifobaxsh yog'ni to'g'ridan -to'g'ri ochilgan o'simtaga surtdi va shunday
dedi: "Ertalab chiqib ketadigan tupuk yo'qoladi. Uni ishqalaganidan keyin bir necha daqiqa ichida drenajlana
boshladi.  U chiqib ketdi  -  moy saratonni  quturgandek olib  tashladi.  ”  Saraton  o'smasi  o'sha erda edi,  endi
yo'qoldi ... Ikki hafta !!! ” Xose

"Oila  a'zolaridan  48  soat  ichida  tomoq  saratoniga  chalingan  golf  to'pi  kattalikdagi  shish  paydo  bo'ldi.  Bu
hujjatlashtirilgan.  Ayol  muammolariga  ham yordam beradi.  Hech kim davo topishni  yoki  yordam berishni
o'ylamaydi, faqat sintetik ot gormonlarini beradi, shunda nima uchun ayollar aqldan ozishadi? Debra

"Salom Rik  Simpson va  Jindrich  Bayer,  men Baxtli  Baxtli  yangiliklar  bilan  bo'lishmoqchiman.  Onamning
skanerlashi  jigar va oshqozon osti  bezidagi  ALL o'smalar  hajmining "o'lchanadigan"  kamayishini  ko'rsatdi.
Shuningdek, uning o'pkasidagi o'sma endi TAMOMON, 100% KETDI !!!

Atrofda ko'p minnatdorchilik bor, lekin eng muhabbatga sazovor bo'lgan birinchi odam bu ma'lumotni dunyo
bilan ochiqchasiga baham ko'rgani uchun.

Jindrichga rahm -shafqat va ko'rsatmalarni o'z ichiga olgan barcha ishlaringiz uchun tashakkur. Bilaman, biz
hali ham tuxum qobig'ida uning tashxisi/prognozi bilan yurmoqdamiz, lekin agar vaziyat yaxshilanishda davom
etsa (o'smalar o'sishi yoki metastazlarsiz "hal etilishi"). Oxir -oqibat, men sizga uni tibbiy hisobotdan oldin va
keyin yuboraman, shunda ko'rasizki, siz men yozayotganimda ochiq havoda o't bog'ini o'stirayotgan, mehribon,
faol ayolning hayotini saqlab qoldingiz. : o). Katta sevgi, Barbara "

-Salom Barbara,  rahmat,  siz bizning elektron pochtamiz bilan kunimizni o'tkazdingiz.  Biz uchun onangizga
salom ayting va u boshqa skaner, rentgen yoki boshqa kanserogen bema'nilikka bormasligiga ishonch hosil
qiling.  Uning his-tuyg'ulariga e'tibor bering, u olti  oy yoki undan kamroq vaqt davomida 120-180 g yog'ni
iste'mol qilishi kerak. Agar men uning o'rnida bo'lganimda edi, men butun umrim davomida yog'ni har kuni
iste'mol qilardim, saraton kasalligi, agar tanada yog 'bo'lsa. Qo'llab -quvvatlash dozalari ushbu usulning juda
muhim qismidir. Yaxshi tilaklar, Jindrich
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"Onam 3 -bosqich kichik hujayrali o'pka saratonini moy bilan davoladi! J Men tashxis qo'yilganidan atigi to'rt
oy o'tgach, u saraton kasalligi yo'qligini aytdimmi? Xo'sh, shunday bo'ldi. J ”Tong

"Mening otam ham oshqozon osti bezi saratoni bilan kasallangan, u kimyoterapiya paytida jigar va o'pkaga
tarqaladi, keyin yana tarqaladi, u juda yomon ahvolda edi va tez yomonlashib ketdi. U yog'ni 3 oy oldin ishga
tushirdi, dushanba kuni o'tkazilgan so'nggi skanerlash shuni ko'rsatadiki, barcha 7 nuqta yo'qolgan va oshqozon
osti bezi saratoni kamaygan, u o'zini 100% yaxshi his qiladi va hayot sifatini yaxshilaydi. Yog 'haqiqatan ham
ajoyib ». Liza

"Mening dadam ham oshqozon osti bezi saratoni bilan og'rigan yog'da, u 5 oy davomida yog'da bo'lgan boshqa
etti nuqtaga tarqaldi, kemoterapiya paytida paydo bo'lgan 7 ta nuqta yog'ning boshlanishidan beri yo'q bo'lib
ketdi va oshqozon osti bezi saratoni kamayib ketdi. uning hayoti! ” Liza

"Salom, men faqat sizni yangilamoqchi edim. Ota oshqozon osti bezi saratoni uchun 5 oy oldin yog'ni ishga
tushirganidan beri yana skanerdan o'tkazildi.  Oxirgi tekshiruvda oshqozon osti bezi saratoni qisqargani va u
kemoterapiya paytida paydo bo'lgan qolgan 7 ta nuqta yog'ni ishga tushirgandan keyin yo'qolganini ko'rsatdi.
Yangi natijalar shuni ko'rsatadiki, oshqozon osti bezi saratoni yana qisqargan va boshqa hech qanday qonli joy
yo'q,  shuning  uchun  oshqozon  osti  bezi  saratoni  tez  tarqalishi  tufayli  o'likdir.  Shunday  qilib,  o'sha  5  oy
mobaynida 8 oy mobaynida yog'li otadan foydalanish juda yaxshi, aslida u o'zini birinchi tashxis qo'yilganidan
ko'ra yaxshiroq his qilmoqda. Yana bir bor rahmat, Rik, JB va bu ma'lumotni olishda yordam beradigan har bir
kishiga, agar neft bo'lmaganida, menda dadam bo'lmaydi! ” Liza

"Dadam ham oshqozon osti bezi saratonining 4 -bosqichi edi. Jigarda 10 ta nuqta bor edi, bu 2012 yil noyabr
oyining oxirida edi. Hozirda uning jigarida 1 ta nuqta (.08) va oshqozon osti bezida 1 ta nuqta (8 mm) bor. Biz
buni uramiz. Uning shifokorlari hayratda. U og'irlik qo'shmoqda va umuman o'zini yaxshi his qilmoqda. Nasha
qo'shilgan yog 'ham yaxshi. " Angie

- Suyultirilgan dori bilan o'ynama, Enji. Bu topikal foydalanish uchun juda yaxshi, lekin siz saraton kasalligiga
nasha bilan yog'langan yog'larni berishni xohlamaysiz. To'liq quvvatli to'liq spektrli hujum eng yaxshi ishlaydi.

Ayniqsa,  "borishga" majbur  bo'lganlar,  skanerdan o'ting va "qanday davolayotganini  ham ko'ring".  Bunday
odamlar protokolga avtomatik ravishda yana 60 gramm moy qo'shishlari kerak, chunki ular o'zlarini qanday his
qilishlarini "ko'rish" uchun juda kanserogen jarayonni o'tkazdilar. Qiziqish pul talab qiladi, afsus.

Tabriklar va eng yaxshi tilaklar. Turli xil fikrlaydigan odamlarning muvaffaqiyatini ko'rish ajoyib. JB

"Men RSO MPNST va NF1 ga to'g'ridan -to'g'ri ta'sir qilishining haqiqiy isbotiman. Tibbiy yozuvlar, MRI,
PET, CAT skanerlari o'simta hajmi va avidligining sezilarli kamayishini isbotlaydi. Kristina

"OK, mening qarindoshlarim. Bugun men faqat shunday bo'lishini umid qilgan kun. Biopsiya natijalari  bor.
KORRI  YELLANDNING  SARATI  100%  TAMAMON  YO'Q  BO'LGANINI  TASDIFLASHNI  QABUL
QILDI !!!! Men saraton kasalligidaman !!!!! Hatto displazi ham katta C ni qo'ymasin.

Dori -darmonga ega bo'lishim uchun birgalikda mas'ul bo'lgan aql bovar qilmaydigan, ajoyib do'stlarimga = har
biringizga qanchalik minnatdor ekanimni ta'riflashga so'z yo'q. Hammangiz ajoyibsiz!

Meni davolashdan yugurishni birinchi yuborgan Xizerga-bu video tom ma'noda hayotimni o'zgartirdi. Buni kim
o'ylardi,  ey?  Men  seni  Sevaman!  Rik  Simpsonga,  Jindřich  Bayerga  chin  yurakdan  ...  Bilim  va  qo'llab  -
quvvatlaganingiz  uchun RAHMAT. Men hammangiz  tufayli  bugun tirikman!  Men shunday  ajoyib  oila  va
do'stlarim borligidan xursandman. ” Korri

Salom Jindrich, bugun men o'z shifokorimni ko'rganimni bildirish uchun tezkor eslatma. Hisobotda aytilishicha,
saraton  (anal  kanal  saratoni)  endi  aniqlanmaydi.  O'tgan  kuzda  menga  radiatsiya  qilmasam  2-4  oy  vaqtim
borligini aytishdi. Men radiatsiya qilmaslikni va uning o'rniga RSO ni sinab ko'rishni tanladim. Shubhasiz, u
ishladi! Chin yurakdan, rahmat, rahmat, Rikka va o'zingga RAXMAT !!!! ” Korri

"Mening so'nggi muvaffaqiyat hikoyam. Bu 50 dan oshgan ayol, unga 3 -bosqich tashxisi qo'yilgan,  ammo
o'pka  saratoni  4  -bosqichga  juda  yaqin.  Bugun  men  buni  oldim:  "Xo'sh,  onam  bir  oy  oldin  kompyuter
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tomografiyasiga bordi va natijalarini  bir  necha kun oldin qaytarib oldi. Bu butunlay ketdi!  Uning shifokori
ularni o'qidi va katta massa aniq va hech narsa qolmaganini aytdi ...

U hali ham KOAH bilan kasallangan, lekin biz uning ustida ishlaymiz va uning chekishi lol ... Biz hech qachon
bilmagan narsalarimiz uchun barcha maslahatlar va bilimlar uchun katta rahmat. Hamma biron sababga ko'ra
yig'ildi va biz juda xursandmiz. Xudo sizga va oilangizga baraka bersin ”. Korri

O'pka saratonining o'z-o'zidan remissiyasi, odatda, nasha yog'i ishtirokida ro'y beradi. JB

"To'g'ri,  mening ajoyib Peeps, bu uzoq o'qiladi,  lekin menimcha,  men kecha PAYDIRTga kirganman. Men
o'tgan  yilning  sentyabridan  beri  tish  shifokorimni  ko'rmadim.  O'sha  paytda  men  o'z  hayotim  uchun
kurashayotgan  edim.  O'sha  paytda  tish  shifokorimga  saraton  kasalligim borligini  aytishdi.  Biz  odatdagidek
suhbatlashdik, men unga radiatsiya qilmasligimni va "muqobil davolash" qilayotganimni aytdim. O'sha paytda u
nima qilayotganimni so'ragan edi. Men unga aytishga ikkilandim, chunki u "qattiqqo'lligi" bilan tanilgan edi,
lekin unga "Davolashdan yugur" filmini  tomosha qilishni  aytdim.  U haqiqatan ham buni ko'rganidan keyin
menga qo'ng'iroq qildi.  Uning so'zlariga ko'ra,  u tibbiyot  mutaxassisi  sifatida qutiga o'tirishga moyil,  uning
akasi, (shifokor) va boshqa birodari, (farmakolog) va ba'zida "hamma javoblari yo'q".

Kechagacha  tezroq.  U  mening  go'zalligimni  ko'rib  hayratda  qoldi  va  men  unga  nasha  moyi  ishlaganini
aytganimda  bir  zumda  indamadi.  U  har  xil  savollarni  bera  boshladi.  Ularning  ko'piga  men  javob  bera
olmaydigan  "ilmiy  savollar".  U  klinik  sinovlar  haqida  so'radi,  farq.  nasha  bilan  davolangan  kasallik  va
boshqalar.  U  akasi  bilan  men  haqida,  shuningdek,  nasha  bilan  saraton  kasalligining  "davosi"  haqida
gaplashmoqchi, shuningdek, akasidan nasha dori sifatida o'rganilishini xohlaydi. Agar u mening uyali telefon
raqamimni va elektron pochta manzilimni olsa yaxshi bo'larmidi?

Mana bu erda u katta bo'ladi. Uning ukasi, doktor Jeyk Teissen, dekan bo'lib ishlagan va Vaterlou universitetida
farmakologiya dasturining kashshofi bo'lgan. Hozir u dori kompaniyalari maslahatchisi va "Saraton kasalligini
davolashda yangi yondashuvlar" bo'yicha ixtisoslashgan. U Kanada saraton jamiyatiga qattiq bog'langan. (U,
shuningdek, hukumat tomonidan suyultirilgan kimyo janjalini tekshirishni boshlashni so'ragan.) Jon aytganidek,
akasi tez -tez aytadiki, saraton kasalligini davolash uchun yaxshiroq narsa bo'lishi kerak. Kimyoviy emas, balki
tabiiy narsa. Men unga "boshqa qaramang" dedim. Nasha - bu "tabiiy narsa".

Barmoqlar Peeps -ni kesib o'tdi. Kimdir shunday nufuzli odam "biz tomonda" bo'lsa, bu juda dahshatli bo'lishi
mumkin! Janet Svini, Robert Melamede, Piter O'Tul, Lester Grinspun, Gersh Avery, Rik Simpson. Cannabis
Science, agar kerak bo'lsa, menga yordam berish uchun bortda bo'larmidingiz va agar men tish shifokorimni
yoki uning akasini sizga ko'rsatgan bo'lsam yaxshi bo'larmidi?

Peepsni o'qiganingiz uchun tashakkur. Xabarni tarqatishda davom eting ... CANNABIS OIL saraton kasalligini
o'ldiradi! ” Korri

Savol: Siz prostatit saratonini davolashda RSO ni ko'rganmisiz? 

A. Albatta. Eng yaxshi natijalarga erishish uchun ko'rsatmalarga amal qiling. Bu qanday ishlashiga misol va
Dennis,  shuningdek,  neftning  qanday  ishlashi  haqida  ba'zi  ilmiy  tushuntirishlar  beradi.  Shunga  qaramay,
Rikning  ko'rsatmalariga  amal  qiling,  yog'ni  ko'rsatmalarga  muvofiq  iste'mol  qiling  (Dennis  ishlatgan  past
dozalar,  boshqa bemorlar  uchun etarli  bo'lmasligi  mumkin)  va yog'ni  sham shaklida  ham ishlating.  Yaxshi
tilaklar, JB

«2013 yil boshida menga prostata bezi saratoni tashxisi qo'yildi va Gleason 9 reytingini oldim. Birinchi variant
sifatida men Rik Simpsonning nasha yog'ini sinab ko'rishga qaror qildim. Saratonning ko'p qismi 90 kundan
keyin yo'q bo'lib ketdi, ammo ikkinchi marta biopsiya o'tkazildi, ammo o'sma hali ham o'sha erda edi. Men o'z
dozamni juda kichik deb qaror qildim,  bu kuniga o'ndan bir  gramm edi,  shuning uchun men yana 90 kun
davomida  takrorlashga  qaror  qildim.  Bu  safar  men  dozani  birinchi  60  kun  davomida  kuniga  3  dan  10
grammgacha oshirdim va oxirgi o'ttiz kun davomida 5 tadan o'n grammgacha, men oxirgi grammni olgan oxirgi
kundan tashqari. Keyingi biopsiya o'smaning yo'q bo'lib ketganini ko'rsatdi. Yaxshisi, mening saraton 99,9%
yo'qoldi! Meni to'g'ridan -to'g'ri nasha olib borgani uchun Xudoga minnatdorman.
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Saraton kasalligimdan oldin men har qanday shaklda marixuanaga qarshi edim, lekin siz dahshatli nurlanish va
kimyoterapiya  bilan  o'limga  duch  kelsangiz,  menda  yo'qotadigan  hech  narsa  yo'q  deb  o'yladim.  Mening
urologim, u hech qachon bunday narsani ko'rmaganini aytdi, bu jadvaldan butunlay chiqib ketdi ”. Uilyam

"Men urolog bilan telefondan tushdim. Erim yillar oldin prostata saratonidan keyin ko'p tibbiy muammolarga
duch kelgan. U taxminan 2 oy oldin biopsiya uchun yuborilgan edi, lekin buyrakdan siydik pufagiga naycha
bilan bog'liq muammolar tufayli ular to'liq biopsiya qila olishmadi. Ammo ular prostata saratoni qaytganini va
uning qovuq devorlarida saraton hujayralari  borligini  ko'rish uchun etarlicha to'qima oldilar.  Boshqa tibbiy
muammolar tufayli biopsiyani davom ettirishdan oldin, ular boshqa muammolar uchun davolanishi kerak edi.
Bu katta qiyinchilik bilan bugun amalga oshdi. Men hozirgina shifokor bilan telefonda gaplashdim va uning
nurlanishidan buyrak muammosi bor va buyragini yo'qotishi mumkin bo'lsa -da, u 2 oy oldin aniqlagan saraton
hujayrasi yo'qligidan hayratda qoldi. Saraton haqida hech qanday dalil yo'q va u buni aniqlay olmaydi. Birinchi
biopsiyadan  so'ng,  men  darhol  feniksning  ko'z  yoshlarini  qildim.  Biz  ikkalamiz  ham  yaxshi  tolerantlikka
egamiz,  shuning uchun bir  haftadan 10 kungacha uni 1 gramm dozada qabul qildim.  Bir oy o'tgach, bizda
saraton  yo'q!  Men  hayronman,  garchi  men  hech  qachon  begona  o'tlarning  mo''jizaviy  kuchiga  shubha
qilmaganman. Menda ham kam uchraydigan otoimmun kasallik bor (aktyor Xarold Ramis bilan bir xil). Men
har kuni o'zimni hayratda qoldiraman, chunki men 3 yildan ortiq remissiyada edim, bu juda kam uchraydi.
Nima uchun bilmayman,  lekin,  ehtimol,  mening kundalik  iste'molim bunga ham aloqasi  bordir.  Mening 2
shifokorim  mening  davolanishimdan  xabardor  va  100%  qo'llab  -quvvatlaydilar.  Men  janob  Simpsondan
minnatdorman! Yo'l boshlaganingiz uchun tashakkur! Men o'z guvohligimni sizga yubormoqchi edim, chunki
minnatdorman.  U  sizning  uyingizga  joylashgach,  men  sizning  ishingizga  xayriya  qilaman.  Yana  bir  bor
samimiy minnatdorchilik bildiraman! Hurmat bilan, DKS ”

"Menda xuddi shu kasallik bor, Garold Ramis o'tgan oydan beri vafot etdi ... vaskulit. Menda 15 yildan ko'proq
vaqt bor, lekin aslida 4 yil oldin tashxis qo'yilgan edi, alomatlar shunchalik dahshatli ediki, men hatto yura
olmadim.  Men  sitoksan  (kimyoterapiya)  va  prednizonni  asl  davolashdan  beri  3  yil  davomida  remissiyada
bo'ldim. Keyin texnik xizmat ko'rsatish uchun imuran. Men barcha dori -darmonlardan voz kechmoqchi edim,
chunki ularning yon ta'siri kasallikdan ko'ra yomonroq edi. Doktorim yo'q dedi. Shunday qilib, men boshqa
qattiqqo'l, o'jar odam qiladigan ishni qildim ... Men o'z ruxsatim bilan ulardan o'zimni olib tashladim !!! Hehe.
Steroidlar kuniga 2 mg gacha tushadi. Ulardan voz kechish qiyin !!! Shifokorning oxirgi tashrifi, men o'zimni
yaxshi his qilganim uchun, nihoyat, shifokor meni tashlagan dori -darmonlardan olib tashladi (u yillar oldin
tashlaganimni bilmas edi). Bilmayman, lekin men 3 yildan buyon remissiyada edim.

Bu kasallikka chalingan odamlarning ko'pchiligi har doim juda ko'p muammolarga duch kelishadi, lekin men
o'zimni oddiy odamdek his qilaman, bu kasallik boshida oyoq va qo'lda nevropatiya kabi paydo bo'lgan. Bundan
tashqari,  men yaxshiman.  Har  kuni  mashq  qiling  va  yuguring.  Men bilaman,  har  kuni  nasha  iste'molchisi
sifatida,  men bu kasallikka chalingan va immunitet  tizimini  bostirish va kasallikni  nazorat qilish uchun bir
nechta  dahshatli  tabletkalarga  ega  bo'lganlarga  qaraganda,  men  juda  baxtli  odamman.  Men  aniq  biladigan
yagona  narsa  shuki,  nasha  menga  o'zimni  bugungi  kabi  his  qilishimga  yordam  berdi.  Menga  ko'plab
shifokorlarimdan 100% yordam beradi, biri mening nevrologim!

O'z  RSO -ni  yaratish  juda  oson.  Avvaliga  asabiylashdim,  shuning uchun  avvalambor  ozgina  pul  topishga
harakat qildim. Ajoyib bo'lib chiqdi, shuning uchun men o'z bilimlarim bilan ko'proq narsani qildim. Men faqat
do'stimning  yordami  bilan  Rikning  retseptiga  amal  qildim!  Yaqinda  Facebookda  yozganimdek  (men  bu
mo''jizaviy o't haqida bilmayman), oilam yordam so'ragan muvaffaqiyatlari haqida ko'plab shaxsiy xabarlarni
oldim!  Men  sog'lom  voyaga  etgan  bolalarimni  parvarishlashga  topshirmoqchiman,  shunda  ular  halokatli
narsalarga chalinish ehtimoli kamroq. Bu menga yoqdi!!! Katta rahmat janob Simpson !!! Sizning hammaga
fidoyiligingizni Kaliforniya shogirdi juda qadrlaydi !!! ” Debora

"Erim" Feniks ko'z yoshlari "dasturini 4 -bosqich pufagi saratoni bilan o'tkazgan. Operatsiyadan keyingi yo'l
haqida  hisobot  (agar  biz  dasturga  ko'proq ishonganimizda,  u  bunday qilmagan  bo'lardi)  saraton  kasalligini
aniqlamagan.  Men  Altsgeymer  bilan  muvaffaqiyat  qozonishni  xohlamayman,  lekin  saraton  uchun  bundan
yaxshiroq variant yo'q. Karen
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"Yana salom, Rik! Umid qilamanki, bu elektron pochta sizni yaxshi topadi. Men bugun sizdan so'rash uchun
yozyapman, bemor yog'da qancha turishi kerak? Bizda ulkan shish bilan og'rigan bemor bor. U 15 martdan
boshlagan va hozirgacha 40 grammni bosib o'tgan. U 2 -kundan boshlab kuniga 1,5 gramm yoki undan ko'p. Siz
60 grammlik terapevtik dozada to'xtaysizmi? Pul bu bemor uchun omil hisoblanadi. U hozirgacha dori uchun
hech narsa to'lamagan. Ularning tarbiyachisi birinchi 60 gramm yog'ni xayriya qilgan, lekin abadiy tekin dori
bera olmaydi. Kirish uchun rahmat. Men sizning fikringizni qadrlayman. Hurmat bilan, Janet ”

"Hurmatli  Janet,  siz  aytasiz,  u  ikkinchi  kundan  boshlab  kuniga  1,5  gramm  yoki  undan  ko'p.  Men  ishlab
chiqaradigan yog 'shunchalik kuchliki, odatda, o'rtacha odamga kuniga 1 gramm yutib yuboradigan darajaga
yetguncha 5 hafta  vaqt ketadi.  Qisqichbaqasimon moylarni  ishlab chiqarish uchun ishlatilgan shtamm bilan
bog'liq muammolar bo'lishi mumkin, chunki ularning shifobaxshligi juda katta farq qilishi mumkin, shuning
uchun muammo shtamm bo'lishi mumkin. Odatda, bemor 60 gramm yog'ni iste'mol qilganda, saraton yo'qoladi.
Ammo, agar bunday bo'lmasa, men ularga yog'ni bo'lguncha berishni davom ettirardim. Vaqt va kerakli yog
'miqdori odamdan odamga katta farq qilishi mumkin. Biz hammamiz boshqacha va ba'zi odamlar boshqalarga
qaraganda  tezroq  shifo  topadilar.  Odatda  kimyo  va  nurlanishdan  qattiq  shikastlangan  odamlarga  uzoqroq
davolanish va ko'proq moy kerak bo'ladi. Yog 'qoldirilgan davolanish deb ataladigan barcha zararni bartaraf
qilishi kerak. Men maslahat berardimki, moyni boshqa kuchli indikator shtammidan ishlab chiqarishga urinib
ko'rsam bo'ladi,  lekin  uni  yog'da  ushlab  turish  uning hayotini  saqlab  qoladigan  yagona  narsa.  Eng yaxshi
tilaklar, Rik Simpson "

"Bu muvaffaqiyatmi yoki yo'qmi, aniq bilmayman- lekin men buni bitta deb hisoblayman! Agar kimdir nega
men  erkak  ovoziga  egaman,  deb  hayron  bo'lsa,  men  sigaret  chekganim  uchun  emas,  balki  hech  qachon
chekmaganman, balki qalqonsimon bezimni olib tashlaganim uchun. Men 51 (bir yarim!) Va 20 yoshimdan beri
moy ishlatganman.  Men har  doim bug'lanishdan zavqlanardim.  Bir  necha yil  oldin-  men yuta olmadim va
shifokorlar  qalqonsimon  bezimdagi  tugunlarni  topdilar.  Qalqonsimon  bezdagi  tugunlar,  men  saraton
tekshiruvidan o'tishim kerak edi.  Qachonki ular buni qilsalar-  ular tomog'ingizga katta eshak ignasini tiqib,
tekshiriladigan tugunlarga kirib olishadi. Ular sizga hech narsa bermaydilar- behushliksiz- joylashuvi tufayli.
Shunday qilib, buni bir necha marta bajaring va jim o'tirishingiz mumkinligini bilib oling. Yaxshiyamki, 6x
pichoqlangandan  keyin  va  qalqonsimon  bezim  shunchalik  kattalashib  ketdiki,  yutish  va  nafas  olishda
qiynaldim-  qalqonsimon  bezimni  olib  tashladim.  Oilamdagi  saraton  kasalligi  bilan-  men  o'yindan  oldinda
bo'laman deb o'yladim. Saraton yo'q. Hech kim. Men oilamda hozirgacha saraton kasalligidan qutulib qolgan
yagona odamman. Men 20 yoshimdan neft bilan shug'ullanaman. Men deyarli har bir saraton testini o'tkazdim,
chunki oilaviy tarixim va nada Xudoga shukur! Siz matematikani qilasiz :-) ”Janet

"Salom Rik! Emi bugun ertalab vafot etdi. Uning raqamlari g'alati bo'lib qolganda, Emi moydan foydalanishni
to'xtatdi. Siz aytdingizki, nimadir hidlamadi- shifokorlar uning laboratoriya natijalarini buzishdi va ular yomon
edi. Emi juda charchagan edi (23 nurlanish davri, 3 yoki 4 kimyoterapiya). U shunchaki taslim bo'ldi.  Men
hazillashmayapman.  U  bizdan  oldin  juda  ko'p  narsalarni  boshidan  kechirgan,  shuning  uchun  u  o'z  vaqti
kelganini his qilgan. U haq edi. Yog'siz- hammasi tugadi. Bir hafta oldin u juda ajoyib ko'rinishga ega edi-
qasam ichaman! U kuniga ikki grammgacha borishni xohlardi va buni chindan ham tepmoqchi edi. Keyin bu
la'nati sinovlar qaytdi va u tugadi. Men undan olishni davom ettirishini iltimos qildim. Bunga qanday qaraysiz?
Men juda xafa bo'ldim. Janet "

"Aziz Janet,  men o'zingizni qanday his qilayotganingizni bilaman, azizim, men ham xuddi shunday holatni
boshdan kechirganman.  Hech bo'lmaganda,  biz  qilayotgan ishimiz yordam berganiga va biz  zarar  etkazgan
emasligimizga ko'nglimiz to'lishi mumkin. Biz muomala qilayotganlar bilan yaqin aloqada bo'lmaslik juda qiyin
va bunday holat ro'y berganda, bu meni mas'ul bo'lganlarni bo'g'ib o'ldirishga undaydi. Bu ahmoq shifokorlar
o'zlari  va kasblari  haqida qanchalik o'ylashlari  meni  qiziqtirmaydi,  qotillik  qotillikdir  va bu ish tugaguniga
qadar,  jamoatchilik  ularning  barchasini  nima  bo'lgani  uchun  ko'radi.  Men  bunga  Janetga  qarayman,  biz
hammani qutqara olmaymiz, lekin qilayotgan ishimiz son -sanoqsiz odamlarning azobini yengillashtirmoqda.
Shunday qilib, biz bu dunyoni ongiga keltirmagunimizcha, davom etishimiz mumkin. Siz buyuk yurakli ajoyib
ayolsiz  va  qilayotgan  ishingiz  azob  chekayotganlar  uchun  juda  muhim.  Shunday  qilib,  qilgan
yaxshiliklaringizga  e'tiboringizni  qarating va boshqalarning qobiliyatsizligi  uchun o'zingizni  ayblamang.  Bu
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dunyoni o'zgartiradigan biz kabi odamlar va biz kabi odamlar bu dunyoni o'zgartiradi,  shuning uchun bizni
sayohat qilayotgan yo'limizdan hech narsa chalg'itmasin. Eng yaxshi tilaklar, Rik Simpson "

"Men o'z Facebook devorimda Rik Simpsonning Feniks ko'z yoshlarini bir necha bor baham ko'rdim ... keyin
bir kuni mening do'stim limfoma bilan o'lim to'shagida yotdi. U mening moydagi yozuvlarimni ko'rib, darhol
yog'ni olishni boshladi va endi saraton kasalligidan ozod! Shifokorlar hayron bo'lishdi, ular unga uch oy umr
ko'rishganini aytishdi ... ular noto'g'ri. " Jeymi

"Hurmatli janob Simpson, menda AQShda yaqinda Feniks ko'z yoshlarini boshlagan bemor bor. Bu bizning
davlatimizda  qonuniydir.  U  dasturga  taxminan  bir  oy  qoldi,  lekin  ikkinchi  haftadan  boshlab  kuniga  bir
grammdan ko'proq so'radi. Kuniga bir grammdan ortiq foyda keltiradimi? Men bu bemorni tekin qabul qildim
va u meni biroz o'ynayotganini his qilyapman. U ikkinchi haftadan boshlab kuniga bir gramm, keyin esa kuniga
ikki gramm olishni xohlardi va bu juda kuchli. Men grammning to'rtdan bir qismiga aylanaman. Biz Buddani
ishlatamiz - 100% indikator,  THC tarkibi  15% dan ortiq.  Ko'proq istagan bemorlar  bilan qanday muomala
qilasiz? Rahmat, Jorj ”

«Hurmatli doktrordor, men og'ir ahvolda bo'lganlarni moyni iloji boricha tezroq olishga taklif qilaman. Ular
qanchalik tez qabul qilsalar, shunchalik tez shifo topadilar. Men bir necha odam bir oy ichida 60 grammlik
davolanishni yutib yuborganini va oxirgi saratonini davolaganini ko'rdim. Ammo bunday odamlar kamdan -kam
uchraydi va bu yigit sizni o'ynashi mumkin. Menda bir nechta odam buni men bilan sinab ko'rdi va men ularga
yugurdim. Men tibbiy yordamga muhtoj bo'lganlarga yog 'etkazib berishga qarshi emasman, lekin uni hiyla -
nayrangni tashlab ketgan ahmoqlarga bermayman. Agar siz bu odam aldashga urinayotganini sezsangiz, unga
ayting -chi, u dori ishlab chiqarish uchun kenevirni o'zi o'ylab topishi kerak. Agar u haqiqatan ham shunday
bo'lsa,  ehtimol  u shunday qilishga  harakat  qiladi,  aks  holda siz  undan hech qachon eshitmaysiz.  Sizda  bu
yog'ning cheksiz zaxirasi yo'q va u eng ko'p foyda keltiradigan joyga borishi kerak. Yaxshi ishlashda davom
eting. Eng yaxshi tilaklar, Rik Simpson "

"Men TERMINAL saraton kasalligiga chalingan ayolni, kenevir moyi bilan davolayman va u nihoyat sog'ayib
ketadi. ISHLAMOQDA!" vudootatto

"Hozir ham xuddi shunday qilyapman. 25% THC SKYWALKER OG, oxirgi OG yog'i mening PSA 160 edi.
100 grammdan keyin bugun uning 7. " Jimmi

"Salom Kris, Yangilang ... saraton ketadi ... kecha ertalab sarosimali onkologidan qo'ng'iroq qilishdi. Odatda
bizda yuzma -yuz uchrashuv bor, lekin u bu safar unga bir necha hafta oldin o'tkazilgan barcha tekshiruvlar
natijalari haqida maslahat berish uchun qo'ng'iroq qildi.

Jigar - saraton endi ko'rinmaydi.  O'pka saratoni,  bitta o'pka saratoni o'tdi,  ikkinchisi  o'pka saratoni sezilarli
darajada kamaydi. Ko'krak - u hech qanday izoh bermadi ... U ko'krak haqida o'ylamadi ... shuning uchun onam
uni bir necha savollarga chaqiradi va biz bilan uchrashib, u bilan gaplashishimiz va o'tmishni ko'rishimiz uchun
uchrashuv tayinlaydi. va oxirgi tekshiruvlar. Doktor jigar va o'pka saratoni yo'qolishi haqida gapira boshlagach,
u ko'kragini so'rashni unutganidan qo'rqib ketdi.

Hamma tekshiruvlar  yangi  gormon terapiyasi  izini  oldindan ko'rish uchun qilingan edi  ...  lekin  doktorning
aytishicha,  u  endi  gormonlarni  o'rganishga nomzod emas,  chunki  bemorda saraton o'sadigan joylar  bo'lishi
kerak va uning hamma joylari o'smaydi. o'lish

Biz  neft  natijalari  bilan  oyning  ustidamiz  !!!  Men  bir  oy  yoki  undan  oldin  Rik  bilan  onam  haqida
gaplashganimda, u 2 -chi 90 kunlik davolanishni buyurdi, shuning uchun biz buni sentyabr oyining boshida
rejalashtirmoqdamiz, shu vaqt ichida biz unga parvarishlash dozasini beramiz.

Voy-buy!  U  muolajaning  boshidanoq  uning  o'smalarida  moy  ishlayotganini,  ularning  qisqarayotganini  va
ketayotganini  sezdi.  Biz  hammamiz  o'z  hujjatli  g'oyangiz  bilan  tanishtirganingiz  va  shu  muomala  bilan
bo'lishganingiz uchun juda minnatdormiz. Agar siz suhbatlashishga vaqtingiz bo'lsa, men kechqurun uydaman.
Abadiy minnatdorman, Sindi "
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"Salom azizim Corri ... Men sizga aytmoqchi edimki, men onamdan olingan yog'ni ko'krak bezi saratoni bilan
kasallangan do'stimning do'stiga berdim ... U bir oy davolandi va u remissiyada ... Ba'zi saraton hujayralari
o'simta ichida o'lik ...  Va shifokor  hayron va ijobiy edi  va aftidan,  agar u keyingi  safar  yaxshi natijalarga
erishsa, moy haqida biror narsa qila boshlaydi. Men juda xursandman va bu ayolga nasha yog'i haqida ma'lumot
berishimga ruxsat bergani uchun Xudoga minnatdorchilik bildiraman .. :)) Demak, onam har kuni yog'ni olib
tursa edi ... "

"Salom Rik,  men yaxshi  xabar  oldim.  Onam ko'kragida  saraton  borligini  bilishga  ruhiy  toqat  qila  olmadi,
shuning uchun u operatsiya qilindi. Biroq, u 30 gramm dozani yedi va u har xil dorivor o'tlarga ega bo'lgan
odamdan o'simlik choy damlab ichdi va bu o'tlardan ham bandaj qo'ydi. Qanday bo'lmasin, shifokorlar o'sma
saratonini olib tashlaganlarida, uning diametri 7 mm dan oshmagan va 100% to'qima edi, faqat 1% faol, o'ta
xavfli  va  o'lik  bosqichda  edi.  3  ta  shifokor  bunga  qarab  turishdi  va  ular  hech  qachon  bunday  narsani
ko'rmaganliklarini aytishdi ... Demak, agar u operatsiyasiz 1-2 haftadan ko'proq ketsa, hammasi o'tib ketadi.
Endi u har kuni 1 yarim gramm yog'ni olib yuradi va endi operatsiya umuman keraksiz ekanligini tushundi.

Ammo u hozir ancha xotirjam edi, chunki u aqldan ozgan edi, shuning uchun biz uni operatsiyadan chiqarib
yuborolmadik ... lekin hozir hammasi yaxshi, o'tlar va moylar ham o'z vazifalarini bajardilar.  Yaxshiyamki,
ahmoq shifokorlar unga 23 ta radioterapiya berishdi, lekin u buni qilmasligini aytdi va shifokor chiziqlar orasida
u to'g'ri deb aytdi. Bu shifokorlar qanchalik uzoqqa borayotganiga ishonib bo'lmaydi. Hamma salom aytadi,
Rik. Tavsiya uchun katta rahmat va yana bir bor Jindrichga katta rahmat aytaman. ” Sasa

"Rik  ...  do'stimning  boshidan  miyadagi  o'simtani  olib  tashlashdi,  uning  o'pkasida  dog'lar  bor  ...  ular
kimyoterapiya va nurlanish bo'lishini xohlaydilar ... kimyo paytida yog'ni isrof qilsa bo'lardi. radiatsiya? Miya
shishi olib tashlanganidan keyin uning ahvoli qanday ekanini ko'rish juda ajoyib, u o'tgan haftaga qaraganda 80
% yaxshiroq,  boshida shu narsa bor ...  Men unga aytmoqchimanki,  kimyo va radiatsiya qilmang va yog'ni
qilmang, lekin unday emas. mening tanlovim ... ”Sharon

- Sharon, bu uning omon qolish imkoniyatini oshiradi. Ammo, aslida, kimyo faqat zararni bartaraf etish uchun
120-180 g yog'ni eyishi kerak bo'ladi. Albatta, agar u zaharlanishdan omon qolsa. Yaxshi tilaklar, JB

"Rik Simpsonni firibgarlik deb o'ylaganlarning hammasi, bilishingiz kerakki, Mishel Aldrich 3 -bosqich o'pka
saratonini  nasha  yog'i  bilan  davolagan,  Valeri  Korral  va  WAMM!  Nega  ommaviy  axborot  vositalari  va
shifokorlar birdaniga haqiqatni aytishni boshlay olmaydilar ?! Nasha saraton kasalligini davolaydi, la'nat !!!
Men  va  Tommi  singari  odamlar  nasha  va  saraton  haqida  haqiqatni  bilishni  xohlaydigan  odamlar  emas,
mas'uliyatsiz odamlar bu haqiqatni tiyishga harakat qiladilar. Stiven

"Hammaga salom, menda ajoyib yangilik bor. Xotin PET tekshiruv natijasini dushanba kuni oldi. U 6 marta
kimyoterapiya va bitta hujayrali  transplantatsiyadan so'ng 5 yil  saraton kasalligiga chalingan, ammo u yana
qaytgan. 6 oy oldin u boshqa transplantatsiya qilishi kerak edi, lekin ular donor topa olmagani uchun bekor
qilindi.  Shunday  qilib,  u  moydan boshladi.  Dushanba  kuni  shifokor  bizga  saraton  yo'qolganini  aytdi.  Yog
'uchun rahmat, Rik. Siz odamsiz, rahmat. ” Lyuk

- Rahmat,  Lyuk. Tibbiy hujjatlar  qabul qilishdan ko'ra yaxshiroq bo'lardi.  U parvarishlash dozasida qolishi
kerak, iloji boricha iloji boricha ko'proq yog 'iste'mol qilardim. Iloji bo'lsa, uni boshqa tekshiruvlardan uzoqroq
turishiga ruxsat bering. Youtube video guvohligi ajoyib bo'lardi. Yaxshi tilaklar, JB

«2013 yil o'tdi va men 2014 yilni ko'rganimdan xursandman, shifokorlar men 2013 yilni ko'rmayapman deb
o'ylamagan edim. Lekin bu erda men hali ham tirikman. Bir necha yildan beri ko'rmagan bir nechta odam:
"Voy, sen hali tiriksan!" Ha, men hali ham tirikman, chunki men davolab bo'lmaydigan GBM miya saratonini
o'ldirish uchun to'g'ri o'simlik dorisini (nasha yog'i) ishlatganman.

Shuning uchun menga shifo berish yo'lini ko'rsatgan Xudoga shukur. Doktor Tyu Xan, "Kraniotomiya" dagi
mahoratingiz uchun, shuningdek, Rik Simpson, Xudo yuborgan YO'Q haqidagi bilimlaringiz bilan o'rtoqlashdi,
va mening rafiqam Cinimin Mansur menga g'amxo'rlik  qilgani  uchun, mening farishtalarim sizning kamtar
yordamingiz uchun, do'stlarim va mening oilam esa ularning ajoyib ishlari uchun. qo'llab -quvvatlash va sevgi.
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Hammangizsiz,  meni  yana  sog'  -salomat  ko'rishim mumkin  emas.  Men  o'zimni  juda  omadli  va  baxtli  his
qilyapman. Ha, men farishtalarga ishonaman.

Barchangizga  2014  yil  uchun  yaxshilik  tilayman,  stress  qilmaslikka,  baxtli  bo'lishga  va  sog'lom  bo'lishga
harakat qiling. ” Elia

"Men  (xxx)  saraton  kasalligim  uchun  berilgan  moy  uchun  minnatdorchilik  bildirmoqchiman  !!  Hozircha
tanamda  saraton  topilmadi  !!  Bu  haqiqatan  ham  ishlaydi,  hamma  narsa  mening  tibbiy  yozuvlarimda!
Barchangizga katta rahmat va ko'z yoshlari uchun !!! " Bekki

"Jindrich bosh barmog'iga qadar, u bintga emas, balki to'g'ridan -to'g'ri teriga qo'llaniladigan topikal qo'llanma
to'g'risida mutlaqo to'g'ri edi. Farqi kechayu kunduz kabi edi ». Roland

-- Albatta. 20-30-50% yog'li damlamalar ham juda yaxshi ishlaydi, chunki ular sirt ostiga osongina tushadi.
Ba'zi hollarda, kenevir urug'i yog'i (yoki shea yog'i) va kenevir yog'i aralashmalari ham juda foydali. Ammo
mantiqan, jarohatga qancha ko'p yog 'tushsa, shuncha yaxshi bo'ladi. JB

"Men oldin ko'krak bezi saratonini davolashda muvaffaqiyat qozonganimizni yozgan edim. Endi shifokorlar
bemorga uning natijalari  shunchalik yaxshi ekanligini  aytish kerakki,  u ishga ketishi kerak.  Bemor Xudoga
shukur  dedi  va  shifokor  unga  xudoga  minnatdorchilik  bildirmasligini  aytdi  va  men  nima  qilmaganini
so'rayapman, lekin unga kimyoterapiya va radiatsiya qabul qilish kerakligini aytishni davom ettirmoqchiman. .

Ammo biz uni keyingi bosqichga olib chiqdik, biz 5 yil oldin tabletkalar bilan yo'q qilinganligi uchun birovning
yuzini davolayapmiz.  Bu odamning ichak bilan katta muammolari  bor edi va ular buni dastlab saraton deb
o'ylashdi va unga kuchli tabletkalarni berishdi, u yuzini buzdi, xuddi qurbaqaga o'xshardi. Keyin ular bu Kron
kasalligi bo'lishi mumkinligini aytishdi va hokazo.

Men shuni aytmoqchimanki,  bu odam 5 yil  davomida yuzini davolamoqchi bo'lgan,  ammo muvaffaqiyatsiz
bo'lgan. U kenevir yog'ini yuziga 5 marta surtdi va biz hozir uning terisi qanday ko'rinishiga ishonmaymiz.
OMG u juda baxtli, endi u yana o'zini o'zi qila oladi.

Men suratga olishga harakat qilaman, lekin har 3 kunda, lekin terisi shunchalik tez tuzalib ketadiki, men uning
yuzi qanday ko'rinishini ko'rsatolmayman, lekin uning ruxsati bilan biz keyingi kunlarda uning eski rasmlarini
ko'rsatamiz (faqat uning yuzi) va yangisi, siz farqni ko'rishingiz uchun ... ”Jasmin

"Men 39 yoshli, 2 yoshli ayolman va ko'krak bezi saratoni bilan uchrashganman. Bu yog ' - mening dorim va
davosim. Bu odamlar ochko'zlikka to'la. Ular biz va bizning oilamiz boshdan kechirayotgan og'riq va iztirob
haqida hech qanday tasavvurga ega emaslar. Shunchaki xudbinlik. Karma. ” Salli

«Xo'sh, ikki hafta ... Doktor mening siydik pufagimda 2-3 sm o'simta borligini aytdi. Meni to'g'ridan -to'g'ri
ORga olib  borishni  xohladi.  U 14 kundan kamroq vaqt  ichida  yo'q bo'lib  ketdi.  Kompyuter  tomografiyasi
yordamida tasdiqlangan. 15.02.25da tashxis qo'yilgan, 29.02.200 da kompyuter tomografiyasi. ” Gersh

"Bu kompyuter  tomografiyasi  siydik  pufagida  2-3 sm uzunlikdagi  shish paydo bo'lganidan 14 kun o'tgach
amalga oshirildi. Faqat 14 kun ichida, faqat nasha yog'ini ishlatib, siydik pufagida o'sma kuzatilmaydi. Nasha
faqat ... 14 kun ... ketdi. Iltimos, buni qonunchilar tushunib oling. Dori -darmonlarimni olib ketmang. Bu mast
bo'lishning boshqa usuli emas. Bu dori mening hayotimni qutqaradi ». Gersh

"OK ... men patologiya haqida hisobot oldim. Siydik pufagimdagi o'simtani chiqarib olishdan oldin qisqargan
edi. Shifokor oxirgi marta ko'rganida uning o'lchami taxminan 2,5 sm edi. Uni olib tashlaganlarida, u 0,5 sm
gacha qisqargan edi. Qiziq, bu shifokor bu haqda nima deydi? ” Gersh

"Aziz  Rik,  Xudo  sizni  asrasin!  Men  yillar  davomida  onam,  buvim,  sevimli  xolalarim  va  amakilarim  va
do'stlarimdan saraton kasalligidan ayrildim. Lekin menga eng qattiq zarba bergan, mening ajoyib, aqlli, ajoyib
singlim Kim edi. U 2010 yil iyul oyida 42 yoshida 4 -bosqich o'pka saratoni tashxisi qo'yilgan va 2011 yilning
fevraliga kelib vafot etgan. U qanday muolajalar ishlatganini bilmayman, chunki u oilasida hech kimga o'lishini
kech aytmagan va uning sobiq eri uning qaramog'iga kirib, oilani qulflab qo'ygan. Men oxirgi bir oygacha neft
haqida bilmadim va o'shandan beri izlanishlar olib bordim. Avvaliga men bu ilon yog'i deb o'yladim, lekin
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boshqa ko'plab narsalar kabi, men hozirgacha saraton kasalligini davolagan yoki kamaytirgan deb da'vo qilgan
27 odamni sanab o'tdim. 27 kishi !!! Va bu faqat YouTube va onlayn bloglarda! Men bu haqda 1997 yilda,
onam tashxis qo'yilganida yoki 2000 yilda buvim remissiyadan chiqqanida yoki 2010 yilda singlimga uyga
borib o'lishini aytganda yoki o'tgan yili akam kelganida bilganimda edi. -lawga og'iz va tomoq saratoni tashxisi
qo'yildi va yuzining yarmini olib tashlash va rekonstruksiya qilish kerak edi. Lekin hozir qilaman, sizga rahmat.
Xudo sizga va hamma sevganlarga baraka bersin va barchangizga bu ajoyib dori -darmonni berish uchun ko'p
mehnat  qilganingiz  uchun rahmat  ”.  Denis  Va bu ajoyib  dori  hammaga  ochiq  bo'lishi  uchun ko'p  mehnat
qilganingiz uchun tashakkur. ” Denis Va bu ajoyib dori hammaga ochiq bo'lishi uchun ko'p mehnat qilganingiz
uchun tashakkur. ” Denis

- Aziz Denis, nima deyman? Kichkina hujayrali o'pka saratoni tufayli onamni kimyo bilan o'ldirishdi, shuning
uchun men sizning his-tuyg'ularingizni aniq bilaman. Hech narsa yoqimli emas. Har doim, dori bo'lishi kerak
edi va faqat kimdir pul ishlashni xohlagani uchun emas edi. Albatta, lekin hamma ham men kabi tinchgina yutib
yubormaydi.  Agar  siz  barcha  moylarni  davolay  oladigan  yoki  boshqaradigan  va  uning  o'rniga  nima
ishlatilganini bilsangiz, bu juda achinarli tajriba.

Iltimos, menga o'sha onlayn guvohliklarning ro'yxatini yuboring, men Rik bilan uchrashib, "an'anaviy tibbiyot"
sohasidagi ishlarning haqiqiy ahvolidan xabardor bo'lishimdan oldin miyamni yuvgan boshqalar uchun qiziqarli
va foydali bo'lishi mumkin.

Qo'llab -quvvatlaganingiz va bizga bu dori haqida xabar tarqatishda yordam berganingiz uchun tashakkur. Rik
bilan ikki yarim yil ishlaganimdan so'ng, shuni aytishim mumkinki, to'g'ri ishlab chiqarilgan va ishlatilgan moy
aynan u aytganini qiladi. JB

"Salom  Korri!  Yana  hayratlanarli  yangilik.  Mening  do'stim  *****  *****  siz  Los  -Anjelesda  ***  bilan
gaplashdingiz va jo'natdingiz, u taxminan 2 oydan beri nasha yog'ida edi va u bugun tibbiy ko'rikdan o'tdi.
uning vujudida KO'PROQ saraton yo'q !!!!!!! HAMMA OCHIQ !!!!!!! U siz haqingizda menga aytganingiz
uchun sizga minnatdor emas va unga **** haqida aytganingiz uchun minnatdor emasman !!!

Sizga abadiy rahmat. Siz tanimagan odamlarga yordam berib, butun dunyoda hayotni saqlab qolganingiz juda
yaxshi! Men Los-Anjelesga boraman, **** bilan ishlayman va ichimni to'xtatib, hojatxonadan kuniga 60-80
marta  chiqmaslikka  harakat  qilaman.  Yana  bir  ajoyib  hisobot  haqida  nima  deysiz?  Biz  buni  juda  yaxshi
ko'ramiz !! "

"Men bugun doktorimning fikri bilan bo'lishmoqchiman. Men uzoq vaqtdan beri siydik pufagi infektsiyasini
boshdan kechirdim va doktor infektsiyani davolaydi. Bugun u kamera bilan bir ko'zdan kechirdi (unchalik qiziq
emas) VA menda siydik pufagining qoldiqlari bor (o'simta), uning o'rnida o'ldi (uning so'zlari meniki emas) va
infektsiyaning davom etishiga sabab bo'ladi.

QAYTA! Uning so'zlari meniki emas; Doktor shunday dedi: "Men 40 yildan ortiq tibbiyot bilan shug'ullanaman
va o'simtaning hech qanday tashqi  aralashuvsiz  o'lishini  ko'rmaganman".  Men mart  oyidan beri  yog'ni olib
ketaman, lekin hosilim kelganidan beri men taxminan 6 hafta davomida yog'ni ikki marta dozalashni boshladim.
8 -oktabr kuni massa yo'qolganiga ishonch hosil qilish uchun ozgina jarrohlik amaliyotini o'tkazmoqchiman
(agar bundan oldin o'tkazmasam). Menda neft haqida shubha bor edi, lekin menda shubha yo'q.

Taxminan 5 yoki 6 untsiya yog'ni tayyorlash uchun etarli kurtakli materialim bor. Amaldagi material - Sativa
Blend Ananas Kush, 25% THC. Hozircha natijalardan qanchalik xursand ekanimni ayta olmayman. Men hali
doktorimga hech narsa demadim, chunki FLAda ba'zi doktor sizni davolashdan bosh tortadi. Shuning uchun u
hozircha hech narsani bilmaydi ». Jon

-  Lekin  sen ko'p narsani  bilasan,  Jon.  Tabriklayman.  Men yog'ni  olishni  davom ettirardim va operatsiyani
keyinroq  qoldirardim.  Iloji  bo'lsa,  boshqa  skanerdan  o'tkazmang.  Men  ham  moyni  sham  shaklida  qabul
qilardim, siz har doim yog'ni og'riqli joyga iloji boricha yaqinlashtirishni xohlaysiz. Bundan tashqari, agar iloji
bo'lsa, eng yaxshi natijaga erishish uchun yog'ni bir nechta shtammlardan tayyorlashga harakat qiling. Sizga eng
yaxshi tilaklar, JB
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"U  erda  to'liq  kelishuv.  Va  operatsiyaning  kechikishini  ta'kidlang.  Har  qanday  invaziv  tana  ishi  sizning
tizimingizga  infektsiyalarni  kiritishga  imkon beradi.  Oddiy odatlar  va o'zlarining  ajoyib dori  -darmonlariga
nisbatan  umuman  hurmatsizlik  tufayli  bizda  ko'p  kasalxonalarda  tarqalgan  antibiotiklarga  chidamli  go'shtli
bakteriyalar bor. RSO buni tuzatadi, ammo jarrohlik "botch-job" haqida nima deyish mumkin? Davolashdan
yugurish hammasini aytadi. ” Tilman

"3 kun oldin biz do'stimizning bazal hujayrali saratonini RSO bilan davoladik. Bugun tekshirib ko'rdik, deyarli
yo'q bo'lib ketdi.  Biz RSOni qayta qo'lladik va bint bilan yopdik.  Biz buni yana 3 kundan keyin tekshirib
ko'ramiz va oldingi 3 kunlik natijaga ko'ra,  uning yo'q bo'lib ketishini kutamiz.  Bu uning o'ng qo'lida.  Biz
davolagan oldingi saraton uning chap qo'lida edi. Xayr, u ishlaydi. ” Mark

- Ha, shunday. Agar qilmaganimizda, biz qilmagan bo'lardik. JB

"Mening ismim Jorj, men sizga o'z guvohligimni bermoqchiman. 82 yoshimda, 2010 yil 22 -dekabr, menga
qizilo'ngach saratoni tashxisi qo'yildi. Menga 6 oydan 2 yilgacha yashashim kerakligini aytishdi va, ehtimol,
yutib yuborishga yordam berish uchun radiatsiya bilan davolanishdan keyin tomog'imga bir muddat yotishim
kerak bo'lishi mumkin.

Tashxis qo'yilishidan oldin,  men ovqat va nafasni yuta olmas edim,  ikkala  oyog'im shishib ketdi  va yengil
harakatdan charchadim. Men 2011 yilning boshida radiatsiya bilan davolanganman. 2011 yilning sentyabriga
qadar qattiq ovqatni yutish va chaynashda qiynalardim. Men bo'g'ilib qolgandek bo'ldim. Mening ovqatimni
mayda bo'laklarga bo'lishim kerak edi. Men shilimshiq ovqat eyishni afzal ko'rardim va uning o'rniga Boost
chayqatiladi. Men ham qornimda qattiq gazni boshdan kechirdim. Gaz qornimni momaqaldiroq va chaqmoq
kabi kesib o'tdi. Menda bosh aylanishi epizodlari, nafas qisilishi, nafas qisilishi va terlash boshlandi. Mening
muvozanatim yomon edi va men juda yaxshi aylana olmadim. Oziq -ovqat mahsulotlarini  kvartiramga olib
borishda nafas qisilishi va terlash qiyin edi.

Keyinchalik  og'ir  bosh  aylanishi  meni  kasalxonaga  yubordi  va  shifokor  meni  qon  bosimi  uchun  ikkinchi
tabletka  qo'ydi.  Kasalxonada  bo'lganimdan  ko'p  o'tmay,  notanish  odam  menga  kelib,  saraton  kasalligimni
davolash uchun kenevir moyini taklif qildi va qo'shimcha ma'lumot olish uchun meni Feniks ko'z yoshlari veb -
saytiga yubordi. Men boshida bezovta bo'ldim va kenevir yog'ini ichishdan qo'rqardim, men har doim nashani
giyohvandlikka  olib  keladigan  dori  deb  o'yladim va  meni  boshqa qattiq  dori  -darmonlarga  olib  bordi.  Rik
Simpsonning kenevir yog'ini o'rganib chiqib, men davolanishga qaror qildim. Men davolanish paytida va undan
keyin kenevir/nasha yog'i salomatlik uchun "eshik" ekanligini angladim.

Mening  birinchi  dozamdan  kenevir  yog'ining  -1/2  guruchli  donidan  so'ng,  men  uni  darhol  tanamda
ishlayotganini payqadim.
 Badanimdan barmoqlarimgacha, oyoqlarimgacha oqayotganini his qildim. 
 Men dam olish, baxt va hazil tuyg'usini yaxshilashni boshdan kechirdim. 
 Oyoqlarim kauchukka o'xshardi, u 6 soatdan keyin xira bo'ldi. 
 Dam olish paytida ham, uxlashda ham nafas olish tinchroq edi
 Kunlar/haftalardan keyin:
 Mening qoziqlar/hemoroidlar g'oyib bo'ldi.
 Yelkadagi og'riq kamayadi
 Nafas qisilishi kamayadi. 
 Ikkinchi  kundan  boshlab  gaz  va  oshqozon  bezovtalanishi  tinchlanib,  muntazamlasha  boshladi  va

davolanishni davom ettirdi. 
 Men qon bosimi tabletkalarini kamaytirdim va to'xtadim, chunki qon bosimi juda past ko'rsatkichlarga ega

edi. Qon bosimi tabletkalari tushirilgach, qon bosimi normallashdi
 Oyoq va to'piqlarning shishishi sezilarli darajada kamaygan. 
 Ishtahamni tiyib, vaznimni tartibga keltirdim - hozirgacha 26 kilogrammga ozdim. 
 Teri rangi yaxshilandi
 Bosh aylanishi yo'qoldi
 Yurak  urishi  odatdagidek  ko'rinadi  va  unchalik  bezovta  qilmaydi,  chunki  men  tug'ilishdan  beri  yurak
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urishim tartibsiz 
 Ichak harakatlari odatiy holga aylandi
 Yaxshi, tinchroq uyqu tajribasi. 
 Muvozanat va muvofiqlashtirish yaxshilandi
 Nafas qisilmasdan yaxshiroq aylana oladi. 
 Suhbatlarda yanada aniqroq bo'la boshladi
 Mening narsalarga bo'lgan nuqtai nazarimni o'zgartirdi va kayfiyatimni ko'tardi
 Marixuana haqidagi fikrimni o'zgartirdim
Umuman olganda, men kenevir yog'ini davolashdan oldin boshdan kechirgan barcha alomatlar yo'qoldi.

Davolanishni yakunlashim uchun menga 3 1/2 oy kerak bo'ldi. Bu tajriba unchalik yoqimsiz emasdi. Bu dozani
oshirganimda, lekin bir -ikki kundan keyin hamma narsa o'zgardi. Men Rik Simpson tomonidan tavsiya etilgan
dozani ko'p yoki ko'p kuzatdim.

2  oylik  davolanishdan  so'ng,  onkologga  tashrifim  hayratlanarli  bo'ldi.  U  mening  terimning  rangi  yaxshi
ko'rinishini,  qon bosimi va yurak urishining normal  ekanligini,  yutish bilan hech qanday muammoga duch
kelmagani  uchun,  to'xtashga hojat  yo'qligini  aytdi.  Bundan tashqari,  u  oldindan tayinlangan rentgen tasviri
yaxshi  ko'rinishini  va  men  kamida  6  oy  davomida  qaytib  kelmasligimni  aytdi.  Odatda,  men  har  3  oyda
onkologga tashrif buyurishim kerak edi ...

Men kenevir moyi mening Saraton kasalligimni o'ldirganiga ishonaman. Kenevir moyidan boshdan kechirgan
sog'ligimning boshqa barcha yaxshilanishlari meni o'zimni yangi odamdek his qiladi. Men kenevir moyining
mo''jizasidan butunlay hayratdaman. Men juda minnatdorman va kenevir yog'ini olishga qaror qildim.

Kenevir yog'i sog'ligimni yangilab, umrimni uzaytirdi. Sizga minnatdorchilik bildiraman, Rik Simpson, Xudo
sizni asrasin! Yaxshi ishlarni davom ettiring! Men kenevir yog'i hayotni saqlab qolishiga aminman. Rahmat."
Jorj

"Jorj uchun mini-yangilanish ... Bugungi kunga qadar u +31 kilogrammni yo'qotdi, hozircha, u ozgina vaqt
oldin vazn yo'qotishi tufayli tish shifokoriga tashrif buyurishi kerak edi (u 280 funtga yaqin edi). Agar u hozir
xohlasa, vazni osonlik bilan ortib ketishini bilib oldi, lekin u sog'lomroq vazn va turmush tarzini tanladi), tish
protezini  qayta  tiklab  qo'yish  kerak  edi.  Uning  tish  shifokori  uning  tashqi  qiyofasi  va  rangi  ham  yaxshi
ekanligini ta'kidladi.

Shuni aytib o'tishim kerakki, Jorjning aytishicha, u hali ham yaxshi nafas olayapti, va shu kungacha bo'g'ilish
bilan hech qanday muammo yo'q, u shu hafta boshida kechki ovqat uchun biftek, kartoshka va sabzavotlar bor
edi va uning taomlari har qachongidan ham osonroq tushadi. u "davolanishdan" oldin ishlatilgan. U bizga shu
hafta boshida o'z shifokoriga tashrif buyurganini aytdi ... Uning shifokori: "Voy! Siz ishonchingiz komilmi,
men ilgari ko'rgan odamsizmi?" Shuningdek, shifokor uning rangi yaxshilanganini aytdi. Jorj menga aytdiki, u
keyinroq shifokoriga ikki oyog'ida qancha suyuqlik yo'qolganini ko'rsatdi va u deyarli yo'q bo'lib ketdi deb
o'yladi ... Shunda shifokor: "Jorj, endi sizda shish yo'q", dedi.

U eski tibbiy ma'lumotnomalarni sotib oldi va unga (hozirda) navbatdagi uchrashuvida (iyun) onkologidan eski
rentgen  va  kompyuter  tomografiyasini  (diskda)  olishga  urinishi  kerakligi  aytildi.  U onkolog  tayinlanishiga
hozirdanoq kirishga harakat qilmoqda ... hozirda uning umumiy yordami bilan. Bu safar u MRTni so'raydi. U
uzoq yo'llarni bosib o'tdi  ...  lekin hozirda uning yagona muammosi (aks holda u zo'r bo'lardi deb aytadi)  -
tug'ilishidan beri yurak urishining tartibsizligi va oxirgi paytlarda u odatdagidan ko'ra ko'proq tezlasha boshladi.
Bilmayman, uning vazn yo'qotishi uning yurak urishining buzilishiga olib keladi yoki hayotni o'zgartiradigan
voqeadan hayajonlanadimi yoki buni aniq nima qilyapti, bilmayman, faqat men buni uning uchun hal qilishni
xohlayman. Endi u yurak urishi va boshqalar haqida kardiologga murojaat qilish uchun ko'rsatma oldi. Bundan
tashqari, yaqinda uning rangi yanada yaxshilandi, uning yuzi qizil -qizil rangga ega edi, uning qon aylanishi
yanada yaxshilandi. Xo'sh, men hozircha oladigan narsam shu edi ... Tinchlik 1 ”Ozodlik

"Xo'sh, Rik va Jindrich, mening tirishqoqligim va RSOga bo'lgan sadoqatim nihoyat o'z samarasini berdi. Men
2004 yildan beri Rik va Feniksning ko'z yoshlarini kuzatib kelaman va yog'ning shifobaxsh xususiyatlariga
darhol ishonardim. Odamlar kulib, meni aqldan ozgan deb aytganlarida ham men bu xabarni tarqatdim va 100%
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orqasida  turdim.  Men  hozirda  saraton  kasalligiga  chalingan  3  kishini  davoladim  va  mening  eng  so'nggi
bemorim, men tibbiy tizimdan o'tganim va u erda davolanishdan bosh tortganim va uning saraton kasalligini
davolash  uchun  RSOdan  foydalanganligini  hujjatlashtirganim uchun juda  ko'p  qarzdorman  ...  uning ikkala
o'pkasi saratonga to'la edi va unga birinchi tashxis qo'yilganida 3 oy yashashga vaqt berishdi ... 5 oy oldin.
Bugun u rasman saraton  kasalligidan xoli  va u 27 kilogrammga ortdi.  Saraton  kasalligi  shifokorlari  uning
mo''jizaviy tiklanishidan atigi 5 oy ichida, hech qanday yordamisiz, esankirab qolishdi va aslida u hozirgidan
ko'ra sog'lom ekanligini aytishmoqda. Lol, u shifoxonadagi shifokorlar oldida yog'ni yeydi va Feniksning ko'z
yoshlari haqidagi maqolasi bo'lgan "Weed World" jurnalini olib yurib, boshqa barcha bemorlarga ko'rsatdi va
RSO haqida xabar tarqatdi. Tez orada men RSO uning saratonini davolagan shifoxonadagi barcha hujjatlarning
nusxalariga  ega  bo'laman  ...  uning hujjatida  aytilishicha,  u  kenevir  moyini  davolash  uchun ishlatgan.  Men
imkon qadar iloji boricha so'zni tarqatish uchun unga hikoya tuzaman, shuningdek, RSO mo''jizasini turli xil
kasalliklar  uchun ko'rgan 25 odamni  bilaman  va  ular  hozir  o'zlarini  davolash  ustida  ishlamoqdalar.  ..  so'z
tugadi !!!! : ) Men davolangan va tez orada o'z hududimda bo'ladigan boshqa odamlar nomidan, men sizlarga
davomli mehnat va dardni peshonasini kashf etishga bag'ishlaganingiz uchun RAHMAT aytmoqchiman ... Siz
yigitlar - qutqaruvchisiz ... To'liq ma'noda !! Tinchlik va sevgi PA "Stiv

"Salom, men sizga kecha sodir bo'lgan mo''jiza haqida hikoya qilishim kerak. Mening do'stim bor va uning ismi
Shannon O'Brayen.  U 17 yoshda miya  saratonidan omon qolgan.  Taxminan bir  yildan buyon u operatsiya
qilinmaydigan o'simtaga ega. U miyaning deyarli butun hajmiga o'sdi. Men u bilan RSO bilan o'rtoqlashdim, va
kecha uning MRG natijalari shish deyarli yarmiga qisqarganini ko'rsatdi. U buni 14 -fevraldan boshlab qabul
qilmoqda. Siz tushunishingiz kerakki, bu Xeyli Meri edi. Men sizning ruhim sizning hikoyangizni topganidan
juda minnatdorman va men uni etkazishga muvaffaq bo'ldim. ” Nadin

"Do'stim nasha yog'ini  olganidan 4 hafta o'tgach,  ichak saratonidan butunlay tuzaldi.  Shifokorlar  boshlarini
qashishyapti, buni tushuna olishmayapti. Bu odam 12 oktyabrda radikal jarrohlik amaliyotidan o'tishi kerak edi,
uning jarrohlikdan  chiqish  ehtimoli  10% edi.  1  -noyabr  kuni  shifokorlar  unga sog'lig'ining  aniq varaqasini
berishdi. Bu xuddi o'sha shifokorlar, unga Rojdestvoni ko'rish uchun tirik qolmasligini aytishdi. Halleluja. Bu
shifobaxsh  o'simlikni  bu  erga  qo'ygani  uchun,  imonga  ega  bo'lganlarning  hammasini  sog'aytirishi  uchun,
Xudovandni maqtang. ISHLAMOQDA." Sherri

"Xo'sh, men o'zimni yaxshi his qilyapman. Miya shishi va diabet uchun taxminan 30 kun davomida RSOda
bo'lgan. Mening qondagi shakarim pasaymoqda. Men insulinni 2 kun oldin to'xtatdim, chunki qondagi qand
miqdori juda pasayib ketdi ». Jeff

"Bu,  shuningdek,  boshqa do'stining  ko'krak  bezi  saratonining  1 -bosqichini  tozaladi.  Ikki  hafta  ichida  golf
to'pidagi o'simtadan no'xotdan kichikroq bo'lib chiqdi. 0,4 g kuniga ikki marta, xom yog '. Teri saratoni bilan
kasallangan yana bir do'stim uni teriga surtilgan topikal eritma bilan olib tashladi.

Men  yomon tishning  infektsiyasidan  va  shishishidan  qutuldim,  astma  bilan  og'riganimdan  keyin  o'pkamni
tozaladim  va  terimdan  saraton  bo'lishi  mumkin  yoki  bo'lmasligi  mumkin  bo'lgan  ikkita  kulgili  joyni  olib
tashladim ... hech qachon tekshirilmagan va ketdi ... voy. Kimyo ham, radiatsiya ham, nojo'ya ta'sirlar ham,
muammo ham yo'q ”. Bryus

"Men o'zim ishlab chiqargan moyni ishlatdim, Rikning video ko'rsatmalari yordamida va 4 -bosqichning" B
"keng  tarqalgan  hujayrali  limfomasidan  -  58  kun  ichida"  davolab  bo'lmaydigan  "follikulyar  saratondan
davoladim !! O'shandan beri men o'zim va boshqalar uchun moy tayyorlashni davom ettirdim va o'pka, ko'krak,
prostata, miya, yo'g'on ichak, leykemiya, oshqozon osti bezining 10 dan ortiq tasdiqlangan holatlarini ko'rdim,
bemorlar quyuq yashil yog'lar yordamida o'zlarini davolaydilar !! YOQIL faqat yashil barglar ichida joylashgan
maxsus yallig'lanishga qarshi birikmalar tufayli men ham barglar, ham gullar yordamida moy tayyorlayman!
Men 1992 yilda butun yo'g'on ichakni yo'qotib qo'ydim. Menda ingichka ichakdan yasalgan "sumka" bor edi, u
7 yil  oldin  qurib ketishi  kerak  bo'lgan  20 yil  davomida oddiy  sanitariya  -tesisat  kabi  ishlaydi!  PAMFdagi
gastroenterologimga ko'ra;  u kannabinoidlarning og'ir  ishlatilishini  "birinchi  marta  qo'yilgan kunidan 20 yil
oldingi  holatga  qaraganda  sog'lomroq"  sumka  "deb  ataydi.  "U  xuddi  shunday  natijalarni  kannabinoidlarni
ishlatadigan boshqa ko'plab bemorlardan eshitgan va endi buni o'z bemorlariga tavsiya qiladi!" Kreyg
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"Voy, Vick, Rick Simpson Oil ajoyib! Hammaga bu ajoyib dorini qanday qilib dunyo bilan bo'lishganingiz
uchun tashakkur. Men do'stim Karmenni moyni Xodgkin limfoma saratoni tashxisi qo'yilganida olishga majbur
qildim.  U bir  yildan  buyon  saraton  kasalligidan  ozoddir  !!!  Va  mening  Addison  kasalligim  izsiz  o'tdi  va
shifokorlar buni qanday va nima uchun bu hech qachon bo'lmaganini tushuntirib bera olmaydilar. Ammo men
qila olaman va qilaman !!! Nasha davolaydi !!! ” Emi

"Salom,  men siz  bilan  yaxshi  yangilik  bilan  bo'lishishni  o'yladim.  Men ilgari  siz  bilan  gaplashgan saraton
kasalligi yaqinda CAT tekshiruvidan o'tdi. O'smalar yo'q !!! Uning ko'kragida beysbol kattaligidagi o'simta bor
edi. Bu va boshqa o'smalar butunlay yo'qoldi! Qolgan narsa - chandiq to'qimasi. U ham, men ham bu ajoyib
dori  uchun  Xudoni  ulug'laymiz.  Nasha,  ajoyib  o'simlik,  barchamizga  Xudodan  berilgan  sovg'adir.  Biz
hammamiz Rik Simpsonga va odamlarga Xudoning o'simliklari nima qila olishi haqida bergan qurbonliklariga
minnatdor  bo'lishimiz  kerak.  Bemor  yo'qolgan  40  kilogrammga  qaytdi.  U  sog'lom  va  men  ko'rganimdan
yaxshiroq  ko'rinadi.  Men  100%  ishonaman  va  Rik  Simpson  moyi  to'g'ri  ishlatilganda  saraton  kasalligini
davolaydi, deb ishonaman. Endi bu kasallik bilan 12 yillik kurashdan so'ng, bu bemor saraton kasalligidan xoli.
Buning uchun biz faqat Xudoga ulug'vorligimizni berishimiz mumkin.

Yana bir bor rahmat, odamlar uchun juda katta qurbonliklar keltirgan tik odam bo'lganingiz uchun. Mana bir
yildan  buyon  RSO  nima  qilishi  mumkinligi  haqida  xabar  tarqataman.  Endi  men  sizning  videolaringizda
aytilganlarning  hammasi  ko'k  rangda  ekanligiga  100% ishonaman.  Men  saraton  kasalligiga  chalingan  4  -
bosqichni qabul qilyapman va ishonamanki, u bir yildan kamroq vaqt ichida saraton kasalligidan xalos bo'ladi.
Men bu xabarni qo'limdan kelgancha tarqatishda davom etaman. Men ham iloji boricha ko'p odamlarga yordam
beraman. Haqiqat g'alaba qozonadi. Siz qilgan va hozir ham qilayotgan ishlaringiz uchun tashakkur. Hurmat
bilan, ma'budani o'stiring "

"Bu  davolanish  hozirda  haqiqatdir.  O'tgan  yilning  dekabrida  ular  onamga  o'pka  saratonining  4  -bosqichi
ekanligini  aytishdi.  14  oy  o'tgach,  u  yillardagidan  ko'ra  yaxshiroq  ko'rinadi  va  o'zini  his  qiladi!  Sizning
e'tiqodingizga sodiq qolishingiz uchun sizga rahmat. ” CK

“Doktor Rondo menga Rojdestvo arafasida mening orqamdagi bu qora nuqta melanoma ekanligini aytdi. Qon
keta boshlagach, men uning oldiga bordim. Men uyga keldim va orqamga tomurcuk yog'i surtishni boshladim,
men ham yog'ni yey boshladim. 2 haftadan kam vaqt o'tdi va orqamdagi joy tozalanib ketdi va men 2 untsiya
yog'ni eyishni davom ettirdim. Orqamda zo'rg'a belgi bor va men o'zimni ajoyib his qilyapman.

Filipp ham bir yillik tekshiruvdan o'tdi va u bir yildan ortiq saraton kasalligidan xoli. Shunday qilib, ular saraton
kasalligini  bepul  deb  atashadi.  U  kamida  3  yil  davomida  shifokorni  ko'rishi  shart  emas.  U  hech  qanday
kimyogar va radiatsiya olmagan, taxminan 4 untsiya kannabis yog'ini olgan va u hali ham har kuni ozgina eydi.
KO'P KISHLAR IGA RAKSINI KUTMAYDI. RIK bizning qahramonimizdir. " Fleyt yog'och

"Yigitim va men yaqinda sizning moyingizni tayyorladik va oyog'ida yomon ko'rinadigan melanoma bo'lgan
yaxshi do'stimizga taklif qildik. Biz sizning moyingizni qanday ishlatishni tushuntirdik, va kecha u qo'ng'iroq
qilib, hayron bo'lib, u butunlay KETDI! Uning ostida yangi teri o'sishi bilan. " Gvendolin

"Nasha yog'ining shifobaxsh kuchi haqida ma'lumot olish imkoniga ega bo'lmagan odamlarga ishonish qiyin ...
Men Rik Simpson tug'ilgan hududda yashayman va biz 10 yil davomida shifobaxsh kuchni ko'rdik. U saraton,
qandli diabet, mushaklar kasalliklari, tish og'rig'ini, ayniqsa kuyish uchun mo''jizaviy dorini davolaydi (bunga
ishonish uchun buni ko'rish kerak).

Hozircha  biz  ko'rmagan  narsa  yo'q,  agar  u  to'g'ri  va  muntazam qabul  qilinsa,  u  ishlamaydi.  Ayniqsa,  teri
saratoni,  ko'ngil  aynishi,  oshqozonda  kramplar  va  kimga  kerak  bo'lsa  yaxshi.  Yaxshi  uyqu.  Nasha  yog'ini
stressdan  xalos  qiladigan  hech  narsa  yo'q  va  ichki  muammolarimizning  aksariyati  stressdan kelib  chiqadi.
Mana,  ketasiz.  Hammaga  omad.  Bu  haqiqatan  ham ishlaydi,  faqat  bunga  ishonish  kerak.  Xudoga  va  Rik
Simpsonga ishoning ». Terri

"Men bilaman, men borishga tayyor edim, endi chidolmadim, o'z hikoyamni shu erga yozdim va farishta meni
RSO moyi bilan bog'ladi. Men ovqatlanishni to'xtatgan edim va bir necha dona guruch yog'i bilan ichimdagi
o'zgarishlarni sezdim. Undan oldin mening hayotim divanda, isitgich bilan, ichkiliksiz edi. Ammo ikkinchi kuni
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men  turdim,  muzli  qutida,  ovqat  izlab,  dush  oldim.  Ba'zilar  uchun  bu  unchalik  muhim emas,  lekin  dush
kelguncha turolmaysiz. Men shu erda qoldim, vazn qo'shdim, yana hayot boshladim, haqiqatan ham hayotimni
qaytarib oldim. Operatsiyadan oldin bu haqda bilmaganimdan afsusdaman. 56, oq ayol ko'krak bezi saratoni
qurboni Ketlin "

«Do'stimning onasi 3 marta ko'krak bezi saratoni bilan og'rigan. U muntazam ravishda marixuana ishlatgan,
lekin shifokori kimyoterapiya paytida uni ishlatmaslikni aytgan. U shifokorni tingladi va marixuana iste'mol
qilishni to'xtatdi, lekin u hech qachon yaxshilanmagan. Uchinchi marta qaytib kelganida, u shifokorni e'tiborsiz
qoldirdi va davolanish davomida marixuana ishlatdi va uni Rik Simpson yog'i va ovqat mahsulotlari  orqali
ishlatishda davom etdi. U 5 yildan buyon saraton kasalligidan azob chekadi va uning qaytishining alomatlari
yo'q! ” Dueyn

"Men bu ajoyib yangilikni siz va sizning izdoshlaringiz bilan bo'lishishim kerak ... Xotinimning ish do'sti unga
bir necha oy oldin erining oshqozon osti bezi saratoni ikkinchi marta qaytganini aytdi, men rafiqam bilan men
sizning  RSO  haqida  allaqachon  bilganmiz.  Bu  haqda  ko'proq  ma'lumot  olish  uchun  ularni  saytingizga
joylashtiring va hokazo, u buni darhol boshladi va kechagi shifoxonaga oxirgi tekshiruv natijalari uchun qaytib
keldi, shifoxona unga yana kimyo kerakligini aytdi, Ammo natijalarga qaraganda, aslida nima bo'lgan bo'lsa,
saraton,  albatta,  ular birinchi marta  qaytganini,  deyarli  yo'q bo'lib  ketganini  sezganidan ancha kichik bo'lib
qolgan edi. Ular qanday qilib qisqarishi mumkinligi haqida hayron bo'lishdi (ular nafaqat zaharli dorilarni emas,
balki barcha turdagi dorilarni o'rganishlari kerak). Ular qolganlarini olib tashlashni xohlashlarini aytishdi. lekin
men unga avvalgidek dozani davom ettirishni maslahat berdim, chunki bu ijobiy ta'sir ko'rsatdi va qassoblarni
yoniga qo'yib yubormaslik kerak. Men yangilikni eshitganimdan juda xursand bo'ldim va sizni xabardor qilishni
sabrsizlik bilan kuta olmadim. :) ”Mark

- Yaxshi, Mark, bemorning his-tuyg'ulariga e'tibor bering, aksariyat hollarda skanerlash shart emas. Agar u olti
oy davomida 120-180 gramm iste'mol qilsa, unga ko'p tashvishlanmaydi. JB

"Minglab hujjatlashtirilgan dalillar borki, u haqiqatan ham shifokorlar bilan aloqasi bo'lmayotgan odamlarda
saraton kasalligini davolaydi, faqat moy. Menda 4 -bosqich saraton bor edi. Menda bor -yo'g'i 3 oy qoldi, bu 14
oy oldin edi. Tom

"Sizga xabar berish uchun, bu erda amakim Tom haqidagi yangilik. Uning yangi PSA darajasi 0,1 va barqaror.
Uning hayotini  saqlab  qolish  uchun  bizga  bilim  berganingiz  uchun tashakkur.  U prostata  saratonining  4  -
bosqichida edi. Biz guvohlik berishni xohlaymiz. Salomat bo'ling." Sherri

"Men yarali kolit va saraton kasalligidan tuzalib ketganimdan beri, mening gastroenterologim hozirda hamma
bemorlarni  nasha  mahsulotlari  bilan  davolaydi,  chunki  ular  u  biladigan  eng  kuchli  yallig'lanishga  qarshi
dorilar ... va ular har qanday dori-darmondan yaxshiroq ishlaydi." Kreyg

"Bilaman, u saraton kasalligini davolaydi ... Men onamni 3 marta davoladim, u endi saratondan xoli". Mak Jey

"Hurmatli Lara, men shunchaki sizga hamma narsani qilganingiz uchun minnatdorchilik bildirish uchun xabar
yubormoqchi edim. Men sizning sahifangizni taxminan 6 oydan beri kuzataman. (Kechirasiz, biz birinchi marta
gaplashdik. O'ylaymanki, men unchalik gapiradigan odam emasman.) Garchi men sizning sahifangizda kamdan
-kam gapiradigan bo'lsam -da,  men qilgan tadqiqotingizni  juda qadrladim,  chunki bu menga olib keldi.  o'z
tadqiqotimni  olib  bormoqda.  Men  sizning  xabarlaringizni  birinchi  marta  kuzatishni  boshlaganimda  bilgan
narsalardan biri nasha saraton kasalligini qanday davolashi mumkinligi edi. Bu men uchun juda yoqdi, chunki
onam bir yildan beri oshqozon osti bezi saratoni bilan juda kasal edi. U bir muddat haqiqatan ham yomon edi va
biz uni o'tkazib yubormasligidan juda qo'rqardik. Bir kuni nasha yog'i haqidagi postingizni o'qidim va onamdan
so'rab ko'rishga qaror qildim. U hech qachon nasha iste'mol qilmagan, lekin bu vaqtda u hamma narsani sinab
ko'rishga tayyor edi. Biz Kaliforniyaning janubida yashaganimiz uchun, men unga mahalliy distribyutordan
nasha yog'ini 3 oylik etkazib berishni buyurdim. Biz nasha o'z -o'zidan ishlayaptimi yoki yo'qligini bilish uchun
bir necha oy davomida kimyoterapiyani kesib tashlaymiz deb o'yladik. Ajablanarlisi shundaki, siz darhol uning
sog'ayib ketayotganini ko'rdingiz. U o'zini yaxshi his qilardi, u yaxshiroq ovqatlana olardi, ko'proq energiya
olardi, lekin u doimo uyg'onmasdan yaxshi uxlay olardi. U hatto birinchi marta piyoda yordamisiz xona bo'ylab
yura olardi. oylar. Bir necha kun oldin biz uni mutaxassisga olib borib, saraton qanchalik kamayganini ko'rdik.

71



Saraton kasalligining davosi: RIK SIMPSON PROTOKOLI

U bu yog'ni 2 oyu 2 haftadan buyon qabul qilmoqda, va shuni ma'lum qilishdan mamnunmanki, uning saratoni
deyarli butunlay yo'qoldi. Shifokor aytganidek, uning o'lchami atigi 5 foiz edi. Men unga bu qanday bo'lganini
aytganimda,  shifokor  ishonmadi.  O'ylaymanki,  siz  onamning  hayotini  saqlab  qolishga  yordam  berdingiz.
Kurash hali tugamagan, lekin deyarli tugadi va hozir uni butunlay yutib yuborish mumkin. Bu xabar men va
butun oilamdan ... Lara qilgan ishingiz uchun tashakkur. Sizga chin yurakdan rahmat. ♥ ”Din

"Hurmatli  CureYourOwnCancer.com,  biroz  oldin  men  Rik  Simpson  Yog 'haqida  o'qidim va  bir  oz  ishlab
chiqarishga  qaror  qildim.  Men  anchadan  beri  marixuana  etishtiraman.  Men  o'zimning  eng  yaxshi
kurtaklarimdan foydalandim va kenevir yog'idan yuqori darajadagi yog'ni tayyorladim. Men sinab ko'rdim va
ishonmadim. Bu shunchalik kuchli ediki, men hech qachon bo'lmagan narsaga o'xshardim.

Buni sinab ko'rganimdan so'ng, men o'sha paytda taxminan 11 yil davomida saraton (Xodjin limfomasi) bilan
kurashgan  bemorni  bilardim.  Men  unga  marixuana  bo'yicha  tibbiy  yordamchi  bo'lishni  va  moyni  tavsiya
etilganidek qabul qilguncha unga hech qanday xarajatsiz moy berishni taklif  qildim. O'sha paytda u menga
begona edi. Men u bilan taxminan bir yil oldin mehribonlik klubi yig'ilishida uchrashganman va o'sha paytda
uning  saraton  kasalligiga  chalinganini  bilganman.  Rik  Simpsonning  "Davolashdan  yugur"  asarida  aytib
o'tilganidek, moy saraton kasalligini davolay oladimi, ko'rishni juda xohlardim.

Shunday qilib,  biz  bu bemor bilan bog'lanib,  taklifni  taqdim qilganimizdan so'ng,  biz  davlatimizga  tegishli
hujjatlarni topshirdik va davolanishni boshladik. Biz uni o'simliklarga tegishli bo'lgan joyga o'rnatdik, shuning
uchun  oxir  -oqibat  u  o'zi  uchun  moyni  o'zi  bera  oladi.  Bu  ham  o'z  -o'zidan  yordam  berishni  o'rgangan
shartnomaning bir qismi edi. Biz davolanishni boshladik. Avvaliga bu qiyin edi, chunki moy juda kuchli edi va
uni kuniga uch marta ichish juda qiyin bo'lishi mumkin.

Uch oydan so'ng, uning yuqori ko'kragida juda shish paydo bo'la boshladi. Besh oy o'tgach, shish butunlay
yo'qoldi. Keyin u CAT tekshiruviga kirdi. Natijada saraton kasalligi yo'qligi aniqlandi! Shifokorlar kamida 11
yil davomida uning saratonini davolashga urinishgan. Kemoterapiya, suyak iligi transplantatsiyasi va boshqalar.
Qisqichbaqasimon  yog'ga  aylantirilgan  bir  yarim  kilo  premium  budning  o'zi  kifoya  edi.  U  diskda  CAT
skanerlashidan oldin va keyin natijalarini oladi (tez orada bizga taqdim etiladi). U oldinga chiqdi va odamlarga
ochiq  gapirdi.  Darhaqiqat,  u  endi  boshqa  bemorlarga  shifobaxsh  kenevir  yog'i  bilan  yordam  beradigan
tarbiyachi!

Bu hikoya haqiqiy shartnoma,  BS yo'q, menda ikkita nasha bor (ikkalasi  ham o'ngda), ular mahalliy nasha
lagerida  olingan.  Bitta  video  mening  bemorim.  Boshqa  video  -  mening  bemorim  va  boshqa  bemorning
guvohliklari. Bemorim va men bu mo''jiza uchun Xudoni ulug'laymiz. Hurmat bilan, GrowGoddess "

"Bir yil oldin mening onkologimiz bizga tez orada gospeskologga murojaat qilishimizni aytdi, yo'g'on ichak
saratoni  o'pkada  va  yo'g'on  ichakda,  9  -da  yo'g'on  ichakdan,  11  -da  olib  tashlandi.  Erim  yana  bir  marta
kimyoterapiya  o'tkazishni  talab  qildi.  Men  nasha  yog'ini  kashf  qilganimda,  men  moyni  xuddi  shu  kuni
kimyoterapiya bilan qabul qila boshladim. Mening shish markerim 17,6 edi. ONE davolashdan so'ng (va 2
haftalik moy) mening shish markerim 10,6 edi. O'tgan juma kuni 2 ta davolanish va 5 haftalik moydan so'ng,
mening  shish  markerim  4,8.  Mening  hamshiram  menga  nima  qilayotganimni  bilmasligini  aytdi,  lekin  bu
kimyoterapiya bunday natijalarga  olib  kelmasligi  kerak edi.  Men o'zimni uzoq vaqtdan ko'ra  yaxshiroq his
qilyapman. ” Diana

"Men sinab ko'rdim, yo'g'on ichak saratoni bor edi, saraton yo'qoldi !!!" Jan

"Hurmatli Rik, men seni shaxsan tanimasam ham, sen mening oilam a'zosi bo'lgandek his qilyapsan, chunki
sening roli mening hayotim va oilam uchun qanchalik muhim bo'lgan!

Butun  insoniyatga  fidokorona  maqsad  yo'lida  yordam  berganingiz  uchun  sizga  rahmat  aytishga  so'zlarim
yetmaydi.  Men Sloveniyada yashayman va eshitdimki,  sen oyning oxirida kelasan va men qahramonimning
qo'lini siqish uchun shaxsan minnatdorchilik bildirish imkoniyatini qo'ldan boy bermayman!

Mening qiz do'stim onamga deyarli 3 oy oldin 4 bosqichli kichik hujayrali o'pka saratoni tashxisi qo'yilgan (o'ng
o'pkasida tennis to'pi kabi katta, jigar va limfa tugunlarida 2 ta metastaz bor). Omadim kelganidan bir necha oy
oldin, "Davolashdan yugur" nomli videongizni ko'rishga muvaffaq bo'ldim va hatto tibbiy marixuananing ko'p
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foydalari haqida bilsam ham, men sizning filmingizdagi vahiydan hayratda qoldim va eslayman "agar shunday
bo'lsa" menda saraton kasalligi bo'lsa, men moyni qidiraman ». Keyin bu men bilan emas, balki qiz do'stimning
onasi bilan sodir bo'ldi, men uni har doim sevgan onam, u mening sevgilimning onasi edi.

Shuning uchun biz darhol chora ko'rishga qaror qildik va menga dori tayyorlash uchun barcha xom ashyoni
topish baxtiga muyassar bo'ldim! U moy ichish fikriga ochiq bo'lsa -da, u kimyoterapiya bilan ham shug'ullana
boshladi, chunki u o'sha paytda juda qo'rqib ketgan edi, bu bema'ni kasallikdan qutulish uchun hamma narsani
qilardi.

Shunday qilib, u dastlab kimyoterapiya bilan, ertasi kuni esa moy bilan boshladi. U o'zining birinchi dozasini
olganidan 1 soat o'tgach, kimyoga qarshi ta'sirini ko'rdi. Bu aql bovar qilmas edi, garchi biz neft ishlay olishini
bilgan  bo'lsak  ham,  biz  bunday  yaxshilanish  kutmagan  edik!  24  soatlik  doimiy  qusish  va  o'zini  o'tib
ketayotgandek his qilgandan so'ng, u o'zini har tomondan yaxshi his qila boshladi (ko'ngil aynishi yo'q, og'zida
yoqimsiz ta'm yo'q, ishtahasi yaxshi, uxlashi yaxshi va hokazo) va u yaxshilanishda davom etdi. va keyingi
kimyoga qadar yaxshiroq.

3 tur kimyoterapiya va 35 ml yog'dan so'ng, u birinchi marta kompyuter tomografiyasini o'tkazdi va natijalari
haqiqatan ham dalda berdi, o'pkasidagi katta o'sma endi oldingi kompyuter tomografiyasining yarmiga teng edi
va 2 ta metastaz bor edi. faqat bitta qoldi, va u kichikroq edi!

Bu  davrda  men  endokannabinoid  tizimi  va  kannabinoidlarning  xossalari  bo'yicha  ko'p  tadqiqotlar  o'tkaza
boshladim. Bu mavzu bo'yicha qancha tadqiqotlar, tadqiqotlar va tajribalar borligini ko'rish aql bovar qilmas va
haqiqatan  ham hamma  ilm  -fan  siz  tasodifan  kashf  qilgan  narsalarni  qo'llab  -quvvatlayotgandek  tuyuladi.
So'nggi paytlarda hatto Milliy Saraton Instituti (Amerika) o'z saytida "nasha va kannabinoidlar" bo'limini ochdi
va atigi bir oy oldin u THC va saraton haqida ko'plab hujjatlar bilan yangilandi.

Endi men siz bilan shaxsan uchrashishni xohlaganimning sababi (sizga munosib bo'lganingiz uchun tashakkur
bildirishim  kerakligidan  tashqari),  chunki  men  qiz  do'stimning  onasini  bu  bema'nilikdan  voz  kechishga
ko'ndirishim kerak. saraton, unga katta zarar etkazadi!

Men hisoblab chiqdimki, shu oyning 15 -kuni u 60 ml hajmdagi davolanishni tugatadi, lekin 27 -kuni u 5 -chi
kimyodan o'tishi kerak bo'ladi (undan keyin ham 6 -chi!).

Siz  tushunganingizdek,  men  uning  saraton  kasalligidan  xoli  bo'lganida,  kimyoga  bormasligini  xohlayman!
Muammo shundaki, kichik hujayrali o'pka saratoni kimyoterapiya boshlanishida yaxshi javob beradi (yoki hech
bo'lmaganda shifokorlar  shunday deyishadi),  shuning uchun ular uning oxirgi kompyuter  tomografiyasidagi
yaxshi natijalari unchalik ajablanarli emasligini aytishdi ...

Men unga 5  -chi  kimyoterapiyaga  borishdan oldin  boshqa kompyuter  tomografiyasini  o'tkazishni  maslahat
berdim. U rozi bo'ldi, lekin men bilaman, u shifokorlarning aytganlariga qarshi chiqishga qo'rqadi ...

Men,  ehtimol,  qurultoydan  oldin  va  uning 5  -chi  kimyoterapiya  turidan  oldin  siz  bilan  shaxsiy  uchrashuv
o'tkazsa bo'ladimi,  deb o'ylagandim.  Ishonchim komilki,  u  siz bilan  uchrashishdan juda xursand bo'ladi  va
ehtimol siz to'g'ri bahsni topasiz va unga kimyoterapiyadan voz kechishga rag'batlantirasiz!

Sizni har xil yordam so'rovlari bilan to'lib -toshgan deb tasavvur qilishim mumkin, shuning uchun agar sizning
vaqtingiz  va  kuchingiz  bo'lmasa  yoki  hatto  sizning  yo'lingizda  uchrashadigan  har  bir  qayg'uli  voqeaga
qo'shilishni xohlasangiz,  men tushunaman ...  shaxsan uchrashish,  men uchun va butun dunyo uchun qilgan
ishlaringiz uchun cheksiz minnatdor bo'laman!

Sizga chin yurakdan rahmat. Sizga hayotingizda eng yaxshi narsalarni tilayman va umid qilamanki, bir kun
kelib siz ham oddiy dunyoda normal hayotga qaytasiz! Hurmat, xxx

PS Agar siz ushbu guvohlikni joylashtirmoqchi  bo'lsangiz,  o'zingizni  erkin his  eting,  lekin iltimos,  mening
ismimni  belgilamang  va  ishlatmang,  chunki  biz  hali  ham  moydan  foydalanmoqdamiz  va  taqiqlangan
mamlakatda yashayapmiz. Qanday bo'lmasin, men sizga davolanish haqida xabar berib turaman va men sizga
to'liq hikoyani taqdim etishdan xursand bo'lardim.
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"Xxx, agar u iloji bo'lsa, olti oy ichida 120-180 g yuqori sifatli yog'ni tezroq iste'mol qilishi kerak. Endi kimyo
yo'q,  iloji  bo'lsa  kompyuter  tomografiyasi  o'tkazilmaydi  -  ikkalasi  ham  kanserogen  va  saratonni  yanada
ko'paytiradi. 0,2-3 g yog'li shamchalar tayyorlang (kakao yog'ini eritib, yog' qo'shing, aralashtiring, qoliplarga
quying,  xona haroratida sovushini  kuting)  va uni  kuniga ikki  yoki  uch marta  ishlatadigan yog'dan tashqari
ishlatishiga ruxsat bering ( agar u qabul qila olsa, og'iz dozasini biroz kamaytirmasa). Shuningdek, u yog'ni
kuniga bir necha marta bug'latishi kerak - yo'talish o'pkani tozalashga yordam beradi, keyin esa o'smalarni ham
yo'taladi.

Siz bilan shaxsan uchrashishga kelsak, biz bundan xursand bo'lamiz, lekin biz odatda kimyoterapiya olmoqchi
bo'lganlar bilan juda qisqa jarayonni o'tkazamiz, ularni ishontirishga vaqtimizni behuda sarflamaymiz, qaror o'z
ixtiyorida.  Bizning  fikrimizcha,  ularga  kerak  bo'lgan  barcha  ma'lumotlar  bizning  saytimizda  va  Rikning
kitoblarida. Agar kimdir kelib, moyni kemoterapi bilan olmoqchi ekanliklarini aytgan bo'lsa, biz hatto ularga
moy ham etkazib bermaymiz, kimdir o'lik kemoterapi bo'lmagan holda uni iste'mol qilishdan xursand bo'ladi.
Har  qanday  aqlli  odam  zahar  ichish  yaxshi  emasligini  bilishi  kerak.  Yog  'kimyoterapiyasiz  ancha  yaxshi
ishlaydi.

Shunday bo'lsa -da, u qancha kimyoterapiya qabul qilsa, zararni bartaraf etish uchun u shunchalik ko'p yog
'iste'mol qilishi kerak bo'ladi - agar u kimyodan omon qolsa, albatta, buni siz hech qachon bilmaysiz va har bir
in'ektsiya oxirgi bo'lishi mumkin. Kechirasiz, lekin bu shunday.

Shunday qilib, men qanday qarasam, u ichidagi yog'ni urib, iloji boricha shifokorlar va ularning davolanishidan
uzoqlashishi  kerak.  U o'z  tanasining  pH qiymatini  oshirishi,  har  kuni  ikkita  olma  urug'ini  iste'mol  qilishi,
so'ngra yog'ni eyishi, shamchiroqlarda olishi, yog'ni bug'latishi, balki uni spirtli damlamada yoki kenevir urug'i
bilan aralashtirib  qo'llashi mumkin.  yog 'yoki shunga o'xshash.  Eng yaxshi  natijaga  erishish uchun bizning
saytimiz  va Rikning kitobidagi  ko'rsatmalarga  amal  qiling.  Shuningdek,  Rikning Youtube -dagi  videolarini
tekshiring - siz undan yoki bizdan eshitadigan gaplarni eshitasiz, xabar o'zgarmaydi va iloji boricha "Kimyo va
nurlanishdan uzoq turing". Yaxshi tilaklar, Jindrich Bayer "

"O'smirligimda kimyo bilan shug'ullangan odam sifatida sizga aytamanki, bu parkda yurish emas !!! Buni his
qilib,  men sizga shuni  aytishim mumkinki,  biz  davolanishga harakat  qilyapmiz  va nima uchun uni  og'riqli
bo'lmagan usullar bilan topishga harakat qilmaymiz. Zaharni o'ldirish uchun zahar berish har doim ham tabiiy
davolanishga javob bermaydi va nima bo'lishini ko'radi. Konstansiya

"Biz ba'zi haqiqiy o'zgarishlarni ko'rishimiz kerak ... va ota -onalar bolasiga zahar (kimyoviy terapiya) kiritishga
majburlanmasligi kerak! Agar odamlar kemoterapi nima ekanligini bilsalar edi, uni ikkinchi marta tanalariga
yuborishlarini  taxmin  qilishardi.  Agar  siz  omadli  bo'lsangiz  va  saraton  kasalligini  kimyoterapiyaning  yon
ta'siridan  qutqargan  bo'lsangiz,  aytmang!  U  jirkanchli!  Amerika  va  dunyoni  uyg'otish  vaqti  keldi!  "  46/7
Davolash uchun kurash

"Salom  Jindrich,  kecha  men  Rikning  kitobini  o'qishni  tugatdim.  Ajoyib  narsalar!  Rostini  aytsam,  menga
yog'ning sehrli kuchi haqida boshqa dalillar kerak emas!

Men ham bir  qancha tajribalar  o'tkazdim va har kuni bu dori  qila oladigan yangi narsalarni kashf etaman!
Ajoyib! Afsuski, men ishongan bo'lsam ham va hatto sevgilim ishongan bo'lsa ham, onasi qandaydir tarzda
"qo'yib yuborishga" qodir emas ... va baribir u bema'ni kimyoterapiyani tark etishiga amin emas ...

Men doimo yaxshi dalillar keltirishga harakat qilaman, lekin men uning uchun qaror qabul qila olmayman! U
saraton kasalligiga chalingan va hayotini nima qilishni o'zi hal qila oladi.

Bilaman,  u  baribir  tuzalib  ketadi,  chunki  biz  unga shunchalik  ko'p moy quyamizki,  uning o'lishi  imkonsiz
bo'ladi.  Ammo, shunga qaramay, bu kimyoviy moddalar  bilan o'ynash juda ahmoq va xavfli  ekanligini  his
qilyapman, ayniqsa, agar sizda saraton kasalligini davolovchi dori -darmonlar mavjud bo'lsa!

Men sizning saraton kasalligingiz va tibbiyot tizimingiz haqidagi tajribangizni o'qidim ... Sizni yo'qotganim
uchun  juda  afsusdaman  ...  va  endi  sizning  an'anaviy  "tibbiyot"  ga  bo'lgan  munosabatingizni  yaxshiroq
tushundim! " Luigi
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- Salom Luidji, kitob haqidagi yoqimli so'zlaringiz uchun tashakkur va siz boshdan kechirishingiz kerak. Qaysi
davolanishni o'zi tanlaydi, lekin men kimyoga yaqinlashmas edim - faqat onamning hikoyasini o'qing, ehtimol u
zahar  ichish hech qachon yaxshi fikr emasligini  tushunadi,  ayniqsa isbotlanmagan yoki kerak bo'lmaganda.
Agar u moyni qabul qilsa, uning kimyoterapiyadan omon qolish ehtimoli ancha yaxshilanadi, lekin yana nima
uchun uning kasal tanasiga ko'proq zarar etkazishi mumkin? Buning hech qanday ma'nosi yo'q. Yaxshi tilaklar,
Jindrich

"Bir do'stim meni taxminan ikki yarim yil oldin Run from the Cure dasturini tomosha qilish uchun o'tirdi, bu
mening psoriazimga yordam beradi deb o'yladi. Biz moyni birgalikda qildik- ikkalamiz uchun ham birinchi
marta-  uch  hafta  ichida  mening  blyashka  toshbaqa  kasalligim  yo'qoldi.  O'shandan  beri  men  yog'ni  ishlab
chiqaraman va uni yutib yuboraman. Agar men har kuni yutib yuborsam va yog'ni tunda tasodifiy ochiladigan
joylarga surtsam, toshbaqa kasalligi juda nazorat qilinadi va deyarli ko'rinmaydi. Bu tajriba tufayli men ikki
oyog'im  bilan  sakrab  tushdim  va  hozir  Koloradodagi  birinchi  to'liq  davlat  litsenziyali  tibbiy  marixuana
biznesiga egaman. Men ishlaganimdan bir yil o'tgach, otamga melanoma IV bosqichi tashxisi qo'yildi- u o'pka
va jigarga tarqaldi. Uning onkolog shifokori unga 3 oydan 12 oygacha muddat berdi va uni gospitsial yordamga
tayyor bo'lishini aytdi. Men uni darhol RSO rejimida boshladim va besh oy o'tgach, uning saratoni yo'qoldi.
Ketdi. Dunyodagi eng oson narsa! Rahmat, Rik, bu ajoyib dorini dunyoga qayta tanishtirganingiz uchun! :-)
”Erika

"Nasha yog'i saraton kasalligini davolaydi. Men ko'krak bezi saratonining 3 -bosqichli bemoriman va o'zimni
davolash uchun yog'dan foydalanaman ”. Adel

"Kimyoterapiya yo'q, radiatsiya yo'q ... RSO va dietani o'zgartirish ... RSO mening oshqozon saratonimni hech
qanday axlatsiz davoladi ..." Deyl

"Buni qildim, 18 yoshli o'g'limga berdim ... Hozir saraton alomatlari yo'q. Men sizga katta rahmat Rik Simpson.
O'g'limga oktyabr oyida sinoviyal sarkoma tashxisi qo'yildi, o'smani biopsiya qilishdan oldin olib tashlashdi ...
Saraton kasalligi o'sha erda qolishi va o'pkaga tarqalishi mumkinligi aytilgan edi. test natijalariga ko'ra, ular
hech qanday izini topolmaydilar ... nasha yog'i men tashxis qo'yilgandan keyin darhol boshlagan narsam edi.
Amanda

«Mening yaqin do'stimga miya shishi og'rig'i uchun morfin berishgan. Morfinning o'zi giyohvandlik, chekishni
keltirib chiqardi va uni ishlatish paytida vaziyatni yanada yomonlashtirdi. Nasha nasha, tushkunlik, og'riq va
saraton kasalligining alomatlarini engillashtiradigan yagona dori edi. Sizning xabaringiz do'stimni qutqardi ».
Jasper

"Men yog'dan juda xursandman. Bu o'tgan oy men bu haqda o'qigan yoki eshitgan birinchi marta edi. Men
hayajonlandim ... Janob Simpson, ko'pchiligimiz butun insoniyat uchun qilgan fidokorona va mehrli ishingiz
uchun sizga rahmat aytamiz. Siz mening gumanitar ta'rifimsiz !!! Men 1998 yildan buyon "Hospice" da ko'ngilli
bo'lib  ishlaganman,  ko'pchilik  azob  chekayotganini  va  hatto  qo'llarimda  o'lganini  ko'rganman.  Bu  azob  -
uqubatlarning ko'pini engillashtirish mumkin edi, deb o'ylash odamni hayajonga soladi ... ”Sindi

- Bu, albatta, ayniqsa, Rik Simpson moyining "mo''jizaviy shifobaxsh kuchlari" haqidagi barcha ma'lumotlar
haqiqat deb hisoblasak. To'g'ri ishlab chiqarilgan va ishlatilgan moy chindan ham saraton, diabet va boshqa
minglab kasalliklarni davolay oladi. Bu chindan ham morfin tegmaydigan og'riqni engishga yordam beradi. Bu,
albatta, tanani yoshartiradi va mushaklarni tiklaydi. O'ylaymanki, aqldan ozish so'zi uni to'liq ta'riflamaydi. JB

"OBBO. Men yaqinda kimdirdan Feniksga ko'z yosh to'kkan odamdan xabar oldim va buyrak saratoni borligini
aytdim. Yog '90 kun davomida qabul qilingandan so'ng, PETning eng yangi tekshiruvi o'smalar yo'qolganligini
ko'rsatadi. Bu aql bovar qilmas. Men Feniks ko'z yoshlari bilan davolanganimdan beri ko'plarni davolayotganini
ko'rdim. Boshqalarni davolashga yordam berganingiz uchun tashakkur. ”

-  Tabriklayman va boshqalarga yordam berganing uchun rahmat,  Greg. Boshqa skanerlar yo'q,  faqat  yog '.
Tekshiruv kanserogen, saraton kasalligining qaytishiga olib kelishi mumkin va buni kim xohlaydi? JB
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"Salom aziz shirin Rik Simpson va Jindrix Bayer, umid qilamanki, siz ham yaxshi, ham baxtlisiz. E -pochtaning
hajmini  hisobga olgan holda,  siz  bir  necha oy oldin meni  eslamaganingizga  aminman,  shuning uchun men
oldingi yozishmalarimni o'z ichiga olganman.

Onam tirik va juda sog'lom! Biz juda minnatdormiz, deyish - bu beparvolik.

2012 yil  fevral  oyida  tashxis  qo'yilganida  (jigar  va  o'pkada  metastazli  pankreatik  adenokarsinomaning  4  -
bosqichi) uning prognozi 3 oydan 6 oygacha bo'lgan va shu vaqt ichida sog'lig'ining keskin pasayishi kutilgan.
U 10 oydan keyin tirik, baxtli va yaxshi.

Bilaman, siz ikkalangiz ham kimyoga qarshi ekansiz, biz ham shundaymiz ... Lekin ular 3 oy deganda, biz
hamma  narsani  tashladik,  shu  jumladan,  kimyoterapiya,  RSO  -ni  boshlash.  Bizga  hech  kim  Gemzar
kimyoterapiyasini olganidek, onadek sog'lom qolmasligini aytishdi. Bu vaqt ichida RSO uning sog'lig'ini saqlab
qolishi kerak edi.

Kemoterapiya 6 hafta oldin to'xtadi, chunki u kimyoterapiya shikastlanishining boshlanishini his qila oladi. U 6
haftadan beri kimyo bilan shug'ullanmaydi va o'zini yaxshi his qilmoqda.

2012 yil fevral oyida tashxis qo'yilganidan beri, dastlabki tuzilishdan so'ng, u kuniga bir gramm RSO qabul
qildi (hozircha jami taxminan 300 gramm).

12-17-12 dushanba kunlari o'tkazilgan so'nggi skanerlashda o'smalarning qisqarishi ko'rsatildi,  shu jumladan
ba'zi o'smalarning kompyuter tomografiyasi yordamida ko'rish uchun juda kichikligi haqidagi hujjatlar. Bu aql
bovar qilmaydigan yangilik  edi!  Keyin seshanba kuni biz uning laboratoriya ishi natijalarini  oldik.  Bunday
skanerlash  yangiliklarini  olganimizdan  so'ng,  biz  uning  o'sma  marker  testi  (CA19-9)  285 dan 2100 gacha
ko'tarilganini eshitib, hayron bo'ldik. Siz ilgari bunday holatni ko'rganmisiz? Markerlar nima uchun yoki qanday
ko'paygani haqida tushuntirishingiz bormi? Hech qanday fikr bormi? Har qanday taklif? Bu savol bir nechta
RSO ishlab chiqaruvchilariga berilgan, ammo hozircha aniq javob yo'q.

Mana,  uning CA19-9 natijalari  shu kungacha.  Oddiy  daraja  37  dan kam.  Fevral  oyida  dastlabki  tashxisda
o'simta bo'lmagan marker tekshiruvi o'tkazildi. 4-30-12 ... 23,568; 5-30-12 ... 5,240; 6-18-12 ... 4,458; 8-8-12 ...
538; 10-8-12 ... 285 (Oxirgi kimyo 10-29-12 edi); 12-17-12 ... 2100. Siz kiritgan har qanday ma'lumot mening
oilam tomonidan qadrlanadi! Katta sevgi, B "

- Hurmatli B, kompyuter tomografiyasi katta miqdordagi nurlanishni beradi va bunga sabab bo'lishi mumkin,
bundan tashqari, kimyo umuman kerak emas edi. Men unga 180 gramm eng yaxshi sifatli yog'ni iloji boricha
tezroq eyishini xohlardim. Endi kompyuter tomografiyasi yoki boshqa kanserogen bema'nilik yo'q, faqat yog 'va
u oladigan darajada. Siz avval kimyo va nurlanishdan zararni bartaraf qilishingiz kerak va bu biroz vaqt talab
etadi, bu esa moy uchun ishni qiyinlashtirdi. Uning tomiriga zahar quyayotganda, antidot berish kabi, bu men
uchun umuman ma'noga ega emas. Eng yaxshi tilaklar, Jindrich Bayer

"Menga  taxminan  4  hafta  oldin  ko'krak  bezi  saratoni  bilan  kasallangan  ayol  murojaat  qildi  va  uni  to'g'ri
yo'nalishga yo'naltirishga muvaffaq bo'ldim. Uning juda muhim o'smasi bor (menimcha, u bir nechta bo'lishi
mumkin.) Va buni his qila oladi. U yog'ni ishga tushirganiga atigi 3 hafta bo'ldi va o'simta aniq yumshadi. 3
hafta yomon emas! Men unga juda dalda beraman va men bilaman, bu ayol yana bir muvaffaqiyat hikoyasi
bo'ladi. Bir muhabbat." Korri

"Otam 89 yoshda, yuzida teri saratoni bor. Men uni kasalxonaga uch marta olib ketishgan, bu esa uni qariyalar
uyidan olib ketish haqida gapirmasa ham, infektsiyaga olib keladi. Men nasha yog'idan bir necha hafta oldin
boshlaganman. Ulardan ba'zilari mening bosh barmog'imgacha bo'lgan chaqaloq barmog'ining o'lchamidir. Men
davolagan 11 kishi bor edi, hozir 4 tasi bor, barmog'i bosh barmog'ining kattaligi. Ular shunchaki o'lib, teridan
yiqilib tushadilar. Hamma hamshiralar va shifokorlar kabi men hayronman ”. Stiv

"Men shuni aytmoqchimanki, men qaynonamning saraton kasalligiga tekshiruvi birinchi marta o'pkada dog'lar
paydo bo'lganidan keyin ikkinchi marta butunlay toza bo'lib chiqqanini e'lon qilishdan juda xursandman. Biz
uni  moydan boshladik,  birinchisi  dog'larni  ko'rsatgandan so'ng.  Nasha nasha o'pkasini  olib,  tozaladi!  Unga
kimyoterapiya kerakligini aytishdi. Biz bunga qarshi edik va uning o'rniga moy surtdik. Nasha nasha saraton
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kasalligini davolaydi !!! Men kichkina pomeraniyani moydan boshladim, chunki u traxeya qulab tushgan va
tug'ma yurak etishmovchiligi bo'lgan. U yozdan beri oddiy dori -darmonlarni qabul qilmagan va yozdan beri
birinchi marta deyarli yo'talmagan (u doimo yo'talib, hatto shifokor bergan farmatsevtika preparatlarini ham
yutib yuborgan). Uning kuchi kuchliroq va u dorilarni qabul qilgandan ko'ra yaxshiroq harakat qilmoqda ”.
Karen

"U bachadon  bo'yni  saratonini  ham davolaydi!  Men  davolanish  imkoniyatiga  ega  bo'lolmadim (hatto  BIR
emas ...) va bir yil hech qanday tibbiy yordamisiz ketdim ... lekin men deyarli har kuni chekardim ... keyin bir
yil  o'tgach,  har  yili  o'tkaziladigan  imtihonda  shifokor  va  hamshiralar  ular  saraton  kasalligidan  qolgan
chandiqdan boshqa narsani topa olmadilar ... Men hozir 100% saratondan qutulganman ... marixuana tufayli ...
shifokorlar emas, balki "dori" "... muolajalar emas, balki sof, o'tli, tabiiy o'simlik tufayli ... men bunga tirik
dalilman ...

Shifokorlar aytishicha, men davolanmasdan 5 -darajali saraton kasalligiga chalingan bo'lishim kerak edi ... lekin
u o'tib ketdi ... ular yordamisiz ... ular shu qadar esib ketdiki, meni davlat kasalxonasiga yuborishdi. LITTLE
ROCK (UAMS) da ko'proq sinov uchun ... va UAMS ham engil chandiqdan boshqa hech narsa topa olmadi ...
ular  bu mo''jiza  deb aytishdi  ...  Menimcha,  bu faqat  marixuana edi  ...  Uni  allaqachon qonuniylashtiring.  ..
odamlarga yordam ... insoniyat shu maqsadda ishlatgan emasmi? ” Monika

"Men juda  minnatdorman,  Devid  Triplett  o'z  videosini  u  erga  joylashtirdi  ...  bu  video  yoqdi  va  bu  meni
peshonamdagi  bazal  hujayrali  karsinomli  teri  saratoni  bilan  nasha  yog'ini  sinab  ko'rishga  majburlagan
voqealardan biri edi. ... Haqiqatni tarqatishni to'xtatmang! ” Dee

"Men boshim bo'yin va yuzimdagi bazal hujayrali karsinomani davolash uchun nasha moyidan foydalandim.
MUVAFFAQIYAT. Bu tadqiqot uchun ideal saraton. Yalang'och ko'z bilan aniq ko'rinadi va sodir bo'lgan har
qanday  o'zgarish  osongina  ko'rinadi.  Men  bu  erda  AQShda  qiziqish  uyg'otishga  harakat  qildim,  lekin
federatsiyalarda hech kim yo'q va hamma tegib o'lishdan qo'rqqanga o'xshaydi. Qarang, nima qila olasiz? ”
Jozef Siler (CANNABIS CANSER CERES CANNABIS saratonini davolaydi! Facebook guruhidagi birinchi
xabar, Keyn Slater tomonidan boshqariladi, 2010 yil 7 yanvar)

"Mening sonimdagi bo'lak bor, u ilgari qattiq, deyarli 2 sm edi, endi uning kattaligi yarmidan ham kamroq va
yumshoqroq bo'ladi (4 hafta)." Katri

"Men 5 oy davomida yog'da bo'lganimdan keyin saraton kasalligim yo'qligini bildim!" Mimi

Q. JB, sizda "gemangioblastomalar" deb nomlangan o'smalarning ayrim turlarini davolash borasida biror narsa
bormi? Men ham sizning postlaringizni kuzataman, boshqalarni ham. Men hech qachon bu turdagi o'simtani
olib tashlashdan boshqa davolanishni ko'rmaganman. Menda ularning ko'pi bor. Graeme

A. Shaxsan emas,  bizda,  albatta,  odamga ma'lum bo'lgan barcha tashxislarni  davolash imkoniyati  bo'lmadi,
lekin men hozir o'qiganlarimga ko'ra, moy yordam bermasligi uchun hech qanday sabab ko'rmayapman. Men
bilganimdek, ular buni faqat kompyuter tomografiyasi  yordamida aniqlay oladilar va menimcha, kompyuter
tomografiyasini o'tkazgan har bir kishi keyin kamida 60 g yog 'iste'mol qilishi kerak. Agar operatsiyadan oldin
60 grammni iste'mol qilsangiz, ko'p hollarda aminmanki, jarrohlik kerak bo'lmaydi, chunki o'smalar o'smaydi.
Shuning uchun men, albatta, yog'ni o'zim sinab ko'rardim. Hamma yaxshi tilaklar, JB

"Ba'zi odamlarni davolaydigan platsebo haqiqatan ham tibbiyotdan butunlay voz kechish va platsebo san'atini
o'rganish  uchun  sababdir.  Agar  siz  samarali  davo  topsangiz,  siz  hech  qachon  platsebo  tadqiqoti
o'tkazmasligingizni  aytgan bo'lsangiz,  siz haqsiz,  bu sizning bemorlaringizning yarmini,  kasal va shafqatsiz
o'ldiradi. Kristofer

- Bu haqiqatan ham kasal va shafqatsiz bo'lardi, shuning uchun men shaxsan bunday qilmayman. Boshqalar
xohlasa  qila  oladi,  lekin  men  xohlamayman.  Men  tibbiy  tizim  moydan  platsebo  sifatida  foydalanishni
boshlamoqchiman - agar ular xohlagan narsasi moydan ko'ra xavfsizroq va samaraliroq ekanligini isbotlasa (va
bemor uchun bundan ham qiziqroq bo'lsa), keyin uni sotish mumkin. . Agar yo'q bo'lsa, unda yo'q. Menimcha,
bu juda oddiy va juda oqilona. Va kelajakda hammasi shunday bo'ladi, nima uchun kutish kerak? JB
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"Nasha  faqat  dori  ekanligini  qabul  qilish  hech  qachon  kech  emas.  Shu  bilan  birga,  sizning  ahvolingiz  va
qanchalik og'irligingizdan qat'i  nazar,  yog'ni dori sifatida ishlatishni boshlash hech qachon kech emas. Yog
'ishlatilganda,  odatda,  bemor  uchun  imkoniyat  bor  yoki  moy  ularni  oxirigacha  maksimal  hayot  sifatini
ta'minlaydi. Bu ham juda ko'p. “JB

"Kimyoterapiya  bilan  og'rigan  bemorlar  yog'dan  foydalanishni  boshlaganda,  birinchi  navbatda,  tanani
detoksifikatsiya qilish kerak. Shunday qilib, ba'zida saraton kasalligiga hujum qilishdan oldin, 120-150 gramm
moy kerak bo'ladi. Kimyoterapiya qabul qilish, albatta, yaxshi emas, ayniqsa, tibbiyot nasha haqida o'nlab yillar
davomida saraton kasalligini davolovchi vosita sifatida bilganini hisobga olsak, bu juda kerak emas. "JB

Q. "Terminal" saraton kasalligi: Siz ularni agressiv tarzda kuniga 1 grammdan boshlaysizmi yoki bir hafta yoki
undan ko'proq vaqt davomida ishlaysizmi? Tajribalardan maslahat?

A. Yo'q, biz har doim kichik dozalardan boshlaymiz va ko'rsatmalarga amal qilamiz. Albatta, agar ular nasha
bilan tajribaga ega bo'lsa va qo'rqadigan hech narsa yo'qligini bilsalar, ba'zida siz yuqori dozadan boshlashingiz
mumkin. Ammo siz bemor yog'ga qanday javob berishini hech qachon bilmaysiz, bundan tashqari ular odatda
turli  xil  dorilar  aralashmasida  bo'ladi,  shuning  uchun  siz  ehtiyot  bo'lishingiz  va  bemorning  qon  bosimini
kuzatishingiz  mumkin.  Umumiy tavsiya  -  ko'rsatmalarga  rioya  qilish,  kamroq rasmiy -  sizning instinkt  va
hukmingizga rioya qiling va bemorda "yo'qotadigan hech narsasi" bo'lmaganda,

Men ularga kerak bo'lganda yuqori dozani berishdan tortinmayman (o'tkir bel og'rig'i va boshqalar). Bir gramm
yuqori sifatli  moy, tajribasiz foydalanuvchini juda yuqori darajaga ko'tarishi mumkin. Ba'zida kenevir bilan
bog'liq bo'lgan vergul foydali bo'ladi va men aminmanki, u operatsiyadan oldin behushlik uchun ertami-kechmi
ishlatiladi,  lekin  hozir  biz  bemorlarning  iloji  boricha  o'z  qulaylik  zonasida  bo'lishlarini  xohlaymiz.  Umid
qilamanki, men buni yaxshi tushuntirdim. Yaxshi tilaklar, JB ”

"Korri, do'stim, sen menga *** bilan yordam berding. Men unga neyroendokrin o'smalari uchun dori berdim. U
1  oydan  beri  meditsinada  yotibdi  va  u  kichraya  boshladi.  Bu shunchalik  katta  ediki,  u  oshqozonini  itarib
yubordi, lekin endi u yana ovqat yeyishi mumkin va shifokor uning hech qachon bunday shishani ko'rmaganini
aytdi.  Bu uni hayratda qoldirdi va barcha qon ishi normal holatga qaytdi, boshqasi davolanish yo'lida - bu
ajoyib. Va siz AJOYSIZ va Xudo buyukdir. ”

"Mening miya saratoniga chalingan do'stim bor va menda Cml bor. Yog 'ikkalamiz uchun ham ishlaydi !!!
Do'stim bu moyning mo''jiza ekanligini birinchi marta ko'zlarim bilan isbotlamoqda ... Menda shubhalarim bor
edi, lekin hozir emas! Yog 'oling, u ishlaydi! " Tayler

"O'tgan yili onamning do'sti mendan onasiga 6 oylik kenevir yog'ini eng yuqori navli nasha yog'idan tayyorlab
berishimni so'ragan edi. Uning bo'yin saratoni bor edi. Men unga Youtube maslahatiga binoan moy surtdim,
keyin uni Rossiyaga joylashtirdim.  U birinchi  6 oylik kursni ajoyib natijalar  bilan ishlatdi  va yana 6 oylik
dozani so'radi, men unga boshqa yukni yubordim, hozir esa 14 oydan keyin uning sog'lig'i yaxshi. Siz ajoyib ish
qilyapsiz, Rik. Rahmat." Garet

"Salom mening ismim Alisa Ervin va men 16 yoshdaman. 2011 yilda menga 3 bosqichli anaplastik astrositoma
tashxisi  qo'yildi.  Biz  (mening  oilam  va  men)  nasha  konsentratidan  foydalanishga  qaror  qildik.  Michigan
universiteti bizga aytdiki, men bir necha yildan ortiq omon qololmas edim va saratonning o'zi ishlamay qoldi,
chunki u o'rgimchak shaklida bo'lgan. O'tgan yilning yanvar oyida Michigan universitetida muntazam MRGga
bordim. Hamma o'smalar yo'qoldi. "

«Menga  yana  saraton  tashxisi  qo'yildi.  Uchinchi  marta.  Suyak  va  jigarning  4  -bosqichi,  ko'krak  bezi
saratonidan.  Mening  saraton  haqidagi  hikoyam  deyarli  7  yil  oldin  boshlangan,  men  radiatsiya  haqida
gapirmasam ham, tanamga ta'sir qilgan kimyoterapiya miqdoridan omon qolgan omadli odamlardanman. Bu
uchinchi  tashxis  meni  o'zim uchun qilinganiga  amin qildi;  Aytmoqchimanki,  kim bunday tashxisdan omon
qoladi?

Men  mo''jizalar  izlay  boshladim  va  Rik  Simpsonni  topdim.  Men  bu  yigitning  haqiqatni  aytishi  mumkin
emasligiga amin edim, shuning uchun men chuqurroq qaradim. Men Michigan shtatidagi odamlar bilan bog'lana
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boshladim va Rik Simpson moyi yoki nasha yog'i haqida ko'proq ma'lumotga ega bo'ldim va natijasi men kabi
odamlar boshidan kechirdi, bu omon qolish, remissiya, davo !!

Bu vaqtda menda yo'qotadigan hech narsa yo'q, shuning uchun men yordam so'radim. Men kuniga bir gramm
dorimni qabul qila boshladim, asta -sekin shu dozaga o'tdim. Dam olish kunimning katta qismiga aylandi, bu
mening jangovar tanamga aynan kerak edi. Men boshdan kechirgan yagona yon ta'sir - bu uyquning sifati va
ajoyib sifati. Bu mening qon bosimimni tartibga soladi va mening og'riqlarim endi nazorat ostida.

Bir yil o'tmay menga suyak va jigar saratonining 4 -bosqichida son -sanoqsiz o'smalar tashxisi qo'yildi (ularning
ko'pchiligi sanashni bas qilishdi), menga narsalarimni tartibga solishimni aytishdi. (Bu hali ham nafasimni uzib
qo'yadi.) Bugungi kunga qadar tezlik bilan men remissiyadan bir necha dyuym uzoqdaman. O'tgan hafta PET
skanerlashim  salbiy  edi  ...  Salbiy!  Men  ilgari  hech  qachon  bunday  narsaga  ega  bo'lmaganman.  Bu  shuni
anglatadiki,  saraton  yo'q.  Mening  to'liq  remissiyada  emasligimning  yagona  sababi  shundaki,  mushuklarni
skanerlashda suyaklarimda bir nechta soyalar bor, lekin men davolanishni davom ettiryapman va ular ham tez
orada yo'qoladi. Bu PET skanerlashda ko'rinmaydigan bir nechta soyalar uchun mo''jizadan boshqa narsa emas.

Odamlar  davo so'zidan ehtiyot  bo'ling deyishlari  mumkin ...  Lekin,  demoqchimanki,  bu shunday.  Men shu
erdaman va kundan -kunga sog'lig'im yaxshilanmoqda va Jon menga u erga borishga yordam berdi. Men unga
qo'ng'iroq qilib, yordam so'raganimda, u meni qabul qildi. U va uning guruhi men bilan birga o'tirishga vaqt
ajratib,  menga bu dori -darmonning jiddiyligi  va buning uchun barcha qismlarimiz majburiyatlari  to'g'risida
ma'lumot berishimga ishonch hosil  qilishdi.  Men uchun va siz uchun bu hayot va o'lim masalasidir.  Umid
qilamanki, hamma buni jiddiy qabul qiladi! Biz butun umr shu dori -darmonga bog'liq bo'lamiz.

Michigan nasha klubi mening tibbiy va ta'limiy ehtiyojlarimni qondirdi. Bu jiddiy guruh va ular jiddiy qo'llab -
quvvatlashga muhtoj,  Jon Robertsni  duo qiling,  sizning qurbonliklaringiz meni  tirik  qoldirdi.  Iltimos,  hozir
ularga yordam bering, shunda ular ko'pchilikka yordam berishda davom etishadi. Rahmat!!"

- Bu yangilanish bir necha oy oldin e'lon qilingan va hozir u to'liq remissiyada. Michigan saraton loyihasi

"Men 68 yoshli erkakman, men oddiy sog'lom hayot tarzida yashardim va hech qanday muammosiz o'zimni
tutdim va har yili  grippga qarshi emlash va tekshiruvdan o'tdim.  Mening tanam yaxshi ishladi  va bir  kuni
ertalab qattiq qorin og'rig'i bilan uyg'onganimga qadar hamma narsa yaxshi bo'lib tuyuldi.

Xotinim appendiks yoki churra deb o'ylab, meni tez yordamga olib ketdi. Taxminan 2 soatdan keyin, 2012 yil
15 -avgustda, men shoshilinch operatsiya qildim va yo'g'on ichakda 14 ta limfa tugunlari olib tashlangan katta
shish paydo bo'ldi. Bir hafta o'tgach, ichim ochilib, meni zaharladi va bu ikkinchi operatsiyaga olib keldi.

4 kundan keyin o'zimni yaxshi his qila boshladim, men oyoqqa turdim va asta -sekin harakatchanlik qaytdi va
men qon keta boshladim. 3 -sonli operatsiyaga qaytdi va bir kundan keyin engil yurak xuruji yuz berdi.

Ko'p o'tmay, -33 kunlik ICUda - men bo'shatildim va OSTOMY yukxalta oldim. Xaltam 8 oy men bilan edi va
hech  qanday  asoratlarsiz  teskari  operatsiya  qilindi.  Jarrohning  aytishicha,  saraton  tugunlardan  tashqariga
tarqalmagan.

Shunga qaramay, ular meni Saraton Klinikasiga olib bordilar va kimyoterapiya va nurlanishni "kuzatuv" sifatida
muhokama  qila  boshladilar.  Ular  aytganidek,  standart  protokol.  BULLSHIT  aytdi  men!  Mening  tanamni
nurlantiradigan  yoki  uni  kimyoterapiya  yoki  radiatsiya  bilan  zaharlaydigan  narsa  bo'lmaydi.  Saraton
klinikasining onkologi bahslashmadi va har 3 oyda bir yil davomida kuzatuvlarni belgilab berdi, bu kompyuter
tomografiyasi va qon tekshiruvini talab qildi.

Men materialni Rik Simpson ko'rsatganidek oldim va RSOni ishlab chiqdim. Ekstraksiya jarayonining barcha
ko'rsatmalariga rioya qilgan holda va naftani hal qiluvchi sifatida ishlatganimdan so'ng, tayyor yog'ni ukollarga
solib qo'ydim va kuniga ikki marta, har safar oz miqdorda yuta boshladim.

Men saraton klinikasida 4-kuzatuvimni yakunladim va ular KT tekshiruvi saraton borligini ko'rsatadigan hech
narsani ko'rsatmasligini aytishdi. Qon tekshiruvi CEA darajasini 1,4 darajasida ko'rsatdi, lekin nima bo'lishidan
qat'i nazar, har bir odamda bitta yoki ikkita saraton hujayrasi bor. Ular har qanday 5+ ni tashvishga soladigan
narsa deb bilishadi. Men hozir boshqa partiya tayyorlayapman va har kuni profilaktika chorasi sifatida ichaman.
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Hozirgi  kunda  saraton  kasalligidan  azob  chekayotgan  har  bir  kishiga  men  ham shunday qilishni  maslahat
beraman. Bizda yo'qotadigan va yutadigan hech narsa yo'q. ” Gerri

"4 -bosqichga ega bo'lgan va allaqachon suyaklari bo'lgan va kuchini yo'qotishdan zo'rg'a yura oladigan odamni
qutqarish kechmi?" Yiqilish

“Hech qachon kech emas. Bu yog'ni ishlatish bilan ko'plab mo''jizalar ko'rilgan. Agar u ularni qutqara olmasa,
hech bo'lmaganda, ularning dori -darmonlarining qattiq yon ta'sirisiz azoblarini engillashtiradi. E'tibor bering,
agar ular yuqori dozalarda boshlasalar, bag'rikenglik paydo bo'lguncha ko'p uxlaydilar. Bu juda kuchli ". Nik

"Men ko'krak bezi saratoni  bilan ikki marta  kurashganman. Men sizning moyingiz hayotni  saqlab qolishga
yordam berishining tirik isboti bo'lishni xohlardim ». Mishel

"Men ham, qalqonsimon bez saratonidan xoliman !!" Mishel

"Tong: Men haqimda nimani xohlasang, ayting, meni dushmanlang, hukm qiling ... Sizning bahsingiz bekor!
Bu onaning oxirgi tekshiruvidir !!! KANABA saraton kasalligini o'ldiradi!

Steysi: Sizning onangiz qaysi bosqichda edi? Bilaman, siz uni bir marta joylashtirgansiz, lekin unutaman. Bu 
darhol ajoyib hisobot !!
Tong: Steysi, bu o'pkaning 3 -bosqichli kichik hujayrali karsinomasi edi. Yuqori limfa tizimiga kichik metsli 5 
ta shish.
Debbi: Bu juda ajoyib! Men hech kim hech qachon kichik hujayrani davolaganini eshitmaganman, hatto hamma
oddiy protokollar bilan. Bu ajoyib! Siz nafaqat onangizning hayotini saqlab qoldingiz, balki boshqa 
odamlarning hayotini ham qutqarasiz, chunki bu nasha ishlayotganining isboti. Buni baham ko'rganingiz uchun 
katta rahmat!
Tong: Debbi, u hamma narsani qildi, nasha yog'i - kimyo - radiatsiya, lekin u kimyoterapiya va radiatsiya 
muolajalaridan oldin davolandi, shuning uchun u qolgan davolanishdan bosh tortdi va moyga yopishib qoldi ... 
U hali ham har kuni oladi va oladi. uning qolgan umri!
Stiv: "bu radiatsiyadan keyingi o'zgarishlarga eng mos keladi", deydi. U radiatsiya terapiyasi bilan 
shug'ullanganmi?
Tong: Stiv, ha, lekin u hech qachon tugatmagan ... Doktor taxta! ”

"Bemor: Linda V., Xizmat sanasi: 16.11.2013 y., Protsedura: KONTRASTLI KT CHESTI

Ko'krak qafasi tomografiyasi o'tkazildi ... 8.07.13 dan oldingi ko'krak tomografiyasi bilan solishtirish

Ko'rsatkich: Bu 64 yoshli ayol, o'pka saratoni bilan kasallangan ...

Topilmalar: interstitsial o'zgarish va interlobular septumning qalinlashishi kuzatiladi ... bu oldingi tekshiruvga
qaraganda yaxshilanadi ... Mediastinal yumshoq to'qimalarning aniq tugunlari yoki mediastinal adenopatiyasi
ko'rsatilmagan. Aksillarar limfadenopatiya yoki hillar limfadenopatiya haqida aniq dalillar yo'q. O'ng yuqori
lobning  medial  qismidagi  nurlanishdan  keyingi  o'zgarishlardan  tashqari,  qo'shimcha  parenximali  o'pka
xiraliklari yoki o'pkaning shubhali tugunlari ko'rsatilmaydi. Traxeya va asosiy bronxlar patentlangan. Plevral
efüzyon yo'q. Yurak hajmi normal. Perikardial efüzyon yo'q. Qorinning yuqori qismining tasvirlangan qismlari
e'tiborga olinmaydi. Fokal agressiv lyusent yoki sklerotik suyakli shikastlanish yo'q.

IMPRESSION:  O'ng  tepada  va  o'ng  yuqori  lobning  medial  qismida  nurlanishdan  keyingi  o'zgarishlarni
yaxshilash. Takroriy yoki qoldiq kasallik haqida aniq dalillar yo'q. ”

"Yog 'barcha radiatsion zararni qaytarib berdi va ishonib bo'lmaydigan darajada davoladi ... Tibbiy marixuana
meni qutqardi va meni 5 ta dorixonadan uzoqlashtirdi. Men o'ng buyragimni kimyoterapiyadan mahrum bo'ldim
va u mening terim og'riyotgan joyga tusha boshladi ... va damlamadagi yog'larni iste'mol qilganimdan bir necha
daqiqa  o'tgach,  tutqanoqlarni  to'xtatib,  bir  necha  oyga  uzoqlashdim  ...  Ajoyib  va  Bu  faqat  yog'lar,  men
glaukoma  tashxisi  qo'yilgan  joyga  kimyoterapiya  oqibatida  ko'zlarimning  asabiy  shikastlanishini  qaytarib
yubordi va 6 oy oldin bo'lgan oxirgi tashrifimda glaukoma alomatlari umuman yo'q va men dori ishlatganimda
ko'rishim yaxshi bo'ladi ... "Tereza
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"Mening xolam,  4  -bosqich  glioblastoma bilan,  nogironlar  aravachasidan  yurishga  o'tdi,  atigi  uch  dozadan
keyin! Uning chap tomoni bir oydan ortiq falaj bo'lib qoldi. Ammo hozir to'liq funktsional !! Juda hayajonli! ”
Nikoletta

"Men kollektivda va ko'p yillar davomida ishlaganman va mashinani haydab ketayotib derazaga osib qo'yganim
uchun chap qo'limda teri saratoni bilan kasallanganman. Endi men hech kim menga ishonmasligi kerakligini
bilaman, lekin men har kuni unga RSO moyini surtishni boshladim va qasam ichamanki, u yo'qoldi. Bir necha
oy davom etdi, lekin u yillar davomida qaerda bo'lsa ham yo'qoldi. " Randi

"Bu deyarli bir yil oldin CML (surunkali miyelogen leykemiya) tashxisi qo'yilganidan keyin mening hayotimni
o'zgartirdi va men nasha yog'i terminal saraton kasallarini qanday davolaganligi haqida" Run from the Cure
"videosini  ko'rdim. Xo'sh,  men bu ishlarning tirik  daliliman.  Bu mening saraton darajasini  o'zgartirdi.  Hali
tuzalmaganman, lekin umid qilamanki, tez orada men tirik qolganman deb aytaman, shuning uchun agar siz
biron  bir  saraton  kasalining  poyabzali  bilan  bir  chaqirim  yurmagan  bo'lsangiz,  bilmagan  narsangizni  ura
boshlamang. Denis

"Men ishonaman. Do'stimga 3 turdagi saraton tashxisi qo'yildi. Unga yashash uchun 3 hafta vaqt berildi. Endi 2
yil o'tgach, u 1 turga tushdi va yaxshilik qilyapti ». Sandra

"Mening akamning limfomasi, oshqozon, umurtqa pog'onasiga metastaz qo'yilgan. Ular bergan dori -darmonlar
uni har kecha -kunduz tunda ushlab turishdi va bir necha hafta uxlab yeyishmasdi. Bir gramm tabletka yog 'va u
18 soat uxlab, ko'ngli to'yib ovqatlanadi. Bir hafta o'tgach, u 78% saratondan xoli. Doktor hayron qoldi. Biz
unga aytmadik, chunki u tibbiy bo'lmagan holatda edi, lekin nasha uning hayotini va bizni qutqardi. Mana bir
yil o'tgach, MENI UKASIM LIMFOMANI YUTDI! Hech kim buni nasha qilmasdan qilmaydi. ” Errl

«Hozir menda saratonning 4 -bosqichi bor. Menda jigarni olib tashlash va rezektsiya qilish, shuningdek, folfoks
ximiyasi bor edi. Men yog 'va o'simta markerlarini 1200 -dan 3 -gacha ishlatganman. Barcha tibbiy guruh NSD
deb aytdi. Kasallik belgilari yo'q. ” Jim

"Men nasha yog'i yordamida 5 ta o'simtamdan qutuldim ... shifokorlarning yuzlarini ko'rish qiziq edi, chunki u
o'smalarning 5 tasini topa olmadi ... ular qayerga ketishdi? Bu muhimmi? Rahmat nasha yog'i. ” Kelli

"Menda katta flakon bor edi, biroz oldin. Men kuniga bir tomchi ichardim. Menga bergan odam uni qaytarib
berishni so'radi. U uni saraton kasalligidan qutulib qolgan ayolga berdi. U yeyolmasdi, ichmasdi, hatto yashay
olmasdi. Uning vazni 70 kg dan kam edi. Do'stim unga yog'ni berdi ... voila! U yeyishni, ichishni boshladi va
kurashini muvaffaqiyatli davom ettirdi. Nashaning shifobaxsh xususiyatlariga qat'iy ishonuvchi. " Tara

"Bugun men katta odamga xayriya qilgan odam haqida xabar oldim. Uning tomog'ida saraton o'smasi bor edi.
2013 yil aprel oyining boshidan beri naycha bilan to'la ovqatlangan. Bemorning xotini yig'lab yig'laydi. 4 hafta
davomida kuniga 2 marta yog 'ichganingizdan so'ng, u yo'qoladi. To'liq ketdi ... U qattiq ovqat eydi ... Yangi
davolanish yoki yangi dorilar yo'q, faqat RSO. Bilimni baham ko'ring, hayotni saqlang. ” Jared

"Din: Xolam kimyoterapiyadan foydalangan. Xuddi shu natijalar. O'LGAN.

Stiven:  yo'qolganingiz  uchun  uzr.  Men  kenevir  moyi  onamdan  teri  saratonini  olib  tashlaganini  ko'rdim.
O'ylaymanki, siz hali ham erta qo'lga olishingiz kerak. Ishonchim komilki, nasha yordam berdi. ”

"Men  hozirgina  Xodgkins  bo'lmagan  lenfoma  kasalligiga  chalingan  16  yoshli  bemorim  TUZOZ  ekanini
eshitdim! O'smalar yo'qoldi, laboratoriyalar normal. ” Janet

"O'limga chalingan bemordan qo'ng'iroq keldi. U bir necha oydan beri RSO bilan davolanadi. Ichak saratoni.
Doktor Ted unga yashashi uchun bir necha oylari bor edi. Jindřich Bayer, men xabar berishdan mamnunman,
oxirgi marta  doktor Appt unga Rojdestvo uchun eng yaxshi sovg'ani sovg'a qildi.  U unga aytdi,  men hech
qanday saraton topolmayman, va sen tirik qolishing mumkin !!!! Bu Rojdestvo sovg'asi. Rahmat Iso !!!! Hech
qachon hech qachon demang ... ”Raymond

"Mening ikkita do'stim bor edi,  ular mashhur Simpsons Oil  yordamida saraton kasalligidan omon qolishdi!
Ulardan biri o'pka saratoniga chalingan va unga 6 oy yashashga ruxsat berilgan, u 7 yildan beri tirik, ikkinchisi
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ikki marta saraton kasalligidan o'tgan, oxirgi tuxumdon saratoni va bundan 2 hafta oldin aytishim mumkinki,
endi saraton yo'q! U ikki marta nasha yog'ini ishlatgan !! " Vikki-Jeyn

"Men onamga mayda hujayrali o'pka saratoni tashxisi qo'yilganidan beri, taxminan bir yil, Rikning sahifasini
kuzatib  boraman.  U  o'tgan  yilning  mart  oyida  tashxis  qo'yilgan  va  ko'p  o'tmay  kimyoterapiya  bilan
shug'ullangan.  U yoz davomida kemoterapi  va ko'krak  nurlanishiga  chiday oldi  va  juda kasal  bo'lib  qoldi,
chunki radium tomog'ini  kuydirdi,  shuning uchun u yuta olmadi,  yeyolmadi  va hokazo. U ikki  oyga yaqin
kasalxonada yotdi. Keyin u miyani nurlantirdi (profilaktika, blef:/), bu vaqt davomida biz katta tadqiqotlar olib
bordik va o'z neftimizni noldan ishlab chiqarish uchun hamma narsani yig'ib oldik. Ha, biz bunga muvaffaq
bo'ldik!

Miyaning birinchi ikki kunlik nurlanishidan so'ng, u juda kasal bo'lib qoldi, shuning uchun biz neftni ishga
tushirish to'g'risida qaror qabul qildik (oktyabr). Birinchi dozadan u hech qachon ortiga qaramadi !!!! U qolgan
miyalaridan o'tib ketdi va shifokorlarni hayratda qoldiki, u migren, qattiq qusish, xotira va boshqalar yo'q edi! U
uchar edi!

Shunday qilib, oktyabr oyida o'tkazilgan tekshiruvdan so'ng, u o'pka shishi kamayganini ko'rsatdi, lekin u hali
ham bor edi. Yanvar oyida uni yana ko'rishni va keyingi qadamlarni belgilashni xohlashdi. Shunday qilib, biz
noyabr  va  dekabr  oylarida  unga  yog'ni  ishlatdik  va  boshqa  davolanmadik.  U  Rojdestvoda  ozgina
muvaffaqiyatsizlikka uchradi va ikki hafta davomida tushkunlikka tushdi va qusdi, lekin biz uni xom vegetarian
smetana va bug'doy o'tiga qaytarib qo'ydik va u chindan ham tikilib, porlab ketdi. Uning so'nggi tekshiruvidan
so'ng uning katta tekshiruvi kecha nima bo'lganini aniqladi ... Onam saraton kasalligidan ozod !!! Yo'qolib ketdi
!!!! Bu qanchalik ajoyib !!!! ” Janet orqali

"Taxminan 6 oy oldin onamga o'pkasida 6 ta  o'sma bilan metastatik  melanoma - saraton  kasalligi  tashxisi
qo'yilgan. Shifokorlar bizga kimyoterapiya va radiatsiya hech narsa qilmasligini aytishdi va ular yangi davolash
usullari  borligini  aytishdi,  ular  o'simtalarning  o'sishini  to'xtatish  va  uning  hayotini  yana  bir  necha  yilga
uzaytirishga muvaffaq bo'lishdi. Biz yangi davolanishni boshladik va yon ta'siri dahshatli edi, shuning uchun
biz to'xtadik. Taxminan bir hafta o'tgach, mening bir do'stim Youtube -dagi hujjatli filmingiz haqida gapirdi.

Buni  ko'rganimdan  so'ng,  men  sinab  ko'rishdan  qanday  zarar  bo'lishi  mumkinligini  aniqladim.  Agar  u
ishlamasa, u baribir o'ladi. Qisqa so'zlar bilan aytganda, onam 3 oy davomida yog'ni yutib yubordi va u 2 kun
oldin skanerdan o'tkazdi va 6 ta o'smaning 5 tasi butunlay yo'q bo'lib ketdi, ikkinchisi esa o'lchamining yarmiga
teng.

Men sizning ma'lumotingiz  va onamning hayotini  saqlab qolganingiz  uchun minnatdorchiligimni  so'z  bilan
ifodalab berolmayman. Oddiy o'simlik bularning barchasini tuzatib bera olganda, dunyodagi azob chekayotgan
va o'layotgan barcha odamlar va bolalarni o'ylash dahshatli. Endi men bu xabarni tarqatishga qaror qildim, balki
o'zim etishtirib,  yordamga  muhtoj  bo'lganlar  uchun  moy  tayyorlayman.  Yana bir  bor  rahmat  va  kelajakda
hamma narsada omad tilayman. ” Janet orqali

"Tuxumdon saratoni, 5,5" o'simta, 90 kun yashaydi, oshqozonga tarqaladi ... 38 kunda 90 gramm yutiladi. Endi
saraton yo'q. Ishonish kerak bo'lgan barcha hujjatlarga ega bo'ling, lekin odamlar ishonmaydi! Sankt -Simpson,
onamizni asrab -avaylashimizga yordam berganingiz uchun, Xudo sizga baraka bersin !!! ” Larri

"Menda juda ajoyib yangiliklar bor. Mening sharqqa qaragan Peepsimdan biri bittasini berdi, hisoblab ko'ring ...
uning  karotis  arteriyasini  o'ralgan  o'simtasi  bo'lgan  do'stimga  bitta  kolba  moy.  U shunchaki  bunga  e'tibor
bermadi,  sochlari  kattalashgan  sari  yashirish  uchun  uzun  bo'yli  o'sdi.  Uning  akasi,  shifokor,  bemor
kimyoterapiya  va  nurlanishdan  bosh  tortgani  uchun  nima  qilishni  bilmay  qoldi.  Endi  buni  e'tiborsiz
qoldirolmay,  2  kun  oldin  uni  katta  jarrohlik  bo'ladigan  operatsiya  xonasiga  olib  ketishdi.  Bir  nechta
mutaxassislar/ jarrohlar ishtirok etishdi, chunki bu o'ta xavfli,  uzoq va murakkab jarrohlik bo'ladi. Ular iloji
boricha o'simtani olib tashlashga harakat qilishardi va oyoqlaridan tomir olib, bo'yniga ko'chirishlari kerak edi.
Ular uning bo'ynini ochishdi va VOILA shishasi to'liq yopilib, karotiddan ajraldi. Ular tom ma'noda qo'llarini
tortib  olishdi!  Shifokorlar  hayajonlanib,  uning  qilgan  ishlari  haqida  batafsil  hisobot  berishni  xohlaydilar.
Odamlar ro'yxati uzun bo'lmaydi. Faqat sharbat va bitta naycha yog'i. ” Korri
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"Neft ajoyib !! Do'stimning tuxumdon kistasi bor edi ... uni operatsiya qilishdi va bir oy o'tgach, u ko'proq
kasalligini aniqlash uchun qaytib keldi! Bir oy o'tdi va u ikki barobar kattalashdi va unga agar biror narsa qaytib
kelsa, ular shoshilinch operatsiya qilishlarini aytishdi! Uning yigiti unga yog 'yog'dirdi ... u 3 hafta ichdi ...
keyingi ultratovushga borganida hayratga tushdi, deyarli yo'q bo'lib ketdi !!! " Joli

"1 yil  oldin,  bugun menga yaqin  odam menga uning saraton kasalligi  borligini  aytdi.  Unga 8 oy yashashi
aytilgan. 5 kun ichida men unga kenevir yog'ini berdim, u yog'ning yarmini guruch donidan eydi. 6 hafta ichida
uning o'simtasi kichrayib ketdi va uning aytganidek tarqalishining alomati yo'q edi.

Men shuni aytmoqchimanki, o'simta katta greypfrut kattaligida edi va bugungi kunda u daraxtning kattaligida
edi. Nasha nasha yog'i uning hayotini saqlab qoldi. U yog 'yo'qolguncha eyishni davom ettiradi. Bu nafaqat
uning  saraton  kasalligini  davolaydi,  balki  sog'lig'iga  ham ajoyib  ta'sir  ko'rsatadi.  U  diabetga  chalingan  va
semirib ketgan edi, endi u mukammal vaznga tushdi va har qachongidan ham baxtli!

Men  barchani  nasha  moyi  terapiyasiga  qarashga  chaqiraman.  Iltimos,  tomosha  qiling  ->  RIK  SIMPSON
"DAVOLATDAN KO'CHING" Youtube  -dagi  videoni  ...  Bu sizning  hayotingizni  yoki  siz  bilgan  odamni
qutqarishi mumkin. Ularga hayot sovg'asini bering! ” Xose

Dalillar

"Agar siz ilmiy adabiyotlarni o'qish bilan ovora bo'lsangiz, Rik Simpson Oyl to'liq ilmiy ishonchga ega bo'ladi"
Robert Melamede, aka doktor Bob

"Hujayralarning  omon  qolish  yo'lining  inhibatsiyasi  Badning  fosforillanishiga  va  bu  Bcl-2  oqsilining
mitoxondriyalarga,  keyinchalik  apoptozga  olib  keladi."  Ummmm,  iltimos,  Laymanning  shartlari  ???  "
Imkoniyat

- Bu "nasha saraton hujayralarini o'ldiradi" degan ma'noni anglatadi. JB

Savol: Nima uchun men shifokorlar nasha saraton kasalligini davolaydi degan da'voni qo'llab -quvvatlashini
kutishim kerak? 

A. Xo'sh, chunki u saraton kasalligini davolaydi va buning hammasi shu. THC apoptozni keltirib chiqaradi,
shuning uchun ajablanarlisi shundaki, u barcha saraton kasalliklarida apoptozni keltirib chiqaradi. Nima uchun?
To'g'ri,  chunki  dekarboksillangan yog 'tanadagi  barcha hujayralarga  qandaydir  tarzda to'g'ri  miqdorda kirsa
kiradi. Endokannabinoid tizimi immunitet tizimini tartibga soladi, shuning uchun siz immunitet tizimini to'g'ri
ishlasangiz, u ham saraton kasalligiga qarshi kurasha oladi. Bu unchalik muhim emas, aslida bu juda oddiy.

To'g'ri  ishlab  chiqarilgan  yuqori  sifatli  moy-bu bemor  uchun eng yaxshi  imkoniyatdir  (hayot  uchun xavfli
bo'lgan  bir  nechta  holatlarda  jarrohlik  kerak  bo'ladi).  Va  agar  siz  bemor  uchun  moydan  ko'ra  xavfsizroq,
samaraliroq va qiziqroq bo'lgan davolanish variantini bilsangiz, bizga ayting. Hechqisi yo'q.

Mechoulam  va  Pacher  nima  deyishganiga  qarang:  "Yallig'lanish/to'qimalarning  shikastlanishi  mahalliy
endokannabinoid  darajasining  tez  ko'tarilishiga  olib  keladi,  bu  esa  o'z  navbatida  immun  va  boshqa
hujayralardagi  muhim  funktsiyalarni  modulyatsiya  qiluvchi  signal  reaktsiyalarini  tartibga  soladi.
Kardiovaskulyar,  oshqozon -ichak  trakti,  jigar,  buyrak,  neyrodejenerativ,  psixiatrik,  suyak,  teri,  otoimmun,
o'pka kasalliklaridan og'riq va saratongacha va CB2 modulyatsiyasidan tortib odamlarga ta'sir qiladigan deyarli
barcha  kasalliklarda  endokannabinoidlar  va/yoki  CB2  retseptorlari  ifodasidagi  o'zgarishlar  qayd  etilgan.
retseptorlarning  faolligi  bu  patologiyalarda  katta  terapevtik  salohiyatga  ega  ».  http:  //www.ncbi.nlm.nih.
gov/pubmed/21295074

Va  bularning  barchasini  qanday  qilasiz?  Xo'sh,  yog  'bilan.  Agar  kerak  bo'lsa,  siz  darajalarni
muvozanatlashtirasiz  yoki  haddan  tashqari  haydashga  qo'yasiz.  Siz  yog'ni  eyishingiz,  surtishingiz,
bug'latishingiz va shamchiroqlarga olishingiz mumkin va bu to'rtta usul orasida siz sayyoradagi har bir bemorga

83



Saraton kasalligining davosi: RIK SIMPSON PROTOKOLI

yordam  berish  yo'lini  topishingiz  mumkin.  Keyinchalik,  shifokorlar  o'simtalarga  moy  sepib,  ularni  rekord
vaqtlarda kichraytiradi (uyda tavsiya etilmaydi).

Va nima uchun men teri saratoni (yoki diabetik yaralar yoki kuyishlar) ni taklif qildim? Xo'sh, chunki siz u erda
nima bo'layotganini ko'rishingiz mumkin va ularni moy bilan davolash ko'p vaqt talab qilmaydi, ko'p hollarda
ko'pi bilan bir necha hafta. Shuni tushunib etingki, teriga topikal qo'llanilgandan keyin sodir bo'ladigan narsa,
yog'ni qabul qilganingizda, tanangiz ichida sodir bo'ladi. Shunga qaramay, juda oddiy, lekin oxir -oqibat bu juda
aniq tushuntirish. Va keyin Mechoulam yozgan narsaga qayting: "Yurak -qon tomir, oshqozon -ichak trakti,
jigar,  buyrak,  neyrodejenerativ,  psixiatrik,  suyak,  teri,  otoimmun,  odamlarga  ta'sir  qiladigan  deyarli  barcha
kasalliklarda  endokannabinoidlar  va/yoki  CB2  retseptorlari  ifodasidagi  o'zgarishlar  qayd  etilgan.  og'riq  va
saratonga olib keladigan o'pka kasalliklari va CB2 retseptorlari faolligini modulyatsiya qilish bu patologiyalarda
katta terapevtik salohiyatga ega.

- Bularning barchasini bilib, men darhol CB2 retseptorlari faolligini o'zgartiraman. JB

"Bu meni saratondan davoladi ... Miyaning 4 -bosqichi ... Ha." Kristal

"Bu saraton kasalligini davolaydi, deyish, boshqa tadqiqotga loyiq bo'lgan boshqa nuqta uchun xavfli va xayoliy
ortiqcha baho. Lekin yo'q,  yo'q, yo'q.  Nasha nasha saraton kasalligini  davolamaydi.  Hozirgi  vaqtda saraton
kasalligining aniq va haqiqiy davosi yo'q, va faqat tibbiy, ovqat va psixologik bir qancha harakatlar saraton
kasalligidan o'lim xavfini kamaytirishga yordam beradi.  Nasha saraton kasalligini  davolamaydi  va bemorlar
buni bilishlari kerak. Davide

"RSO saraton kasalligini o'ldiradi, do'stim ... Chekish, yo'q, lekin RSO ha". Kevin

"Bu erda menga yordam berishni xohlaysizmi, iltimos, do'stim?" Jeff

"Birinchidan,"  saraton  "  -  bu  kistadan  neyroblastomagacha  bo'lgan  hamma  narsa,  shuning  uchun"  saraton
kasalligini davolash "umumiy, xayolparast va o'ziga xos emas. Nasha nasha hujayralarning takrorlanishiga juda
yaxshi ta'sir qiladi, bu albatta yordam beradi, lekin o'smalarni muntazam ravishda davolay olmaydi. Shunga
qaramay,  saratonning har  bir  turi  har  xil  va nasha an'anaviy  tibbiyotda  keng va  juda  samarali  davolangan
ko'krak  saratoniga  qandaydir  tarzda  ijobiy  ta'sir  ko'rsatdi.  Aytish  kerakki,  men  nasha  nashasini
qonuniylashtirganman, lekin men muqobil davolash usullariga juda ochiq bo'lsam ham, men o'zimni bu ulug'vor
da'voga qo'shilmasligimga to'g'ri keladi. Davide

"Jindrich Bayer, iltimos, yordam bering !!!" Kevin

"Nasha nasha o'smalarning ayrim turlariga ijobiy javob beradi, deyish men qabul qila oladigan da'vo." Davide

-  Davide,  xohlagan  narsangni  qabul  qil,  men  uchun  bu  yaxshi.  Ha,  Rik  Simpson  moyi  haqida  juda  kam
ma'lumot bor, lekin bu faqat tibbiy tizimning buzilishi va ularning pul xo'jayinlari. Kolorado va Vashington o'z
ma'lumotlarini etkazib berishni boshlaganda, bu tez orada o'zgaradi. Qolaversa, Isroil va Gollandiya hozir neftni
sinovdan o'tkazishni boshlaydilar, ehtimol Chexiya ham yaqin orada qo'shiladi.

Biz  bilganimizdek  va  minglab  bemorlar  bilan  bo'lgan  amaliy  tajribamizga  ko'ra,  moy  saratonning  barcha
turlarida hozirda tibbiyot tizimi tomonidan taqdim etilgan narsalarga qaraganda yaxshiroq ishlaydi. Agar siz
isbotlashni  xohlasangiz,  ozgina moy tayyorlang va teri  saratoni  bilan og'rigan odamni toping va unga moy
surtilganda nima bo'lishini ko'ring. Yaxshi tilaklar, JB

"O'zingiz hal qiling, biz Rikdan qaerdan olish mumkinligini so'radik va bir muncha vaqt o'tgach, biz angladik,
chunki  biz  Amerikadan  uzoqda  yashaymiz  va  moliyaviy  cheklovlar  tufayli  biror  joyga  borolmaymiz,  biz
videoni 100 marta ko'rdik. , amalda yodlab oldi, mahalliy provayderdan nasha topdi, haroratga ishonch hosil
qilish uchun guruch pishirgich, spirt, hatto termometr ham sotib oldi. Bu biz o'ylaganimizdan ham osonroq edi,
BIZ O'ZIMIZNI O'ZIMIZ QILDIK, mening yigitim 4 kundan beri olib yuribdi ... Biz kutamiz va ko'ramiz. Biz
tibbiy  jurnallarni  o'qiganmiz  va  ko'plab  hujjatli  filmlarni  ko'rganmiz,  ularning  topilmalari  hammasi  bir  xil
(UCLA, Garvardda o'tkazilgan klinik sinovlar) - moy saraton hujayralarini o'ldiradi! Shunday qilib, biz bunga
qaror qildik, chunki siz buni sinab ko'rmaguningizcha hech qachon qila olmaysiz! ” Ioanna
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"Ba'zi odamlarni davolaydigan platsebo haqiqatan ham tibbiyotdan butunlay voz kechish va platsebo san'atini
o'rganish  uchun  sababdir.  Agar  siz  samarali  davo  topsangiz,  siz  hech  qachon  platsebo  tadqiqoti
o'tkazmasligingizni  aytgan bo'lsangiz,  siz haqsiz,  bu sizning bemorlaringizning yarmini,  kasal va shafqatsiz
o'ldiradi. Kristofer

-  Kristofer  haqiqatan  ham  kasal  va  shafqatsiz  bo'lardi,  shuning  uchun  men  shaxsan  bunday  qilmayman.
Boshqalar xohlasa qila oladi, lekin men xohlamayman. Men tibbiy tizim moydan platsebo sifatida foydalanishni
boshlamoqchiman - agar ular xohlagan narsasi moydan ko'ra xavfsizroq va samaraliroq ekanligini isbotlasa (va
bemor uchun bundan ham qiziqroq bo'lsa), keyin uni sotish mumkin. . Agar yo'q bo'lsa, unda yo'q. Menimcha,
bu juda oddiy va juda oqilona. Va kelajakda hammasi shunday bo'ladi, nima uchun kutish kerak? JB

"Hey Kim, men sizni nasha zaharli bo'lmagan hayotni qutqaruvchi dori sifatida" ritorika "ekanligini isbotlashga
chaqiraman. Bu bilan omad. Men ham xuddi siz kabi ovoz chiqarib ishlatardim. Keyin men bu "ritorika" orqali
teshik  ochishga  qaror  qildim,  chunki  bu  BULLSHIT  bo'lishi  kerak  ...  bola  men  xato  qilganman.
O'LGANLARNI  YANGI  demoqchiman.  Siz  100%  IRON  CLAD  FACTS  ni  rad  eta  olmaysiz.  Men  qila
olmadim, siz ham qilmaysiz. FAKTLAR FAKTLAR va bu FAKT, Kim. AMA va Big Pharma - jinoyatchilar.
Ular bila turib,  Xudoning bu ajoyib sovg'asini jinni bo'lishga va sof foyda uchun yolg'on gapirishga ruxsat
berishdi!  Ular  sizning  oila  a'zolaringizga  azob  chekishga  va  o'lishga  ruxsat  berishdi,  Kim.  Agar  siz  bu
petrokimyoviy mahsulotlarni tibbiyot deb o'ylasangiz, yana o'ylab ko'ring. Siz "ritorikani" kashf etmoqchisiz,
doktoringiz bilan gaplashing, Amerika saraton kasalligi jamiyati bilan gaplashing, borib, zaharli tabletkalarni
ishlab  chiqaruvchilar  bilan  gaplashing.  E'tibor  bering,  Kim,  "XAVFSIZ" deb da'vo  qilgan  har  bir  tabletka
YO'Q! Menga TOXIC bo'lmagan, faqat bitta toping! Ammo bu erda bizda kasallikni davolashda isbotlangan er
yuzidagi  eng  kuchli  dori  -darmonlarni  ishlab  chiqaradigan  toksik  bo'lmagan  sabzavotlar  bor  va  bizning
"sog'liqni  saqlash  mutaxassilarimiz"  va  hukumat  bizga  hayotni  saqlaydigan  sabzavotlardan  voz  kechishga,
azoblanishimizga  va  o'lishimizga  va  o'limimizga  yo'l  qo'yishga  to'g'ri  keldi.  jamiyatda  narsalarni  yanada
xavfsizroq qilish uchun qamoqda ... Siz "RETORIKA" haqida gapirishni xohlaysizmi ??? Umid qilamanki, bu
xabar HAQIQATGA ko'zingizni ochadi. Agar bo'lmasa, RIP Kim, sizga va sizning turingizga umid yo'q, sizda
"endokannabinoidlarning klinik kamchiliklari" bor. Qarang, bu haqiqat ». Dan Hali bu erda bizda kasallikni
davolashda  isbotlangan,  er  yuzidagi  eng  kuchli  dori  -darmonlarni  ishlab  chiqaradigan  toksik  bo'lmagan
sabzavotlar  bor  va  bizning  "sog'liqni  saqlash  mutaxassilari"  va  hukumat  bizga  hayotni  saqlaydigan  bu
sabzavotni rad etishga, azoblanishimizga va o'lishimizga va o'limimizga yo'l qo'yishga to'g'ri keldi. jamiyatda
narsalarni yanada xavfsizroq qilish uchun qamoqda ... Siz "RETORIKA" haqida gapirishni xohlaysizmi ???
Umid  qilamanki,  bu  xabar  HAQIQATGA  ko'zingizni  ochadi.  Agar  bo'lmasa,  RIP  Kim,  sizga  va  sizning
turingizga  umid yo'q,  sizda  "endokannabinoidlarning  klinik  kamchiliklari"  bor.  Qarang,  bu  haqiqat  ».  Dan
Ammo  bu  erda  bizda  kasallikni  davolashda  isbotlangan  er  yuzidagi  eng  kuchli  dori  -darmonlarni  ishlab
chiqaradigan  toksik  bo'lmagan sabzavotlar  bor  va bizning "sog'liqni  saqlash mutaxassilarimiz"  va hukumat
bizga hayotni saqlaydigan sabzavotlardan voz kechishga, azoblanishimizga va o'lishimizga va o'limimizga yo'l
qo'yishga  to'g'ri  keldi.  jamiyatda  narsalarni  yanada xavfsizroq qilish  uchun qamoqda  ...  Siz  "RETORIKA"
haqida gapirishni xohlaysizmi ??? Umid qilamanki, bu xabar HAQIQATGA ko'zingizni ochadi. Agar bo'lmasa,
RIP Kim,  sizga  va  sizning  turingizga  umid  yo'q,  sizda  "endokannabinoidlarning  klinik  kamchiliklari"  bor.
Qarang,  bu  haqiqat  ».  Dan  "RETORIKA"  haqida  gapirishni  xohlaysizmi  ???  Umid  qilamanki,  bu  xabar
HAQIQATGA ko'zingizni  ochadi.  Agar  bo'lmasa,  RIP  Kim,  sizga  va  sizning  turingizga  umid  yo'q,  sizda
"Endokannabinoidlarning klinik kamchiliklari" bor. Qarang, bu haqiqat ». Dan "RETORIKA" haqida gapirishni
xohlaysizmi ??? Umid qilamanki, bu xabar HAQIQATGA ko'zingizni ochadi. Agar bo'lmasa, RIP Kim, sizga
va sizning turingizga umid yo'q, sizda "Endokannabinoidlarning klinik kamchiliklari" bor. Qarang, bu haqiqat
». Dan

"Erim haq. Menda buni tasdiqlaydigan 4 ta PET skaneri bor. Yog 'bosganimda, shishim xuddi aqldan ozgancha
ketardi.  Men  dozani  kamaytirishim  kerak  bo'lganda,  ular  qisqarishdan  ko'ra  barqarorroq.  Menda  narsalar
ishlayotgani to'g'risida aniq dalillar bor. " Mariya

"Pul topish uchun aldashga o'xshaydi. Sizningcha, qonun menga kenevir etishtirish uchun ruxsat beradi, deb
o'ylaysizmi? Haqiqiy yigitni oling. Men leykemiya bilan og'riganman va siz aytayotgan so'zlarga ishonmayman.
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Siz kasallarga ibodat qilayotgan aldangan firibgarni qamash kerak. Agar bu ishlayotganiga amin bo'lsangiz,
haqiqiy klinik sinovlarni  o'tkazing.  Ko'plab davlatlar  sizga buni qilishga ruxsat beradi,  FDA Lame Ass -ni
bahona qilmang! ”Stiven

- Stiven, moyga qanchalik tez kirsang, sen uchun shuncha yaxshi. Yog 'haqida ilmiy tadqiqotlar o'tkazilmagani
uchun meni ayblamang, albatta. Agar tibbiyot tizimi haqiqatan ham o'zlari bajarishi kerak bo'lgan ishni qilsalar,
o'tkazilishi kerak bo'lgan o'nlab yoki yuz minglab tadqiqotlarni o'tkazish uchun faqat shu saksonta guvohlik
bo'lishi kerak edi.

Rik  va  men,  albatta,  bu  tadqiqotlarning  barchasini  o'tkazishga  qodir  emasmiz,  bu  bizning  byudjetimizdan
tashqari, biz ularni qonuniy ravishda va biz xohlagan tarzda o'tkaza olmaymiz, shuning uchun o'z vazifasini
hozir boshqalarning bajarishi kerak. Bilishimcha, tibbiy marixuanaga ruxsat berilgan shtatlar bor, nega ular hali
tadqiqot o'tkazmaganini bilmayman. Masalan, teri saratoni bilan, bu bir necha oy ichida, faqat yog'ni topikal
ishlatish bilan amalga oshiriladi. Lekin bunday bo'lmagandek, yoki men bunday tadqiqotlar haqida bilmayman.

Ammo biz  aytayotgan  hamma narsani  tasdiqlaydigan  ilmiy  dalillar  bor,  faqat  tadqiqot  qiling,  PubMed -ni
tekshiring va o'zingiz uchun nuqtalarni ulang.

Umid qilamanki,  bu sizning ilmiy ehtiyojlaringizni  qondiradi  va umid qilamanki,  agar  siz shifokorlar sizni
kimyoviy zahar bilan o'ldirish imkoniyatiga ega bo'lmaguningizcha,  yog'ga kirasiz, agar u to'g'ri va axloqiy
tibbiy tekshiruvda sinovdan o'tkazilsa, bunga hech qachon yo'l qo'yilmas edi. JB

"Tadqiqotchilar  shunday  xulosaga  kelishdi:"  Bu  erda  keltirilgan  ma'lumotlar,  biz  CB1  (kannabinoid)
retseptorlari va endokannabinoidlarning odamlarda TSSB etiologiyasidagi muhim rolini ko'rsatadigan birinchi
ma'lumotdir.  Shunday  qilib,  ular  TSSB zaifligining  axborotli  biomarkerlarini  ishlab  chiqish  va  tasdiqlash,
shuningdek, keyingi avlodning isbotlangan davolanishiga asoslangan ratsional rivojlanishiga yo'l ochish uchun
asos yaratadi.

Ammo  federal  amaldorlar  bu  jarayonni  oldinga  siljitishga  yordam  berishini  kutmang.  2011  yilda  federal
ma'murlar Feniksdagi Arizona universiteti tergovchilariga TSSB bilan og'rigan 50 bemorda nasha ishlatilishini
baholash  uchun  FDA  tomonidan  tasdiqlangan,  platsebo  nazoratidagi  klinik  tekshiruv  o'tkazishga  to'sqinlik
qilishdi. Ilmiy yaxlitlik? Marixuana haqida gap ketganda emas. Uzoq zarba bilan emas. "

-  Iltimos,  nasha  yog'i  haqida  tibbiy  tadqiqotlar  o'tkazilmaganligi  uchun  bizni  ayblamang.  Ha,  bu  dunyoni
chindan  ham boshqaradigan  odamlar  borligini  va  ular  nasha  qaytishini  kechiktirish  uchun  hamma  narsani
qilishlarini  siz  uchun  yaxshiroq  bo'lishini  tezroq anglaysiz.  Bu biz  nasha  dori  -darmonlarini  o'tkazmaymiz
degani emas, bu faqat kerak yoki kutilganidan ko'proq vaqt talab qilinishini anglatadi. JB

"Men neftga qat'iy ishonaman. Erimning o'g'li leykemiya bilan og'rigan, shifokorlar unga 4 oy vaqt berishgan.
U olma ichgan yog'i tufayli 2,5 YIL yashadi. Rik Simpsonga rahmat !!! Salomat bo'ling." Terri

"Yangi  ishga  kirishga  4  kun  qoldi.  Hech  qanday  nojo'ya  ta'sirlar,  chekinishlar  va  odamlarning  boshini
tishlamaslik!  Sizning tadqiqotingiz  bor,  lol.  So'zni  tarqating!  Bizga bu kerak.  Biz dunyoni yaxshiroq qilish
uchun insoniyat oldida qarzdormiz. Bu boshlanish :) "Kristina

"O'tgan  yilning  aprel  oyida,  ko'krak  bezi  saratonidan  5  yil  xalos  bo'lganimdan  so'ng,  menga  yana  tashxis
qo'yishdi. Bu safar 4 -bosqich, umurtqa pog'onasi, qovurg'a, limfa tugunlari, sternum va ko'krak uchun metsli
terminal. Menga asosan palliativ yordam ko'rsatildi va ular meni uyga borib, ishlarimni tartibga solish uchun
meni og'riqdan qutqarishga harakat qilishlarini aytishdi. Men juda ko'p azob chekardim va ular tobora ko'proq
zaharli og'riq qoldiruvchi dorilarni yozishni davom ettirdilar. Men bularda ishlay olmadim.

Erim bu narsalarni  Internetda  o'qishni  boshladi  va  men,  shubhasiz,  shubhalanardim,  lekin  men  buni  sinab
ko'rsam, yo'qotadigan narsam yo'q deb o'yladim. Oq beva ayolni kuniga 3 marta juda oz miqdorda chaynash.
O'tgan hafta men suyaklarim butunlay yo'q bo'lib ketgani haqida xabar oldim. Bugun menga aytdilarki, MRT
yumshoq to'qimalar  o'simtalarining MUHIM qisqarishini  ko'rsatadi.  Hozir  unchalik shubhalanmayapman va
o'zimni juda yaxshi his qilyapman, og'riq yo'q. ” Yuliya
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"Bu saraton  kasalligini  davolaydi,  men buni  isbotlayman.  Suyak  va  jigarning  4  -bosqichida  son -sanoqsiz
o'smalar paydo bo'lib, yog'dan foydalanilgan va endi saraton kasalligidan xoliman. Laura

"Salom  Jindrich,  kecha  men  Rikning  kitobini  o'qishni  tugatdim.  Ajoyib  narsalar!  Rostini  aytsam,  menga
yog'ning sehrli kuchi haqida boshqa dalillar kerak emas! Men ham bir qancha tajribalar o'tkazdim va har kuni
bu dori qila oladigan yangi narsalarni kashf etaman! Ajoyib!

Afsuski,  men ishongan bo'lsam ham va hatto sevgilim ishongan bo'lsa ham, onasi qandaydir tarzda "qo'yib
yuborishga" qodir emas ... va baribir u bema'ni kimyoterapiyani tark etishiga amin emas ...

Men doimo yaxshi dalillar keltirishga harakat qilaman, lekin men uning uchun qaror qabul qila olmayman! U
saraton kasalligiga chalingan va hayotini nima qilishni o'zi hal qila oladi.

Bilaman,  u  baribir  tuzalib  ketadi,  chunki  biz  unga shunchalik  ko'p moy quyamizki,  uning o'lishi  imkonsiz
bo'ladi.  Ammo menimcha,  bu kimyoviy moddalar  bilan o'ynash juda  ahmoq va xavfli,  ayniqsa,  agar  sizda
saraton kasalligini davolovchi dori -darmonlar mavjud bo'lsa!

Men sizning saraton kasalligingiz va tibbiyot tizimingiz haqidagi tajribangizni o'qidim ... Sizni yo'qotganim
uchun  juda  afsusdaman  ...  va  endi  sizning  an'anaviy  "tibbiyot"  ga  bo'lgan  munosabatingizni  yaxshiroq
tushundim! " Luigi

- Salom Luidji, kitob haqidagi yoqimli so'zlaringiz uchun tashakkur va siz boshdan kechirishingiz kerak. Qaysi
davolanishni o'zi tanlaydi, lekin men kimyoga yaqinlashmas edim - faqat onamning hikoyasini o'qing, ehtimol u
zahar  ichish hech qachon yaxshi fikr emasligini  tushunadi,  ayniqsa isbotlanmagan yoki kerak bo'lmaganda.
Agar u moyni qabul qilsa, uning kimyoterapiyadan omon qolish ehtimoli ancha yaxshilanadi, lekin yana nima
uchun uning kasal tanasiga ko'proq zarar etkazishi mumkin? Buning hech qanday ma'nosi yo'q. Yaxshi tilaklar,
Jindrich

"Bu  ko'plab  yaxshi  odamlar  boshidan  kechirishi  kerak  bo'lgan  jang,  nodon  shifokor,  u  nasha,  uning
kannabinoidlari va bemorga zarar bermasdan saraton kasalligini o'ldirish qobiliyati haqida hech qachon oldinga
siljimasdan, ko'proq bilaman deb o'ylaydi. Bizning nuqtai nazardan, ular shunchalik xavfsiz narsa uchun zahar
talab qilishlari qanchalik aqldan ozgan, nega? Bu nodonlikmi yoki qo'rqib yugurishyaptimi?

Men IBS uchun bu yog'ni o'rganganimdan beri 5 yilda bir marta shifokorni ko'rdim va bu o'zim qila olmaydigan
narsa edi.  Dislokatsiyalangan pushti  va men yog'ni  hech qachon yuqtirmaslik  uchun ishlatardim,  tikuvlarni
azobsiz olib tashladim va har safar uni qo'llaganimda, yallig'lanish olib tashlangani uchun og'riq bir zumda
yo'qoldi. U fizioterapiya o'rniga 2 1/2 dan 3 oygacha va sog'ayish uchun taxminan 9 oydan bir yilgacha to'liq
davolandi.  Men o'z ko'zlarim bilan qayta -qayta ko'rganman va buni hech kim mendan tortib  ololmaydi.  "
Qiziqarli

"Shifokorlar  olim  emaslar  va  fan  bilan  shug'ullanmaydilar.  Agar  shunday  qilsalar,  ular  hukumatdan
marixuanaga ruxsat berishini talab qilar edilar. Sababi - tananing endokannabinoid tizimi isbotlangan qismi,
Amerika tibbiy jamiyati tomonidan umuman e'tiborga olinmagan. Boshqa mamlakatlar marixuana va saraton
kasalligini davolash borasida ko'proq tadqiqotlar olib borayotgan bir paytda, Amerika tibbiyot muassasasi Big
Pharma, katta sug'urta va katta pulni boshqaradi. Shifokorlar o'z ishlarini nazorat qilishni shifokor bo'lmaganlar
va  qo'rquvga  asoslangan  siyosatchilarga  berishdi.  Ular  yillar  davomida  patent  advokatlari  nazorati  ostida
muqobillarni  topishga  harakat  qiladilar,  shu  bilan  birga  davolanishning  mumkin  bo'lgan  usullariga  tahdid
soladilar.

Agar marixuana savodsiz qabilalar nazorati ostidagi chuqur o'rmonda yashiringan bo'lsa, Big Pharma uni ishlab
chiqarishni  birinchi  bo'lib  nazorat  qilib,  64  xil  kannabinoid  birikmalarini  patentlab,  keyin  shifokorlarga
murojaat  qilib,  "retsept"  berardi.  Ammo AQShdagi  eng  katta  qabila  allaqachon  haqiqatni  baqira  boshladi.
Afsuski, Big Pharma uchun bu qabila sotilmaydi ». Bryan

"Bu dalillar  bizda.  Va biz  uni  baham ko'ramiz.  Dori  -darmonlarni  rag'batlantirish  uchun ishlaydigan tibbiy
guruh [endi hurmat qilinmaydi]. Ular hamyonlarida chayqalib yurishadi. Ular nima bo'layotganidan xabardor va
FDA ular bilan birga o'ynaydi. Bu safar uy sharoitida qabul qilinishidan oldin biz duch kelgan zulmning hech
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qanday shaklidan farqi yo'q. Biz buni o'zimiz qilyapmiz. Saraton kasalligining davosi bor, agar biz cho'ntagimiz
va byulletenimiz bilan ovoz bermasak, hozirda DORIYANI majburlashiga DORI yo'q! ” Tilman

"Men qarindoshlarim, do'stlarim, tez orada o'lishi uchun o'n minglab dollar sarflashga majbur bo'lgandan keyin,
tezda yo'q bo'lib ketayotganini ko'rdim. Endi keling, uyg'oning va buqaning hidini oling. Stereotiplarga o'tmang
va REAL tadqiqotlarini o'tkazing. ” Emi Jeyn

"Bilaman, men kimyo/raddan ko'ra RSOga ega bo'lishni afzal ko'raman ... Qizig'i shundaki, hamma narsaning
yon ta'siri sizni hayot sifatini juda past darajada qoldirsa, qanday qilib odamlar RSO deb atashlari mumkin."
Kerri

"Buni osonlikcha olish kerak. Bu mavjud bo'lishi kerak "Qancha ko'p o'qisam, shunchalik maftun bo'laman."
Shelli

"Barcha  saraton  hujayralari  tartibga  solinmagan.  Hujayra  faqat  tartibga  solinishi  kerak.  Agar  uning  tanasi
saraton hujayralarini tartibga sola olmasa, saraton hujayralari CB retseptorlarini buzgan/shikastlangan bo'lishi
mumkin. Fito-kannabinoidlar (fito = o'simlikka asoslangan) tartibga solinmagan hujayra bilan aloqa qilganda, u
saraton hujayrasiga CB 1/2 retseptorlaridan ko'ra ko'proq shlyuzlar orqali signal berishi mumkin. Shunday qilib,
fito-kannabinoid muvaffaqiyat qozonadi, agar u erda endogen kannabinoid ishlamasa.

Mana, kannabinoidlarning saraton hujayralarini qanday tartibga solishi haqida ba'zi eslatmalar: Saraton

1) Saraton - bu tartibga solinmagan hujayra. 
2) Apoptozni qo'zg'atish saraton hujayrasini tartibga soladi. 
3) Kannabinoidlar hujayralarda apoptozni keltirib chiqaradi. 

Saraton "har xil  kasalliklarning keng guruhi bo'lib,  ularning barchasi tartibsiz  hujayralar o'sishini o'z ichiga
oladi". https://en.wikipedia.org/wiki/Cancer

Savol:  Biz  hujayralarni  qanday  tartibga  solamiz?  Javob:  Apoptoz  orqali.  Apoptoz:  http://en.wikipedia.org/
wiki/Apoptosis#Jarayon  “Apoptoz  (talaffuz:/pˌæpˈˈʊʊɪɪ/shuningdek  talaffuz  .:/ˌeɪpɔːpˈtoʊsɪs/)  [2]  [3]  -  bu
hujayrali  dasturlashtirilgan  o'lim  jarayoni  (PCD)  Bu  ko'p  hujayrali  organizmlarda  bo'lishi  mumkin.  [4]
Biokimyoviy hodisalar hujayralarning xarakterli o'zgarishiga (morfologiyasi) va o'limiga olib keladi ”.

"Apoptoz jarayoni hujayradan tashqari (tashqi induktor) yoki hujayra ichidagi (ichki induktor) kelib chiqishi
mumkin bo'lgan turli xil hujayrali signallar tomonidan boshqariladi. Hujayradan tashqari signallarga toksinlar,
[13] gormonlar, o'sish omillari, azot oksidi [14] yoki sitokinlar kirishi mumkin, ular plazma membranasini kesib
o'tishi yoki javob berish uchun transklyuziya qilishi kerak. Bu signallar apoptozga ijobiy (ya'ni tetik) yoki salbiy
(ya'ni, bostirish, inhibe qilish yoki susaytirish) ta'sir qilishi mumkin.

Qanday qilib saraton hujayrasini apoptozdan o'tkazamiz?

Kannabinoid  retseptorlariga  (CB1R,  CB2R)  apoptozni  qo'zg'atish  uchun  signal  berish  uchun  bizga
kannabinoidlar/endokannabinoidlar kerak (2 dan ortiq retseptorlari borligiga gumon qilingan):

CBR nima? (Kannabinoid retseptorlari):

"Kannabinoid  retseptorlari  ligandlarning  uchta  asosiy  guruhi,  endokannabinoidlar  (sutemizuvchilar  tanasi
tomonidan  ishlab  chiqariladi),  o'simlik  kannabinoidlari  (masalan,  nasha  o'simliklari  tomonidan  ishlab
chiqarilgan  THC)  va  sintetik  kannabinoidlar  (masalan,  HU-210)  tomonidan  faollashadi.  Barcha
endokannabinoidlar  va  o'simlik  kannabinoidlari  lipofil,  ya'ni  yog'da  eriydigan  birikmalardir.
http://en.wikipedia.org/wiki/Cannabinoid_receptor

Kannabinoidlar CBRga apoptozni chaqirish uchun signal bera oladimi?

"Bu kasallik modellarida o'tkazilgan tadqiqotlar va ko'plab in vitro tajribalar shuni ko'rsatadiki, kannabinoidlar
o'z  immunosupressiv  xususiyatlarini  to'rt  asosiy  usulda  namoyon  qiladi:  (1)  apoptoz  indüksiyasi",
http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/ PMC3005548/
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Avtofagiya - agar men xato qilsam, meni to'g'rilang, lekin men tushungan narsadan:

Avtofagiya - bu hujayrani ta'mirlash yoki qayta ishlash jarayonidir.  Odatda saraton hujayralarida ular o'lish
uchun dasturlashtirilgan, biroq avtofagiya hali ham bu jarayonda ishtirok etishi mumkin.

Sizda axlat qutisi va axlat qutisi bor va siz har xil chiqindilarni yig'ib, uni 2 ta konteynerga yig'asiz. Ba'zida
qayta ishlash kerak, ba'zida shunchaki biror narsani yo'q qilish kerak bo'ladi. ” Skott

"Yangi tadqiqotda Chen va uning jamoasi D9-THC bilan davolash sichqon gipokampusida siklooksigenaza-2
(COX-2)  fermenti  darajasining  oshishiga  olib  kelganini  aniqladilar.  Sichqonlarda  COX-2  darajasini
kamaytiradigan  dorilar  yoki  genetik  usullar,  xotira  muammolari  va  n9-THC-ning  takroriy  ta'siridan  kelib
chiqqan neyronlarning anormalliklarini oldini oldi. COX-2 ibuprofen kabi retseptsiz og'riq qoldiruvchi vositalar
tomonidan  inhibe  qilinganligi  sababli,  topilmalar  marixuananing  yon  ta'sirini  oldini  olishning  oson
strategiyasini taklif qiladi.

Tadqiqotchilar,  shuningdek,  D9-THC  bilan  davolash  Altsgeymer  kasalligining  sichqoncha  modelida
neyronlarning shikastlanishini kamaytirganini aniqladilar va bu foydali ta'sir bir vaqtning o'zida hayvonlarga
COX-2 inhibitori bilan ishlov berilganda saqlanib qoladi. "Hozirgi vaqtda Altsgeymer kasalligining oldini olish
va davolash yoki kasallikning rivojlanishini  to'xtatish uchun samarali  dorilar  yo'q", - deydi Chen. "Bizning
natijalarimiz shuni ko'rsatadiki,  nasha kiruvchi yon ta'sirini  Altsgeymer kasalligi  kabi davolab bo'lmaydigan
kasalliklarni davolash uchun COX-2 inhibitori D9-THC bilan birgalikda qo'llash orqali uning foydali ta'sirini
saqlab qolgan holda, uni yo'q qilish yoki kamaytirish mumkin." http: // www.eurekalert.org/pub_releases/2013-
11/cp-pmm111413.php

"Yangi  hukumat  tomonidan  moliyalashtiriladigan  nasha/saraton  kasalligini  o'rganish  SHOCKS  ilmiy
hamjamiyati ...

Kannabisning  asosiy  psixoaktiv  moddasi  bo'lgan  THC saraton  va  yallig'lanish  kasalliklarining  oldini  olish
uchun inson genetik kodini o'zgartirishi mumkin. Nima?!!!! Nima nima!!!????

Rik Simpson va uning bosh elfi, chexiya faoli Jindřich Bayer ko'p oylardan beri shunday deyishadi va men
muloyim edim, lekin bu tushunchani yashirincha masxara qildim, chunki bu menga juda ko'p hokus-pokus kabi
eshitildi (va boshqa texnik sabablarga ko'ra). Men ularning nuqtai nazari bilan bo'lgan kelishmovchiliklar). . .
DNKni dorilar o'zgartira olmaydi, to'g'rimi? AHLAT, aftidan! MUQADDAS [BLEEP]! ” Alan Gordon

"Ma'lumot:  kannabinoidlar  in  vivo  jonli  miyeloiddan  olingan  kuchli  bostiruvchi  hujayralarni  (MDSC)
qo'zg'atadi.  Natijalar:  THC  tomonidan  ishlab  chiqilgan  funktsional  MDSC,  miRNA  ning  aniq  ifodasini
ko'rsatadi. Xulosa: Xususiy miRNK miyeloid hujayralar differentsiatsiyasida ishtirok etuvchi maqsadli genlarni
tartibga  solish  orqali  MDSCning  rivojlanishi  va  funktsiyasida  muhim  rol  o'ynashi  mumkin.  Ahamiyat:
tanlangan miRNK saraton va yallig'lanish kasalliklarida MDSC faoliyatini boshqarishning muhim molekulyar
maqsadlari  bo'lishi  mumkin.
http://www.jbc.org/content/early/2013/11/07/jbc.M113.503037.short#ref-list-1

-  OK,  bu  nimani  anglatmasin,  bu  mening  tajribam  doirasidan  tashqarida.  Ehtimol,  kannabinoidlar  saraton
kasalligini  davolaydi,  deyishadi,  va ular  buni  qandaydir  tarzda  gen modifikatsiyasi  orqali  qilishadi.  Va har
doimgidek ko'proq tadqiqotlar kerak.

Men  shuni  aytmoqchimanki,  masalani  o'ylash  -  bu  materiyaning  eng  kichik  zarrasi  va  moy  ham fikrlarni
tuzatishi  mumkin.  Genlar  hali  ham  juda  katta.  Tadqiqot  kannabinoidlar  tanamizning  eng  kichik  zarralari,
atomlar, kvarklar, torlar va boshqalar bilan nima qilishiga qaratilishi kerak. Muammolar shu erdan boshlanadi,
eng kichik zarrachalarda, agar siz haqiqatan ham muammolarni hal qilmoqchi bo'lsangiz, tuzatishingiz kerak
bo'lgan narsa shu. JB

Boshqa kasalliklarni davolash haqida ma'lumot teri kasalliklari
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"Men hozirda taqiqlangan kenevir kosmetikasi bilan bo'lgan tajribamga ko'ra, biz siz ishlab 
chiqaradigan moyga qaraganda ancha zaif bo'lgan sanoat kenevir kurtaklari yog'idan foydalandik, biz 
kenevirni davolovchi vosita deb topdik, chunki uni deyarli hamma joyda ishlatish mumkin. shart. Buni 
tasdiqlay olasizmi?

Tarix kenevirni  davolovchi  vosita  deb ataydi,  bu hammasini  davolovchi  vositadir  va ilgari  u ko'plab tibbiy
muammolarni  davolashda  ishlatilgan.  Kenevir  yog'ini  turli  xil  tibbiy  sharoitlarda  ishlatilganini  ko'rgan
tajribamdan  kelib  chiqib,  men  ham kenevirni  davolovchi  vosita  deb  atayman.  Kenevir  deyarli  har  qanday
kasallik yoki holatni davolashda foydalidir;  hech qanday zarar bermasdan, butun tanani davolashga yordam
beradi. Men va boshqalar uchun bu eng yaxshi dori bo'lib qoldi va men bundan yaxshiroq narsa yo'qligiga qat'iy
ishonaman.

Hozir biz yashayotgan dunyoda, ko'pchilik hatto quyoshga chiqishdan qo'rqishadi, lekin bu dori teriga krem va
quyosh kremi kabi narsalar bilan yaxshi aralashadi, shuning uchun nima uchun qorong'ida yashiringan? Teri
saratoni kabi narsalar haqida qayg'urmasdan, yana quyoshga chiqib, hayotdan zavqlanish yaxshi emasmi? Siz
ishonasizki, hozir bu ajoyib modda buning hammasini amalga oshirishi mumkin. Rik Simpson, kenevir: eng
dorivor o'simlik

Kuyish

"Men shaxsiy tajribamdan bilamanki, qattiq kuyish uchun kenevir moyidan yaxshiroq davo yo'q. Agar kuygan
joyga  moy  surtilsa,  u  bir  necha  daqiqada  og'riqni  ketkazadi  va  shifo  jarayonini  ancha  tezlashtiradi.  Agar
shifoxonalar yondirgichlarda kenevir  yog'idan foydalansalar,  odamlarning azob -uqubatlari  sezilarli  darajada
kamayishi mumkin edi.

Yog 'ishlab chiqarishni birinchi marta boshlaganimda, men shifokorlar tomonidan yozilgan, mening fikrlash
qobiliyatimga  ta'sir  qiladigan  ko'plab  zararli  dori  -darmonlarni  qabul  qilardim,  shuning  uchun  mening
fikrlashim unchalik aniq emas edi. Bu o'zgargan holat meni biroz beparvolikka olib keldi va buning oqibatida
portlash va yong'in chiqdi, natijada o'ng qo'lim uchinchi darajali qattiq kuyish bilan qoldi.

Qattiq desam, men shiddatli demoqchiman, o'ng qo'limning to'rtdan uch qismi tom ma'noda erib ketgan va endi
goblarga osilgan edi. Mening qiz do'stim Lea tushdi va kuygan joyni ko'rib, qaychi olib, o'lik go'shtni kesib
tashladi. Bilaman, bu dahshatli tuyuladi, lekin u olib tashlagan narsa o'lik edi, shuning uchun men hech narsani
sezmadim.

O'n bir kun ichida qo'lim butunlay sog'ayib ketdi, hech qanday iz qolmadi. Men jarohat olganimni ayta oladigan
yagona usul - bu yangi pushti terining ko'rinishi va hatto soch follikulalari o'sishi edi.

Endi bizning tibbiy tizimimiz ta'minlaydigan kuyish bo'limlarida nima bo'layotganiga qarang. Kuchli kuygan
bolalar va kattalar kuyish bo'limlari  azob -uqubatlarga chek qo'ymaydigan qiynoq xonalaridan boshqa narsa
emasligini aniqlaydilar. Bu bemorlar infektsiyaga duchor bo'ladilar, teri transplantatsiyasi bilan bog'liq ko'plab
og'riqli operatsiyalarni boshdan kechirishadi va oxir -oqibat ular odatda yomon izlari qoladilar.

Kenevir o'simlikining efir moyi tabiiy og'riq qoldiruvchi va tabiiy antibiotikdir. Kenevir o'simlik moyini kuygan
joyga  qo'yganingizda,  5  daqiqada  og'riq  yo'qoladi  va  shifo  boshlanadi.  Ko'rganlarimga  ko'ra,  men  kuygan
joyimni va shunga o'xshash jarohatlar olganlarni davolay olaman, men ishonamanki, bu ajoyib dori, ehtimol,
og'ir jabrlanganlar uchun yuzini yoki tananing boshqa qismlarini o'sishiga olib kelishi mumkin. yoqmoq

Agar moy qo'limni qayta o'stirsa va hech qanday iz qoldirmasa, nega oyoq, hatto yuz ham bo'lmasin? Shunday
qilib, agar kuyish bo'linmalarini boshqaradiganlar chindan ham o'z bemorlariga yordam berishni va ularning
azoblarini engillashtirmoqchi bo'lsalar, ehtimol, ular ishlayotgan narsani ishlata boshlagandir ». Rik Simpson,
kenevir: eng dorivor o'simlik

"Men yakshanba kuni ertalab barmoqlarimning 3 -darajali qaynab turgan yog'ini kuydirdim. Katta pufakchalar
va juda og'riqli.  Men esladimki, RSO o'qish kuyishni davolash uchun ajoyib, shuning uchun men uni sinab
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ko'rdim. Odamlar, kuyish atigi 40 soat ichida yo'q bo'lib ketadi. Undan umuman belgi yo'q. Men blisterlarga
yaxshi miqdorda RSO surtdim, yangi Aloe Vera va bint. 12 soatdan keyin takrorlanadi. 3 -ilovaga hojat yo'q. "
Bobbi

"Mening kelinim cho'chqa go'shtini qovurayotgan edi va barmoqlarini qaynoq yog'ga birinchi bo'g'imigacha
cho'ktirdi va ular pishgan tovuqdek oqarib ketdi. Biz ularga RSO qo'ydik va og'riq bir daqiqadan so'ng o'tib
ketdi, u ularni kuniga 2 marta RSO bilan qopladi. Ular bir necha kun ichida juda tez shifo topdilar va terining
yo'qolishi  yoki  izlari  yo'q  edi.  Ajablanarlisi  shundaki,  biz  hozir  oshxonadagi  muzlatgichda  ozgina  ushlab
turamiz, agar kimdir (ayniqsa bolalar) yonib ketsa, biz darhol RSOni qo'llaymiz, agar bizda unga g'amxo'rlik
qiladigan tabiiy o'simlik bo'lsa, bunday og'riqni his qilishning hojati yo'q. . " Debra

"U qattiq quyosh yonishi paytida ishlatilgan.  Yaxshi ishladi,  men pichoq yarasini bir haftadan kamroq vaqt
ichida davolaganini ko'rdim. U halitozni ham davolaydi. Men uni olti oy yoki undan ko'proq vaqt davomida
ishlatganman va soqchilik uchun dori -darmonlardan butunlay voz kechganman. Men yugurib chiqqanimda,
mayda tutqanog'im bor edi. Men shunday dori -darmon olish baxtiga muyassar bo'ldim, men asab og'rig'ini
tavsiya qilaman ". Jek

"Men  issiqlik  uchun  o'tinli  pechdan  foydalanaman,  shuning  uchun  sovuq  oylarda  bilagim  kuygan.  O'tgan
yilning kuzida chuqur kuydi, hali uyg'onmadi. Menga RSO moyi berilgandi, shundan so'ng, kuygan joyni yopib
qo'ydim va ikki kun ichida bu joy pushti,  toza joy, pufakchali  yoki kuygan ko'rinishga ega emas edi! Men
100%sotildim! ” Janin

Yara izlari

"Men bu yog'ni ishlatish bilan kuygan joylar shifo topganini ko'rdim. Ammo keyin faqat sog'lom pushti teri
qoldi va tibbiyot tizimiga ko'ra, bunday bo'lishi mumkin emas edi. Tarix davomida, kenevir har doim yaralarni
davolash qobiliyatiga ega bo'lgan va keyinchalik hech qanday chandiq qoldirmagan.

Men  bu  yog'ni  yuzlarida  yara  izlari  va  yara  izlari  bo'lgan  ko'plab  odamlarga  berdim.  Yog  'bilan  ishlov
berilgandan so'ng, ularning rangi yaxshilandi. Hatto ko'p yillar davomida paydo bo'lgan izlar ham to'liq yoki
ko'p hollarda zararlangan hududni moy bilan davolash orqali olib tashlanishi mumkin.

Buni teri saratonini davolashda bo'lgani kabi qilish mumkin: shunchaki chandiqqa moy surtish va bint bilan
yopish. Chandiq yo'qolguncha va vaqt o'tishi bilan davolangan joy atrofdagi to'qima bilan birlashadi.

Men Chexiya Respublikasida bir odam bilan aloqa qildim, uning yuzida dahshatli chandiq bor edi, u qilichdan
kelib chiqqanga o'xshardi.  U bu joyni moy bilan davolagandan so'ng,  men hatto  chandiq qaerda bo'lganini
aytishga  qiynaldim.  Mening  nazarimda,  qo'rqqanidan  qiyofasi  buzilganlarga  yordam  berish  mumkin  va
davolanish og'riqsizdir, shuning uchun agar sizda yara izi bo'lsa, endi siz u bilan qanday kurashishni bilasiz ».
Rik Simpson, kenevir: eng dorivor o'simlik

Yaralar, siğillar, mollar

"Tana ichidagi yaralarni yog'ni yutish orqali davolash mumkin. Tanadagi nosog'lom yaralar, siğil va mollarni
faqat moy surtish va bint bilan yopish orqali olib tashlash mumkin. Yog 'nosog'lom yoki mutatsiyaga uchragan
hujayralarni ta'qib qiladi va ko'p hollarda ularni og'riqsiz yo'q qiladi. Ko'pincha siğil va mollar nosog'lom bo'lib
qolishi mumkin, bu vaqtda ular odatda qorayadi va o'sishni boshlaydi. Agar sizda shunga o'xshash biror narsa
bo'lsa, shifokorlar ko'pincha muammoni bartaraf etishlari mumkin, lekin ko'p hollarda u qaytadi. Tanani bunday
narsalardan oqilona tozalash uchun, bu dorini sinab ko'ring.
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O'tmishda  men  hatto  oyoqlarida  plantar  siğillari  bilan  og'rigan  odamlarni  davolaganman  va  bu  turdagi
siğillarning ildizlari paydo bo'ladi, ularni faqat keng ko'lamli operatsiya yordamida yo'q qilish mumkin. Tibbiy
tizim sizning oyog'ingizni lentalarga kesib tashlashidan ko'ra, siğil boshiga bir tomchi moy surtib, bint bilan
o'rab qo'ying. Bandajni taxminan uch kun ushlab turishga harakat qiling, so'ngra yog'ni va boshqa bandajni
qayta qo'llang. Odatda buni uch -to'rt marta bajargandan so'ng, siğilning ildizlari yo'q bo'lib ketadi va boshning
boshi yiqilib tushadi. Yog 'bu holatni davolash uchun ishlatilganda, bularning hammasi og'riqsiz amalga oshadi,
shuning uchun agar siz ekuvchi siğil bilan azob chekayotgan bo'lsangiz, nega tibbiyot tizimi siz uchun o'ylab
bergan qiynoqlardan o'tasiz, o'zingizni oqilona davolang ”. Rik Simpson, kenevir: eng dorivor o'simlik

"Mening bo'g'inlarim barmoqlarim va voilamga tegadi, moy surting, og'riq ketdi. O'tgan hafta o'zimni kuygan
bochkada yondirdim, bilagimning ichki qismida 3 dyuym qora, ko'pikli teri. Kichik miqdordagi yog ', bint, ikki
kundan so'ng, ajoyib pushti teri. Ikki kundan keyin yana qo'llandi va u shifo topdi ... Mi. ~ Rahmat !!!!! ” Janin

"Men yuzimdagi jodugarga RSO uslubidagi moyni qo'lladim. 2 ta dastur yordamchi bilan qoplangan va deyarli
yo'q bo'lib ketdi! ” Lesli

"Men kuygan va kesilgan joylarida nasha quyilgan zaytun moyidan foydalandim va ular bir necha kun ichida
tuzalib  ketadi.  Hech qachon shunga o'xshash narsani ko'rmaganman. Bilaman,  RSO yanada yaxshi bo'lardi.
Hukumatimiz ochko'z bo'lishidan oldin, nasha hamma narsani davolash uchun ishlatilgan. Devid

"Men egzoz trubkasida o'zimni juda yaxshi yoqib yubordim va uzum yadrosi ekstrakti quyilgan kenevir moyini
quydim va u bir haftadan kam vaqt ichida tuzalib ketdi, og'riq va tirnash xususiyati yo'q edi." Doniyor

"Menda teri kasalligidan ko'p qo'rqish bor edi, menga 6 oyga yaqin dahshatli  dorilar berildi.  Oh, ajablanib!
Davolanishdan  bir  necha  hafta  o'tgach,  terim  yana  yomonlashadi.  Buni  bilish  yaxshidir.  Dori  -darmonlar,
kayfiyatsiz, quruq teri, terlashdan qo'rqardim, xudoyim bu dahshatli edi. Endi hujjatni ko'rmayman. " Nikki

"Hurmatli  janob,  men 60 yoshli  keksa  hippi  va  Kaliforniya  shtatida  yashayman.  8-9  yil  davomida"  Poezd
halokati "va" Oq beva "ning turlarini gibridizatsiya qilib, yaxshi natijalarga erishdim. Men Rik Oq beva ayolni
ishlatganini ko'rdim.

Hozirgi  vaqtda  men  shifoxonadagi  bemorga  shifo  topishda  yordam beryapman,  u  kim edi/kim?  Men eski
shifokor doktor Ronald Sand ko'rsatmasiga binoan MRSAning oxirgi bosqichlarida o'lib ketdim ... Men uni to'rt
oy oldin tomchilab olinadigan suvga, shuningdek, sariyog 'ekstrakti tayyorlanadigan damlamalardan boshladim.

Birodarlik cherkoviga tashrif buyuradigan yana bir do'stim, birodarim meni uch hafta oldin veb -saytingizga
kiritdi. Jeysonni "JOY GREASE" da boshladingiz va u birinchi trubkasidan o'tdi, endi ikkinchi trubkasida. Bir
oycha oldin, uning koptoklari koptokdan kattaroq qovunning kattaligida edi ... Pishirgan ovqatlarimni yeb, hozir
"Sehrli moy" dan yeyganimdan beri, u kundan -kunga yaxshilanib bormoqda va uning jinsiy bezlari deyarli yo'q
bo'lib ketgan. normal hajmga qaytish ... MRSAga davo yo'q deyishadi ???

Jeysonning  orqa  tomonida  juda  yomon  yotoq  yaralari  bor  edi,  chunki  u  yonboshida  yoki  oshqozonida
yotolmaydi.  U hozir  menga aytayapti,  ular  tushkunlikka  tushishayapti  va bizning shifokor  boshqa jamoaga
kelganda, ular nima uchun o'lmaganini yoki nima uchun tuzalayotganini tushuna olmadilar. Men hali shifokorga
o'zimning moybog'im bilan davolanishim haqida aytmaganman, lekin yaqinda har kuni bo'ladi ... Men chindan
ham jarohatni moy bilan davolash uchun shifokordan ruxsat so'rayman, rozi bo'lmaysizmi ??? Agar biz bir
necha  oy  yashaydigan  bemorda  MRSAni  to'xtata  olsak,  bu  nima  bo'lishi  mumkinligi  haqida  o'ylang  yoki
aytishim kerakki, tibbiyot hamjamiyatiga aytish kerak. Tinchlik va hurmat, Kreyg "

"Erim 30 yillik kuyishdan kuygan yarasi bor edi, bu terini payvand qilishni talab qildi ... Men o'yladim, aha, bu
ajoyib mahsulot bilan tajriba o'tkazish uchun boshqa joy. Xo'sh, u hech narsaga qodir  emasligiga ishongan
edi ... Bir nechta dasturlardan so'ng, u o'zgaradi, endi u pigmentga ega bo'lib, u erda bo'lmagan. Soch o'sishi 30
yil ichida o'smagan. " Rebekka

"Men uydagi olovdan yuz va qo'llarimni ikkinchi darajali kuyganman. Men bir oy davomida kakao moyi bilan
aralashtirilgan  RSO qo'ydim va  siz  meni  kuyganimni  aytolmaysiz.  Ajablanarlisi  shundaki,  u  qanchalik  tez
ishlaydi va bu men uchun eng yaxshi og'riq qoldiruvchi vositadir ». Amerikalik
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"Mening boshimda mol bor edi, u yaqinda qichiy boshladi. Men kuniga bir marta bir necha kun dab surtdim va
mol qisqarishni boshladi! Ajablanarlisi haqida gapiring. ” Amanda

"Men dindorman ... podagra tuzatadi ... bu yin va yangni muvozanatga keltirishi kerak, chunki men ilgari baxtli
edim deb o'ylagandim, lekin oxirgi paytlarda ichimdan baxt tuyg'usi paydo bo'lyapti ... Rahmat Rik Simpson."
Irving

"11 yoshimdan (men hozir qariyb 30 yoshdaman) terimda, asosan bo'ynimdagi ko'kragim va orqamda qandaydir
qo'ziqorin paydo bo'la boshladi. Bu qizil dumaloq dog'lar har yili terimda paydo bo'ladi va men terining holatini
davolash uchun hamma narsani oldim. Dermatologlar buyurgan dori-darmonlar bu dog'larni olib tashlash uchun
5-6 kun va ularni butunlay yo'q qilish uchun yana 5 kun davom etadi.

Boshqa kuni men bu joylar yana ko'rina boshlaganini payqadim, lekin bu safar men unga nasha yog'ini surtishga
qaror qildim ... va bu haqiqatan ham sehr edi !!! Men uni faqat 2 marta qo'lladim va hamma joylar yo'qoldi.
Ko'zlarimga ishonmadim! Men uchun boshqa tabletkalar va kremlar va maxsus shampunlar yo'q! Endi men
hindiston yong'og'i yog'ini nasha yog'i bilan to'kib tashladim va dog'lar paydo bo'lmasligi uchun uni yana bir
hafta davomida qo'llashni davom ettiraman. Barcha yordam va ma'lumot uchun RS & JB ga katta rahmat, men
abadiy minnatdorman. " Ioanna

"2002 yilda men dahshatli baxtsiz hodisaga duch keldim. Hamma joyda yoriqlar bor edi va qo'limda suyakning
bir qismi yo'qoldi.  Teri va suyak transplantatsiyasidan keyin deyarli  sog'ayib ketdim va qo'limga infektsiya
tushdi. Suyak infektsiyasi bo'lib chiqdi va hamma narsani qaytadan boshlash kerak edi. Shu sababli, har doim
kesish/kuyish  (men payvandchi)  olsam,  ular  har  doim infektsiyalanib  ketar  edi.  O'tgan  yili  men qornimda
ishlayotgan bug 'chizig'idan dahshatli kuyganman. Toza saqlash va moydan foydalanish orqali u bir haftada bir
marta shifo topdi! Mening payvand choklarim 4-6 hafta davom etishi mumkin. Endi yog'im bilan emas. Vint
Neosporin, men neftni ishlataman! ” Kris

"Qo'limdagi zaharli pechak ... 5 daqiqa ichida toshma va kuyishlar o'tdi ... Hech qanday toshma, toshma va
og'riq yo'q ... Men ozgina kokos moyi bilan RSO donasini ishlatganman ... Besh daqiqada o'tdi !!!" Estel

"Men yuzimda zaharli eman paydo bo'ldim, ikkinchi kundan keyin peshonamdan bo'ynimgacha, katta qichimali
dog'lar, xom va qichishishdan qon ketish. Yog 'tarqalishi uchun bir oz kokos moyi bilan aralashtirdim. Men uni
kiydim va qichishish va og'riqdan bir zumda xalos bo'ldim, bir soat ichida xom va yallig'lanish yo'qoldi, ertasi
kuni ertalab ko'rinmasdi, agar sen chindan ham qaramasang. Bu, albatta, bir nechta qoshlarni ko'tardi va nihoyat
ba'zi skeptiklar men doim nima haqida gapirayotganimni ko'rishdi. Nashaning shifobaxsh kuchi! ” Sindi-li

"Artrit toshbaqa kasalligi bir oydan kamroq vaqt ichida ... J" Giulliana

"Mening toshbaqa kasalligim yog'ni  eyishni  boshlaganimdan  keyin g'oyib bo'ldi  ...  Yog'ni  topikal  ishlatish
meniki  uchun  unchalik  yordam  bermadi-  men  og'zaki  ishlatishni  boshlaguncha  butunlay  yo'qolmadi.  Hali
qaytmagan. Men hozir parvarishlash dozasida bo'ldim, shuning uchun umid qilamanki, bu toshbaqa kasalligini
oldini olish uchun etarli. Menda deyarli 4 oydan beri hech qanday alomat yo'q. Shifokorlar menga aytishlaricha,
bu hech qachon butunlay o'tmaydi va men faqat kasal bo'lganimda va immunitet tizimimda kurashish uchun
boshqa  narsalar  bo'lganida,  bu  aniq  bo'ladi.  Xo'sh  ...  Men  o'zimni  kasal  his  qilmayapman,  va  axmoqlik
KO'CHDI! ” Lindsi

"Bir necha kun ichida tendonit ham davolandi. Hatto 7 oylik jarohati. Og'riqli joyga kuniga bir marta ozgina
saryog 'yoki RSO surting. Ajoyib ahmoqlik. Men o'tgan yakshanba-seshanba kuni 3-darajali kuyishda RSOdan
foydalandim,  40  soatlik  davolanishdan  keyin  kuyish  belgisi  yo'q.  Albatta,  bu  sodir  bo'lganda,  men  uni
ishlatganimda edi. Bu meni bir necha soatlik og'riqdan qutqarar va muz ustida ushlab turar edi ». Bobbi

“Nima yordam bera olmaydi? O'qishim orqali imkoniyatlar cheksiz. Yonog'imning o'ng tomonida yuzimda kist
bor. Yog 'qabul qilinganidan besh kun o'tgach, kist tezda qisqaradi. Yog 'sovuq barglar va mayda kurtakdan
yasalgan bo'lib, u har doim tiniq namlangan edi. Aralash 2 hafta turdi. Yog'ning birinchi kechasida mening
kistimda titroq hissi paydo bo'ldi.  Besh kundan keyin ketdi. Yog 'ishlaydi. Juda ko'p dalillar  bor va buning
ortida  ilm  -fan  ajoyib.  Asab  tizimidagi  barcha  retseptorlarimizga  javob  beradigan  kimyoviy  birikmalar
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tabiatning ishidir.  Ajablanarlisi  shundaki, hammasi bitta  o'simlikda topilgan. KANABA. Odamlar qanchalik
uzoqqa bora olishlarini ko'rish vaqti keldi. Rivojlanish vaqti keldi. Doktor Dank "Jeremi

"Men birinchi marta yog'ni (kokos moyiga quyilgan) keksa qo'shnining belini topikal davolash uchun qildim.
Uning hamma joyida qattiq qichigan yaralar bor edi. Choyshablar, qoraqo'tirlar, yugurdaklar, qoraqo'tirlar va
boshqa  hech  narsa  ta'sir  qilmagani  uchun,  uning  belidan  boshqa  hech  narsa  zarar  ko'rmagan.  O'g'li  nima
qilganini bilasizmi ??? U yo'q matodan qutulish uchun matrasga kimyoviy moddalar sepdi. Men unga yangi
matras berdim, uni püskürtmemeli.  U yarali  qon ketishi uchun kasalxonaga yotqizilishi kerak edi va u erda
bo'lganida,  u  bel  muammosini  aytdi  va  siz  shifokorlar  unga  nima  buyurganini  bilasizmi  ???  Bitlar  uchun
sochlari  va tanasini  yuving,  uning biti  yo'q.  Xo'sh,  men unga yordam berish uchun kimni  tinglayman deb
o'ylaysiz?  Shifokorlar?  YO'Q.  Men  yog'ni  tayyorladim,  unga  davolandi  va  yaxshilanish  va  shifo  davom
etmoqda ". Mishel

"Morning Skot,  kechqurun singlim bilan gaplashdi va u sog'ayib ketganini  aytdi  !!!!!  Dori uning shingilini
davoladi :) U o'zini ajoyib his qilayotganini aytdi. Men sizga yozishdan oldin 100% ishonch hosil qilmoqchi
edim. Yordamingiz uchun katta rahmat. ”

"Shingillali qizning boshiga boshqa narsa kelgan va u hech qachon oilasiga nima bo'lganini aytmagan. Mana, u
buni menga yubordi:

"Yana salom, kecha bildimki, singlim bir yil oldin qalqonsimon bezida o'sish bo'lgan, lekin bu haqda oilamizga
aytmagan.  Ko'rinib turibdiki,  shifokor unga buni kuzatib  turishlarini  va agar  u o'ssa,  operatsiya qilishlarini
aytgan. Uning biopsiyasini olish uchun etarlicha katta bo'lmagan. Yaxshiyamki, u o'tgan hafta shifokor bilan
uchrashdi  va  o'simta  o'sishni  to'xtatganini  bildi.  Uning  fikricha,  dori  o'sishni  to'xtatdi.  Bu  ajoyib  yangilik
emasmi? U kelgusi uchrashuvi moyning o'smalarni o'ldirishini isbotlaydi degan umidda davom etmoqda. Bu
sodir bo'lganda sizga ko'proq ma'lumot beradi. ” Skot

"Kecha men bir ayolni dori -darmon bilan shug'ullana boshladim. Bu uning birinchi kundan boshlab hisoboti.
Shunchaki ajoyib! Mana mening bir kunlik hisobotim:

Kecha ertalab labimda ekzema bilan uyg'onib, unga moy surtdim. Qichishish taxminan 10 daqiqada to'xtadi.
Og'riq 30 daqiqada yo'qoldi. Bir necha soat ichida shish paydo bo'ldi. Mening lablarimdagi pufakchalar bugun
deyarli yarmini yo'qotdi - odatda ularni davolash uchun 2 hafta vaqt ketadi. Labimdagi yog'dan bug'larni nafas
olib.  Bir  necha  haftadan  buyon  mening  o'ng  sinusimdagi  og'riqlar  to'xtaganini  va  burnim  yugurishni
to'xtatganini  payqadim.  Kechadan  beri  faqat  bir  marta  hapşırganimni  payqadim,  charchashim  odatdagidek
chuqur emas edi. Men o'zimni xotirjam his qilayotganimni va tashvishli chekkaning yo'qolganini payqadim.
Kechqurun tana og'rig'i kamayganini payqadim - Odatda kechqurungacha men shunchalik qattiq og'riyapmanki,
o'tirolmayman  (to'piq  va  mushaklarning  og'rig'i,  tizza/elka/tirsak/bilak/bosh  barmog'idagi  og'riqlar  sezilarli
darajada kamayadi).

Bundan tashqari,  men har  bir  dozada juda engil  porlashni  olaman.  Men ishlashda yoki  diqqatni  jamlashda
qiyinchiliklarga duch kelmayapman va haydashdan tortinmayman. Men ertalab sitikolin qabul qilishni unutgan
bo'lsam -da, boshim aniq. Men Craisen -ga yarim donaga yaqin moy surtaman va shu yo'l bilan olaman ».

Q. Salom JB! Men sizdan bir narsani so'ramoqchi edim, men hayron bo'ldim, RSO onamning nurlanishdan
kuyishiga yordam beradimi? U "an'anaviy" davolanishni davom ettirishga qaror qildi va endi uning ko'kragi,
boshqacha aytganda, singan. Unga qarashning o'zi og'riq keltiradi. Esimda, siz ham, Rik ham bir paytlar yonib
ketgandingiz, menimcha, RSO tayyorlanayotganda va moy kuyish paytida qanday ishlashini tasvirlab bergan.
Xo'sh, bu unga yaxshilik qiladimi?

A. Salom Enrike, albatta,  ko'kragiga va orqasiga moy yoki kenevir moyini surt. Albatta, u yog'ni eyishi va
shifokorlardan va boshqa keraksiz shikastlanishlardan uzoq turishi kerak. JB

"Mening onam (72) 2 yildan buyon barmoq uchlarining ko'p qismida og'riqli yorilgan teriga ega ... juda og'riqli.
Doktor: "Ha, bu yoshga bog'liq", deydi. Dufuss !!! Biz juda oz miqdordagi yog'ni akvafor bilan aralashtirdik ...
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bitta davolash, bir kechada ... ketdi! Uning og'riqli yoriqlari shifo topdi va bir haftadan ko'proq vaqt davomida
yaxshi bo'lib qolmoqda! Ajoyib! ” Dolli

"Men yog'ni yangi jarrohlik jarohati uchun ishlatardim. 2012 yil sentyabr oyida yuzimdan ikkita bazal hujayrali
karsinoma o'smasi olib tashlandi. Ulardan biri katta va uni tarqatuvchi oziqlantiruvchi o'simta edi. Shuningdek,
yonog'imdagi ichki shish biopsiya uchun qirib tashlandi. Uyga kelib, yaramni ochganimda, yuzimda krater bor
edi.

Birinchi  4  kunda  Shea  yog'i  va  moyini  aralashtirib,  surtdim.  Keyin  to'g'ridan  -to'g'ri  yog'ga  o'tdim  va
to'xtamadim. Uchrashuvga borganimda, men plastik jarrohlik amaliyotiga o'taman deb o'ylagan doktor shifo
topganimdan  hayratda  qoldi.  Men unga  retseptni  ishlatmaganligimni,  uni  nasha  moyi  bilan  davolaganimni
aytishga qaror qildim. U Rik Simpson va Feniks Tears haqida eshitgan edi, u meni hukm qilmadi va ishni
davom ettirishni aytdi.

Bir oy ichida men ikkinchi jarrohlik amaliyotiga boraman, bu yarani davolash bo'yicha harakatlar rejasi ...

Nasha yog'i. Men bu jarrohga aytamanmi? Mening post op uchrashuvimda! Sevgi va nurda. ” Patti-Jo

- Patti, agar siz moyni davom ettirsangiz, hech qanday operatsiya talab qilinmaydi. Yoki agar kerak bo'lsa, yana
60 grammga kechiktiring,  lekin  iloji  bo'lsa,  jarrohlik  va  shifokorlardan uzoqroq turing.  Bu ko'p  holatlarda
davolanish muvaffaqiyatining achinarli shartidir. JB

"RSO mening toshbaqa kasalligimni deyarli  yo'q qildi.  Men uch yildan buyon parvarishlash dozasini qabul
qilyapman, terim tiniq, aqlim toza va men hech qachon sog'lom bo'lmaganman. Erika

"Men o'zimga yaqin bo'lgan odamni yomon kuygan joyida Rikning moyini ishlatganini ko'rdim, u yoqimsiz
chandiq qoldirar edi va moyni qo'llaganidan keyin bir hafta ichida u yo'q bo'lib ketdi va chandiq izlari yoki
kuygani yo'q." Janice

"Bizda hozir qizim yog'da. Uning ikkala tirsagi, bilagi va bitta tizzasida toshbaqa kasalligi bor. Boshida rasmlar
oldi.  Hozircha  quruq  po'stloq  joylar  yo'qoldi.  Teri  qizil,  lekin  silliq,  ko'tarilgan  va  yallig'langan.  Tashqi
tomondan kichikroq joylar  to'liq  tozalangan.  Biz bu amalga oshishiga aminmiz.  Biz har kuni yoki sezilarli
yaxshilanish  bo'lganida  suratga  tushamiz.  Bularning  barchasi  bir  haftadan  kam  vaqt  ichida  yog'ni  topikal
ravishda  ishlatadi.  Oxir  oqibat  Rik  va JB xalqlarini  davolaydigan  ushbu dori  haqida  ma'lumot  berganingiz
uchun sizga katta rahmat. Men har kuni postlarni baham ko'raman va kim tinglasa aytaman. U bota boshladi ”.
Ron

S. Bu aralashmalar akne uchun ishlaydimi? 

A. Jennifer, moy "har xil teri kasalliklarida" ishlaydi. Bu akne qo'shilishini anglatadi. Yaxshi tilaklar, JB

"(Yog 'haqida topdim) 3 oy oldin internetda akne va rosacea uchun davo qidirganman. Bu darhol aniqlandi!
Men kokos moyiga kuniga bir marta yuz va bo'ynimda ishlatish uchun iso yog'ini qo'shaman. Erim aytadiki,
men 15 yoshga yoshroqman! Ushbu ma'lumotni baham ko'rganingiz uchun katta rahmat. Xudo hammangizdan
rozi bo'lsin. Yaxshi ishlashda davom eting." Toni

"Bu yuzdagi o'sgan tuklar uchun ham ishlaydi.  Men uni 23 yoshli  o'g'limda ishlatganman va 2 ta dasturda
muvaffaqiyat qozonganman. BIR MUHABBAT." Patti-Jo

"Charli piyoda. Og'riq qoldiruvchi vositalar yo'q. U baland turibdi. Uning qadamlari tekis va keng. U yugurish,
sakrash va o'ynashi mumkin. Uning bo'ynining deyarli 90 foizi tuzalgan. Ikki yildan beri bunday ko'rinmaydi. U
kecha banan, pizza, yarim sendvich, qovurilgan guruch, qatiq va boshqalarni yedi. U hech qachon bunchalik
ovqat yemagan. (…)

Charli o'ng tizzasi eng yomoni edi. Bu taxminan 50 foizga yaxshiroq. Chap tomoni deyarli butunlay tuzalib
ketdi, faqat kechasi uni qichitib, pufakchasini olib tashlagani bundan mustasno. Lekin muhim narsa yo'q ... Eng
katta o'zgarish bo'ynidagi va qo'ltiq ostidagi yaradir. Bo'yin, qo'ltiq ostidagi kabi, butunlay tuzalib ketgan.

Men  hammomdan  oldin  uning  g-trubkasida  ozgina  tomchi  moydan  foydalanaman.  Bu,  shuningdek,  tizza
og'rig'iga  yordam  berdi.  Agar  tizzalari  og'rigan  bo'lsa,  u  tomchini  oladi.  Men  hech  qanday  tylenol  yoki
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ibuprofen qo'shmayman. Bu hiyla qiladi. Men ham o'z malhamimni tayyorlayman. Menda suvni filtrlaydigan va
gidroksidi suvni kislotadan ajratadigan suv mashinasi bor. Kislorodli kislorodli suv teri uchun juda yaxshi va
antibakterial vosita bo'lgani uchun, men kislotali suvni olib, uni metotseluloza bilan aralashtirib, malham hosil
qilaman.

Men  konsentratni  vazelin  kıvamına  o'xshash  tuzlash  uchun  qo'shaman.  Men  uning  kiyimlarini  moy  bilan
surtaman va jarohatlariga qo'llayman. BU yolg'iz og'riq, qichishish va shifo bilan ajoyib darajada farq qiladi.
Tez orada sizga rasmlar yuboraman. Men ularni har bir o'zgarish bilan qabul qildim. O'ylaymanki, neft yana bir
oy davom etadi, lekin men buni birinchi marta qilganim uchun, ishonchim komil emas. Men hayajondaman.
Uning ishtahasi hech qachon bunchalik yaxshi bo'lmagan. Kecha u butun yilga qaraganda ko'proq ovqat yedi ».
Trisha

"Hey Rik va do'stlar, mening bir do'stim bor, u 4 yildan beri chap yelka pichog'ida yarasi bor edi (diametri
taxminan 2 dyuymdan 4 dyuymgacha), bu erda infektsiya bor, uning joyida qoraqo'tir yo'q, faqat toza. xom
teshik, sirt ostida siz teginishga sezgir bo'lgan beysbol o'lchamidagi qattiq bo'lakni sezishingiz mumkin.

U 7 oy mobaynida 8 marta yog'ni surtdi, taxminan 2 ta dam olish kunlari ichki foydalanish uchun.

Qichishish va yara izlari  yo'qoldi,  ochiq yara izlari  qoldi va do'stim moydan foydalanish imkoniyatiga ega
bo'lganidan baxtiyor. " Rebekka

"Kecha men ish joyida barmog'imni barmog'im bilan kesib tashladim. Ertalab soat 3 da men barmog'im bilan
uyg'onib ketdim, muz, peroksid, neosporinni sinab ko'rdim. Hech narsa ishlamadi. Hali ham qimirlab turardi.
Keyin  esladimki,  eshitish  moyi  uyali  regeneratsiyaga  yordam  beradi,  og'riqni  to'xtatadi  va  chandiqlarni
davolaydi,  nega  uni  sinab  ko'rmaysiz.  Shunday  qilib,  men  tomchimni  olib,  barmog'imning  butun  uchiga
surtdim. 1 daqiqada og'riq 80% yo'qoldi. 30 daqiqa ichida. Men barmog'imni ozgina og'riq bilan siljita oldim,
lekin  og'riq  yo'q  edi.  Men sotildim.  12 soatdan  keyin  men yana  ariza  topshirdim va  bundan buyon og'riq
sezmayapman ”. Rebekka

"Hey Rik, agar siz buni e'lon qilsangiz (men bunga qarshi emasman) ismimni sir saqlamoqchiman. Mening qiz
do'stim chindan ham qo'pol tarbiyaga ega edi va tushkunlikka tushganda bilaklarini kesishga murojaat qildi, bu
muammo  yillar  va  yillar  orqada,  lekin  bilagidagi  yara  izlari  hali  ham saqlanib  qolgan.  Ko'rinib  turibdiki,
ko'pchilik odamlar u bilan birinchi uchrashganda birinchi bo'lib e'tibor berishadi, u ulardan qutulishdan boshqa
narsani xohlamaydi.

Xo'sh, mening savolim - bu moy chandiqlardan xalos bo'lishga yordam beradimi? Yoki hech bo'lmaganda ularni
kamroq ko'rinishga yordam bering? Men sizning qilayotgan ishingizni yaxshi ko'raman va agar mening bobom
saraton  kasalligi  bilan  og'riganida,  moy  haqida  bilsam  edi,  siz  hayotingizni  qutqarishga  yordam  bergan
odamsiz! "

- Hurmatli XXX, yog'ni chandiqlarga qo'llashni boshlang, ehtimol ular bir necha hafta yoki oy ichida yo'qoladi.
Men ham uni moyga solgan bo'lardim, bu uning boshidan kechirgan barcha xotiralaridan uning TSSIga yordam
beradi,  shuningdek, uxlash sifatini yaxshilaydi.  Agar siz bunga qarshi bo'lmasangiz,  rasm va videoga oling,
chandiq chindan ham yo'qoladi - yoki umuman ko'rinmaydi. Eng yaxshi tilaklar, Jindrich Bayer

"Hey Rand, menda xuddi oyog'imdagi yaralar bor. Birinchidan, chunki men diabetga chalinganman. Ammo
men chivin va hasharotlar chaqishiga juda sezgir ekanligimni bilib oldim. Men ularga moy surtdim va bir kecha
-kunduzda bandaj qo'ydim, chaqishlar shifo topdi ”. Mishel

- Yog 'chivin yoki Shomil chaqishi uchun nima qila oladi, shunchaki hayratlanarli. Bir urinib ko'ring, shunda
tushunasizki,  nima  uchun bizda  yog 'bo'lmasa,  hech kim o'z  uyidan chiqmasligi  kerak.  Yog'ning  foydalari
shunchalik ko'pki, ularsiz yashashga harakat qilish mas'uliyatsizlikdir. JB

"Yog 'iste'mol  qiling  ...  men ikki  oydan beri  moy ichaman,  toshbaqa kasalligim deyarli  80%, menga hech
qanday dori ishlatishning hojati yo'q ... va mening artritimni ham olib tashladi ..." Giuliana
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"Men nasha zaytun moyi aralashmasini qo'lladim va bir hafta ichida toshbaqa kasalligim keta boshladi. Afsuski,
menda ozgina narsa bor edi va men uni ichki va tashqi tomondan ko'proq qabul qila olmadim. Kuzatib ko'ring,
menda haqiqiy RSO yo'q edi, lekin zaytun moyidan tayyorlangan nasha yog'i ». Teemu

- Umid qilamizki, tez orada yana neft olasiz, Teemu. Semptomlarni nazorat qilish, shuningdek, yog'ni iste'mol
qilish uchun uni topikal ravishda ishlatish eng yaxshisidir, muammoning asosiy sababini ham yo'q qilmoqchisiz.
Yaxshi tilaklar, JB

"Bu chivin chaqishi va tish og'rig'ida ham yaxshi ishlaydi. Qizim 15 daqiqa ichida chivinlar tomonidan kamida
50 marta tishlangan, hazillashmagan! Deep Woods bug spreyi yoqilgan. Men banan qobig'i, deodorant, aloe
vera,  dermaplast  va  gidro-kortizonni  sinab  ko'rdim.  Ularning  hech  biri  shishishni  kamaytirmadi  (u  chivin
chaqishiga alerjisi bor, ular qattiq shishib ketadi) yoki uni yengillashtirmadi. Men umidsizlikka tushib, qatronni
bug'latgichdan  oldim,  uni  ozgina  kokos  moyi  bilan  aralashtirib  yubordim,  shunda  u  osonroq  tarqaladi  va
oyoqlari bilan "yog'lanadi". Taxminan yarim soat o'tgach, shish paydo bo'ldi va qizargan joylarida qizil nuqta
bo'lsa ham, uni bezovta qilmadi, men unga Benedril berishdan qochdim.

Og'izda xo'ppoz paydo bo'ldi va men vapadan qatronni zararlangan tishga o'rab qo'ydim va yana yarim soat
ichida shishib ketdi va men uni davolay oldim, shundan beri hech qanday muammo yo'q edi. Ishonchim komil
bo'lsa -da, men uni ikki kun ichida to'pladim. Aytishim mumkinki, qatronni o'rash (agar sizda konusning ichida
konusning ichida Vapir No2 bo'lsa, u erda deyarli toza xash ham yig'iladi.) Tishlarim atrofida men juda baland
bo'ldim, ehtimol men hayotimda bo'lmaganidan ham balandroq bo'ldim. .

Men hatto erimga yotoqxonaga kirishda yordam so'rash uchun yashash xonasidan SMS yubordim. Til osti dori-
darmonlari yaxshiroq ishlaydi, shuning uchun agar ular yurak xurujidan shubhalansalar, nitro tilingizning ostiga
sepishadi. Hammasi yaxshi, lekin men haddan tashqari dozadan o'lmadim, dahshatli ochlikdan uyg'onmadim va
eng yaxshisi ... Menga ko'p miqdorda Tilenol yoki Advil ichishim va o'zimga ko'proq zarar etkazishim shart
emas edi. oshqozon va jigar.

Men bilamanki, qatronlar - bu eng samarali usul emas va men uning ishlashiga ishonchim komil emas edi, lekin
men noqonuniy davlatda yashaganim uchun bu bilan ishlashim kerak edi. Men zarar ko'rmasligimni tushundim.
Men o'zimning yuqori sifatli  yuqori sifatli organik xom ashyoni erkin etishtira oladigan, o'z moyimni o'zim
ishlab chiqaradigan va o'zimni va butun oilamni davolaydigan davlatda yashashni kuta olmayman, shu jumladan
mening 2 yoshli qizim. o'tgan yili do'zaxdan o'tdi, chunki hech kim unga nima bo'lganini tushuna olmaydi.

Ular hozirda u oqsil kasalligi bor deb o'ylashadi, lekin bu ular tashlayotgan boshqa narsa, chunki ular nima
noto'g'ri ekanligini bilishmaydi. Uni moyga solib qo'yish uning hayotini saqlab qolishi mumkin.

Men aniq tashxis qo'yishni xohlardim, shuning uchun men nima qilayotganimni bilaman, lekin asosiysi, men
chaqalog'imning o'zini yaxshi his qilishini xohlayman va agar bu an'anaviy jamiyatni buzishni anglatsa, men
ham shunday qilaman ". Sara

"Rahmat, qilgan ishingiz uchun etarli emas. Men bu erda zaharli emanimga moy surtib o'tiraman. Men sizsiz
hech qachon harakat qilmagan bo'lardim. Bu 2 oydan ko'proq davom etdi, chunki o'tgan yili kimdir cho'tka
yoqib yuborgani uchun tanamning deyarli 100% ga tegdi, shuning uchun men uni hamma joyda olaman va
bundan ham yomoni, chunki biz bu immunitetga ega emasmiz.

Bir  kun  oldin  u  paydo  bo'ldi.  Shunday  qilib,  kecha  yog'i  qichishishni  to'xtatmadi.  Ammo  men  har  kuni
chandiqlarni davolayotganini ko'raman, shuning uchun men ishonaman. Bugun ertalab, birinchi dasturdan 24
soat  o'tgach,  men  uning  ishlaganini  ko'raman  va  shikastlangan  terimni  tirnalgan  joyimdan  davolayapman.
Shunday qilib, yog'imga sink oksidi pastasi solinganidan so'ng, men zaharli eman uchun 1 -sonli yordamchini
topganman deb o'ylayman.

Aslida, men kelgusi mavsumni kuta olmayman, ehtimol, bu muammoni bir umrga tuzatib beradimi? Men sizga
xabar beraman. Bu ajoyib emasmi? Qilgan ishlaringiz uchun yana bir bor rahmat. ” Rebekka

- Yog 'ham buni tuzatishi mumkin. Bu barcha tibbiy muammolarni davolash yoki nazorat qilish vositasidir.
Qanchalik tez qo'llanilsa, tuzatilishi kerak bo'lgan narsalarni tezroq tuzatadi, bu erda hamma narsa bor. JB
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"Men odamlarga shuni bilishni istardimki, RSO erim tovoniga tushgan ulkan pufakchani uzoq vaqt davomida
kasal bo'lib yotoqda yotdi. Men unga moy surtdim va bir hafta ichida u yo'qoldi. Men bundan ham jiddiyroq
narsaga aylanishidan qo'rqardim. Bu uning butun tovonini qamrab oldi. Rik Simpsonga qilgan ishlaringiz uchun
tashakkur. ” Syuzan

"Mexanik bo'lib, men yog'ni juda yomon kesilgan joylarga qo'lladim va siz 100% to'g'ri aytdingiz ... Bu terini
hamma narsadan tezroq davolaydi." Kori

"HPV ni ikki hafta ichida faqat uchta topikal dastur bilan davoladim." Milya

"Men hozir qora rangga aylangan yomon molni davolayapman. Men har kuni ertalab ko'p miqdorda molga
surtaman, keyin bandaj bilan yopaman. 3 haftadan so'ng men ingichka kichrayayotganini ko'raman. Ishlamoqda.
Men ham har kuni ozgina ovqatlanaman ... energiya darajasida qanday farq bor. KANABA UCHUN TIBBIY
BLISS !!!!!!! ” Beau

"Tan olaman ... men ahmoqman ... yomon odatim borki, sanchiqning tishlarini oyog'imga yopishtiraman. RSO
to'g'ridan -to'g'ri joyida, bandaj bilan yoping, og'riq bir necha soniyada o'tdi, 3 kunda davolandi. Xizer

"Men yog'ning balzamdan ko'ra kuchliroq versiyasi bir necha kun ichida toshbaqa kasalligini yo'q qilishini, 20
daqiqada tuxumdonlarning shishishini 20 daqiqada kamaytirishini, mayda kuyish joylariga surtish va og'riqni
oldini olishini ko'rdim. Haqiqatan ham, moy nima qilishi mumkinligi haqida meni hayratga soladi ... ”Beres

«Menda 10 yoshimda oyoqlarimning eng yomon holatlaridan biri bo'lgan, menda moy bo'lsa edi. Lekin menda
hozir bor. 47 yildan keyin hammasi yaxshi. Hamma narsani davolaydi. ” Donald

"Mening  kelinim  cho'chqa  go'shtini  qovurayotgan  edi  va  barmoqlarini  qaynoq  yog'ga  botirib,  birinchi
bo'g'imigacha cho'ktirdi va ular tovuq kabi oqarib ketdi.

Biz ularga RSO qo'ydik va og'riq bir daqiqadan so'ng o'tib ketdi, u ularni kuniga 2 marta RSO bilan qopladi.
Ular bir necha kun ichida juda tez shifo topdilar va terining yo'qolishi yoki izlari yo'q edi.

Ajablanarlisi  shundaki,  biz  hozir  oshxonadagi  muzlatgichda  ozgina  saqlaymiz,  shuning  uchun  agar  kimdir
(ayniqsa  bolalar)  yonib ketsa,  biz  darhol  RSO -ni  qo'llaymiz,  agar  bizda unga g'amxo'rlik  qiladigan tabiiy
o'simlik bo'lsa, bunday og'riqni his qilishning hojati yo'q. . " Debra

"Tirsagimda mayda bo'laklar bor edi,  ularni moy bilan davoladim ...  Bir hafta o'tgach, tirsagim silliq,  hech
qanday burmalar yo'q ... Menimcha, ular siğil edi, lekin men shifokorlarga ishonmayman". aniq aytmayman. "
Karla

- Teringizga nima bo'lishidan qat'i nazar, yog'ni surting, uni bandaj bilan o'rab oling va yog'ni har ikki yoki har
kuni yoki bandaj tushganida qayta surting. Kuyish, siğil, ekzema, toshbaqa - moy nima ekanligini bilmaydi va
uni tuzatadi, unga vaqt va moy bering. JB

"Do'stimning yuzida kista bor edi va yog'ni bir necha kun ichgandan keyin u yo'q bo'lib ketdi.  Va u yutib
yubordi, lekin uni topikal holda ishlatmadi. ” Jonatan

"Saraton  kasalligi  bilan  og'rigan  bemor  emas,  lekin  mening  tovonimda  davolanishga  javob  bermaydigan
infektsiya bor edi.  Hatto menda jarohatni  parvarish qilish bo'yicha texnologik ish bor edi ...  u infektsiyani
tarqalishini to'xtatdi, lekin u hali ham davolay olmaydi. Men unga moy surtdim va BIR kun ichida qizarish
kamroq  bo'ldi.  Ikkinchi  kun  va  qizarish  ketdi.  Uchinchi  kun  va  infektsiya  yana  teriga  o'xshaydi!  Ajoyib
shifobaxsh moy! ” Tammi

"Men hovuz va kurort kompaniyasida ishlaganman ... Men kun bo'yi tashqarida, terim oq. Mening yuzimda,
boshimda va qo'limda aqldan dog'lar  paydo bo'ldi,  ular  doim haydovchi oynasidan tashqarida edi.  Yog 'bir
necha  hafta  ichida  o'sha  joylarni  tozaladi!  Men  har  kuni  har  qanday  kasallikka  qarshi  kurashish  va
immunitetimni  mustahkam saqlash uchun 5 gramm toza  THC ichaman.  BTW hech qachon grippga qarshi
emlanmagan! Bolaligimdan gripp yo'q edi. " Jey

"Bilaman, bu erdagi bolalar har doim sof RSOdan foydalanishlarini aytishadi va men bu narsalarning ashaddiy
muxlisiman.  Ammo  men  shunchaki  odamlarga  shuni  aytmoqchimanki,  shakar  barglari  bilan  tayyorlangan
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hindiston yong'og'i yog'i neosporin o'rnini bosdi, men 2 yildan beri bu narsani sotib olmaganman. Bu yaxshiroq
va tezroq ishlaydi, men uni odamlarning qo'llari va yuzlariga surtaman va agar ular tasodifan iste'mol qilsalar,
ular kasal bo'lib qolishidan tashvishlanmayman ». Tina

- Tina, hech narsa RSO-dan yaxshiroq va tezroq ishlamaydi, lekin men nima demoqchi ekanligingni bilaman.
Albatta,  nasha  dori  -darmonlarining  kamroq  kuchli  shakllari  ham  mo''jizalar  yaratishi  mumkin.  Muammo
shundaki, muvaffaqiyat eng kuchli RSO kabi ishonchli emas.

Nasha nasha kosmetikasi tez orada mavjud bo'lgan kosmetika o'rnini bosadi, ya'ni ayollar yog'ning go'zalligi
uchun nima qilishi mumkinligini bilib olgandan keyin. Kenevir urug'i yog'i, hindiston yong'og'i yog'i va shea
yog'i - bu mening eng sevimli tashuvchilarim, lekin ular o'zlari yashaydigan joyda mashhur bo'lgan narsalardan
foydalanishlari va unga moy qo'shishlari mumkin. Kremdagi 20-30% RSO hayratlanarli darajada ishlaydi, lekin
0,01-1% ham jiddiy bo'lmagan sharoitlarda va kundalik parvarishlashda katta foyda keltirishi mumkin. JB

"Mening qiz do'stim chivin chaqishiga juda alerjiya bilan og'riyapti va kecha uning ma'badida bitta kasal bor edi
... bu juda katta edi, baribir men tasma yordami olishni va nasha bargidan tayyorlangan RSO -ni tishlashga
qo'yishni taklif qildim. Bugun ertalab biz uyg'onganimizda, zarba butunlay g'oyib bo'ldi ».

- Rahmat, Jimmi. Ishonchim komilki, bu ma'lumot ko'p odamlarga yordam beradi. Mana chivinlar mavsumi
keldi. Va yog 'kovucu sifatida ishlaydi, uni sinab ko'ring. Muammolarning oldini olish har doim yaxshiroq,
garchi ularni moy bilan tuzatish juda oson. Yog 'qichima, kuyish yoki og'rigan har qanday narsada qo'llanilishi
mumkin. Yog'ni qanchalik tez qo'llasangiz, muammolar shunchalik tez hal bo'ladi. Eslab qoling. JB

Savol: Yog 'qancha davom etishi mumkin? Abadiymi? Eng yaxshi saqlash, muzlatgich, muzlatgich, kiler nima?
Rahmat.

A. Agar ukolda va qorong'i sovuq joyda saqlansa, yog 'yillar davomida saqlanib qoladi, ayniqsa, agar siz yog'ni
tashrif buyuruvchilar va oiladan, ya'ni ayollardan himoya qila olsangiz, chunki ular yog'ni erkaklarnikidan ko'ra
ko'proq iste'mol qilishni yaxshi ko'rishadi. 

Oilangizdagi ayollar yog'ning yoshartiruvchi ta'siri va ajinlar bilan nima qilishini bilib olishganda, siz yog'ning
qancha vaqt xizmat qilishi haqida qayg'urmasligingiz kerak, u doimo yeyiladi yoki topikal ravishda ishlatiladi.
Agar siz yog'ni etkazib berishni saqlamoqchi bo'lsangiz, ayollarga aytmangki, 20-30% yog'li kosmetika yuz
rangi uchun mo''jizalar qiladi va ularni iloji boricha yoshroq qiladi, aks holda ular uni sizdan olishmaydi. nima
demoqchi yoki qilmoqchi bo'lsang ham, neft qancha davom etishidan xavotir olmaysan.

Bu  (men  aytmoqchi  emasman)  jinsiy  aloqa  izohi,  men  faqat  ko'rgan  voqealarim  haqida  ko'p  marta  xabar
beraman,  bu  faqat  kuzatuv  va  jinsi  qanday  bo'lishidan  qat'i  nazar,  moy  sizning  teringizga  nima  berishi
mumkinligiga e'tibor qaratishga urinish. JB

"Agar ayollar qarigan terini o'zgartirganini va shikastlangan terini tiklaganini bilsalar edi (masalan, bu odamda
bo'lgani kabi) nashani qonuniylashtirish tomdan o'tadi! Butun iqtisodiyot bu ajoyib tabiiy dori -darmonlarni
bostirish  tufayli  rivojlandi  va  biz  hammamiz  uning  qulashini  kuzatamiz,  chunki  odamlar  tobora  ko'proq
ma'lumotga ega bo'lib, o'zlarini davolay boshlaydilar. Gil

Savol: Siz uni ajinlarni davolash uchun yuzingizga surtasizmi yoki og'zaki yoki ikkalasini ham olasizmi? ” Toni

A. Har ikkisi ham eng yaxshi natijaga erishish uchun, lekin topikal qo'llanma faqat ko'p narsani qilishi mumkin.
JB

"Men ajinlar o'qidimmi? Bu WRINKLES ga yordam beradimi? : 0 ”Margi

Surunkali og'riq

"Agar  sizda  moyni  tayyorlash  uchun  mos  navlar  bo'lsa,  surunkali  og'riqni  yo'qotishda  kenevir  moyidan
yaxshiroq  narsa  yo'q.  Ko'p  turdagi  kenevir  moylari  o'ziga  xos  yoki  zararli  bo'lmagan  ajoyib  tabiiy  og'riq
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qoldiruvchi  vositadir.  Tibbiy tizim surunkali  og'riqli  bemorlarga og'riqni nazorat qilish uchun xavfli,  o'ziga
qaram va zararli dori -darmonlarni beradi. Men tan olamanki, bunday dori -darmonlar biroz samaralidir, lekin
ular faqat og'riqni maskalash bilan birga, hech qanday davolovchi ta'sir ko'rsatmaydi. Agar siz kenevir yog'ini
surunkali og'riqlar uchun qabul qilsangiz, u nafaqat og'riqni kamaytiradi, balki sizning azob -uqubatlaringizning
sababini davolashga harakat qiladi. Surunkali og'riq bilan og'rigan har bir kishi uchun, kenevir yog'i eng yaxshi
davo hisoblanadi, chunki u o'ziga qaram emas va butun tanangizga zarar etkazmaydi.

Men  suyak  saratoni  bilan  og'rigan  odamlarni  azob  chekayotganini  ko'rdim,  morfin  va  tibbiyot  tomonidan
qo'llaniladigan boshqa og'riq qoldiruvchi dorilar ularning og'rig'ini o'ldirolmaganda. Ammo kenevir yog'i uni bir
necha soat ichida nazorat ostiga oldi va ular ozgina tortishish belgilari bilan bu zararli moddalardan tezda chiqib
ketishdi. Men bu dorini surunkali og'riqli ko'plab bemorlarga ham berdim va ba'zi natijalar chindan ham ajoyib
bo'ldi. Ertasi kuni odamlardan azob chekmayotganliklari haqida xabar olish men uchun g'ayrioddiy emas edi.

Aytganimdek, kenevir yog'i og'riqni yo'q qilish qobiliyatiga ega, lekin ayni paytda uning sababini davolaydi.
Shunga qaramay, bu xavfli giyohvandlik dori -darmonlaridan imkon qadar tezroq qutulish va ularni bu moydan
foydalanish bilan almashtirish g'oyasi. Haqiqatan ham, kenevir yog'i va farmatsevtika o'rtasida hech qanday
taqqoslash yo'q. Bizning tibbiy tizim tomonidan berilgan og'riq qoldiruvchi dorilarning ko'pchiligi xavfli, o'ziga
qaram va o'likdir, kenevir yog'i esa bemorga hech qanday qaramlik yoki xavf tug'dirmaydi.

Agar bemor og'riqni nazorat qilish uchun morfin yoki boshqa opiatlarni qabul qilsa, men ularni qisqa donli
quruq guruch bo'lagiga teng dozadan boshlashni maslahat beraman. Keyin,  qabul qilinadigan miqdorni iloji
boricha tezroq oshiring, shu bilan birga dori -darmonlarga ehtiyoj qolmaguncha, bu moddalarni iste'mol qilishni
kamaytiring. Ko'p yillar davomida shifokorlar buyurgan dori -darmonlarni qabul qilgan va yordam berish uchun
hech narsa qilmagan juda ko'p odamlar bor. Agar siz yana o'zingizni yaxshi his qilishni bilishni istasangiz,
moyni sinab ko'ring va tibbiy tizimning jinniligini ortda qoldiring ”. Rik Simpson, kenevir: eng dorivor o'simlik

Orqa og'rig'i, skolioz

Sizda bel og'rig'i yoki skoliozdan xalos bo'lgan bemorlar bo'lganmi?

"Bizning davolanishdan yugur" hujjatli filmimiz prodyuseri Kristian Loret ko'p yillar skolioz bilan og'rigan.
Taxminan o'n uch yil oldin, tibbiy tizim operatsiya qilishni taklif qildi, lekin ular xristianga yurish uchun 50/50
imkoniyat beradi. Bu kabi qiyinchiliklar bilan, uning yagona alternativasi og'riq bilan yashash edi. Deyarli har
kuni u skoliozdan azob chekardi va o'zini hech narsa yordam berolmasligiga ishontirardi. Men unga kenevir
yog'ini berdim va bir necha soat ichida u boshqa bel og'rig'iga duch kelmaganini aytdi.

Men unga tushuntirdimki, u o'z hayotini oddiy odamga o'xshab mashq qila olmaydi, shuning uchun uning orqa
mushaklari juda zaif edi. Kutilganidek, moyni ko'rsatmalarga muvofiq olganidan so'ng, Kristian endi og'riqsiz
ishlaydi, orqa mushaklari kuchayadi va endi u uzoq vaqt yog'siz qolishi mumkin. Kristian - bu bel og'rig'i bilan
og'rigan bemorlarning ko'pchiligidan biri bo'lib, ular o'zlarining noqulayliklarini engillashtirish uchun ushbu
dorini  qo'llash  orqali  samarali  davo  yoki  nazorat  topdilar.  Menimcha,  hech  kim  doimiy  azobli  hayot
kechirishiga hojat  yo'q. Agar sizda har qanday tabiat  muammosi bo'lsa, aminmanki,  bu dori -darmonlardan
foydalanish ko'pchilik odamlar uchun katta foyda keltiradi. Rik Simpson, kenevir: eng dorivor o'simlik

Qandli diabet

"Hozirgina tashxis qo'yilgan qandli diabetga chalinganlarni davolash juda oson va tez orada ular bu kasallikdan
xalos bo'lishadi. Ammo uzoq vaqtdan beri bu kasallikka chalingan va yillar davomida kasallik ta'siridan aziyat
chekayotgan bemorlarda, odatda, uzoq davom etadi. Hatto yomon shikastlangan bemorlarda ham, agar yuqori
sifatli moy to'g'ri qabul qilinsa, ko'pincha olti hafta ichida ularga insulin kerak bo'lmaydi. Afsuski, bu kasallik
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tanamizga etkazadigan zararni davolash ancha uzoq davom etishi mumkin, lekin vaqt o'tib, ularning ko'pini
tuzatish mumkin.

Ko'rinib turibdiki,  moy ko'pincha oshqozon osti bezini tezda yoshartirish qobiliyatiga ega, shuning uchun u
yana  to'g'ri  ishlashi  mumkin.  Biz  buni  birinchi  bo'lib  men  saraton  kasalligidan  davolagan  qandli  diabetda
isbotlay oldik. Saraton kasalligini davolash oxirida u o'n kun davomida yog'ni butunlay tark etdi. Ajablanarlisi
shundaki,  uning qondagi  shakar  darajasi  normal  bo'lib  qoldi  va u qandli  diabetga  chalingan odam iste'mol
qilmasligi kerak bo'lgan ko'p narsalarni eydi. Bu odam o'ttiz yildan ko'proq vaqt davomida qandli diabet bilan
og'rigan va kuniga ikki marta insulin in'ektsiyasi bilan shug'ullangan. Shunday qilib, u o'n kun davomida yog
'olmagan va qondagi qand miqdori normal bo'lib qolganidan keyin uning oshqozon osti bezi yana to'g'ri ishlashi
kerakligi ma'lum bo'ldi.

Men  har  doim  bemorlarga  o'zimni  shifokor  emasligimni  aytaman,  lekin  menimcha,  agar  ular  boshqa
sharoitlarda  ishlatadigan  kimyoviy  dori  -darmonlardan  voz kechsalar,  bu ularning  manfaati  uchun bo'lardi.
Ko'pincha,  ba'zi  dorilar  yog'ni  davolash  samaradorligiga  to'sqinlik  qilishi  mumkin  va  moydan foydalanish,
odatda, bu dorilarning o'rnini bosadi.

Menda 1 -toifa va 2 -toifa diabet bilan og'rigan bemorlarning moyi ularni muvaffaqiyatli davolaganligi haqida
xabarlar  bor  edi.  Masalan,  men  o'ttiz  yildan  buyon  insulin  in'ektsiyasi  bilan  shug'ullanayotgan  bemorlarni
uchratdim va yog'ni ishga tushirgandan so'ng, olti hafta ichida ular bu in'ektsiyalarni qabul qilishlari shart emas
edi. Shu bilan birga, men olgan ba'zi boshqa xabarlarga ko'ra, ular insulin iste'molini kamaytirgan. Ammo ular,
shuningdek,  yog'ni  ishlatib,  ularning  sog'lig'ini  yaxshilaydigan  boshqa  ajoyib  ishlarni  ham  amalga
oshirganliklarini aytishdi.

Menga qanday qarash kerak, insulindan voz kechish va oshqozon osti bezi qondagi qand miqdorini yana bir bor
nazorat qilish - bu maqsad. Shunga qaramay, agar buni to'liq bajarish mumkin bo'lmasa ham, yog'ning ta'siri
bemorning  tanasiga  juda  foydali  bo'ladi.  Ushbu  kasallik  qon  aylanishining  buzilishi  va  boshqa  asoratlarni
keltirib  chiqarganligi  sababli,  jarohatdan  kelib  chiqqan  infektsiyani  an'anaviy  usullar  deb  ataladigan  tibbiy
tizimlar yordamida davolash mumkin emas. Masalan, agar qandli diabetga chalingan odam oyog'iga infektsiya
tushsa va u to'g'ri davolanishni rad etsa, oxir -oqibat tibbiy tizimning javobi - oyoqni yoki hech bo'lmaganda
zararlangan qismini olib tashlashdir.

Men qandli diabet bilan kasallangan odamlarni shaxsan bilganman, ular buni qilishgan va hech bo'lmaganda
ularni  olib  tashlash  kerak  bo'ladi,  chunki  infektsiya  davom  etmoqda.  Qandli  diabet  bilan  kasallanishning
dahshatli istiqboli va bundan ham yomoni, bu operatsiyalar. mutlaqo keraksiz.

O'sha  paytda  men  kenevir  o'simliklarining  shifobaxsh  qobiliyatlari  haqida  hech  narsa  bilmas  edim  va  bu
bemorlar boshidan kechirayotgan azoblarni kuzatib turardim. lekin o'shandan beri men haqiqatni bilib oldim.
Agar yog 'tashqaridan ishlatilsa, u juda qisqa vaqt ichida diabetik yaralarni davolaydi, shuning uchun siz ushbu
moddani  ichganingizda  diabet  kasaliga  qanday  foyda  keltirishini  tasavvur  qilishingiz  mumkin.  Men  bu
ma'lumotni bir necha yillardan beri berib kelaman, lekin shunga qaramay, shifokorlar bu dori -darmonlardan
foydalanishni e'tiborsiz qoldirib,  bemorlarini  so'yishni davom ettirmoqdalar.  Bu mening tibbiyot tizimim va
mening azoblarimizni to'ydiradigan shifokorlar uchun hech qanday foydam yo'qligining sabablaridan biri.

Yog 'bilan  davolanganidan  so'ng,  ko'p  yillar  davomida  cheklangan  dietada  bo'lgan  ko'plab  diabet  kasallari
o'zlarini qandolat do'konidagi boladek tutishadi. To'satdan ular yana qandli diabetga chalingan ovqatni iste'mol
qilishlari  mumkin va ba'zi  bemorlar o'zlarini  haddan tashqari iste'mol qilishga moyil bo'lishadi. Vaqt o'tishi
bilan,  moy  qandli  diabetga  chalinganlarning  tanasiga  etkazilgan  zararni  qaytarishi  mumkin,  masalan,  qon
aylanishi yomonlashishi va boshqalar. Yog ', shuningdek, qandli diabet bilan og'rigan infektsiyalarni oqilona
davolaydi va bizda mavjud bo'lgan narsalardan. guvohi bo'lsak, yuqori navli kenevir yog'i diabetning barcha
turlarini davolashda samaralidir ”. Rik Simpson, kenevir: eng dorivor o'simlik

"Yog 'oshqozon osti bezini yoshartiradi va ishonasizmi, ko'p yillar harakatsiz bo'lgandan keyin ham tez -tez
insulin ishlab chiqarishni boshlaydi. Ko'p bemorlar bir necha haftadan so'ng yog'ga insulin quyishni to'xtatishi
mumkin. Yog 'shuningdek, tanadagi diabet bilan bog'liq boshqa muammolarni davolashga yoki nazorat qilishga
yordam beradi.
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Men yog'ni iste'mol qilardim va/yoki uni shamchada ishlatardim. Chekish yoki bug'lanish ham qondagi qand
miqdorini kamaytirishga yordam beradi, lekin yog'ni yutish bilan solishtirganda ta'siri juda cheklangan. Men
yog'ni qandli diabet yarasi uchun ishlatardim, shunchaki yog'ni surtib, bint bilan o'rab, yara tuzalguncha har uch
kunda takrorlayman. Men kenevir yog'ini ekstrakti bilan aralashtirib, massaj qilish uchun ishlatardim, bu qon
aylanishini  yaxshilaydi,  shish  va  boshqa  noqulayliklar  paydo  bo'lishining  oldini  oladi.  Shuningdek,  men
o'zimning ratsionimga kenevir urug'i va kenevir yog'ini kiritgan bo'lardim ». JB

Yurak, qon bosimi

Sizda kenevir yog'i va yurak kasalliklari haqida foydali xabarlar bo'lganmi?

"Yog 'bilan davolanishni  boshlaydigan yurak muammolari  bo'lganlar,  ular bilishlari  kerakki,  ko'pincha moy
bemorning  yurak  urish  tezligini  oshirishi  mumkin.  Yurak  urish  tezligining  oshishi  odatda  juda  oz,  lekin
menimcha, bemor bu sodir bo'lishi mumkinligini bilishi kerak.

Bu dori xolesterin miqdorini kamaytiradi va qon aylanishini yaxshilaydi, shuning uchun bemorning yuragiga
katta foyda keltiradi. Shubhasiz, yurak juda muhim organ va bizning tajribamizga ko'ra, kenevir yog'i hayotiy
organlarni yoshartirishi mumkin. Garchi men hech qachon odamlarga yurak dori -darmonlarini qabul qilishni
to'xtatishni  aytmagan  bo'lsam  -da,  ko'pchilik  buni  hech  qanday  zararli  ta'sir  ko'rsatmagan.  Men  kenevir
moyining yurak kasalliklariga ta'siri ko'proq tadqiqotlarni talab qiladi, deb o'ylayman, lekin biz ko'rganimizdek,
bu dori yurak uchun juda foydali.

Yog 'qon bosimini tartibga sola oladimi?

Qandil yog'i, albatta, qon bosimini tartibga solishi mumkin. Men o'zimni uyqu va qon bosimimni tartibga solish
uchun ishlataman.  Kenevir  moyi bilan davolanishni boshlaganimda,  men bu kasallikka qarshi dori -darmon
qabul qilayotgan bemorlarga qon bosimini diqqat bilan kuzatib borishini aytaman. Qon bosimini nazorat qilish
uchun  farmatsevtika  vositalaridan  foydalanayotganlarning  ko'pchiligi,  kenevir  yog'i  bilan  davolanishni
boshlaganlarida, endi ularni talab qilmaydi.

Kenevir  yog'i  qon  bosimini  pasaytirgani  uchun,  kim  o'z  farmatsevtik  qon  bosimini  kamaytiradigan  dori  -
darmonlarni  ishlatishni  davom  ettirmoqchi  bo'lsa,  bu  ikkalasining  kombinatsiyasi  qon  bosimini  juda  past
darajaga  tushiradi.  Bunday  vaziyatdan  qochish  yaxshidir  va  bugungi  kunda  qon  bosimini  o'lchash  uchun
portativ testerlar yordamida buni osonlikcha bajarish mumkin.

Boshqa ichki organ kasalliklariga yordam bera oladimi?

Men kenevir  yog'idan foydalanganimda  ko'rganimga ko'ra,  ko'plab  ichki  organlar  kasalliklari  va ular  bilan
bog'liq muammolarni nazorat qilish yoki davolash mumkin. Ichki organ yoshartirilganda va tuzalganda, u yana
tanamizda  o'z  vazifalarini  tiklay  oladi.  Shaxsan,  menimcha,  bu  yog'ni  ishlatib,  o'z  hayotiy  organlarimizni
yoshartirish,  bu bilan bog'liq  bo'lgan barcha xavf  -xatarlarga  qarshi  organ transplantatsiyasidan o'tib,  keyin
butun umringizni dori -darmonlarni qabul qilish bilan o'tkazishdan ko'ra, mantiqan to'g'ri keladi. rad etilsin.
Ba'zi hollarda, organ transplantatsiyasi yagona javob bo'lishi mumkin, lekin agar bu dori hayotiy organlarni
yoshartirish  uchun  to'g'ri  ishlatilgan  bo'lsa,  menimcha,  transplantatsiyaga  ehtiyoj  kamroq  bo'ladi  ».  Rik
Simpson, kenevir: eng dorivor o'simlik

"Yurak - bu ichki organ va yog 'hayotiy organlarni yoshartiradi. Bemorlar yog'dan foydalanishni boshlaganda,
ular  odatda  yurak  dori  -darmonlarining  dozasini  yarmigacha  qisqartiradilar  va  ko'pchilik  ularni  to'xtatish
mumkin deb o'ylashlari bilan dori -darmonlarni qo'llashni to'xtatadilar. Yog 'yurak uchun juda foydali.

Yog 'qon bosimi va aritmiyani juda oson boshqarishi mumkin. Odatda qon bosimini pasaytiradi, shuning uchun
qon bosimini pasaytiradigan dori -darmonlarni ishlatadiganlar moyni ishlatishgacha ehtiyot bo'lishlari  kerak.
Qon bosimi dori -darmonlari va yog'ning kombinatsiyasi bosimni juda past darajaga tushirishi mumkin, shuning
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uchun qon bosimi o'lchagich yordamida qon bosimini kuzatish maqsadga muvofiqdir. Ko'p hollarda yog 'yurak
tezligini biroz oshiradi.

Bu soha ko'proq tadqiqotlarni talab qiladi, shuning uchun bemorlar moyni ishlatishni boshlaganlarida, ularning
aql -idrokiga amal qilishlari  kerak, lekin ular ham yurak bilan ishonch hosil qilish uchun shifokorlari  bilan
aloqada bo'lishlari kerak.

Yurak kasallari o'z uylarida yoki ishlarida elektr simlarini tekshirishlari kerak.

Yurak elektromagnit  impulslar  ustida ishlaydi,  shuning uchun ular  iloji  boricha elektromagnit  maydonlarda
qolmasliklari kerak.

Men yog'ni iste'mol qilardim va uni shamchiroqlarda ham ishlatardim. Topikal dasturga kelsak, u hech qachon
og'ritmaydi, lekin hozircha bu qanchalik foydali ekanligini ayta olmayman. Har doimgidek, men kenevirni iloji
boricha ishlatardim. Men shuningdek, kenevir urug'i va kenevir yog'ini o'z dietamga kiritgan bo'lardim, urug'lar
ham, yog'lar ham ko'plab yurak kasalliklariga juda foydali ta'sir ko'rsatadi.

Agar men shifokor bo'lsam va yurak bilan bog'liq operatsiya yoki transplantatsiya qilsam va hokazo bo'lsa, men
organni  kamida  60  g  yog  'bilan  yoshartirishga  harakat  qilardim.  Agar  60  gramm bemorni  sog'lig'iga  olib
kelmasa, men ularga moy berishda davom etardim ". JB

Astma

"Hatto chekadigan idish ham astma bilan kasallanganlarning ko'pchiligi uchun foydalidir, lekin yog'ni yutish
yoki uni bug'lantirish bu kasallikni davolashning ancha samarali va shifobaxsh usulidir. Yog'ni sham shaklida
ishlatish nafas olish muammosi bo'lganlar uchun ham juda samarali, shuning uchun bu usul ham foydali bo'lishi
mumkin. Biz astma kasalligiga chalingan ko'p odamlarni bilamiz, bu dorini qo'llashda yordam berganman va
rostini aytsam, men bu kasallikni davolashning samaraliroqligini bilmayman. Hatto KOAH kabi kasalliklardan
azob  chekayotganlar  ham,  bu  dorini  qo'llash  bilan  to'g'ri  nafas  olish  qobiliyatining  yaxshilanishiga  guvoh
bo'lishgan.  Agar  siz  nafas olish bilan  bog'liq  har  qanday muammoga duch kelsangiz,  moyni  sinab ko'ring,
aminmanki, siz pushaymon bo'lmaysiz. ” Rik Simpson, kenevir: eng dorivor o'simlik

"Yog 'bug'lanishi astma yoki nafas olish muammolarini eng yaxshi davolash deb kutish mumkin. Ajablanarlisi
shundaki, biz kenevir moyi süpozituarlari havo yo'llarini ochishda juda samarali ekanligini aniqladik. Odatda,
bemor  shamchiroq  olganidan  30  daqiqa  o'tgach,  ular  o'zlarini  o'pkalari  ochilgandek  his  qiladilar  va  nafas
olishlari osonlashadi. Albatta, boshqa kasalliklarda bo'lgani kabi, men 60 g standart dozani uch oy davomida
qabul qilardim, so'ngra o'zimni sog'lom his qilgunimcha kuniga bir gramm iste'mol qilardim. Shunda, albatta,
men umr bo'yi parvarishlash dozasida qolardim. Men yog'ni og'izdan, tomoq va ko'kragimdan va sham shaklida
ishlatardim. JB

Bolalar va yog '

Ayniqsa, onalarga tashvish tug'iladi, agar bolalarga moy berish xavfsiz bo'lsa. Xavfsizmi?

"Men kenevir moyini saraton va boshqa kasalliklarga chalingan barcha yoshdagi bolalarni davolashda mutlaqo
xavfsiz deb bilaman. Kichkina bolalarni onkologiya bo'limlarida davolayotgan shifokorlar o'zlari bilan qanday
yashashlarini bilmayman. Ular radiatsiya, kimyoterapiya va boshqa zararli, zaharli kimyoviy moddalar bilan bu
kichkintoylarga qanday zarar etkazayotganini bilishmaydimi?

Tibbiyot sohasida o'qigan har bir kishi bunday davolanishning ta'sirini biladi va biladiki, ular davolanishdan
ko'ra o'limga olib kelishi mumkin. Agar ota -onalar tibbiy tizim o'z farzandlariga nima qilish niyatida ekanligini
to'liq tushunishga vaqt ajratsalar, aminmanki, ko'pchilik ularni kenevir moyi bilan davolashni afzal ko'rishadi,
chunki bu foydalanish uchun xavfsiz bo'lgan tabiiy modda. bolaga zarar.
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Men tibbiy tizimda nima qilayotganimni bilganimda, hech qachon bolamga qo'l berishlariga yo'l qo'ymagan
bo'lardim. Agar kimdir meni boshqacha qilishga majburlagan bo'lsa, vaziyat birdaniga juda xunuk bo'lib ketadi.

O'ylaymanki, har qanday ota -ona o'z farzandlarini himoya qilishni va ularni xavf -xatardan himoya qilishni
xohlashi  tabiiy.  Agar  men  tibbiy  tizim  bolaning  ota  -onasi  uchun  xavf  tug'diradi  deb  o'ylaganimda,  men
davolanishning boshqa usullarini tanlash huquqiga ega bo'lishim kerak deb o'ylardim. So'nggi paytlarda AQSh
va  Kanadada  rasmiylar  bolalarni  olib,  ularni  bolaning  xohishlariga  va  ota  -onasining  xohishiga  qarshi
kimyoterapiya  o'tkazishga  majburlagan  holatlar  ro'y  berdi.  Ko'rinib  turibdiki,  biz  kattalar  sifatida  ularning
aqldan ozgan muolajalarini rad etishga haqlimiz,  lekin bizning bolalarimiz bunday qilmaydi. Kimyoterapiya
shunchaki zahar bo'lgani uchun, agar kimdir mening xohishimga qarshi chiqib, bolamga shunday narsa qo'llasa,
ularning kelajagi porloq bo'lmaydi, deyish mumkin.

Menimcha, kim ota -onasining roziligisiz shunday qilsa, qotillikka urinishda aybdor va agar bola o'lsa, uning
o'limi  uchun  javobgar  bo'ladi.  Menga  qanday  qarashni  xohlamaysiz,  zahar  -  zahar,  va  agar  shifokor  bu
moddalarni qo'llasa, men ham xuddi shunday qilgan bo'lsam, ular ham aybdor. Shifokorlar oq xalat kiygani,
ular o'z bemorlariga zarar etkazishga haqli degani emas; Aslida, bu ularning Gippokrat qasamyodiga ziddir.
Agar men ularning o'rnida bo'lganimda edi, ular zarar ko'rgan bemorlar bilan bog'langan kimdir ularga qarshi
qasos olishga qaror qilgunga qadar, tibbiyot bilan to'g'ri shug'ullanishni boshlagan bo'lardim.

Kenevir moyidan kasalliklarning oldini olishda qanday foydalanish mumkin? Yana bir bor, yog'ni bolalarga 
berish ham xavfsiz bo'larmidi?

Men kasalliklarni  oldini  olish  uchun  kenevir  moyidan  yaxshiroq  narsani  bilmayman  va  bu  dori  bolalarni
davolashda mutlaqo xavfsiz deb bilaman. Men tez -tez aytardimki, agar bolalarga mayda dozada kenevir yog'i
berilsa, ko'p hollarda diabet, MS, saraton va boshqa kasalliklarning oldini olish mumkin edi.

Agar bolalarga oz miqdordagi  yog 'berilsa,  THC va unga aloqador kannabinoidlar  o'z tizimlarida to'planib,
kasalliklarning  oldini  oladi.  Men  bolalarni  baland  ko'tarish  haqida  gapirmayapman;  Bu bolalarga  yoki  har
qanday yoshdagi odamlarga kelajakda tibbiy muammolarni oldini olish uchun zararsiz, o'ziga qaram bo'lmagan
dori-darmon bilan ta'minlash haqida.

Biz o'zimiz yoqtirganlarni davolash uchun o'z dori -darmonlarimizni ishlab chiqarishga to'sqinlik qilishimizga
hech qanday mantiqiy sabab yo'q. Farzandlarimiz yoki hatto o'zimiz ham giyohvandlik kompaniyalari ko'proq
pul  topmoqchi  bo'lgani  uchun azob chekib  o'lishimiz  kerakmi?  Qachonki  bizning tibbiy  muammolarimizni
engillashtiradigan tabiiy dori -darmonlar mavjud bo'lsa, ko'pchilik ularni ishlab chiqarishda qiynaladi? Dori -
darmon ishlab chiqaruvchi kompaniyalar bilan xayrlashish va o'zimizni va bolalarimizni sog'lom saqlash uchun
tabiat ona nima berishi mumkinligini bilish vaqti keldi.

Bolalar uchun kenevir yog'ini qanday dozalash mumkin?

Dozalarga kelsak, bolalar kattalarnikidan farq qilmaydi va ularning barchasi bu dori uchun har xil tolerantlikka
ega. Bolalardagi kasalliklarning oldini olish uchun, kuniga bir marta, yotishdan taxminan bir soat oldin, faqat
kichik dozalar talab qilinadi, shuning uchun bolani baland ko'tarish ehtimoli juda past bo'ladi. Yana, kenevir
yog'i  hech  qanday  zarar  etkazmaydi,  shuning  uchun  men  bilmayman,  nega  kimdir  uni  o'z  farzandlariga
berishdan bosh tortadi.  Qolaversa,  har kuni  sodir  bo'ladigan jarohatlarni  tasavvur qiling -a,  agar  bizda neft
bo'lsa,  o'zimizni  davolay  olamiz.  Kuyish,  kesish,  chizish,  yaralar,  infektsiyalar,  hasharotlar  chaqishi  va
boshqalar kabi narsalarni bu yog'dan mahalliy foydalanish bilan oson va samarali davolash mumkin.

Bu dori  -darmonlarni  boshdan kechirganimdan  so'ng,  bu  bolamga ichki  va  tashqi  sharoit  uchun beradigan
birinchi narsa bo'lardi. Shunga qaramay, men ularga kimyoviy dorilarni qabul qilishiga ruxsat berishdan oldin,
ikkilanib  o'ylardim.  Darhaqiqat,  men tibbiyot  sohasida nima qilayotganimni  bilar  ekanman,  bunday narsani
o'ylamagan bo'lardim.
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Bu fikrlash tarziga o'tish uchun kenevir yog'ining shifobaxsh ta'siri bilan tajriba kerak, lekin shubhasiz, u nima
qila  olishini  ko'rib,  siz ham imonga kelasiz.  Men qat'iy ishonamanki,  agar bolalar  va har  qanday yoshdagi
odamlar  muntazam  ravishda  bu  yog'dan  kichik  dozalarda  iste'mol  qilsalar,  ularning  barchasi  uzoq  umr
ko'rishlari va sog'lom bo'lishlari mumkin edi. Rik Simpson, kenevir: eng dorivor o'simlik

Q. Ular buni boshlashi mumkin bo'lgan yosh bormi? Mening o'g'lim 3 yoshda va ekzemasi yomon va yilning
sovuq qismi shu erda yaxshi o'tadi. Roxanna

A. Roxanna, bolalarga, hatto yangi tug'ilgan chaqaloqlarga ham, ayniqsa, kenevir urug'i yog'i yoki shiypon yog'i
bilan  aralashtirilgan  holda  ishlatilsa,  yog'ni  berish  mutlaqo  xavfsizdir.  Kenevir  urug'i  yog'ini  moy  bilan
aralashtirish yaxshi strategiya bo'ladi (yog'ning 1%, lekin 20-30% ideal bo'lardi) va keyin har kuni hammomga
bir necha tomchi qo'shing. U butun vujudga ingichka plyonka qoldiradi va bu odatda kerak bo'ladigan narsadir
(yoki  hech  bo'lmaganda  parvarish  qilish  uchun).  Rasm  va  videolarni  oling,  yaxshilanish  juda  tez  bo'ladi.
Qichishish va tirnash xususiyati  bir  necha soniya yoki  daqiqada yo'qoladi  va ekzema bir  hafta  yoki undan
ko'proq vaqt ichida yo'qolishi kerak. Yaxshi tilaklar, JB

"Bu tutun bolalar uchun ham, onalar uchun ham sog'lom emas ...  ahmoq onalar va siz bolalaringizga nima
deysiz? Yog 'yoki nada! Ayniqsa, bolalarga! ” Naia

- Men bu qadar radikal bo'lmasdim, chekish yoki bug'lanish ham foydali ta'sir ko'rsatadi, masalan, homilador
ayollarning ko'ngil aynishiga qarshi. Bu bolaga zarar qilmaydi. JB

"Tutun unchalik yaxshi emas, ayniqsa, agar siz allergiyaga moyil bo'lsangiz ... shunchaki ayt. Men tutunga dosh
berolmayman! Bundan tashqari, bolalar qachon to'xtashni bilishga qodir emas ... bu shakar, kofein, oziq -ovqat
va hokazo. Siz ularga yo'l ko'rsatuvchi bo'lishingiz kerak. Men nasha chekishni targ'ib qilish o'smirlar uchun
ajoyib g'oya deb o'ylamayman. Faqat aytish. Men ko'rgan narsalardan faqat mening fikrim. Maktab ishidan va
muhim masalalardan chalg'itishi mumkin. ” Naia

- Men maktab mashg'ulotlari va muhim masalalardan chalg'ib ketardim va bizda nasha yo'q edi. Menga faqat
atrofdagi chiroyli qizni ko'rish kifoya edi, bu maktab ishi va boshqalar uchun muhim bo'lgan, lekin men uchun
emas.

Agar siz bolalaringiz qancha choy ichishini nazorat qilsangiz, albatta davom eting va ular qancha nasha ichish
yoki ichishlarini nazorat qiling. Bunda omad tilaymiz. Bu behuda harakat, lekin aminmanki, bu nasha qanchalik
xavfsiz ekanini va uni haddan tashqari oshirib yuborish amalda imkonsiz ekanini tushunmaguncha, kelgusi bir
necha yil davomida ko'p odamlar band bo'ladi.

Xo'sh, kim uni qancha yutib yuborishi kimga qiziq? Men qilmayman. Odamlar kuniga necha stakan choy yoki
qahva ichishlariga ham ahamiyat bermayman, buni tasavvur qiling. Nega endi men bunday qilishim kerak? Bu
mening ishim emas.  Bu hayotni  qutqaruvchi  va profilaktika qiluvchi dori  -darmonning ko'p qismini kimdir
yutsa, bu hech kimning ishi emas.

Sizda  qancha  ko'p  yog 'bo'lsa  va  shunchalik  tez  -tez  sog'ligingiz  uchun yaxshi  bo'ladi.  Bu haqiqatan  ham
qo'llaniladigan yagona qoida. Barcha yoshdagi odamlarga, shu jumladan bolalar va homilador onalarga. Agar
sizga bu fikr yoqmasa, uni engib chiqing, u bilan yashashni o'rganing, bu siz qila oladigan eng yaxshi narsa.
Nasha nashasini  hech qanday tartibga  solish  ishlamaydi,  uni  baribir  tartibga  solish mumkin emas.  Bundan
tashqari, uni tartibga solish uchun hech qanday sabab yo'q. JB

"Men nihoyat,  mening shirin chaqalog'im nasha yordamida kimyoterapiya va nurlanishning yon ta'siri bilan
kurashayotganini  va  u  hech  qanday  yangi  o'simta  o'smasligiga  ishonch  hosil  qilganini  e'lon  qilishdan
baxtiyorman! Bu dori unga katta yordam berdi. U bu dori -darmonlarni qabul qilishdan oldin, u doimo qusar
edi, u ovqat yemasdi, u juda letargik va jirkanch edi ... hozir u ovqatlanyapti, ovqatini ushlab turibdi, semirib
ketayapti va uning yonida bo'lganlar bilishadi. u baxtli. "

- Xo'sh, agar uning tanasida zahar bo'lmasa,  bola ancha yaxshi bo'lardi.  Yog 'bilan birga kimyoterapiya va
nurlanishni  qo'llashning ma'nosi yo'q, bu bemorga o'z tomirlariga zahar  quyish paytida antidot berish bilan
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barobar. Yog 'faqat eng yaxshi natijalarga erishish uchun. Shifokorlar buni bilishlari kerak, kerak bo'lmagan
hollarda bolalarga zahar berish yaxshi emasligini tushunish unchalik qiyin emas. JB

Savol: "Men 29 yoshli yolg'iz onaman. Mening o'g'lim hozir 8 yoshda va o'rtacha autizm bilan yashaydi. Men
kichkina  odamimni  bu  dunyoda  hech  narsaga  o'zgartirmagan  bo'lardim,  faqat  uning  hayotini  biroz
osonlashtirgandim. Men hayron bo'ldimmi, sizdan boshqa ota -onangiz kelib, moy haqida so'rashganmi? Yoki
autizm/Asperger bilan bo'lgan muvaffaqiyat hikoyalari? Agar men bu yo'lni tanlashga qaror qilsam, qanday
dozani ko'rib chiqardim? Men barcha ma'lumotlarni qadrlayman! Rahmat.  Xafa bo'lgan onadan va kichkina
boladan. "

A. "Yog 'ishlashi mumkin bo'lgan yagona narsa haqida", dedi Rik men uni o'qiganimda. Dozalash bo'yicha
ko'rsatmalar va yog'ni qanday ishlab chiqarish va ishlatish bo'yicha boshqa ma'lumotlar bizning saytimizda va
Rikning elektron kitobida.  Men o'tmishda bir  qancha autistik  bolalarga  yordam berganman va bu dori  ular
uchun ajoyibotlar yaratadi.

Bolalar  bu  dori  -darmonlarni  qabul  qilishni  yaxshi  ko'radilar,  ular  noto'g'ri  o'ylamaydilar,  "noto'g'ri  ish
qilayotganliklarini"  bilishmaydi,  va  ota  -onalar  o'zlariga  vaqt  ajratib,  bundan  juda  xursand bo'lishadi.  Eng
yaxshi  natijaga  erishish  uchun,  men har  doimgidek,  standart  60 grammlik  davolanishdan boshlardim,  hech
qanday tabletkasiz, keyin bolani uzoq va tinch hayoti davomida tanlagan dozasida ushlab turardim. Videodagi
bola, iloji bo'lsa, aynan shunday qilishi kerak. Yaxshi tilaklar, JB

Q. Xotinim 7 oylik homilador bo'lgani uchun belining qattiq og'rig'iga ega, u buni asabiy burilish deb ta'riflaydi.
Men sizning saytingizga va bu erga qarashga harakat qildim. RSO og'riqqa keskin yordam beradimi? Sizda bu
mavzu  bo'yicha  oldingi  mavzuga  havola  bormi?  Agar  ular  uni  kodein  kiysalar,  bu  bolaga  zarar  etkazishi
mumkinligidan xavotirdaman

A. Men unga mayda -chuyda yog'ni yutib yuborgan bo'lardim va yog'ni orqa tomoniga surtardim. Unga moy va
kenevir yog'i aralashmasi bilan massaj qiling. Ha, kodein chaqaloqqa zarar etkazishi mumkin. Yog 'bolaga hech
qanday zarar etkaza olmaydi va zarar etkaza olmaydi. JB

"RSO bilan  davolanganingiz  haqida  bilgan  eng  yosh  odam qaysi?  Bolalar  davolash  protokoli  bormi?  Biz
buvining fikrini chayqab, bobomizni davolay olmagandik. Menda 2 yoshli, oshqozonida noma'lum muammolar
bor (ha, u bir yildan ko'proq vaqt davomida "tibbiy" davolandi va barcha tabletkalar, kremlar, losonlar va Big
Pharma iksirlari muvaffaqiyatsiz tugadi. Hozir ular protein sindromiga moyil. Shubhasiz 25 kilogrammli bola
175 kg vaznli erkak bilan bir xil dozani qabul qila olmaydi, shuning uchun uni bolalar uchun tavsiya qilasizmi?
”Sara

- Homilador onalar yog'dan foydalanishlari, so'ngra tug'ish paytida dozani oshirishi kerak. Tug'ilgandan so'ng,
onalar bolaning to'g'ri rivojlanishiga ishonch hosil qilish uchun oz miqdordagi yog'ni iste'mol qilishlari kerak.

Shunday qilib, agar siz mendan so'rasangiz, mening eng kichkina bemorim minus sakkiz oylik edi va u hali ham
yaxshi ishlayapti, u o'z bolalar bog'chasida eng yaxshi rivojlangan bola va boshqalarga qaraganda tezroq gapira
boshladi. Onasi yog'ni tug'ilishidan oldin ishlatgan va bolaga yog'ni geksavaksin bilan emlashdan so'ng, uning
tanasidan xavfli kimyoviy moddalarning tezroq chiqib ketishiga ishonch hosil qilish uchun berishgan.

Nasha yog'i har qanday yoshdagi odamlar uchun xavfsiz dori. Agar siz buni tushunishda muammolarga duch
kelsangiz, moyning ekzema yoki bezi bezi toshmasi uchun nima qilayotganini ko'ring, keyin qaytib keling va
hech qachon bolangizga nasha bermasligingizni ayting. Mendan eshitishingiz mumkin bo'lgan narsa shundaki,
bolasiga nasha sifatida dori bermagan ota -ona noto'g'ri ma'lumotga ega yoki ular boshqalarning azoblanishini
tomosha qilishni yaxshi ko'radigan psixopatik sadistlardir.

Yog  'tish  og'rig'iga  qarshi  qanchalik  samarali  ekanligini  bilasizmi?  Tish  o'sishi  bilan  bog'liq  og'riq  bilan
kurashish uchun bolaga moy berasizmi? Men .. istayman. Hech ikkilanmasdan.

Bolalar uchun dozalar, kattalarnikiga o'xshaydi, agar siz jiddiy narsani davolasangiz. Kuniga uch marta kichik
dozadan boshlang, bemorni unga ko'niktiring,  dozani har to'rt kunda yoki qulay qilib oshiring va har doim
bemorga iloji boricha tezroq dori yuborishga harakat qiling. ularning qulay zonasida. JB
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"Hamshira do'sti uni bezi bezi toshmalarining 3 -bosqichida qo'lladi, bir kechada ketdi!" Elis

- Bolalar nasha ishlatmasligi kerak deb o'ylaydiganlar uchun. Ming yillar davomida ishlatilgan eng qadimgi, eng
xavfsiz tabiiy dori bo'lmasa, ularga yana qanday dori berishni xohlar edingiz? Yoki siz bolalar hech qanday
sababsiz bu ekzema va toshmalardan azob chekayotganingizni ko'rmoqchimisiz? Bu yaxshi ish emas, deyman.
Ayniqsa, bu barcha teri muammolarining oddiy echimi mavjud bo'lganda.

Agar siz ularga bir tomchi moy bersangiz, ular og'riqdan qichqirayotganini kuzatish to'g'rimi? Hm? JB

"Neyroxirurg Spenserning so'nggi MRGiga qaradi va shunday dedi:" Epifiz bezidagi katta o'simta va uning
katta o'sma ekanligiga shubha yo'q, KETDI !!!! " Keyin u shunday dedi: "Miya poyasining shishi butunlay
kalsifikatsiyalangan !! Hech qachon o'sishi ehtimoldan yiroq emas! ” Keyin u: "Men uning umurtqa pog'onasida
o'smalar borligiga ishonmayman, bu kichik yorug'lik nuqtalari men uchun o'simtaga o'xshamaydi", dedi.

Men Spenserning ruhiy holatining keskin yaxshilanishining sababini bildim, chunki pineal o'simta GONE !!!
Neyro  kimyo  ekanligini  aytishga  urindi,  lekin  men  shuni  ko'rsatdimki,  o'simta  hali  ham o'zgarmagan,  biz
kemoterapiyani to'xtatganimizdan 30 kun o'tgach !! Uning javobi? "O'ylaymanki, u omadli bola, uning shishlari
Sehr -jodu bilan yo'qolgan !!!"

Sehr? Yo'q, kimyo? YO'Q, va biz buni isbotlay olamiz.  Men nasha yog'i haqida gapirmadim. U o'z fikrini
tasdiqlash uchun darhol boshqa MRG qilishimizni talab qildi. U MRTga tayinlanganimizdan so'ng, o'z ofisiga
qo'ng'iroq qilishni aytdi. Demak, sizda hammasi bor! Neyrolog tasdiqladi: KANABA saraton kasalligini xavfsiz
tarzda o'ldiradi! ” Korri

"Admin,  uyiga  o'lish  uchun  yuborilgan  8  yoshli  bolaga  qanday  dozani  berish  kerakligini  maslahat  bera
olasizmi?" Rikardo

-  Kichkina  dozadan  boshlang,  bola  qanday  javob  berishini  ko'ring,  keyin  bola  dozani  iloji  boricha  tezroq
oshiring. Kuniga uch marta. Odatda ular uyga o'lishga yuborilganida, ular tabletkalarga to'la, shuning uchun siz
avval ularni detoksifikatsiya qilmoqchisiz, chunki o'zaro ta'sir nima bo'lishini bilmayapsiz, odatda bu halokatli
kimyoviy moddalar  bilan o'zaro ta'sir  qilish unchalik yoqimli  emas.  Ammo, chunki u stol  ishlay boshlashi
uchun stolni tozalashga harakat qilmoqda.

Yoki, agar sizda yo'qotadigan hech narsa bo'lmasa, siz ko'p miqdordagi yog'dan boshlashingiz va bemorni shu
tarzda boshqariladigan koma holatiga qo'yishingiz mumkin.  Men shunday qilishim mumkin edi, lekin qaysi
yo'nalishda davolanish ota -onalarga bog'liq.

Men biladigan narsa shundaki, agressiv kasalliklarni agressiv davolash kerak. Va shuni bilamanki,  umuman
olganda, siz bemorga qancha ko'p moy kirsangiz va shunchalik tez qilsangiz, muvaffaqiyat va omon qolish
imkoniyati shunchalik yuqori bo'ladi. Ammo shuni ham bilamanki, dozalash ko'rsatmalari biron sababga ko'ra
aytilgan.

Agar mening bolam bo'lsa, men uni moy bilan to'ldirgan bo'lardim, buni aniq bilaman. Bola u erda suzadi va
men unga hech qanday shifokorning yaqinlashishiga yo'l  qo'ymasdim. Lekin bu men va men nima qilishni
bilaman. Yaxshi tilaklar, JB

Shamlar

Rik Simpson moyi (RSO) bo'lgan shamchiroqlar PMS bilan bog'liq muammolar bo'lgan barcha ayollar uchun,
shuningdek, hemoroid, Kron kasalligi, ichak va ichak muammosi bo'lganlar uchun barakadir. Ular nafas olish
va o'pka kasalliklari uchun ham yaxshi. grippga qarshi kurash. Ular tanada uzoq davom etadigan juda yoqimli
tuyg'uni  keltirib  chiqaradi.  Men  dastlabki  ikkilanishlarni  yengib  chiqqandan  keyin,  ularni  olib  ketishni
yoqtirmagan odamni hali ko'rmadim. ” JB
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QO'ShIMChA QANDAY QILISH KERAK?

Boshlash uchun kakao moyini eritib, unga 100 g eritilgan kakao moyiga 1-2 g yog 'qo'shing. Keyin bemor har
bir shamchada taxminan 0,33 g yog 'ishlatguncha dozani har to'rt kunda oshiring.

Bolalar uchun 1 g (umumiy og'irlik) shamlar, kattalar uchun 2 g, vaginal muammolar uchun 3 g (to'p).

Yangi boshlanuvchilar uchun har bir shamchaga 0,01-0,02 g yog'i yaxshi ishlaydi. Agar siz bir kishini 0.05 g
dan  boshlasangiz,  ular  ham  buni  sezmaydilar,  lekin  kichik  dozadan  boshlash  yaxshidir  (ilgari  kenevir
ishlatmaganlar uchun). 0,005 g THC gacha bo'lgan dozalarga odatda hech qanday alomatlarsiz yoki umuman
yo'l qo'yilmaydi.

Haqiqiy RSO juda kuchli va siz bemorning qanday javob berishini hech qachon bila olmaysiz (qon bosimi va
boshqalar), lekin odamlarni moyga ko'niktirishning eng yaxshi usuli bu shamlar.

Supozituarlarning qiziq tomoni shundaki, ular 20 daqiqada o'pkasini ochib, nafas olishni ancha osonlashtiradi.
KOAH yoki astma va boshqalar bilan kasallanganlarning ko'pchiligi orzusi ro'yobga chiqadi. PMS kramplari va
boshqalar.

Siz  boshqa tabiiy  yog'larni  ham shamchalarga  qo'shishingiz mumkin,  bu siz  nimani  xohlayotganingizga  va
maqsadingizga bog'liq. Tabiiy tibbiyotning ba'zi saytlariga o'ting va har xil efir moylari nima qilishini o'qing va
siz xohlaganingizcha tajriba o'tkazishingiz mumkin.

Shuningdek, shamchiroqlar  yog'ni yeyolmaydigan yoki biron sababga ko'ra oshqozonida saqlay olmaydigan
bemorlarni davolashning ajoyib usuli hisoblanadi.

Men bilganimdek, ta'siriga ko'ra, moyni shamchada olish - kenevirdan foydalanishning eng yaxshi va yoqimli
usuli.  Bu kulgili  tuyuladi  va  avvaliga  kulgili  ko'rinadi,  men  buni  tan  olaman,  lekin  urinib  ko'rganlar  rozi
bo'lishadi. Balki u chakralarni pastdan yuqoriga ochadi, kim biladi, lekin, albatta, bu o'zini ajoyib his qiladi.

Ayollar shamchiroq olishni yaxshi ko'rishadi - ular har xil bakterial va virusli infektsiyalarda, "mikrobiologik
ma'lumotlarning sheriklar almashinuvi", prezervativlarga allergiya va ularda ishlatiladigan moylash materiallari
va hokazolarda yordam berishadi. darajasi) gormonal nomutanosiblik? Eng yaxshi tilaklar, Jindrich Bayer

"RSO bo'lgan shamchiroqlar,  shuningdek,  xamirturush infektsiyalari,  HPV, kondilomalar,  gerpes  va boshqa
ko'plab kasalliklar yoki infektsiyalarni o'z ichiga olmaydi, lekin ular bilan cheklanmagan holda, har qanday
vaginal  muammolar  uchun  ham  ishlatilishi  mumkin.  Ayniqsa,  moydan  foydalanib,  ularga  osonlikcha
g'amxo'rlik qilish mumkin ». JB

"Iltimos,  menga kenevir  yog'ini  homiladorlik  paytida ishlatish xavfsizmi yoki  yo'qmi haqida maslahat  bera
olasizmi? Men topa oladigan juda ko'p ma'lumot yo'q. Do'stimga uning kindik kistasi borligini aytishdi,  bu
uning chaqalog'ining o'limiga olib keladigan qon ivishiga olib kelishi mumkin. Men kenevir yog'ining ta'sirini
va uning foydasini ko'rdim, faqat homiladorlik paytida uning xavfsizligiga ishonchim komil emas ”. Kristin

- Hurmatli Kristin, albatta, uni ishlatish xavfsiz, kenevir homiladorlik paytida ham, tug'ish paytida ham asrlar
davomida ishlatilgan. Men unga har birida 0,01-0,06 g yog'li shamchalar tayyorlashni tavsiya qilaman (100 g
kakao moyiga 1-2 g yog'dan boshlang). Kist bir necha hafta ichida yo'qoladi yoki odatda yo'qoladi. Kuniga uch
marta, va hech qanday tashvishlanmasdan, yog 'chaqaloqqa zarar etkazmaydi. Yaxshi tilaklar, JB

"JB, men shamchiroqqa qo'shilaman, lekin siz qanday kakao moyidan foydalanasiz? Qayta ishlanmagan toza
oqartirilmagan kakao moyini olishim kerakmi? Bundan tashqari, hindiston yong'og'i yog'i shamchalar bazasi
sifatida ishlaydimi? ” Sara

- Xo'sh, qaysi marka yoki kakao moyi turiga kirishingiz sizga bog'liq. Hindiston yong'og'i yog'i juda suyuq
bo'lishi mumkin. Kakao moyi shamchalar bazasi sifatida yaxshiroq ishlaydi. JB

"Kimdir  kenevir  moyini  oziqlantirish  trubkasi  orqali  kimgadir  berish  haqida  qandaydir  tasavvurga  ega
bo'larmidi? Qalin emasligi uchun uni zaytun moyi bilan aralashtirib yubordim, lekin baribir naychani tiqilib
qolishidan qo'rqaman. Fikrlar bormi? ” Stiven Xavr
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- Stiven, suyultirilmagan yog'ni qanday yuborish kerak, bu eng yaxshi usul. Agar siz yo'l topa olmasangiz, uni
bemorning  ovqatiga  aralashtirib,  shu  tarzda  eyishingiz  mumkin.  Ha,  bu  naychani  tiqib  qo'yishi  mumkin,
aniqrog'i, yog 'qalin mustahkamlikda bo'lsa. Ba'zi yog'lar qalin, ba'zilari ko'proq oqadi. Ammo siz ularni tana
haroratiga qadar qizdirganingizda, ular naychani tiqilib qolmasligi uchun etarli darajada oqishi kerak.

Yana bir  usul - uni bemorlarga kakao moyi bilan beriladigan süpozituarlarda berish. Shunga qaramay, iloji
bo'lsa, yog'ni iste'mol qilish - bu dorini qabul qilishning afzal usuli.  Yog 'berishning ko'p usullari  bor va u
ko'pincha  individualdir,  shuning uchun bemorga eng mos keladigan usulni  topishga harakat  qiling.  Yaxshi
tilaklar, JB

“Aniq! Men onamni davolayapman, u tomoq saratoni bilan og'riyapti va uni oziqlantirish trubkasi orqali ketma
-ket yuborib, ozgina isitib, kokos moyi bilan aralashtirib yuboraman! Hech qachon naychani tiqib olmang! ”
Stiv

"Men uni o'g'limga ovqat naychasi orqali beraman, lekin u yutib yubormaydi - men chashka ichidagi yog'ga
juda issiq suv quyaman, keyin u tarqaladi, keyin yana salqin suv qo'shaman (unchalik ko'p emas). juda issiq
emas, keyin uni naychaga quying. Bu juda yaxshi ishlagan bo'lsa -da, ba'zida neft trubkaga ozgina yopishadi,
lekin u hech qachon bloklanmagan. Issiq bo'lganda uni quyishning siri. " Angela

"Bilaman, bu dahshatli tuyuladi, lekin naycha orqali ozgina koka kola yopishqoq moddalarni kiritgandan keyin
uni yuvish yoki umuman tiqinlarni tozalash yaxshi ishlaydi. Eski RN kutish rejimida. ” Ellen

Jarrohlikmi yoki moymi?

"Agar men RSOni yuta olsam, siz hech qachon mening ko'kragimni olmaysiz!" Xloe

"Ko'krak bezi saratoni" foiz xavfi "degan fikr butunlay yolg'ondir. Aslida, har kimning tanasida saraton mikro-
o'smalari bor, shu jumladan men ham. Saraton - bu siz tasodifan chaqmoq chaqishi kabi "oladigan" kasallik
emas.  Siz  D  vitamini  qo'shimchalari,  ovqatlanish,  superfoodlar,  sabzavot  sharbatlari,  saraton  keltirib
chiqaradigan kimyoviy moddalar va nurlanishdan saqlanishni o'z ichiga oladigan turmush tarzini tanlashingiz
kerak. Agar shifokor sizda saraton kasalligiga chalinish "imkoniyati" borligini aytgan bo'lsa, demak siz saraton
kasalligini nazorat qila olmaysiz va bu yolg'on. Boshqacha aytganda, saraton kasalligi. ”

- Qachonki sizda saraton kasalligiga chalinish "imkoniyati" bo'lsa, shunchaki yog'ga kiring. Bu ancha sog'lom
va xavfsiz variant. ” JB

"Saraton kasalligiga yoki boshqa jiddiy kasalliklarga xuddi olov kabi qarang. Yong'in qanchalik katta bo'lsa, uni
o'chirish uchun qancha kuch kerak.

Xo'sh, agar sizning uyingiz yonib ketgan bo'lsa, yuz chelak suv (RSO) yoki bir stakan suv (boshqa turdagi
yog'lar)  ishlatishni  ma'qul  ko'rasizmi?  Yoki  professional  o't  o'chiruvchilar  kelib,  sizga  yordam  berishini
xohlaysizmi? Men buni afzal ko'rardim, lekin hozirgi o't o'chiruvchilarga, ya'ni shifokorlarga, bu yong'inlarni
o'chirish uchun suv ishlatishga ham ruxsat berilmagan va ular o'nlab yillar o'tgach, miyani yuvish va nasha
ishlatmaslikdan keyin ham undan qanday foydalanishni bilishmaydi. Dori.

Kimdir  shahardagi  katta  yong'inga  tajribali  o't  o'chiruvchilarni  yuborishi  va ularga  suvdan,  ya'ni  yong'inga
qarshi kurashning eng asosiy va an'anaviy usulidan foydalanishga ruxsat bermasligi  siz uchun mantiqiymi?
Menga emas. Ammo, baribir, hokimiyat tepasida bo'lganlar bugungi tibbiy tizimimizga shunday munosabatda
bo'lishdi.

Ko'p olov, suv yo'q, ya'ni o'z ishini eng yaxshi tarzda bajara olmaydigan o't o'chiruvchilar/shifokorlar uchun
qo'shimcha ish. Menimcha, bunday bo'lmasligi kerak. Ularning ishi uchun eng yaxshi asbob -uskunalar va eng
yaxshi asbob -uskunalar bo'lishi kerak, shunday emasmi? Agar men ularning menejeri/hukumati bo'lganimda
shunday qilgan bo'lardim. Bunga bunday qarashning yomon joyi bormi? Men unday deb o'ylamayman ”. JB

109



Saraton kasalligining davosi: RIK SIMPSON PROTOKOLI

PMS, menopauza

"Bu,  ayniqsa,  kenevir  va  kenevir  yog'i  eng  yaxshisidir,  ammo  baribir.  Siz  kenevirdan  yaxshiroq  yordam
beradigan  yoki  topa  oladigan  narsani  topa  olmaysiz.  Bu  gormonal  muvozanatni  tiklashga  yordam  beradi,
tajovuzdan, kayfiyatning o'zgarishidan va boshqalardan xalos bo'lishga yordam beradi. Shuningdek, hayzdan
oldin og'riq va kramplarni, bezovtalik tuyg'ularini, xavotirni va boshqalarni engillashtiradi.

Agar men ayolning tanasida PMS bilan bog'liq gormonal nomutanosiblik tufayli o'zini g'alati tuta boshlaganini
ko'rgan  bo'lsam,  unga  kenevirni  har  xil  shakl  yoki  shakllarda  berardim.  Men  hech  kim  keraksiz  azob
chekishining  sababini  ko'rmayapman.  Biror  kishi  azob  chekayotganida,  atrofdagilar  ham  azob  chekishini
aytmasligimiz kerak, buni hayzdan oldingi ayol bilan bo'lgan har bir kishi tasdiqlashi mumkin. Men unga yog'ni
eyishni,  uni  shamchiroqda  ishlatishni  buyurardim  va  uning  qorin  va  bel  qismidagi  qo'llanishini  e'tiborsiz
qoldirmasdim. Bu unga yoqadi, chunki u og'riqni ketkazadi va terining o'sha qismlarida yaxshilanadi. Men ham
u bilan bir oz yog 'chekardim, shunda u "yolg'iz emas" va kimdir qayg'urishini bilardi.

Kenevir bilan, hayz ko'rish har bir odamni asabiylashtirishi va yoqimsiz his qilishi shart emas. "JB

Q.  Jin  ursin,  JB  ...  u  estrogenga  qarshi  tortishishlarga  qadar  ajoyib  ish  qilardi.  Ular  uni  o'lik  kasal  qilib
qo'yishadi.

A. Ajablanib,  ajablanib,  Valeriya. "Shifokorlardan uzoq turing" - hozirgi o'yin qoidasi. Biz buni zavq bilan
aytmaymiz, bu haqiqat. Bemorlar, odatda, tibbiy mutaxassislar aralashmaguncha va yog'ni keraksiz alternativ va
eksperimental kimyoviy dorilar bilan davolaguncha, yog'ni yaxshi ishlatishadi. Shifokorlar bu dori -darmondan
to'g'ri foydalanishni o'rganmaguncha, ulardan uzoq turish eng xavfsiz hisoblanadi (agar sharoitlar imkon bersa,
albatta).  Unga otish kerak emas,  u avvalgi  tibbiy muolajalarning zararini  bartaraf  etish va ahvolini  nazorat
ostiga olish uchun iloji boricha tezroq yog'ni yutishi kerak. Agar yog 'yordam bermasa, boshqa narsa yordam
berishi dargumon. JB

Tana vaznini tartibga solish

"Qisqichbaqasimon yog'i - bu ajoyib detoksifikatsiya vositasi va uni davolash paytida ortiqcha vazndan qutulish
odatiy hol emas. Go'yoki, yog 'nimani o'lchash kerakligini biladi va vaqt o'tishi bilan tanangizni shu darajaga
olib chiqadi. Mening holatimda, yog 'mendan taxminan 30 funt tortib oldi, lekin men ko'p odamlar ko'proq
yo'qotilganini ko'rganman.

Agar siz kenevir yog'ini iste'mol qilsangiz, bu dietaga o'xshamaydi. Siz xohlaganingizcha va xohlaganingizcha
eyishingiz  mumkin.  Ko'rinib turibdiki,  yog 'ortiqcha  vaznli  odamning ishtahasini  kamaytiradi  va men vazn
yo'qotishning yaxshiroq yoki xavfsizroq usulini bilmayman. Bundan tashqari, u kilogramm olishi kerak bo'lgan
odamning ishtahasini qo'zg'atishi mumkin.

Aytganimdek,  yog 'sizning vazningiz  kam yoki ortiqcha bo'lsa ham, tanangizni  sog'lom vaznga qaytarishni
xohlaydi. Agar siz biron bir parhezga o'tirishni xohlasangiz, bu sizning tanlovingiz, lekin men har doim quyon
ovqatini iste'mol qilmaslikni afzal ko'raman.

Qolaversa,  yoshimda  men  har  xil  mashqlarni  bajarishdan  zavqlanmayman,  shuning  uchun  agar  vazn
yo'qotmoqchi bo'lsam, bu boshqa variant bo'la olmaydi. Agar men bir necha funtni tashlamoqchi bo'lsam, men
buni  dietasiz  yoki  mashqlarsiz  qilishning yo'lini  bilaman va endi  siz  buni o'zingiz  qanday amalga  oshirish
mumkinligini ham bilasiz. Qachonki, bu ajoyib yog 'paydo bo'ladigan bo'lsa, qisqa vaqt ichida, ortiqcha vaznli
yoki kam vaznli odamlar, uzoq vaqt qolmaydi. Ortiqcha vazn erta o'limga olib kelishi mumkin, shuning uchun
agar siz bir necha funt ortiqcha yuk tashayotgan bo'lsangiz, endi siz bu muammoni qanday hal qilishni bilasiz.
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Jismoniy mashqlarsiz ortiqcha vaznni olib tashlashi mumkinmi, demoqchimisiz?

Ha, kenevir yog'i mashqlarsiz vazn yo'qotishi mumkin va men buni isbotlayman. Agar men ko'ylagimni echib
olsam, men juda yaxshi ishlagan odamga o'xshayman va mening tanam baland bo'yli erkak uchun to'g'ri vaznda.

Yoshligimda men suzish bilan shug'ullanardim, lekin endi ortiqcha vazn yo'qotib qo'yganimdan so'ng, siz yana
mening oshqozon mushaklarimni ko'rasiz. Menda muhabbat ushlagichlari ham yo'q, har bir tomonida mushak
bo'lagi  bor  va  men  hech  qanday  mashq  qilmayman.  Agar  siz  ham xuddi  shunday  tajribaga  ega  bo'lishni
xohlasangiz, faqat mening misolimga amal qiling, shunda tez orada tanangiz kerak bo'lgandek ko'rina boshlaydi
». Rik Simpson, kenevir: eng dorivor o'simlik

"O'g'lim Crops uchun Simpson moyidan foydalanadi, lekin eshitaman, u ozishga yordam beradi. Agar shunday
bo'lsa, qanday? " Kristal

- Ha, u yog'ni eyishi mumkin, agar siz ortiqcha vaznga ega bo'lsangiz va ozib ketganda semirib ketsangiz, vazn
yo'qotasiz. Sababini mendan so'ramang, bu qanday bo'lishi mumkinligini so'ramang, javobini bilmayman. Bu
shunchaki  sodir  bo'ladi.  Men o'zim moydan 50 kg yo'qotdim va  ishonamanki,  men Rikni  rad etish  uchun
qo'limdan  kelganicha  harakat  qildim.  Lekin  men  muvaffaqiyatsizlikka  uchradim va  moy  ham mushaklarni
tikladi. Bu g'alati va ishonish qiyin edi, tan olaman. Lekin men bir tomchi tersiz va jismoniy mashqlarsiz shu
qadar ozib ketganimga qarshi emasman. Aslida, bu juda yoqimli edi va men yog'ni ishlatishning yagona yon
ta'siri bo'lgan yaxshi uyquga qarshi emas edim. JB

Xavotir, paranoya

"O'ylaymanki, agar bu tizim odamlarni hibsga olishni to'xtatsa, bu dori ishlatilganda tashvish va paranoyani
sezilarli  darajada  kamaytirish  mumkin.  Yog  'bilan  davolanishni  boshlaganimda,  men  bemorlarga  aytaman:
"Agar yog' sizni uyqusizlantirsa, u bilan kurashmang".

Ba'zilar, bu dori -darmonlarning taskin beruvchi ta'sirini engishga urinayotganda, xavotirga tushib qolishlari
mumkin, chindan ham dam olish va bu ta'sirlar bilan kurashmaslik kerak. Kenevirning ko'p navlari tashvishga
soladigan potentsialga ega emas,  lekin ba'zi shtammlari  bor. Agar bemorlar bunday holatlarda ishlatmoqchi
bo'lgan  moydan  o'zlarini  noqulay  his  qilsalar,  men  ularga  tez  -tez  dori  -darmonni  kamroq  muammo
tug'diradigan shtammdan tayyorlashni maslahat beraman.

Agar bu dori -darmondan foydalanish faqat qonuniy bo'lganida, aminmanki, bu uni ishlatish bilan bog'liq ko'p
tashvishlarni ketkazadi. Bundan tashqari, ba'zi shtammlar boshqalarga qaraganda ko'proq tashvish tug'dirishi
mumkin, shuning uchun agar sizda bunday his -tuyg'ular bo'lsa, shtammlarni almashtirish muammoni hal qilishi
mumkin.  Ko'p  odamlar  qora  shokolad  va  qayin  qalampiri  kabi  moddalarni  ishlatib,  ularning  tashvishlarini
kamaytirishga va yurak urish tezligini pasaytirishga yordam beradi. Dori -darmonlarni qo'llashda esda tutish
kerak bo'lgan eng muhim narsa bu er yuzidagi eng xavfsiz dori ekanligini yodda tutishdir.

Ushbu  moddani  ishlatish  hech  qanday  zarar  etkazmaydi  va  agar  bemorda  tashvish  bo'lsa,  ko'pincha
bemorlarning o'zlari sabab bo'ladi, chunki ular hech qanday sababsiz ishlaydilar. Yoki tez -tez bemorni ichishga
urinayotgan  farmatsevtika  dori  -darmonlari  tashvishlanish  alomatlarini  berishi  mumkin  bo'lgan  muammoni
keltirib  chiqarishi  mumkin.  Ammo ko'p hollarda bu zararli  kimyoviy dori -darmonlarni  olib  tashlash orqali
osonlikcha  tuzatiladi.  Bundan  tashqari,  bizning  tanamizda  sitikolin  ishlab  chiqaradigan  tabiiy  modda  ham
mavjud  bo'lib,  u  tashvishlarni  davolashda  samarali  bo'lishi  kerak.  Menga  sitikolin  70  ta  mamlakatda
mavjudligini aytishdi, shuning uchun agar siz Internetga kirsangiz, kerakli narsani topishda muammoga duch
kelmaysiz.

Kenevir  moyining  ta'siriga  ko'nikish  uchun  biroz  vaqt  kerak  bo'ladi  va  yangi  boshlanuvchilar  tashvishga
tushishi mumkin. Ammo qisqa vaqt ichida ko'pchilik undan foydalanish qulay bo'ladi va tashvish yo'qoladi.
Aslida,  bemorlar  moyning  ta'siriga  o'rganib  qolganlarida,  ular  boshida  uni  shunchalik  qo'rqitgani  haqida
kulishadi.
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Men tez -tez o'z dori -darmonlarini ishlab chiqarish uchun sativa shtammidan foydalanmoqchi bo'lgan bemorlar
bilan bog'lanaman va ko'pincha kuchli sativaning ta'siri tashvishga sabab bo'lishi mumkin. Bu shunday davom
etmoqda, garchi men ko'p marta aytgan bo'lsam ham, bunday shtammlarni ishlatmaslik kerak, chunki ular juda
kuch beradi.

Siz bemorga kuch berishini xohlamaysiz, unga uxlab yotganingizda dam olish va shifo berish uchun kuchli
sedativ indikatorlardan foydalanish kerak. Noto'g'ri shtammlardan neft ishlab chiqarishga vaqt va pulini behuda
sarflaydigan  odamlarni  ko'rishni  yomon  ko'raman,  lekin  bizning  ko'rsatmalarimiz  bajarilmasa,  ko'pincha
shunday bo'ladi. Ishonchim komilki, biz hech qanday tashvish tug'dirmaydigan yaxshi dorivor navlarni ishlab
chiqara olamiz. Ammo biz kerakli tadqiqotlarni o'tkazish erkinligiga ega bo'lmagunimizcha,  buni to'g'ri yo'l
bilan amalga oshirish mumkin emas. ” Rik Simpson, kenevir: eng dorivor o'simlik

Depressiya

"Men  sativa  va  indica  shtammlarini  depressiyani  davolashda  samarali  deb  topdim.  Shunga  qaramay,  men
kamdan -kam hollarda odamlarni davolash uchun sativa shtammlarini ishlataman, chunki ular energiya beradi.
Menga kelgan bemorlarning aksariyati  jiddiy kasallikka chalingan va shifo jarayonida ularga kuch berishini
xohlamayman.

Men uyqu va dam olishni yaxshi indikator yog'i ko'pchilik tibbiy sharoitlar uchun eng foydali deb bilaman.
Yaxshi indikatorli  moy depressiyani  davolashda juda samarali  va ko'pincha bu muammoni juda qisqa vaqt
ichida  bartaraf  etishi  mumkin.  Menga  kelganlarning  ko'pchiligi,  ular  azob  chekayotgan  boshqa  sharoitlar
tufayli, tushkun ahvolda edilar. Vaziyat davolanganda yoki nazoratga olinsa, ular boshdan kechirgan depressiya
holati yo'qoladi. ” Rik Simpson, kenevir: eng dorivor o'simlik

Ko'p skleroz (MS)

Ko'p sklerozni davolash bo'yicha tajribangiz qanday? Ko'p odamlar kenevir yordam berishi mumkinligini 
allaqachon bilishadi, lekin undan qanday foydalanishni bilishmaydi.

"Yaqinda biz MS bilan kasallangan bir ayoldan xabar oldik, u bir yil oldin uning ahvoli uchun ikki untsiya
yuqori navli kenevir yog'ini yutib yubordi. Yog 'bilan ishlov berish samarasi juda muvaffaqiyatli bo'ldi va o'tgan
yili hech qanday yog' yutmagan bo'lsa ham, uning sog'lig'i yaxshi. Mening tajribamga ko'ra, ko'p sklerozni tez -
tez davolash mumkin,  lekin ko'p yillar  davomida bu xastalikka  chalingan odamlar  uchun kasallik  keltirgan
zararni bartaraf etish uchun vaqt kerak bo'ladi. Ko'pgina MS kasallari yengillik uchun kenevir chekishadi, lekin
kenevirni shu tarzda ishlatish ularni davolay olmaydi va kasallik o'sishda davom etadi.

Men MSni davolashning yagona usuli va bu kasallik bilan bog'liq zararni samarali davolashim yoki nazoratga
olinmaguncha,  yog'ni muntazam iste'mol  qilishdir.  Agar sizda MS bo'lsa,  o'zingizga  yaxshilik  qiling va bu
dorini sinab ko'ring. Hayot azob chekish emas,  balki yashashdan iborat bo'lishi kerak,  shuning uchun nima
uchun bemor bu holatni samarali davolash mumkin bo'lsa, uning hayotini buzishiga yo'l qo'yishi kerak? Men bu
kasallikka chalingan bemorlarni bilaman, ular endi to'g'ri yura olmaydilar, lekin bir necha haftalik moyni yutib
yuborganlaridan so'ng, ular yana normal yurishlari  mumkin edi.  MS - bu shifokorlar davolab bo'lmaydigan
ko'pgina kasalliklardan biri,  aksincha, ular bizga faqat simptomlarni boshqarish mumkinligini aytishadi,  shu
bilan  birga  kasallik  o'zini  yo'qotishda  davom  etmoqda.  Agar  siz  shifokoringizning  noto'g'ri  ekanligini
isbotlamoqchi  bo'lsangiz,  moyni sinab ko'ring va o'zgarish uchun yashashni boshlang, qachonki,  Ishonchim
komilki, oq xalat kiygan yigit har doim ham hamma javobni bera olmaydi. Rik Simpson, kenevir: eng dorivor
o'simlik

112



Saraton kasalligining davosi: RIK SIMPSON PROTOKOLI

Giyohvandlik

"Men yaqinda o'lik kasal morfinga bog'liq saraton kasalligi" Sovuq Turkiya "morfini o'chirilganini ko'rdim.
Morfindan voz kechgach, u och qoldi;  endi ich qotishi yo'q edi;  uxlab qoldi va uning og'rig'i ancha yaxshi
nazorat qilindi.

U yana bir bor uyg'unlasha boshladi. AJOYIB. Agar men o'zimni 180 daraja o'zgarganini ko'rmaganimda, men
bunga hech qachon ishonmagan bo'lardim. Men hech qachon marixuana bilan shug'ullanmaganman, lekin bu
shaxsiy kuzatuv meni imonli qildi ». Janice

"Bir narsani payqadimki, men RSO -ni 3 oydan beri qabul qilyapman, bu deyarli spirtli ichimliklarga bo'lgan
ishtiyoqimdan xalos bo'ldi. Men har kecha bir yoki ikki marta ichardim, lekin hozir men kamdan -kam ichishni
xohlayman va ichsam, unchalik ichmayman, shuningdek, shimim ancha bo'shashib qolganini payqadim. Men 10
kg yo'qotdim. Men kamroq qiladigan yagona narsa - spirtli ichimliklar.

Men hali ham xuddi shunday ovqatlanaman va tunda men yong'oq, pechene va boshqalarni yeyman. Ha, yog
'sizni och qoldirishi mumkin.

Shunday qilib, yo spirtning etishmasligi yoki moy 3 oy ichida 10 kg yo'qotishga sabab bo'ldi. Menda ortiqcha
vazn yo'q edi, 5 '10 "va taxminan 198 lb. Men yoshroq bo'lganimda, men har doim taxminan 186 lb. Endi men
oxirgi tekshirgan 187 funtga tushdim. Qanday bo'lmasin, yog 'yoki spirtli ichimliklar etishmasligi meni ozishga
majbur qildi. Faqat baxtli yon ta'siri ". Skott

"Opiatlar meni ich qotishiga, ko'ngil aynishga olib keladi, samarali yengillik uchun to'g'ri dozani olish qiyin.
Ular meni "hushyor" qilib qo'yishadi, haydash va haydash xavfsiz emas. Marixuana emas. Yetarli aytilgan. "
Fred

"Yog 'bilan davolangan 15 yillik opiyga qaramlik. Agar Rik bo'lmaganida men buni sinab ko'rmagan bo'lardim.
Aytishim kerakki, men unga haqiqatan ham hayotim uchun qarzdorman, shuning uchun men hozir uning eng
katta tarafdorlaridanman. Men har doim sigaret chekardim, lekin bu hech qachon tabletkalarni ichishimdagi
og'riqqa yordam bermadi. Men ko'p marta o'lishni xohlardim, chunki men o'z hayotimni boshqara olmadim.
Aytishim mumkinki, RSO. Men morfin, oksi, perk, vik yoki suboksinda emasman ... bu meni hamma narsadan
xalos qildi !!!!! Men 40 yoshdaman va yana o'zimni 20 his qilyapman. Men har kuni ertalab his qilgan artritim
endi GONE. Men yog'ni 10 marta ichdim va hayotim yana boshlandi. Men qanchalik minnatdor ekanimni so'z
bilan aytolmayman. Agar siz tabletkalarni ichayotgan bo'lsangiz, uxlash uchun bir haftangiz bo'lmasa, kechasi
yog'ingizni  ichishdan  boshlasangiz,  men  bu  yo'ldan  boraman.  Savollaringiz  bo'lsa,  menga  xabar  bering.  "
Rebekka

"Nasha  meni  158  yildan  ko'proq  vaqt  oldin  30  yildan  ortiq  giyohvandlikdan  keyin  meni  Benzodan  olib
tashlagan edi, men bo'lmaganimda, men hozir o'lgan bo'lardim ..." Fil

"Men og'riq qoldiruvchi dori -darmonlardan voz kechdim va endi ishlay olaman - ko'proq odamlar tabiatning
kuchiga ishonishlarini istardim!" Sue

Uyqu, uyqusizlik

"Uyqusizlikka kelsak, odamga kerakli uyquni berish uchun yaxshi indikatorli moydan to'g'ri ishlab chiqarilgan
yog'dan yaxshiroq  narsa  yo'q.  Boshim jarohati  oqibatida  men  boshim ichidan  aqldan ozgan sozlagich  deb
atashim mumkin edi. Bu baland ovozdan uxlab qolishim imkonsiz bo'lib qoldi, qolganini esa ololmadim. Tibbiy
tizim menga bu kasallik uchun turli xil dori -darmonlarni berdi, lekin hech narsa ishlamadi. Ko'pincha men bu
dorilarni ishlatishdan dahshatli yon ta'sirga duch keldim, bu meni azob chekayotgan holatimdan ko'ra ko'proq
qayg'uga olib keldi.
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Men shuni bildimki, faqat kenevir chekish menga tibbiy tizim bergan har qanday tabletkadan ko'ra ko'proq dam
olishga  imkon  berdi.  Keyin  men  kenevir  yog'ini  ichishni  boshlaganimda,  bundan  ham yengillik  oldim  va
sakkizdan o'n ikki soatgacha uzluksiz uxlash men uchun g'ayrioddiy emas edi.

Yog 'olishdan bir necha yillar oldin, men uxlagandan ko'ra charchagan bo'lardim va kechasi juda kam dam
olardim. To'satdan, yog'ni olganimdan keyin, men ertalab uyg'onishni boshladim, yaxshi dam oldim.

Ko'pchiligimiz keksayganimizda, biz uyqu muammolarini boshdan kechira boshlaymiz va bu bizning umumiy
salomatligimiz va farovonligimizga juda salbiy ta'sir ko'rsatishi mumkin. Shifokorlar sizga uyqu tabletkalarini
berishlari mumkin, lekin agar siz ular nimadan yasalganini chindan ham bilsangiz, ularni tanangizda bo'lishini
xohlayotganingizga shubha qilaman.

Yaxshi tungi uyqu - bu shunchaki yoqimli narsa emas, agar siz sog'lom va sog'lom bo'lishni xohlasangiz, bu
sizning  tanangizga  kerak  bo'lgan  damlamani  berish  uchun  kenevir  yog'idan  yaxshiroq  narsa  yo'q.  "  Rik
Simpson, kenevir: eng dorivor o'simlik

"Aarin: Menimcha, men juda katta bo'lak yedim ... lekin bu yomon emas! Ehtimol, uxlash vaqti keldi.

- Uyqu qanday o'tdi, Aarin? JB

Aarin: Ajoyib! Men hali ham dam olaman! Men allaqachon tushkunlik va tashvishimga yordam berayotganini
payqadim. Yog 'meni kuldiradi, lol.

Bu erda menda yana bir bemor bor edi, u menga yog'ni qanday tayyorlashni ko'rsatdi va u ham xavotirda. U
ham kulib yubordi. Judaham zo'r bo'ldi.

Men oxirgi 2 kunda kuniga 4 marta guruchni iste'mol qilaman, va men dori -darmonlarni tez -tez nafas olishga
majbur bo'ldim va ozgina og'riq his qildim.

- Jiddiy kasallikni davolash shunday bo'lishi kerak, shunday emasmi? Bemor uxlayapti, uyg'onadi, o'zi va ko'p
ahmoqlik  haqida  ko'p  kuladi,  stress,  xavotir  yoki  kimyoviy  dorilarning  yon ta'sirini  boshdan  kechirmaydi.
Shaxsan men buni juda yoqtirardim. JB

"Men kenevir  yog'ida bir  necha bor o'tirganman,  lekin men hech qachon yaxshi uxlamaganman va o'zimni
yaxshi  his  qilmaganman  ...  Rik  Simpson  va  JBga  bu o'simlik  tasavvur  qila  oladigan  hamma narsa  ajoyib
ekanligi  to'g'risida xabar berganingiz uchun tashakkur! Odamlar  faqat shunday qiling va o'zingiz ko'ring !!
Faqat shu yo'l bilan siz haqiqiy imonli bo'lasiz, menga ishoning !! " Val

- Rahmat, Val. To'g'ri, hech narsa shaxsiy tajribadan ustun kelmaydi, chunki neft nima qila oladi. Siz bir marta
sinab ko'rsangiz, masalan, kuyish yoki chivin chaqishi, qichishish va og'riq bir necha soniyalarda o'tib ketadi,
hamma sizga nimani xohlashini aytib berishi mumkin va siz bilasizki, ular sizga nimani xohlashlarini aytib
berishlari mumkin, lekin moy hali ham shunday bo'ladi. eng yaxshi dori bor. Va siz, agar biror narsa yuz bergan
bo'lsa, uyda chelak olishni xohlaysiz.

Siz aytadigan so'zga ishonishning hojati yo'q, shunchaki moy tayyorlang, kuygan, teri saratoni, qandli diabet
bilan og'rigan odamni toping, so'ngra uni qo'llang va nima bo'lishini kuzatib boring. Shuni yodda tutingki, xuddi
shu narsa yog'ni yutganda tanangizda ham sodir bo'ladi va bu haqiqatan ham bilishingiz kerak bo'lgan narsa. JB

"Ba'zi odamlar johil va qo'rqishadi ... Rik Simpson tufayli men o'zimning og'riqlarimni ancha kamaytirdim,
demoqchimanki, men ertalab 60 mg OxyContin 3 va yotishdan oldin 3 tabletkasini olganman. 8 yildan ortiq ...
Bu so'rildi!

Endi yog'ni ishga tushirganimdan beri men faqat ertalab 1 va kechqurun 1ni olaman! Hech bo'lmaganda mo''jiza
haqida gapiring, men buni shunday ko'raman! Shifokorlar menga hech qachon tusha olmasligimni yoki to'xtata
olmasligimni aytishdi. Bola, "Rik Simpson" qildimi va men shifokorlarimning noto'g'ri ekanligini isbotlayman.

Men buni qilyapman va o'zimni o'sha zaharli tabletkalarni ichganimdan ko'ra yaxshiroq his qilyapman! Men
OxyContin  -ni  juda  yuqori  dozasida  bo'lgan  bo'lsam ham,  men og'riqni  boshdan kechirdim,  kunduzi  ham,
uxlamasam ham, ovqatlanmasam ham ...
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Bugun  men  og'riqsizman,  odatdagidek  uxlayman  va  ko'proq  ovqatlanaman!  Men  bir  oy  davomida  yog'da
bo'lganimda, umuman yo'q bo'lib ketaman deb umid qilayotgan bu tabletkalardan voz kechishga urinishimni
to'xtatmayapman! Menga omad tilayman! ”Nensi

Aslida menda shizofreniya bor va men o'z holatim bilan bog'liq tashvish va uyqusizlik kabi nojo'ya ta'sirlar
uchun  tibbiy  nasha  ishlataman.  Dori  -darmon  ishlaydi,  men  tez  -tez  davolay  boshlaganimdan  beri  uxlay
olmasdim, men ilgari uxlay olmadim.

Ko'p  alomatlar  uyqusiz  bo'lganda  paydo  bo'ladi.  Men  nasha  ichganimda  hech  qachon  ovozni  boshdan
kechirmaganman, menimcha, bu meni ulardan himoya qiladi ... "Xose

- Qabul qilaman, Xose, uyqusizlik ko'p ruhiy kasalliklarning sababi. Mantiqan, uyqu etarli bo'lmaganda, odam
yog'ni iste'mol qilganidan keyin o'n soat tetiklantiruvchi uyqudan keyin o'zini yaxshi his qila olmaydi. JB

"Sedativ qancha ko'p bo'lsa, shuncha yaxshi. Men uni kechasi yotishdan oldin ishlataman va u ishlaydi. Men
hozir 8 soat uxlayman. Dam olish men uchun eng yaxshi narsa edi. 80% va undan yuqori kuchga ko'nikish
uchun biroz vaqt ketadi, lekin siz u erga borasiz. Ko'rsatmalar bo'yicha 0,01 ml dan boshlang va u erdan harakat
qiling. Men boshlash uchun 0,025 ni sinab ko'rdim ... keyingi safar faqat 0,01 ml ni oldim. 0,025 ml meni
divanda 10 soat yotqizdi. Ehtiyot bo'ling, lekin qabul qilishni unutmang. Aytganimdek, tungi vaqt men uchun
to'g'ri vaqt. Kunduzi ishlay oladi, kechasi REST ”. Jon

"Men yog'ni kuyovimga beraman (u Jeysonga), lekin unchalik ko'p qabul qilinmaydi va bu uni juda charchatadi.
U  kunning  ko'p  qismini  uxlaydi.  Men  uni  nima  o'zgarishini  ko'rish  uchun  bir  yoki  ikki  kunga  olib
tashlamoqchiman ... balki unga 1/2 dona guruch berib yuboring (hech bo'lmaganda bu biz o'qigan). Biz uni
tezlik bilan to'pladik. " Jeyson

- Jeyson, uyquchanlik hissi yaxshi va siz bemor iloji  boricha uxlashini xohlaysiz. Tinchlantiruvchi ta'sir bir
necha haftadan so'ng yo'qoladi, lekin bu istalmagan narsa emas, aksincha. Yaxshi tilaklar, JB

Savol: Oq xalatlilarga ikki haftalik umrlari borligini aytgan odamga, bundan boshqa hech narsa qila olmaysiz.
Umid qilamanki, tez orada hamma uchun yaxshi yangilik bo'ladi. Shuningdek, u chekishni tashlashga, dietasini
o'zgartirishga  va  boshqalarga  immunitet  tizimiga  qarshi  kurashish  imkoniyatini  berishga  harakat  qilmoqda.
Sizning bilimingiz va bizga haqiqiy davolanishni berganingiz uchun Rik va JBga rahmat.

Javob: Deyv, chekishga ruxsat bering,  agar u yog'ni iste'mol qilsa, farqi yo'q. Bundan tashqari,  u juda ko'p
uxlaydi, shuning uchun u baribir chekadi.

Endi dietani o'zgartirishga kelsak, u buni oqilona o'zgartirishi kerak, lekin keskin emas, o'zi xohlagan narsani
eyishiga ruxsat bering. Kolbasa emas, balki oqilona narsa, uning tanasining pH qiymatini oshiring, unga har
kuni ikkita olma urug'ini iste'mol qiling. Eng muhimi, iloji boricha tezroq unga ko'proq moy olish. Hali ham
imkoniyat  bor.  Eng  yaxshi  natijaga  erishish  uchun  yog'ni,  shamchiroqlarni,  bug'lanish  va  topikal  iste'mol
qilishni birlashtiring. Agar u bunga erisha olmasa ham, u oxirigacha maksimal darajada hayot kechiradi va bu
ham juda muhim. Ishonchim komilki, ikki haftadan ko'proq vaqt ketadi, lekin ko'ramiz. Shifokorlar, yog 'ishga
tushganda, har doim ham o'z bashoratlariga to'g'ri kelmaydi. Yaxshi tilaklar, JB

"Men juda yaxshi uxlayman va odatdagidan ko'ra ko'proq uxlayman. Men uyg'onganimdan keyin o'zimni juda
dam olgandek his qilyapman, chekishimga o'xshamaydi ". Terri

"Men yaxshi uxlayman va tush ko'raman, lekin uyg'onib uyg'onaman. Bir necha soat davom etadi va keyin uzoq
davom etadi. Men uni har kecha ishlataman. Bu mening artritdagi og'riqlarimni ketkazadi va uxlab qoladi ».
Ketrin

"Menda saraton va uyqu apneasi bor. Men nafaqat ajoyib uxlayman, balki issiq chaqnashlardan uyg'onmayman.
Bu barakadir ». Stefani

"Bu baxtli o'lganga o'xshaydi!" Mal
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"Mening ongim Nyu -Yorkdagi tirbandlikka o'xshaydi. Bu bilan u Zen bog'i holatini engillashtiradi va shu bilan
birga normal darajada ishlaydi. ” Andris

"Men 20 yildan beri uyqu buzilishidan aziyat chekardim, RSO yog'i menga birinchi marta uxlashga yordam
berdi va men uyg'onganimda og'riqsizman! Vajjaj!" Bonni

"Menda churrali disk bor, u mening siyatik asabimni bosadi, bu esa qattiq og'riqni pastki orqa qismimdan chap
oyog'imdan barmoqlarimgacha otib yuboradi. Men har to'rt soatda 3 ta ibuprofenni ichardim, shunda yotoqdan
turib, yura olaman. Men og'riqni va yallig'lanishni davolash uchun moyni deyarli ikki hafta oldin qabul qila
boshladim.  Menga  ibuprofen  kerak  emas,  men  uyqudan  ko'ra  yaxshiroq  uxlayman,  hamkasblarim  mening
kayfiyatim va umumiy baxtim haqida izoh berishdi. KAYFIYATIM YAXSHI!" Jennifer

Men 14 yoshli Pitga 4 hafta davomida saraton kasalligiga moy berdim. Men unga haddan ziyod hadya qilsam,
ba'zida biroz jimirlab ketadi va mast bo'ladi, lekin bezovtalik tugagach, u kuchukdek uxlab qoladi.

U veterinariya dori -darmonlarini qabul qilishdan bosh tortdi, shuning uchun biz uning o'rniga moy oldik. Hali
erta  kunlar,  lekin  men  uning  yutuqlarini  yozyapman.  Taxminan  bir  hafta  o'tgach,  u  yog'ga  o'rganib,  yana
ishtahani  ochdi.  Men  hasad  qilyapman,  chunki  biz  bu  bosqichda  uning  sevgisiga  hamma  uchun  ajoyib
hikoyalarni bera olamiz! ”

"Menda ijtimoiy  fobiya  (ijtimoiy  anksiyete  buzilishi  deb  ataladi),  depressiya  va  uyqusizlik  bor.  Men hech
qachon yog'ni olmaganman, chunki men uni bu erda yashay olmayman, o'zim o'stira olmayman ... lekin men o'n
marta chekdim, men birinchi marta ichganimdan keyin Endi uxlang, qachon charchaganimni his qilsam, men
"umr  bo'yi  depressiyasiz  oyimni"  o'tkazardim,  hech  qachon  o'zimni  shunchalik  baxtli  his  qilmaganman
(depressiya yo'q) va shu qadar hayotiy kuch bilanki, hatto eng kuchli dori-darmonlarni qabul qilsam (bu meni
boshqa sog'liq muammolariga olib keladi). ) Buning uchun, shuningdek, mening ijtimoiy tashvishim (fobiya)
juda kamaydi va men buni his qilish uchun "yuqori" bo'lishim shart emas edi, agar men tashqariga chiqib,
boshqa odamlar bilan gaplashishimdan 1 yoki hatto 2 kun oldin chekgan bo'lsam. , jamoat joyida qoling (bu
tartibsizlikni imkonsiz qiladigan narsa), HOZIR BUNI QILISHIM KERAK, o'zini "oddiy odam" sifatida o'zini
tirik  his  qildim,  hech  qanday  dori  bunday  qilmadi.  Muammo  shundaki,  qonunlar,  o'tlarning  ustuvorligi,
shuningdek, ijtimoiy tushuncha va o'simlik haqida bilmaslik tufayli men endi chekolmayman, "yuqori" bo'lishni
xohlamayman, shunchaki hayotni cheklamaydigan muammolarsiz yana yashashni xohlayman. Men kabi fobiya
va boshqa kasalliklarga chalingan odamlar, menimcha, bu muammoning echimi bo'lishi mumkin. Pablo

"Siz Rik va JBdan so'rashingiz mumkin, biz 20-30% sativa bo'lgan mahsulotni ishlatish tashvish bilan bog'liq
muammolarni eng yaxshi kombinatsiyasidan biri ekanligini aniqladik." Brewster

- Aynan shu sabablarga ko'ra, biz 20%THC yoki undan ko'p indikativ dominant sativa xochlari bilan ishlashni
yaxshi ko'ramiz.  Eng yaxshi yog'larning ta'siri nihoyatda kuchli va tinchlantiruvchi,  ammo eyforik va hatto
yaxshiroq  afrodizyakdir.  Agar  siz  bemorga  shunday  ta'sir  ko'rsatadigan  dorini  bersangiz,  ular  uni  qabul
qilishdan zavqlanishiga amin bo'lishingiz mumkin. Kim qilmas edi? Siz yaxshi uxlaysiz, yaxshi dam olasiz,
eyforik va kimnidir xursand qilish istagi bilan uyg'onasiz. Kim yoqtirmasdi? JB

"Men har kuni RSO haqida bilib olishni va odamlar/ hayvonlar uchun qilgan ishlarini qadrlayman. Agar bu moy
ular aytganini qilsa, uni eng baland tog'dan chaqirish kerak - tinchlantirmaslik kerak. Menda bu borada shaxsiy
tajriba bo'lmagan, lekin, albatta, men yoki menga g'amxo'rlik qilayotgan har bir kishi bizga kerak deb topgan
bo'lardim.

Bu orada men imkon qadar ko'proq xabarlarni o'qib chiqdim. Hali men o'qimaganman: "Rahmat Rik Simpson,
men toshbo'ron qildim, juda zo'r, do'stim".

- Qo'llab-quvvatlaganingiz uchun tashakkur, Debbi Nolan, aminmanki,  siz tez orada aynan shunday xabarni
yozasiz. To'g'ri RSO dozasini qabul qilganda, tanadagi his -tuyg'ularni "juda ajoyib" deb ta'riflash mumkin.
Yoki juda zo'r. Yoki, ehtimol, ajoyib. Bu boshdan kechiradigan eng yoqimli tuyg'ulardan biri, bu juda tabiiy,
tinchlantiruvchi va tasalli.

116



Saraton kasalligining davosi: RIK SIMPSON PROTOKOLI

Aytganimizdek,  eng yaxshi  yog'lar  juda tinchlantiruvchi,  ammo eyforik  ta'sir  ko'rsatadi.  Shunday qilib,  siz
yaxshi  uxlayapsiz,  keyin  yosh  bola  kabi  kulib  uyg'onasiz.  Qachonki  siz  yaxshi  uxlasangiz  va  jilmayib
uyg'onsangiz, yaxshi uxlamasligingiz va jilmayib uyg'onmasligingizdan ko'ra, o'zingizni yaxshi his qilasiz va
dam olasiz. Qachonki siz o'zingizni yaxshi his qilsangiz va dam olsangiz, tanangiz mantiqan tuzalib, yaxshiroq
ishlaydi. Har doimgidek nasha dori -darmonlari kabi raketa fani yo'q. JB

"Garchi  endokannabinoid  tizimi  turli  xil  biologik  jarayonlarga  (masalan,  ishtaha  va  uyqu)  ta'sir  qilsa  -da,
mutaxassislarning fikricha, uning umumiy vazifasi gomeostazni tartibga solishdir.

Gomeostaz barcha tirik mavjudotlar biologiyasidagi asosiy element bo'lib, eng yaxshi tirik qolish uchun zarur
bo'lgan barqaror ichki sharoitlarni saqlash qobiliyati  sifatida tasvirlanadi.  Kasallik endokannabinoid tizimini
tibbiy  maqsadlar  uchun  yagona  nishonga  aylantirib,  gomeostazga  erisha  olmaslikning  ba'zi  jihatlarining
natijasidir.

-Boshqacha aytganda, hammasi muvozanat haqida. Yangilik yo `q. JB

Glaukoma, ko'rish qobiliyatini tiklash

"Glaukoma  va  uning  ta'sirini  ko'p  hollarda  nazorat  qilish  mumkin,  chunki  kenevirning  ko'p  navlari  ko'z
bosimini keskin pasaytiradi. Glaukoma bilan og'rigan odam, kenevir yog'idan foydalanganida, ko'rish qobiliyati
sezilarli darajada yaxshilangan. Ko'pgina bemorlar ko'zoynaklarini almashtirishlari kerak, chunki ularning eski
retsept linzalari hozir juda kuchli.

Sizningcha, ko'z shifokorlari nasha haqida hech qachon eslamaydilar, garchi u 1800 -yillardan beri samarali
ekanligi ma'lum bo'lsa?
Shunga  qaramay,  to'g'ri  shtammlardan  tayyorlangan  kenevir  moyi  glaukomani  davolashda  juda  samarali
hisoblanadi va men ko'z bosimini pasaytirish uchun yaxshiroq yoki xavfsizroq narsani bilmayman. Kenevirning
ko'z  bosimiga  ta'siri  juda  uzoq  vaqtdan  beri  ma'lum,  ammo  tibbiyot  tizimi  kenevirni  glaukoma  uchun
ishlatilishini muhokama qilmaslikka harakat qiladi. Afsuski, bugungi kunda ko'plab shifokorlar davolanishdan
ko'ra pul haqida ko'proq o'ylashyapti. Men qanday qilib ko'z shifokori o'tirishi va bemorning asta -sekin ko'r
bo'lib qolishini kuzatishi va bemorga kenevir ularning ahvoli uchun nima qilishi mumkinligini aytolmasligini
tushuntirib  berolmayman.  Juda  tez  -tez,  oxir  -oqibat,  bemorlar  ko'rishni  butunlay  yo'qotadilar,  chunki  ular
shifokorlarning maslahatlariga ko'r -ko'rona ishonishadi. Bemorning to'g'ri ko'rish qobiliyatini yo'qotishi ko'p
shifokorlar  uchun  katta  ahamiyatga  ega  emasdek  tuyuladi.  Shunga  qaramay,  O'ylaymanki,  ular  qilayotgan
ishlari sharmandali va ochko'zlikdan boshqa hech qanday sababsiz ko'rish qobiliyatidan mahrum bo'lganlarga
juda achinaman. " Rik Simpson, kenevir: eng dorivor o'simlik

"Men bir necha kecha oldin" kenevir yog'i "va sariyog 'partiyasini tayyorladim. Men miyali shish bilan og'rigan
bemorga moy berardim, yog'ni olishdan oldin u deyarli ko'r edi, bir oydan so'ng uning ko'rish qobiliyati deyarli
tiklandi. Siz sariyog'dan bir xil natijaga erisha olmaysiz. Siz sariyog'dan shifobaxsh natijalarga erishasiz, ammo
bu yog ' - bu ko'proq konsentratsiyali dori -darmon shakli va u deyarli hamma narsaga ta'sir qiladi, shunchaki
ajoyib narsa. "Dion

"Og'zaki qabul qilingan onamning ko'rish qobiliyatini tiklaydi. U chap ko'zining qonuniy ko'ridir. Jarohat uni
ko'zoynaksiz  qoldirdi  va  bir  nechta  operatsiyalar  glaukomaga  olib  keldi.  U  RSOda  bir  yarim  yildan  beri
ishlaydi- uni har kuni ishlatadi. U ko'z bo'yanishini tiklamaguncha, ko'rish qobiliyati qaytganini sezmagan. U 40
yildan buyon shu ko'zda ko'r bo'lib yurgan, shuning uchun u ko'zlarini yumib ko'z bo'yanishini o'rgatgan. Bu
uning yaxshi ko'ziga qo'llashning yagona yo'li edi, ko'zini yumib, uni butunlay ko'r qilib qo'ydi. Xo'sh, oxirgi
marta u yaxshi ko'zini yumganida,  u aslida ko'r va diqqatni ko'r ko'zidan chiqara boshladi.  U faqat ba'zida
bo'yanish qiladi, shuning uchun uning ko'rish qobiliyati qancha vaqt oldin qaytib kelishini aniq bilmaydi, lekin
bir  yildan  ortiq  moyda  bo'lganidan  keyin  u  endi  tasvirlar,  ranglar,  va  hatto  uning  yomon  ko'zidan  ba'zi
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narsalarni o'qing! Men bir sumka Lays Chipsni ushlab turardim, u stolning narigi tomonida Lays o'qiydi. Agar u
yangi linzaga ega bo'lsa, uning ko'rish qobiliyati to'liq tiklanadi deb o'ylaydi. Yangi linzani olish uchun uni
organlar donorlari ro'yxatiga kiritish kerak- ishonchim komil emas, uning sug'urtasi hozircha shunday narsani
qamrab oladi- bu moy unga mo''jiza berdi- bir paytlar faqat zulmat bo'lgan joyda ko'rish mo''jizasi. ! Shunday
qilib, men tomchilarga ehtiyoj yo'q deb aytardim- faqat barqaror ta'minot! Endi, davolanishni boshlang! Ha,
uning GLAOKOMAGA hech qanday dalili  yo'q! " Lindsi Yangi linzani olish uchun uni organlar donorlari
ro'yxatiga kiritish kerak- amin emasmanki, uning sug'urtasi hozircha shunday narsani qamrab oladi- bu moy
unga mo''jiza berdi- bir paytlar faqat zulmat bo'lgan joyda ko'rish mo''jizasi. ! Shunday qilib, men tomchilarga
ehtiyoj yo'q deb aytardim- faqat barqaror ta'minot! Endi, davolanishni boshlang! Ha, uning GLAOKOMAGA
hech qanday dalili  yo'q! " Lindsi Yangi linzani olish uchun uni organlar donorlari ro'yxatiga kiritish kerak-
ishonchim komil emas, uning sug'urtasi hozircha shunday narsani qamrab oladi- bu moy unga mo''jiza berdi- bir
paytlar  faqat  zulmat  bo'lgan  joyda  ko'rish  mo''jizasi.  !  Shunday  qilib,  men  tomchilarga  ehtiyoj  yo'q  deb
aytardim- faqat barqaror ta'minot! Endi, davolanishni boshlang! Ha, uning GLAOKOMA haqida hech qanday
dalili yo'q! " Lindsi

Kamdan-kam uchraydigan kasalliklar va kasalliklar

Savol: Rik/JB, siz hech qachon kam uchraydigan porfiriya kasalligi haqida eshitganmisiz? Agar shunday bo'lsa,
siz kimgadir RSO bilan muomala qildingizmi va natijasi qanday bo'ldi?

A. Yo'q, menda yo'q. Ammo, bu haqda o'qiganlarimga ko'ra, moyni davolashga yordam bermasligi yoki uni
nazorat  ostiga  olmasligi  uchun  sabab  ko'rmayapman.  Bu,  albatta,  bu  kamdan  -kam  uchraydigan  va  juda
yoqimsiz holat alomatlariga yordam beradi.

Men saytimizdagi protokolga amal qilgan bo'lardim, yog'ni yeb, shamchiroqlarda ishlatardim (shu yo'l bilan u
qonga  kiradi).  Men  yog'ni  terining  holati/namoyon  bo'lishi  uchun  damlamada  yoki  tuzda  ishlatardim  (u
qichishish va boshqa noqulayliklarni ketkazadi).

Men ikki yoki uch oy davomida kamida 60 gramm yeyman, hech qanday kimyoviy vositalarni ishlatmayman,
men  faqat  Rik  Simpsonning  ko'rsatmalariga  amal  qilaman.  Agar  60  gramm  uni  davolamasa  yoki  nazorat
qilmasa, men yana 120 gramm yeyman. Va agar bu qoniqarli natijalarga olib kelmasa, men ichimdagi yog'ni
urishni boshlardim, agar men uni qabul qila olsam, kuniga ikki -uch gramm yoki undan ham ko'proq, va men
iloji boricha tezroq ovqatlanardim. . Nima uchun? Chunki, yog 'sizga yordam bermasa, boshqa biror narsani
topishingiz dargumon. Shuningdek, agressiv kasalliklarni agressiv davolash kerak. Yaxshi tilaklar, JB

"JB & RICK yaxshi yangilik !!! Men bugun test natijalari uchun shifokorlarga bordim! Mening qalqonsimon
qalqonsim 22 yil davomida ishlamay qoldi va endi davolandi! Men faqat bir oy davomida RSO -ni to'liq qabul
qilyapman, damlamani tomog'imga surtaman va RSOni ham bug'layman! Men bundan juda xursandman!

U haqiqatan ham zo'r shifokor, u erda bo'lgan va meni hamma narsada qo'llab -quvvatlagan va yaxshi biladi,
men haqiqatdan ham RSO YO'LINI ishlataman!  U shifokor  bo'lib,  u  hali  ham qalqonsimon bezimda ultra
tovush chiqarishni istaydi va tugunlarni tekshiradi! Ultra tovush haqida nima deb o'ylaysiz?

Qolgan kunlarim davomida men har doim bu yog'ni mag'rurlik bilan qabul qilmoqchiman. Retsept bo'yicha
yozilgan dorilar yomon! Menda ham sog'ligim bilan bog'liq ko'plab muammolar bor, men hozirda bu ajoyib
moy bilan davolayman! Miyaning 1 -turi Chiari  malformatsiyasi,  menda og'ir karpal tunnel va boshqa ko'p
narsalar bor!

Men 45 yoshdaman, bugun men his qilgandek, hamma urish va xafa bo'lishni sezmayapman! Aytgan edim,
bundan 7 oy oldin ham miyamni operatsiya qilganman va jarrohlik amaliyotimdan beri giyohvand moddalarni
jigar etishmovchiligi tufayli ishlatmaganman! Men haqiqatan ham bu moy Xudodan ekanligiga isbotman! Bu
biz dori sifatida yutishimiz kerak bo'lgan narsadir!
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JB va Rikga chin yurakdan qilgan har bir ishingiz uchun tashakkur! Qalqonsimon dorilar yo'q, YAY !!!!!!!! ”
Margen

- Tabriklayman, Margen. Ultratovushga kelsak, menimcha, siz javobni bilasiz. Kamroq skanerlash yaxshi, men
shuni ayta olaman.

Men shaxsan menga 22 yil davomida neft haqida hech narsa aytmagan odamga yaqinlashmagan bo'lardim, lekin
agar siz bu odamlarga hali sizga aytadigan gaplari bor deb o'ylasangiz, ular bilan gaplashib ko'ring, ya'ni agar
siz ularni nima deyishi sizni qiziqtirsa. tibbiyot haqida. Bu men ularga ruxsat berishim kerak bo'lgan yagona
narsa,  ular  sizga  zarar  etkaza  olmaydilar,  chunki  ular  o'zlari  xohlagan  tabletkalarni  ichishga  "ehtiyoj"  deb
tarjima qilishdi.

Yaxshi  tilaklar  va  22  yil  davomida  sizga  noto'g'ri  maslahat  berganlardan  uzoqlashing.  Siz  ularning
"muolajalaridan" omon qolganingizdan xursand bo'ling, boshqalarga omad kulib boqmadi. JB

"Nasha yog'ini quturganlarni davolash uchun ishlatish mumkinmi?" Aami

-  Aami,  ha,  lekin  bu,  ehtimol,  bemorni  bir  muncha  vaqt  komaga  yotqizishni  talab  qiladi,  ayniqsa  yuqori
darajadagi moy bilan. JB

"Mening  tarbiyachimning  bemorida  butun  vujudida  Lupus  va  simob  bilan  zaharlanish  tashxisi  qo'yilgan.
Taxminan bir yil o'tgach, uy qurilishi moyidan foydalanib, simob bilan zaharlanish butunlay yo'qoldi va Lupus
la'natiga  yaqin  qoldi.  Soch  follikulalari  har  2  haftada  uning  muvaffaqiyati  haqidagi  xabarlar  uchun  uning
tanasida  qancha  va  qancha  zahar  borligini  aniqlash  uchun  olinadi.  Haqiqatan  ham,  tabiiy  ravishda
davolanadigan narsa ajablanarli. Bu biroz qimmatga tushadi, lekin baribir sog'lom va hayotga arziydi! ” Jessi

«Menga birlamchi miyeloid fibroz tashxisi qo'yildi,  yordam beradigan, ammo og'riqlar, ishtahaning yo'qligi,
qon sanashining pasayishi, taloqning kattalashishi, uyqusizlik tufayli qoniqtirmayman. Bu dori-darmonlarni bir
yil davomida qabul qilganimdan va hech qanday tub o'zgarishlarni sezmaganimdan so'ng, men RSO-ni sinab
ko'rishga qaror qildim, faqat 1 oy davomida yog'da, og'riqlarim yo'q, ishtaham qaytdi, qonlar soni ko'paymoqda,
toshdek uxlayapman. Aguae

"Men uni tibbiy anomaliyamni davolash uchun ishlataman ...  mening hududimdagi bir qancha kasalxonalar
bunday bo'lmasligi  kerakligini  aytishadi ...  lekin RSO ajoyib ...  Men tanamdagi  VP shantini rad etyapman,
menda  biriktiruvchi  to'qima  kasalligi  va  boshqalar  boshqa  nodir  muammolar  ...  36  kun  ichida  4  ta  miya
operatsiyasi va men giyohvand moddalarni to'ldirishdan bosh tortdim ... faqat tibbiy marixuana, RSO va nafas
olish ... Men hayotimda hech qachon tez shifo topmaganman ... hatto laboratoriyalarim ko'rsatganidek Mening
tanam shu qadar buzilganki, mening og'riqlarim unchalik yomon emas ... ”Keti

"Quyidagilar 1977 yilda jiddiy avtohalokatga uchragan janoblardan. U yuz falajidan aziyat chekdi, ko'z yoshlari
kanallari  ishlamay  qoldi,  ko'z  moylash  vositalarini  ishlatishga  majbur  bo'ldi,  bir  ko'zining  ko'rish  qisman
yo'qolishi. Bundan tashqari, u boshidan jarohat olgan, natijada xotira, nutq muammolari bo'lgan. U tayoq bilan
yurdi  va o'tgan yillar  davomida og'riq bilan o'tdi.  Bu u yuborgan xabardan.  == "Yog 'meni  uyali  darajada
ta'mirlamoqda. O'ng tomondagi chandiqlarning hammasi yo'qoldi! Menda hozir o'ng ko'zning harakati bor. Men
hatto tabassum qila olaman, endi yuzimdagi falaj ketayapti. Bularning barchasi oxirgi 6 oy ichida sodir bo'ldi.
Bir  marta  o'simtaning  og'rig'i  tufayli  men  dozani  bir  grammgacha  oshirdim  va  kun  bo'yi  dozasini  11/2
grammgacha  oshirdim.  Bir  necha  oy  oldin  men  televizor  ko'rdim  va  men  burunning  o'ng  tomonini  ko'ra
olishimni tushundim. Men buni 1977 yildan beri birinchi marta ko'rganman. Men mashq qila boshladim. Endi
menda to'liq harakat bor ». Nasha yog'i ... nafaqat saraton kasalligi uchun. Korri

Hayvonlar - guvohliklar

"Men itimning qulog'idagi o'smani RSO bilan davoladim ... U ZO'R edi va endi u KETDI !!!!" Andrea

"Mening  itimda  ostersarkoma  (suyak  saratoni)  bor.  Men  bir  oy  oldin  oyog'imni  kesib  tashladim  va  u  bir
haftadan so'ng kimyoterapiya bilan shug'ullanishi kerak. Uning saratoni bilan odatda o'pkaga tarqaladi, itlarning
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95% bir yil ichida o'pka saratonidan o'ladi. Agar sizning itingiz bo'lganida, siz yog'ni hozirdan boshlab, kimyo
bilan shug'ullanasizmi yoki kimyo va to'g'ri yog'sizmi? Odamlar uchun siz guruch donidan boshlaysiz, 70 funtli
itdan, siz kuniga uch marta uchdan biridan boshlaysizmi? Buni o'qiganingiz uchun tashakkur va javobingizni
sabrsizlik bilan kutaman. ” Eda

"Eda, moy qimmatbaho itimiz Sofini qutqardi.  U o'layotgan edi. Itingizga tezroq moy bering ... Kimyo uni
o'ldiradi. Siz bilan ibodatlar ... ”Brewster

"Men yaqinda do'stlarimning iti haqida ajoyib yangilikni oldim, u bilan bo'lishishim kerak edi! Bir necha oy
oldin,  uning pitbull  Maksimusining orqa oyoqlarining  birida  nazoratdan chiqib  ketayotgan o'simta  bor  edi.
Veterinar do'stimga oyog'ini kesish uchun 3 mingdan ortiq to'lash kerakligini aytdi, aks holda u tarqalib ketadi
va  u  bir  yil  ichida  vafot  etadi.  Bu taxminan  4  oy  oldin  bo'lgan.  O'sha  paytda,  men uning  rejalashtirilgan
operatsiya  haqidagi  holatini  ko'rganimda,  unga xabar  yubordim va o'rniga  unga nasha yog'i  berishni  taklif
qildim. U amputatsiya kabi keskin va qaytarilmas ishlarni qilishdan oldin, tabiiy davolanishni sinab ko'rishini
o'yladi. Yaxshiyamki, u (va Maksimus) Kaliforniyada yashagani uchun u allaqachon nasha kartasiga ega edi.
Shunday qilib, u nasha dispanseriga bordi va ozini oldi. U unga no'xat kattaligida kuniga ikki marta ovqat bilan
1 tomchi yog 'berdi. U shu zahotiyoq uning og'riqlari kamroq bo'lganini va o'zini ancha qulay his qilganini
aytdi.  Bundan tashqari,  uning  ovqatlanish  odatlari  normal  holatga  qaytdi.  Bir  necha  hafta  o'tgach,  u  hatto
oqsoqlanmasdan ham yugurishi mumkin edi, shuning uchun u operatsiyasini bekor qildi va tabiiy davolanishni
davom ettirdi. U bugun uyga veterinar tekshiruvidan kelib, uning shishi TAMOMON KETGANINI aniqladi.
O'simtadan hech qanday iz qolmagan. Veterinar uni qanday davolaganini aytib, juda hayron bo'ldi.

Ma'lumot: Bu men bilgan 3 -chi it, nasha yog'i tomonidan saqlangan. Men ham qutqarilgan ko'plab odamlarni
bilaman.  Agar  siz  hali  ham nasha  saraton  kasalligini  davolamaydi  deb  o'ylasangiz,  unda siz  bunga e'tibor
bermagan  bo'lasiz.  Men  ko'p  yillar  davomida  haqiqatni  bilaman  va  hech  qachon  na  nasha  yog'i  qutqara
olmaganini, na hayvonni, na odamni topmaganman. " Lara

"Ba'zi bolalar lenfoma T hujayrali CLCT-1 saratoni o'tdi! Biz har uch haftada CBC uchun kaltsiy darajasini
o'lchash  uchun  FNA va  saraton  t-hujayralari  uchun  qizil-oq  qon  sonini  kuzatish  uchun  FNA uchun  faqat
veterinarga boramiz. U endi tayinlangan dori -darmonlarga muhtoj emas, lekin biz uni umrining oxirigacha har
kuni saraton kasalligini  davolaydigan Rik Simpson moyida saqlaymiz.  Biz baxtli  oilamiz.  ” Ba'zi bolalarga
mo''jiza kerak

"Ajoyib hikoya! Men sog'liqni  saqlash uchun RSO tayyorlayman va olaman,  chunki  mening oilam saraton
kasalligiga chalingan. Men uni itlarimga bera boshladim, chunki ularning ikkalasida ham kichik o'simtalar bor,
mening Shetland cho'ponligimda esa diskoid lupus bor, itning lupusi. Bu aql bovar qilmas! Bir necha hafta
ichida itning o'smalaridan biri 70% ga qisqargan, qizil yugurukli boshqa it esa juda ajoyib! Qizil, shishgan va
og'riqli burun yillar davomida birinchi marta shifo topdi! Men retseptlar, steroidlar, dietani sinab ko'rdim va
hech  narsa  yordam  bermadi.  RSO  mening  itimning  lupusini  davolaydi,  men  bilaman,  bu  odamlarga  ham
yordam berishi mumkin! "Eshli

"Mening mushukim kuniga 2-3 marta 1/4 -1/3 donli guruchga ega edi,  uning surunkali  yallig'lanishli  ichak
yo'llarini davolash va yoqish uchun, agar ko'p miqdordagi suyuqlik, antibiotiklar va dori -darmonlarni qabul
qila  olmasalar,  uni  xom dietaga  o'tkazadilar.  u  takrorlanmagan.  Albatta,  saraton  uchun  siz  ko'proq  dozani
ishlatasiz.  Umuman olganda,  men ularga unchalik ta'sir  qilmaydigan dozani  topishga harakat  qilaman -  bu
ularga hech qachon zarar qilmaydi, lekin uy egasi uyqusizlik, o'zini tuta olmaslik va, ehtimol, mastlikni sezadi.
Albatta,  saraton kasalligida  sizga  g'amxo'rlik  qilinmaydi  -  ularni  asta  -sekin  yuqori  dozalarga  bosqichma -
bosqich bajaring.

Bu "parvarish  qilish"  uchun  -  masalan,  mening  glaukomadan  ko'zini  olib  tashlagan  itim  (va  AWESOME)
boshqa  ko'zining  glaukomaga  chalinish  xavfi  bor,  shuning  uchun  men  kuniga  kamida  ikki  marta  yog'dan
surtaman va yaxshi topaman. tuta olmaslikka olib kelmaydigan doz. Men uni og'riqdan ko'zlar oldidan ko'proq
ichishga  majbur  qildim.  Haqiqatan  ham,  moy  unga  odatdagi  og'riq  qoldiruvchi  vositalaridan  ham ko'proq
yordam berganini his qilyapman - 1 -kuni yoki 2 -kuni u 1-2 dozada veterinarga qarshi dori -darmonlarni qabul
qilgan, keyin men faqat RSOga bordim, operatsiyadan keyingi kunida u allaqachon yana to'p o'ynashni xohlardi
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va baxtli qiz edi. Chloe aslida RSO -ni barmog'imdan yalaydi - mening mushugimdan farqli o'laroq, uni yomon
ko'radi. QOTIB KULDIM (…)

Menimcha,  RSO  hayvonlarda  tashvish  tug'dirmaydi  -  yorug'lik  sezuvchanligini  yuqori  dozalarda  sezish
mumkin.

Men hatto RSO -ni qo'riqchimda ishlatardim - u juda keksayib qoldi va bir kuni uyg'onib ketdi, u birdaniga juda
zaif bo'lib qoldi, ehtimol u insultga chalingan. Men unga kun bo'yi uxlamaslik uchun kichik dozalarda RSO
berdim - o'sha kuni kechqurun u uyg'onib ketganday tuyuldi - boshini chayqab, itlarim nasha iste'mol qilgandek
harakat qilib, men uni uxlab qoldim, nima bo'lishidan qat'i nazar. hech bo'lmaganda u og'riq va azob chekmasin
- men uyg'onib ketaman degan xayolga keldim - afsuski u vafot etdi, lekin oxirgi kungacha uning hayoti juda
zo'r edi, shuning uchun RSO unga oxirgi kunni eng yaxshisini berganini his qilyapman. mumkin. Bilaman, u
og'riqli emas edi va u juda tinch uxlardi, men bilaman, bu RSO emas edi, chunki u ertalab va tushdan keyin
dozalangan  edi,  keyin  hech  narsa  yo'q  edi,  men  uni  kechqurun  tekshirib  ko'rdim,  u  uxlab  yotgan  edi  -  u
uyg'onishi mumkin edi, lekin u uxlashni xohladi.

Uitni - Oxirigacha hayotning eng yaxshi sifati, bu neft ishtirokida ham katta ahamiyatga ega. Rahmat, JB

"Kecha, Kloe, mening 8 yoshli spilerli Heiler tulki teriyeriga bir ko'zida glaukoma tashxisi qo'yildi. Uning 1
ko'zida bosim juda yuqori edi va u doimiy ravishda ko'r bo'lib qolishi mumkin edi. Biz IV suyuqlik va mannitol
bilan shoshilinch davolandik va u bir nechta dorilarni qabul qilmoqda. Bosim biroz tushdi, lekin unchalik emas,
va u hozir ko'r -ko'rona hayotga moslashishni yoqtirmaydi. Men uni RSO bilan muomala qilmoqchiman, chunki
bu mening og'riqim uchun aql bovar qilmas darajada edi va men o'zimning og'riqlarimga ishonaman va bu erda
odamlar aytadigan hikoyalarga ishonaman. Men Chloe boshqa ko'zida glaukoma bo'lishini xohlamayman va
zararlangan ko'zdagi hamma narsani davolamoqchiman. Men tushunardimki, ko'p uy hayvonlariga yog 'yordam
bergan va agar  Chloe o'z  ko'rish qobiliyatini  yoki  hatto  ko'zining  ko'rish qobiliyatini  tiklasa,  juda xursand
bo'lardim ... Har qanday yordam yoki maslahat uchun rahmat!

-  Uitni,  uni  moyga  soling.  Glaukoma  uchun  ba'zi  yog'lar  boshqalarga  qaraganda  yaxshiroqdir.  Qanchalik
samarali bo'lishi mumkinligini aniqlashning eng oson usuli - ertalab ko'zingizni kuzatib turish. Agar ular toza
bo'lsa, boshqa shtamm yoki shtammlar kombinatsiyasini qidiring, agar sizda tozalash uchun juda ko'p narsalar
bo'lsa, bu ko'z ichi bosimini pasaytirish uchun yaxshi tur. Yaxshi tilaklar, JB

"Rahmat JB! Kecha men aql bovar qilmas yutuqlarga erishayapmiz deb o'yladim, ko'zlar tiniq edi (men ularni
kun bo'yi yirtib tashladim) va o'quvchi to'liq kengaymagan va garchi u boshqa ko'zning o'quvchisiga to'g'ri
kelmasa ham, men nurga javob beryapman deb o'ylardim.  lekin bugun ertalab yana bulutli  ko'rinadi.  Balki
kechagi  kabi  yorqin nurda u yaxshiroq ko'rinadi  ...  Men unga dozani  qancha va qanchalik  tez -tez tavsiya
qilasiz? Men hozirgacha juda kichik no'xat dozasini qilardim, u atigi 30 yoshda va bu unga ta'sir qilganday
tuyuladi, bu itlar har doim jarohatlaydi, barglari yoki bo'rilarini eyishni, tutunni olishni va boshqalarni yaxshi
ko'rar edi, shuning uchun u qachon zararlanganligini aniqlay olaman. moydan ham, va u unga xuddi novdalarni
yeb  qo'yganday  ta'sir  qilgandek  tuyuladi,  lekin  bu  meni  xavotirga  solmaydi,  lekin  menimcha,  bu  uning
"ishlashi" deganidir. Uitni

- Uitni, men unga kuniga ikki-uch marta yaxshi narsa bilan berardim. Siz unga qanchalik ko'p kirsangiz va
qanchalik  tez bo'lsa,  shuncha yaxshi.  Hatto u bir  -ikki kun uxlashi  kerak edi,  bu kimga g'amxo'rlik qiladi.
Kenevirdan kelib chiqqan ozgina koma zarar etkaza olmaydi. JB

"Menga yaxshi eshitiladi! Men bugun buni qilaman. U kecha ham juda chiroyli edi. JBga tez javob berganingiz
uchun tashakkur! ” Uitni

"Kecha mening itim o'simlikning bir  qismini yeb qo'ydi, chunki u tovuqli  kechki  ovqatning qoldig'iga yog
'tushganidan keyin uning oshqozoniga yordam berishini  bilar  edi  va uning ko'p qismini  yeb qo'ydi.  O'ylab
ko'ring, uning pufida nima bor - qozon barglari. Aqlli it. ” Donna

"Salom  JB,  men  otlarimga  RSO  beraman.  Haqiqatan  ham,  men  o'tgan  hafta  kasal  bo'lib  qolganimdan
qo'rqardim, men unga 1/3 gramm ISO moyimizni berdim va u juda qattiq qoldi !! U tinchlanib qoldi. Shunday
qilib  ...  u  otlarda  ishlaydi  va  agar  grammning  1/3  qismi  otda  tinchlantiruvchi  bo'lsa,  uning  shifobaxsh
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xususiyatlarini  tasavvur  qiling.  Buning oqibatlarini  bartaraf  etish uchun unga taxminan  24 soat  vaqt  kerak
bo'ldi. Men parvarish qilish uchun uning og'iz dozasini qariyb bir dona guruchgacha kamaytirdim ”. Xizer

"O'ylab ko'ring, bu 70 -yillarda FDA nasha saraton hujayralarini o'ldirgani haqida birinchi marta xabar bergan
edi ... mening bilganim shuki, mening mushukimning oshqozon saratoni yo'qolganga o'xshaydi, u hozir yaxshi
ovqatlanmoqda, yangi mushukchaga o'xshab yugurmoqda ..." Toni

"Men 19 yoshli mushukka dekarboksillangan nasha berdim, 2011 yil dekabr oyidan. U juda letargik, axlatli,
mushuklarning  qarilik  alomatlarini  ko'rsatdi  ...  veterinarda  ishlagan  tanishim  unga  1/4  aspirin,  1/  4  t
metamucil ... bir necha kun shunday qildi, keyin nasha tatib ko'rishga qaror qildi ... Men har ikki kunda uning
nam ovqatiga oz miqdorda sepaman ... u hali ham biz bilan !!! " Lori

"JB, biz har 2 oyda yangi partiya ishlab chiqarganimiz uchun, biz unga bir nechta partiya tayyorladik, chunki u
kuniga 1 kub. Biz 2 xil shtammdan foydalanganmiz. U hozirda mening mushukimning saratonini davolagan
o'sha partiyadan foydalanmoqda ”. Charli

"Men sizga rahmat aytishim kerak. Mening 14 yoshli mushukimga 1 -iyun kuni skuamoz hujayrali karsinoma
tashxisi qo'yildi. Men uni RSO bilan bir haftada davoladim! Veterinar bu mo''jiza ekanligini aytadi. Men uni 8 -
iyun kuni o'z oldiga qaytarib olib bordim va u mendan xuddi shu mushukmi, deb so'radi, chunki og'zidagi shish
deyarli  yo'q bo'lib ketdi va u meni  qo'yib yuborishim uchun qaytib kelganimni kutdi.  Endi u deyarli  to'liq
tiklandi. Men uni juda yaxshi ko'raman va dori -darmonni BEPUL qanday to'g'ri tayyorlashni aytib berganingiz
uchun sizga rahmat aytishga majbur bo'ldim! ”

"Mening mushukimga o'tgan iyun oyida" tez o'sadigan, agressiv, davolanmaydigan, operatsiya qilinmaydigan
"saraton kasalligi tashxisi qo'yilgan edi. Unga maksimal 1-3 oy vaqt berildi va mening veterinarim uni "hozir
qo'yib yuboring" deb muloyimlik bilan taklif qildi. Men yig'ladim, bu haqda o'yladim va o'lishini ko'rmaslikka
qaror qildim. Men Internetga kirdim, saraton kasalligini davolash uchun juda ko'p dori borligini bilib oldim. U
bir  qator  qo'shimchalarni  bera boshladi  va hokazo.  Yaxshi  edi,  lekin saraton o'sishda davom etdi  va nafas
olishiga ta'sir qildi. Nihoyat o'simta burnining boshqa tomoniga o'sa boshladi va dekabr oyida u pastga tusha
boshladi. Men o'yladim, endi, vaqt keldi.

Keyin men nasha va u qanday qilib saraton kasalligini o'ldirishi mumkinligini aniqladim. Qisqa qilib aytganda,
Ted  endi  RSOni  dekabrdan  beri  qabul  qilmoqda.  Kichkina  dozani  to'g'ri  qabul  qilish  boshida  biroz  qiyin
bo'lgan, chunki u mushuk. Va odamnikidan ancha kichik. U ancha yaxshi uxlayapti,  uxlaganda nafas olishi
yaxshilanadi,  ishtahasi  qaytdi,  lekin  avvalgidek  emas.  Bularning  hammasi  davom etayotgan  sayohat  va  bu
qanday tugashini bilmayman.

Biroq,  o'simta  juda  sekin  bo'lsa  -da,  tekislanayotgandek.  O'ylaymanki,  agar  bu  juda  yomon  saraton
bo'lmaganida,  ehtimol,  u  bir  necha  oy  oldin  tuzalib  ketgan  bo'lardi.  Mening  veterinarim  uning  ahvolidan
xursand va hayratda.  Shunday qilib,  men buni  kundan -kunga qabul  qilyapman  va baxtlimanki,  ko'pchilik
kunlar yaxshi kunlardek tuyuladi. Uning maksimal amal qilish muddati o'tgan yilning sentyabrida edi, shuning
uchun hammasi yaxshi ". Anne-Mari Leydl

"Vajjaj!!!! Menda ham nasha mushukchasi bor. Nasha nasha yog'i meni qutqarish uchun 4800 dollar to'lashdan
qutqarib qoldi ... Men shuni aytmoqchimanki ...  mushukning qulog'iga operatsiyani olib tashlang. Kannabis
mushuklari va kaninalar uchun xayr! " LinZy

"RSO-ishchi moddasi 40 kilogrammli itning hayotini saqlab qoldi-bu qo'shnim muzlatishga qarshi mast bo'lgan
itimni qutqarish uchun ishlatilgan, xuddi RSO bilan bir xil bo'lgan etil ekstrakti. Veterinar telefon orqali u juda
kech ishini tugatganini va evtanaziya uchun 40 daqiqalik yo'lda omon qolmasligini aytdi va menga unga qulay
sharoitlar yaratishni maslahat berishdi.

Mening sodiq hamrohim og'zidan ko'pik, tez -tez tutqanoq, haddan tashqari qizib ketgan va tomog'i shunchalik
shishib ketganki, u nafas ololmay, hushidan ketib, hushidan ketardi. - aniq o'ladi, savol yo'q.
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Uning bu dunyodan o'tishini engillashtirishga harakat qilib, men 1/2 g yog'ni bir osh qoshiq sariyog 'ichiga
qizdirdim  va  tomog'imga  tomog'imga  tiqib,  tomog'idagi  teshikni  itirdim.  O'n  daqiqadan  so'ng  u  og'izni
ko'tarmadi, isitmasi buzildi, u normal nafas oldi, hamma talvasalar va tutqanoqlar to'xtadi.

U ishtiyoq bilan suv ichdi, keyin 12 soat yotdi va uyg'onganidan bir necha daqiqa ichida yugurdi va o'ynadi.
Men o'z veterinarimga aytdim va undan voqeani misol tariqasida chop etishni so'radim, u nasha itlar uchun
zaharli ekanligini aytib rad etdi! ” Alan

"Biz uni 14 yoshli chihuahua tutqanoqlarida ishlatamiz.  Bir necha oy oldin biz u uzoq davom etmaydi deb
o'ylagan edik,  shuning uchun nima uchun yog'ni  sinab ko'rmasligim kerak deb o'yladim.  Bir kun ichida  u
butunlay yangi itga o'xshardi! U yaxshiroq ovqatlanar edi, o'zini tiniq his qilardi va o'ynashni xohlardi! Bu
narsa haqiqatan ham ko'p narsalar uchun ishlaydi! ” Mindy

"Bizga  juda  katta  odam  oyoq  osti  qilgan  kuchukcha  keldi.  U  o'yinchoq  chihuahua,  uning  pastki  yarmini
qoplagan to'rt -to'rt dyuymli sochlari bor edi. U chindan ham yomonlashdi va sovuqlay boshladi, shuning uchun
men ko'z yoshlarini sinab ko'rish unga juda ko'p zarar keltirmasligiga qaror qildim.

Men unga birinchi dozani berganimda, u boshini qimirlata olmadi. Sizga shuni aytishdan juda xursandmanki,
bir hafta davomida kuniga uch marta ko'z yosh to'kkanidan so'ng, u baxtli, sog'lom va yupi kichkina peshonasi.
Bizni haqiqatni ochib berganingiz uchun Rik va JBga rahmat. Xotinim va men ishonamanki, ko'z yoshlari uni
qutqardi.

Shuni unutmasligimiz kerakki, men kuniga 3 marta bir grammdan kam RSO o'yinchoqli chihuahua dozasini
berdim. Bu vazni bir kilogrammdan kam bo'lgan kuchukchaga kuniga 3 gramm va 300 funtdan oshiq bola oyoq
osti qilgani uchun o'lim eshigi oldida edi. Agar nasha haqiqatan ham zaharli bo'lganida, kaymana hali ham biz
bilan birga bo'lar edi, yong'oq yugurib, o't tutuniga sakrab chiqardi.

"13 yoshli  bolaga uni  orqa va son qismidagi  artrit  bilan yordam berish uchun berdi  ...  ajablanarlisi,  bizda
nafaqat buloqli it, balki 4 kuchuk ham bor edi. Qanday bo'lmasin, u hali ham bir litrga ega bo'lmasligi kerak edi,
hammasi sog'lom va a'lo darajada! RSOni seving! ” Juli

"Mening itimda teri muammosi (mo'ynasini yirtib tashlagan toshma) va quloq infektsiyasi qayta paydo bo'ldi.
Menda  RSO  yo'q  edi,  lekin  unga  do'stim  tayyorlagan  damlamani  berdim.  Uning  mo'ynasi  o'sib,  quloq
infektsiyasi  tozalandi.  Agar  damlamasi  yaxshi  ishlagan  bo'lsa,  men  uni  butunlay  davolay  olaman  deb
o'ylayman. Men shuni aytardimki, ha, RSO odamlarda bo'lgani kabi, itning saratoniga ham qarshi kurashadi.
Sizga va Rikga baraka, JB. " Bette

- Rahmat, Bette. Sizning fikringiz mantiqiy va to'g'ri. Hayvonlarda metabolizm tezlashadi, shuning uchun yog
'ularni  odamlarga qaraganda tezroq davolaydi.  Hayvonlarni  moy bilan davolash -  bu zavq, ular  uni olishni
yaxshi ko'radilar. JB

"Men uni itlarimda ishlataman. Biznikidan biroz kamroq. Mening 12 yoshli bolam yugurib ketib, kestirib olib
tashlanishi kerak edi. O'zgartirilmagan ... o'chirilgan! 4 hafta ichida ...

Jarrohlikdan  hech  qanday  chandiq  yo'q,  yurish  ham,  cho'loqlik  ham  bor,  lekin  juda  yaxshi.  Men  og'riq
qoldiruvchi  vositalar o'rniga yog'ni ishlatardim ...  Bu juda yaxshi ishladi!  (...)  Menda 9 yoshli Rotti  bor, u
chuvalchanglar, dahshatli allergiya, juda kam energiya va sochlarini dumida yo'qotadi. Uni bugundan boshlab ...
10 yoshli chihuaxuani 3 ta o'smasi bilan qutqarib qoldim va bilaman, bu uni tuzatadi !!! "Dolli Durbin

"RSO OIL it pechene va uning oyog'idagi saraton yaralariga mahalliy malham bilan 1/2 dollarlik banknot edi. U
o'rnidan turib yig'lay boshladi va uning qaltirashi yomon edi. Men RSO ishlashini bilardim ... Ertasi kuni u
yig'lamasdan va qimirlamasdan o'rnidan turdi va bir necha kundan keyin hovli bo'ylab yugurib yurdi. Bu 6 oy
oldin edi. U hozir 12 yoshda emas, 6 yoshli itga o'xshaydi. Bu men oxirgi 2 yil ichida guvoh bo'lgan juda ko'p
hikoyalardan biri.

Mening hikoyam ancha uzun ... RSO mening hayotimni saqlab qoldi. Opiatlar yo'q. Va ko'p hollarda og'riq juda
oz. Rahmat Rik Simpson ... Sizga tinchlik bo'lsin. ” Ron Youngblood
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S. Aziz do'stlar, umid qilamanki, bu sizni yaxshi topadi. Men tanamning o'ng tomonida o'sayotgan o'smalar
uchun 8 yoshli, 40 lb.lik itga RSO beraman. Bugun uning davolanishining birinchi kuni, u nokautga uchradi va
uxlab qoldi. Men unga bir dona guruch miqdorini berdim. Bu juda ko'pmi? Qancha vaqt va qanchalik tez -tez
tavsiya qilasiz

Men sizga yog 'beramanmi? Men o'zim moy ustidaman.  Vaqt o'tishi bilan men "yuqori" ga tobora ko'proq
o'rganmoqdaman.  Men  kelasi  oy  operatsiya  qilishim  kerak  va  men  og'riq  va  sog'ayishim  uchun  RSOdan
foydalanishni rejalashtirmoqdaman. Agar ishlay olsam, umrimning oxirigacha shu sohada bo'laman. Baraka ~
Katta rahmat

A. Ketrin, agar iloji bo'lsa, operatsiyani kechiktirardim, agar siz ovqatlanmaguningizcha, kuniga 180 gramm
yog'ni (yoki undan ko'pini) uch dozada. Agar itga hozir olgan narsasi yoqmaydi deb o'ylasangiz, itning yarmini
bering. Uxlash - bu davolanish jarayonining bir qismi, xavotirlanishga hojat yo'q va bu moy tinchlantiruvchi
ekanligini  ko'rsatadi,  bu siz  xohlagan narsadir.  Qanchalik  kuchli  va  tinchlantiruvchi  vosita  bo'lsa,  shuncha
yaxshi. Yaxshi tilaklar, JB

"Sizga itimning suyak saratoni tashxisi qo'yilgani haqida xabar yuboraman. 1-iyun yetti oy bo'ldi, oxirgi rentgen
nurlari  o'pkaga tarqalmaganligini  ko'rsatadi.  Ular  oyog'idagi  o'simta  yaqinida  buzilmagan  tanaffus  topdilar,
bundan nima qilishni bilmaydilar. Odatda bu itlar oromgohda bo'lsa, ularni qo'yish kerak. Ular Zometa deb
nomlangan preparatning har oylik infuziyalari  saqlanib qolgan, degan xulosaga kelishdi,  shuning uchun uni
sudda davom ettirishadi, u esa har oy Zometa infuziyalarini oladi. Ammo saraton tarqalmaydi va ular 7 oy oldin
o'smani ko'tarolmaydilar. Faqat bilishni xohlaysiz deb o'yladim. Bu agressiv saraton odatda tashxis qo'yilgandan
keyin 4-6 oy ichida itning hayotini oladi. Mana, u 7 oy, saraton tarqalmadi. Buzilmagan singan, lekin hech narsa
noto'g'ri emasdek yurish. " Linda

"9 haftadan  keyin  itimdagi  teri  saratoni  butunlay  yo'qoldi  !!  Hayot  sinovi  uchun  xizmat  ko'rsatish  dozasi.
Menimcha, bu nafaqat unga qulayroq, balki uzoq umr ko'radi. BARCHA RS & JB !! > ;-) "Goblin

"Mening itim 3 hafta yashashi kerak edi. Butun tanadagi massali hujayrali o'smalar ... 3 haftadan so'ng, o'smalar
ISO/RSOda kamayadi.  Qasam ichaman. U o'zini mast holda bir necha bor siylagan, lekin men buni yaxshi
tomonda ekanligini bilardim. U hali ham shunday. Hatto ular g'oyib bo'lsalar ham, men uni o'z shifokoriga
aylantiraman. Sizni yaxshi ko'raman, JB va Rik. " Bocaj

"Men 14 yoshli Pitga 4 hafta davomida saraton kasalligiga moy berdim. Men unga haddan ziyod hadya qilsam,
ba'zida  biroz  jimirlab  ketadi  va  mast  bo'ladi,  lekin  bezovtalik  tugagach,  u  kuchukdek  uxlab  qoladi.  U
veterinariya dori -darmonlarini qabul qilishdan bosh tortdi, shuning uchun biz uning o'rniga moy oldik. Hali erta
kunlar, lekin men uning yutuqlarini yozyapman. Taxminan bir hafta o'tgach, u yog'ga o'rganib, yana ishtahani
ochdi.  Men  hasad  qilyapman,  chunki  biz  bu  bosqichda  unga  faqat  moy  bera  olamiz.  Hammaning  ajoyib
hikoyalarini seving! ” Janin

"Men itning RSO ta'sirini birinchi qo'li bilan ko'rdim ... Birinchi kunlarda Rubi (12 yoshli it) kasal bo'lib, bir oz
titrab  ketdi,  agar  bu  mavzuga  shubha  bilan  qarasangiz,  tashvishlantiruvchi  alomatlar,  lekin  men  ishontira
olaman. Siz 1 oy davolanasiz va it zinapoyadan yuqoriga yugurib, to'shakda va energiya bilan to'la stullarda
sakrab turadi. Ilgari ko'zlar suvli va kulrang qoplamali edi, endi u normal holatga qaytdi. Rubining oyog'ining
ichki qismi o'sib ulg'aygan edi va yillar o'tdi, endi u yog'ni yeydi va deyarli tushib ketdi !!!

Rik Simpson xxx bu yog'ni  muborak qilsin,  u  haqiqatan  ham ishlaydi,  nega bunday emas degan guvohlik
yo'q? .. ” Bret

"Bugun mening itimni  RSO (Rick Simpson Oil) bilan davolashning 3 -kuni, bu nasha konsentrati  bo'lib,  u
ko'plab jiddiy kasalliklarni davolaydi. U 13 yoshda va taxminan 7 oy oldin, u haddan tashqari shilliq qavatini,
katta mukusni keltirib chiqaradigan narsani oldi va bir necha kunlarda u letargik edi. Buni Internetda ko'rib,
"yo'tal yo'tal yoki it sovuq" dedi, shuning uchun men bu erda antibiotiklar ichdim va uni kursga boshladim.
Hech qanday yordam bermadi, shuning uchun biz uni veterinarga ko'rsatdik.

Albatta, ular qon tekshiruvi, rentgen va shilimshiq skriningi bilan shug'ullanmoqchi edilar. Taxminan 500 ta
veterinariya hisobidan voz kechdim, shuning uchun biz uni keng antibiotik bilan boshladik, ammo u bir oy
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ichida unga tegmadi. Uni ichkariga olib kirdi va yana ikkita kuchli antibiotik oldi, ularga bir oy diniy yo'l bilan
ketdi. Unga ham tegmadim!

Shunday qilib, veterinar qo'ziqorinlarga qarshi dori -darmonlarni sinab ko'rdi. 13 yoshli itga sarflangan mablag
'nimaga to'g'ri kelishini aniqlash qiyin ... Shunday qilib, men bir oy oldin uning tanasini tiklab olish uchun
barcha dori -darmonlarni to'xtatdim va uni RSO -ni 3 kun oldin boshladim, jami 6 ta davolanish. mutlaqo yangi
it!

Yo'tal yo'q, yo'tal yo'q, uning ich -ichi bor, umuman olganda, biz sezilarli yaxshilanishni ko'rdik. Haqiqatan
ham aql bovar qilmas.  Shaxsiy tajribamdan shuni aytishim mumkinki,  bu ajoyib surreal dorilar.  Sizga chin
yurakdan rahmat! ” Omon qolish

"Mening itim 13 yoshli belgiyalik cho'pon. Bir necha yil oldin uning yonida kichkina bo'lak paydo bo'ldi. Bir
necha oy oldin u to'satdan dahshatli tezlikda o'sishni boshladi. Afsuski, unga saraton kasalligi tashxisi qo'yildi.
Tekshiruvdan so'ng u ko'p narsalarga ega edi.  Uning boshqa muammolari  ham bor edi ...  Asosan artrit  va
kestirib, disfaziya. Jarrohlik varianti yo'q edi, chunki uning behushlikdan omon qolishi shubhali edi. Uning azob
chekayotganini ko'rishga chiday olmadim ... u zo'rg'a yurar va ovqatlanishni to'xtatgan edi. Men unga yordam
berish uchun oxirgi urinish sifatida unga nasha yog'ini berishga harakat qildim. Men va mening sherigim Pat
unga  kichkina  sumkani  (guruch  donining kattaligiga  yaqin)  pechene  berdik.  Bu unga haqiqatan  ham ta'sir
qildi ... u oyoqlarida beqaror edi va soatlab uxlab qoldi.

Biz  keyingi  bir  necha  kun  ichida  dozani  o'zgartirdik  va  uning  ishtahasi  darhol  yaxshilanganini  payqadik.
Bundan tashqari, u ancha osonroq harakat qila boshladi va uning munosabati ancha yorqinroq edi. Kunlar o'tishi
bilan biz uning dozasini asta -sekin oshirdik. 3 hafta o'tdi, men uni xuddi o'sha it deb taniy olmadim. U baxtli!
Dumini qimirlatib, o'ynab, ovqat yeydi va eng yaxshisi, o'simtaning yarmi, biz moyni yoqishdan oldin bo'lgani
kabi !!!! Men uning davolanishini davom ettiraman (biz omadimiz borki, biz o'z neftimizni etkazib bera olamiz)
va sizni xabardor qilib turaman. Men umid qilamanki, bu o'smalar butunlay yo'qoladi !!!!!!!! ” Jozi

"Mening qo'shnim bor, unga bir oy ichida itini shishlarini muvaffaqiyatli olib tashlagan. Davom eting va ha,
juda kichik dozalarda, chunki Rikning aytishicha, ularning metabolizmi juda yuqori, shuning uchun ular bizdan
ko'ra tezroq yaxshilanadi. Qiziqarli

"Men Ferretni oshqozon osti bezi saratonidan insulinomadan davoladim. Ishoning, "mo'ynali oilangiz" sizga
muhtoj. Mana, davolanish paytida Gul, u bu erda ko'zlari biroz xiralashgan va tinch uxlashga tayyor ..! " Xunuk

"Ha, men iyun oyida mushukimni saraton kasalligidan davoladim. Shunchaki unga Yog 'bilan oziqlantiring, 10
kun ichida o'lik shish yo'qoldi! Veterinar bu mo''jiza ekanligini aytdi! ” Charli

"Xudo  JB  va  Rik  Simpsonni  sizga  eng  muhtoj  odamlarga  sodiqligingiz  uchun  baraka  bersin.  Men  o'zim
tanlagan odamlarga yordamga muhtoj bo'lganimda yordam beraman. Qizim itidagi o'simtani bezakdan ozgina
yasadi.  To'rt  kun  ishlatilganida,  u  xuddi  yiqilib  ketganday  tuyulganini  aytdi.  Men hali  yakuniy  natijalarni
kutmoqdaman. Xudo kimyochi oldida! " Greg

Hayot sifati

Kenevir yog'i umr ko'rish davomiyligini yaxshilay oladimi?

"Agar  biz  hammamiz  oz  miqdorda  kenevir  yog'ini  muntazam  ravishda  iste'mol  qilsak,  men  aniqroq
ishonamanki, biz uzoqroq yashaymiz va sog'lom bo'lamiz. Uzoq umr ko'rish insoniyat uchun juda foydali bo'lar
edi, chunki bu ajoyib iste'dod egalariga ko'p narsalarga erishishga imkon beradi. Hozirgi dunyoda ko'pincha
odam nima qilayotganini yaxshi biladi va tibbiy muammolarga duch keladi, bu esa o'z faoliyatini to'xtatadi.

Hammamizga hayot deb nomlangan tajriba berilgan, bu bizning qobiliyatlarimiz va ufqlarimizni kengaytirish
uchun,  bizning turlarimiz  yuqori  darajaga  ko'tarilishi  uchun.  Bundan tashqari,  biz  tanamizni  kasalliklardan
himoya  qilish  va  himoya  qilish  uchun  bu  ajoyib  o'simlik  bilan  ta'minlandik.  Insoniyat  bu  o'simlikning
shifobaxsh imkoniyatlarini endi e'tiborsiz qoldirishi mumkinligini tushunishim mumkin emas. Endi kenevirning
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shifobaxsh kuchi haqida haqiqat mavjud bo'lganda, biz o'zimiz ham, yaqinlarimiz uchun ham o'z vazifalarimizni
bajarishdan bosh tortgan bo'lar edik, agar biz bu dorini darhol ishlatishni talab qilmasak.

Agar  siz  yoki  bu  er  yuzidagi  boshqa  birov,  biz  salohiyatli  holatda,  uzoq  umr  ko'rishni  istasak,  biz  o'z
imkoniyatlarimizni maksimal darajada qo'lga kiritishimiz mumkin, men hech kim o'z xohish -irodasini bizga
yuklashga yoki urinishga haqqi borligini qanday his qilganini ko'rmayapman. har kimni bu o'simlikdan dorivor
foydalanishdan bosh tortishga majbur qilish. Hayot yashashdan iborat bo'lishi kerak va endi siz keraksiz azob -
uqubatlardan qutulishning yo'lini topdingiz, men hammangizga uzoq umr va sog'lom hayot tilayman.

Siz ko'p odamlarning sizga aytganini eshitgan bo'lsangiz kerak: “Bu ishlamaydi, hech narsa yordam 
bermaydi. Shifokor, men bundan umrim davomida azob chekaman, dedi. ”

Ko'plab bemorlar menga tibbiy sharoitlari bilan murojaat qilishdi, ularning shifokorlari davolay olishmadi va
ular o'z ahvollarini umidsiz deb bilishdi. Ko'pincha, odamlarda nima bo'lganini aniq tashxis qilishmaydi, chunki
aslida  shifokorlar  ularga  javob  bera  olmaydilar.  Men  moy  bergan  bu  bemorlarning  ko'pchiligi,  kenevir
davolanmaguncha, ularning ahvoliga yordam berishiga ishonishmagan. Men minglab odamlar bilan aloqada
bo'ldim, ular bu dori ularning sharoitlari  uchun nima qilganidan hayratda edilar. Agar kenevir yog'i sizning
ahvolingizni davolay olmasa, siz bu yog'ni eng yaxshi nazorat vositasi deb topasiz.

Shifokorlar  bizga  ko'plab kasalliklar  va sharoitlar  davolab bo'lmasligini  aytishni  yoqtirishadi,  lekin bu dori
shifokorlarning fikriga unchalik ahamiyat bermaydi va ko'pincha tibbiy mo''jizalar sifatida ishlaydi. Agar sizda
tibbiy  muammo bo'lsa,  moyni  sinab  ko'ring  va  o'zingiz  yaratadigan  mo''jizalarni  ko'rishingiz  uchun yaxshi
imkoniyat bor.

Odamlarni kenevirga asoslangan dorilar bilan ta'minlamaslik mantiqanmi?

Kenevirni  dorivor  maqsadlarda  ishlatishni  xalqqa  taqiqlash  mutlaqo  ma'nosiz  va  aslida  hech  kim  bunday
qilishga  haqli  emas.  Kenevirni  birinchi  marta  taqiqlanishining  yagona sababi  shundaki,  u  ko'plab katta  pul
muammolari  uchun haqiqiy xavf tug'dirdi.  Er  yuzidagi  eng dorivor  o'simliklardan dorivor foydalanishni  bu
sayyorada yashovchilarga cheklashni  faqat insoniyatga qarshi jinoyat  deb atash mumkin. Ko'rinib turibdiki,
hozirda hukumatlar  hali  ham giyohvandlik kompaniyalariga ega bo'lgan boy do'stlariga o'z yo'llarini  qo'yib
berishga tayyor, lekin oxir -oqibat ular bu dori haqidagi haqiqatni qaytarib bera olmaydilar.

Kenevir asosiy tibbiyotga qaytganida,  u hech qachon uning bepul tibbiy ishlatilishiga qarshi bo'lgan barcha
korruptsiyani yo'q qiladi.  Bu o'simlik tezda eng buyuk shifobaxsh o'simlik sifatida tan olinmoqda va undan
ishlab  chiqarilgan  dorilar  tibbiyotning  qiyofasini  abadiy  o'zgartiradi.  Tez  orada  jamoatchilik  biz  dori  deb
ataydigan kimyoviy moddalar va zaharlarni rad etadi va ular bu tabiiy moddani ishlatishni talab qiladi, shuning
uchun ular o'zlarini oqilona davolaydilar.

Sizningcha, huquqni muhofaza qilish organlari xodimlari ertami -kechmi o'zlariga bu dori kerak bo'lishi 
mumkinligini anglamaydilarmi?

Huquqni muhofaza qilish organlarida ishlaydigan ko'p odamlar, kenevir dori -darmonlari ishlayotganini aniq
bilishadi va ularning hammasi uni dorivor maqsadlarda ishlatishga aralashishga haqqi yo'qligini tushunishlari
kerak. Aslida, men bu dori -darmonni o'zimning jamiyatimizni politsiya qilish uchun xizmat qiladigan ko'plab
odamlarga etkazib berdim. RCMP xodimlari hatto menga saraton kasalligidan o'layotgan bemorlarni davolanish
uchun yuborishdi, shuning uchun ko'p ofitserlar bu tabiiy moddaning ishlashini bilishadi. Politsiya bizdan hech
qanday farq qilmaydi, ular ham saraton va boshqa jiddiy kasalliklardan qo'rqishadi.

Hukumatimiz  kenevir  dori  -darmonlariga  qarshi  olib  borayotgan  siyosati  ularni  va  ularning  oilalarini  ham
o'ldirayotgani  haqida  politsiya  boshini  qotirmoqda.  Ko'pgina  politsiyachilar,  kenevirdan  dori  ishlatganlarga
qarshi  o'tkazilgan  reydlar  chog'ida,  o'z  ishlarini  qilyapman,  deb o'z  xatolarini  o'chirishga  harakat  qilishadi.
Ammo  Gitler  o'lim  lagerlarida  ishlaganlar  xuddi  shu  chiziqdan  foydalanganlar  va  bu  ularning  xatti  -
harakatlarini oqlamagan va hozirgi politsiya kuchlarining xatti -harakatlarini ham oqlamaydi.
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Politsiya qilayotgan ishlarining haqiqatidan uyg'onish vaqti keldi. Politsiya xodimlari, bu dori -darmonni ishlab
chiqarish uchun er yuzidagi eng shifobaxsh o'simlikni etishtirish jamoatchilik uchun noto'g'ri deb o'ylayaptimi?
Yoki  agar  o'lgan  va  davolanishga  muhtoj  bo'lgan  yaqinlari  bo'lsa,  ular  o'zlari  bu  moyni  qidirmaydilarmi?
Menimcha,  ular  shunday  bo'lishadi,  shuning  uchun  militsiya  qurolini  haqiqiy  jinoyatchilarga  ko'rsatishni
boshlash vaqti keldi.

Kenevirdan  foydalanishni  rad  etish  jinoyatdir  va  politsiya  kenevirni  dorivor  ehtiyojlar  uchun  ishlatilishiga
qarshi chiqarilgan qonunlarni bajarishni to'xtatishi kerak. Kenevir - bu tabiiy zararsizlantiruvchi o'simlik. Xo'sh,
qanday qilib politsiya yoki boshqa birov jiddiy tibbiy muammosi bo'lgan odamni ushbu moddani tekin ishlatish
huquqidan mahrum qilishga haqli deb o'ylashi mumkin? "Rik Simpson, kenevir: eng dorivor o'simlik

Nima uchun RSO deb nomlangan?

"Rik buni RSO deb atay boshladi, boshqalar aytdi. Bu yaxshi atama, chunki u odamlarni Rikning usullari va
materiallari haqida ma'lumotga olib keladi. Rik, "Feniks ko'z yoshlari" yoki "RSO" ning boshlang'ich moddiy
fazilatlari bo'lmagan moyni chaqiradigan odamlarni haqli ravishda tashvishga soladi. U bemorlarni davolash
bo'yicha katta tajribasida nima ishlaganini biladi va u juda kasal odamlar xuddi shu nom bilan "yaxshi bo'lishi
mumkin" emas, balki bilgan narsalarini olishlariga ishonch hosil qilishni xohlaydi ... "Metyu

"Agar Rik va uning videosi bo'lmaganida, men uning saraton kasalligini davolashini bilmas edim ... garchi men
27 yildan buyon foydalanuvchi va ishlab chiqaruvchi bo'lib ishlagan bo'lsam -da, uning bu fazilatlari borligini
bilmagan edim ... hozir men Rik Simpson tufayli.  .. va uning jasorati va ochiqligi bo'lmasa, biz hammamiz
qorong'uda  yashar  edik  ...  shuning uchun menimcha,  RSO -  bu  neft  uchun yaxshi  nom ...  lekin  RSO RS
ko'rsatmalariga muvofiq bo'lishi kerak ... emas ba'zi hidlar eng yaxshisi haqida ... agar u buzilmagan bo'lsa - uni
tuzatma. " Butrus

"Jek Xerer buni Rick Simpson Oil yoki RSO deb atay boshladi. Rik buni shunday chaqirishni xohlamadi va uni
bu haqiqatan  ham yaxshi  fikr ekanligiga  ishontirish uchun biroz vaqt  kerak bo'ldi.  Hiyla  shundaki,  u  erda
kenevir/nasha yog'lari ko'p va u erda moy yoki ekstrakt ishlab chiqarishning ko'plab usullari mavjud va ko'plab
bemorlar past sifatli yog'lar yoki ekstraktlarni sotib olish uchun aldashgan.

RSO ma'lum bir usuldan, ma'lum materiallardan va o'ziga xos usulda ishlab chiqariladi, shuning uchun uni nima
deb atash kerak - RSO. RSO BHO emas (butan asal yog'i), RSO dekarboksilatsiyalangan va juda kuchli va
tinchlantiruvchi.  Eng  yaxshi  RSO  95-98%  THC,  1-2%  CBD  va  juda  kuchli  va  tinchlantiruvchi.  Boshqa
ko'pchilik ekstraktsiya turlari  dekarboksilatsiyalangan va kuchli  ta'sir ko'rsatadigan moy ishlab chiqarmaydi.
Biz odatda katta miqdordagi nashani qayta ishlaymiz va Rikning usuli juda ko'p nashani qayta ishlash uchun
juda  samarali  va  soddalashtirilgan.  Siz  dunyoning  ko'p  joylarida  topish  oson  bo'lgan  asbob  -uskunalar
yordamida  bir  kilogramm  nashani  qayta  ishlashingiz  va  moyni  ikki  soatdan  kamroq  vaqt  ichida  ishlab
chiqarishingiz mumkin.  Gap shundaki,  bemor kutib qolmasligi  uchun dorini  iloji  boricha tezroq tayyorlash
kerak. ”JB

"Men uni nima deb atashiga ahamiyat bermayman !!! Iltimos, xohlagan narsangizga qo'ng'iroq qiling, lekin
minglab  odamlarning hayotini  saqlab qolgan va butun umrini  bu xabarni  tarqatishga bag'ishlagan Rik kabi
odamni axlatga tashlamang. Bu to'g'ri emas! ” Donna

"Men uni" kenevir yog'i "deb atayman, chunki bu lug'atda, nasha uchun boshqa so'z. Bu eski moda atamasi,
lekin to'g'ri atama ham kam emas. U nima haqida gapirayotganini hammamiz bilamiz. ” Dion

"Sehr  -jodu  trichomaning  globular  boshida.  THC boshqa  hech  qaerda  yo'q.  Zavod  reproduktiv  qismlarini
himoya  qilish  uchun  THC  ishlab  chiqaradi.  Bu  qismlarga,  kurtaklarga  qanchalik  yaqin  bo'lsang,  shuncha
trichomalar. Shuning uchun kurtaklarda eng ko'p dori mavjud. Bu spekülasyon emas, balki ilm. Yana bir bor
rahmat aytamanki, meni eng yaxshi yog'ni tayyorlashga ilhomlantirdi. Chiroyli kehribar yog'i. ” Toni

"Misr kabi? Biz hammamiz JBga qo'shilmaymiz. Arzonroq bo'lsa yaxshi bo'lardi, lekin hozir. " Rik

127



Saraton kasalligining davosi: RIK SIMPSON PROTOKOLI

-  Rik,  agar  nasha  minglab  gektar  maydonlarda  o'stirilsa,  buning  uchun  qancha  to'lamoqchisiz?  Kilosi  20
dollarmi? Yoki kamroq?

Siz  haqiqatan  ham  gramm  emas,  tonna  nasha  bilan  o'ylashni  boshlashingiz  kerak.  Neftga  bo'lgan  talab
shunchalik katta bo'ladiki, barcha o'simliklarni faqat "tibbiy issiqxonalarda" etishtirish mumkin bo'lmaydi. Eng
kuchli  va tinchlantiruvchi shtammlarni butun dunyo bo'ylab millionlab gektar maydonlarda etishtirish kerak
bo'ladi.

Masalan,  xonimlar  teri  va  ajinlar  bilan  nima qilishini  tushunganlarida,  ular  kosmetik  maxsulotlarining  eng
yaxshi yog'ining 20-30 foizini talab qiladilar  va birdaniga millionlab tonnaga talab bo'ladi.  faqat kosmetika
uchun eng yaxshi moy. Keyin kasalxonalar uchun yana bir necha yuz million tonna moy qo'shing.

Bir kilo yog'ni ishlab chiqarish uchun sizga 5-8 kg quruq kurtak kerak. Bir kilo yog'dan 5 kilogramm kosmetika
mahsulotlari  ishlab  chiqariladi,  ya'ni  50  gramm  salve/krem/loson/lab  bo'yog'i/yuz  kremi/shampunli  100  ta
banka.  Va kenevirdan tuzlangan yuzta  banka/krem/loson/lab  bo'yog'i/yuz  kremlari/shampunlar  -  hech narsa
emas, siz ularni bir kunda osonlik bilan berib yuborishingiz mumkin, siz doimo ulardan foydalana oladigan
odamni topasiz.

Shunday qilib, yana grammda emas, tonnada o'ylashni boshlang. Bilaman, hozirgi narxlar ancha yuqori. Men
ulardan mamnun emasman va qo'limdan kelgan hamma narsani qilaman, daladan quruq kurtakning narxi bir
kilogrammdan  10-20  dollargacha.  Chunki  bu  narx  butun  dunyo  bo'ylab  millionlab  fermerlarni  ish  bilan
ta'minlab, yaxshi ish topishiga olib keladi. Va bu hammamiz hayotimizda juda ijobiy o'zgarishlarga olib keladi.
JB

"Rik Simpson Oyl atrofida bo'layotgan voqealarning ko'pini sarhisob qilay. Ko'rsatmalar odamlarga A, B, C va
D ni aytadi. Odamlar ularni o'qib so'rashadi - agar men A qilmasam, B, C va D hali ham ishlaydimi? Agar men
B qilmasam,  A,  C va  D hali  ham ishlaydimi?  Agar  men C qilmasam,  A,  B va D ishlaydi?  Agar  men D
qilmasam, A, B va C hali ham ishlaydi? Va agar men A, B, C va D ni boshqacha qilsam, u baribir haqiqiy
narsani ishlab chiqaradimi?

Umumiy javob: yo'q, bo'lmaydi. Agar siz RSO ishlab chiqarishni xohlasangiz, so'zning ko'rsatmalariga amal
qiling. Agar siz boshqa mahsulot ishlab chiqarishni xohlasangiz, boshqa ko'rsatmalarga amal qiling. Ammo,
iltimos, siz boshqa turdagi moy ishlab chiqarganingizda va davolanish muvaffaqiyatsiz bo'lib, bemorning o'lishi
bilan yakunlanganida, bizni javobgarlikka tortmang.

Agar siz A, B, C va D qilsangiz, yog 'eng yaxshi tarzda ishlaydi. Shuning uchun ko'rsatmalar mavjud. Agar
qilmasangiz, u ishlamaydi yoki ishlamasligi mumkin. Bu juda oddiy, shunday emasmi?

Agar sizga dori kerak bo'lsa, shaxsan nimani olishni xohlar edingiz? O'zini yaxshi isbotlagan biror narsa yoki
boshqa narsa, shunchaki, kim moy ishlab chiqargan bo'lsa, u o'z gipotezasini yoki "usulini" isbotlashi yoki rad
qilishi mumkinmi? Sizning hayotingiz xavf ostida. Shuning uchun ehtiyot bo'ling, o'zingiz o'ylang va sizdan
oldin bu yo'lni bosib o'tganlardan o'rganing.

Sizga eng yaxshi tilaklar. Jindrix Bayer "
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Umid qilamizki, bu kitob sizga yordam berdi. 
Endi siz o'zgalarga yordam berishga tayyormiz.

Bu kitobni  yaratish  va ma'lumot  almashish  sevgi  mehnati.  Afsuski,  sevgi
to'lovlarni to'lamaydi.

Biz bu kitobni 300 dan ortiq tillarga tarjima qilish va shu mavzuda yana 10
xil kitob yozish ustida ishlayapmiz.

Biz  tarjima,  tadqiqot  va  h.k.  xarajatlarida  siz  kabi  odamlarni  qo'llab  -
quvvatlaymiz.

Iltimos,  hozir  veb  -saytga  qaytib,  yordam  bering
http://www.hempcures.work va  pastdagi  PayPal  orqali  HAYRAT  berish
tugmachasini bosing va sizga kerak bo'lgan narsani sizga va yaqinlaringizga
hadya qiling.

Shu bilan bir qatorda, PayPal -dan to'g'ridan -to'g'ri xayriya yuborish uchun
foydalanishingiz mumkin  DONATE@HEMPCURES.WORK yoki  BitCoin orqali
xayriya qilishingiz mumkin: 

1D379NRXNqHGLd1dkM56vqZHbkHnisfDJm

 

Biz sizning qo'llab-quvvatlashingizni qadrlaymiz va sizga va sizning 
yaqinlaringizga kenevir bilan sog'lom va baxtli hayot tilaymiz.
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